
ΔΗΜΟΣ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 
9η ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

της  18ης Ιουνίου 2020  
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΚΛΑΣ 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΘΕΜ.ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΕΙΔ.ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:ΑΜΑΛ.ΚΑΛΠΟΥΖΑΝΗ 
 

   ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 
1. Γεωργάκης Σταύρος, Πρόεδρος, 2. Γιαννόπουλος Θεμιστοκλής, Αντιπρόεδρος, 
3. Αντζινάς Ιωάννης, 4. Σεφτελής Κων/νος, 5. Πούλος Ιωάννης, 6. Βιδάλης 
Παναγιώτης, 7. Χωματά Αικατερίνη, 8. Ψυρρόπουλος Ευστάθιος, 9. Σερέτη 
Χριστίνα, 10. Μπασούρης Μαρίνος, 11. Καλαρρύτης Χρήστος, 12. 
Πανταζόπουλος Ηλίας, 13. Ζαννιάς Αναστάσιος, 14. Κορμά-Γκουτζιάνα Δήμητρα, 
15. Γρηγορέας Ιωάννης, 16. Ευσταθίου Αναστάσιος, 17. Καρανδρέας Παναγιώτης, 
18. Τσουκαλάς Ανδρέας, 19. Κουρής Μιχαήλ, 20. Ταμβάκος Δημήτριος, 21. 
Κοκοτίνης Χρήστος, 22. Ασβεστάς Δημήτριος, 23. Κονδύλης Απόστολος, 24. 
Αραμπατζής Γαβριήλ, 25. Αμουργιανός Αλέξανδρος, 26. Αθανασίου Αθανάσιος, 
27. Καραχάλιου Αλεξάνδρα, 28. Τσατσούλη Αναστασία, 29. Κούλια Ζωή, 30. 
Χιωτέλης Ιωάννης, 31. Στυλιάρας Θωμάς, 32. Στασινόπουλος Απόστολος, 33. 
Μανιάτης Πέτρος, 34. Σόφης Γεώργιος, 35. Καλούδης Κων/νος, 36. Σκλαβενίτη 
Ιωάννα, 37. Γιαννόπουλος Γεώργιος, 38. Αγγελή Μαρία. 

Ο Δήμαρχος κ. Χατζηδάκης Γεώργιος, είναι παρών. 
Παρόντες στη συνεδρίαση, επίσης, είναι: ο Επιστημονικός Συνεργάτης του 

Δημάρχου, κ. Παναγιώταρης, ο Ειδικός Σύμβουλος του Δημάρχου κ. Κατσώνης 
και η Πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων κ. Καραγιαννίδου. 

Τα πρακτικά της συνεδρίασης τηρεί η μόνιμη υπάλληλος του Δήμου, 
Καλπουζάνη Αμαλία. 

----------------------------- 
ΑΠΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 Αν και κλήθηκαν νόμιμα με την υπ’ αριθμ. Πρωτ. 10605/12-06-2020 
πρόσκληση του Προέδρου του Δ.Σ. Πανταζόπουλου Ηλία, απουσίαζαν οι 
Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: 1. Κόκλας Παναγιώτης, Γραμματέας, 2. 
Παπαδόπουλος Κων/νος, 3. Χρυσουλάκης Φώτιος. 

----------------------------- 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: -22-(Π.Δ.Σ.103-106, 110-113 & 12-123) 
ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: - 1 -  (Π.Δ.Σ.  102 ) 
ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 17:00΄ 
ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 23:50΄ 

 
Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα Δημοτικού Θεάτρου του 
Δημαρχιακού Μεγάρου (Σοφ. Βενιζέλου αριθ. 114) με βάση την υπ’ αριθ. 

18318/13.3.2020 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών, κεκλεισμένων των 
θυρών λόγω εκτάκτων αναγκών. 

 
 



2             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              2 

 

ΘΕΜΑTA ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 
Α/Α   Π.Δ.Σ. ΣΕΛ. 

1.  Επιλογή Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχείρησης 

(άρθρο 77 του Ν.3852/2010).  

103 18 

2.  Πρόταση τροποποίησης Ρ.Σ. για τον ορισμό χρήσης γης στο 

Ο.Τ.871 του Δήμου Ηλιούπολης για το κτίριο Ιερού Ναού & 

Πνευματικού Κέντρου, της Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης 

Εκκλησίας της Ελλάδας. 

104 88 

3.  Λήψη μέτρων ελάφρυνσης νοικοκυριών και επιχειρήσεων 

της πόλης μας που επλήγησαν λόγω υποχρεωτικής 

αναστολής λειτουργίας των επιχειρήσεων και αναστολής 

εργασίας των εργαζομένων για τον περιορισμό διασποράς 

του covid-19. 

106 112 

4.  Συζήτηση για το ΣΜΑ Ηλιούπολης. (Αναβάλλεται)   

5.  Συζήτηση σχετικά με την νέα τιμολογιακή πολιτική του 

ΕΣΔΝΑ.  (Αναβάλλεται) 

  

6.  Λήψη απόφασης για την ίδρυση γραφείου Εθελοντισμού και 

σύσταση Σώματος Εθελοντών και διεύρυνση μητρώου 

εθελοντών.  

(Αναβάλλεται) 

  

7.  Έναρξη ενεργειών Τροποποίησης Ρυμοτομικού Σχεδίου για 

διόρθωση εγκεκριμένου Ρ.Σ. στην περιοχή  «Χαλικάκι» 

λόγω ασυμφωνίας με την εφαρμογή του στο έδαφος. 

(Αναβάλλεται) 

105 107 

8.  Έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις.  110 147 

9.  Αποδοχή αγωγών εργαζομένων. (Αναβάλλεται) - 147 

10.  Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος (4η),έτους 2020.  112 149 

11.  Αναμόρφωση προϋπολογισμού (4η), έτους 2020.  113 149 

12.  Τροποποίηση κανονισμού λειτουργίας Δημοτικού   
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Κοιμητηρίου.  (Αναβάλλεται) 

13.  Επικαιροποίηση αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 

που αφορούν την λειτουργία του Εκθεσιακού Κέντρου 

Ηλιούπολης και τροποποίηση αριθμού μελών της επιτροπής 

του. (Αναβάλλεται) 

  

14.  Έγκριση μετατροπής απορριμματοφόρου οχήματος σε 

υδροφόρα. 

(Αναβάλλεται) 

  

15.  Έγκριση κανονισμού λειτουργίας αιθουσών Δημοτικού 

Αναψυκτηρίου Ηλιούπολης «Δ.Κιντής» του 

Ν.Π.Δ.Δ.«ΠΑΟΔΗΛ».   (Αναβάλλεται) 

  

16.  Αντικαταστάσεις αναπληρωματικών μελών Δ.Σ. του 

Ν.Π.Δ.Δ. «ΠΑΟΔΗΛ». (Αναβάλλεται) 

  

17.  Ανανέωση παραχώρησης χρήσης του ακινήτου ΚΔΑΠ – 

ΜΕΑ, το οποίο βρίσκεται επί των οδών Ηρώς 

Κωνσταντοπούλου και Θάλειας Λουκίδου, στο Σωματείο 

Αποκατάστασης και Ειδικής Αγωγής Ατόμων με Αναπηρία 

«ΠΑΝΑΓΙΑ ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΤΡΙΑ». (Αναβάλλεται) 

  

18.  Μεταφορά ή μη της άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου της 

Γούση Μαρίας από την οδό Πρωτόπαπα 45 στην οδό Αγίου 

Κων/νου & Πάφου.  

120 156 

19.  Κατάργηση ή μη της θέσης και αποξήλωση του οικίσκου 

περιπτέρου στην οδό Πρωτόπαπα 45.  

121 157 

20.  Ανανέωση ή μη  παραχώρησης χώρου στάθμευσης για 

λόγους αναπηρίας στην οδό Αμφιτρίτης 9.  

122 158 

21.  Άδεια τοποθέτησης απαγορευτικού σήματος στάσης και 

στάθμευσης Ρ40 για είσοδο - έξοδο σε νόμιμο πάρκινγκ 

στην οδό Αγ. Κωνσταντίνου 9.  

123 159 

22.  Άδεια τοποθέτησης απαγορευτικού σήματος στάσης και - 160 
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στάθμευσης (Ρ40) επί της οδού Ελ. Βενιζέλου 128-130 

(Εκπαιδευτήρια η Θεομήτωρ). (Αναβάλλεται) 

----------------------------- 

ΕΚΤΑΚΤΟ ΘΕΜΑ: 

Α/Α  Π.Δ.Σ. ΣΕΛ. 

1. Καθιέρωση ωραρίου λειτουργίας σε Δημοτικά Άλση της 

πόλης μας. 

102 4 

----------------------------- 

ΕΝΑΡΞΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διαπιστώθηκε η απαρτία και ξεκινάει το Δημοτικό Συμβούλιο της 

18 Ιουνίου 2020, ημέρα Πέμπτη και ώρα 17.00΄. σύμφωνα με την παράγραφο 1, 

άρθρο 67 του Ν.3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του 

Ν.4555/2018. Στην αίθουσα Δημοτικού Θεάτρου του Δημαρχιακού Μεγάρου, με 

βάση την υπ’ αριθμ.33282/19-05-2020 Εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών 

κεκλεισμένων των θυρών, λόγω εκτάκτων αναγκών.  

 Θα ήθελα να παρακαλέσω όσο είναι δυνατόν να κρατούμε τις αποστάσεις, 

να μην αντιμετωπίσουμε κάποιο πρόβλημα. Θα είναι κρίμα δηλαδή να έχουμε 

πρόβλημα από όσους συμμετέχουν στη Συνεδρίαση.  

1ο ΕΚΤΑΚΤΟ ΘΕΜΑ 

«Καθιέρωση ωραρίου λειτουργίας σε Δημοτικά Άλση της πόλης μας» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να ξεκινήσω με ένα πολύ τυπικό θέμα και ήθελα την 

συναίνεσή σας, Εκτός Ημερησίας. Είναι πάρα πολύ απλό και τυπικό και στη 

συνέχεια να προχωρήσουμε. Το θέμα είναι: «Καθιέρωση ωραρίου λειτουργίας σε 

Δημοτικά Άλση της πόλης μας». Έχει περάσει από την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται….εγκρίνεται (η συζήτησή του ως εκτάκτου 

θέματος).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μιλούμε για το άλσος Ναβαρίνου, το άλσος Καλαβρύτων και το 

Άλσος «Δημήτρης Κιντής». Το προτεινόμενο ωράριο είναι από τις 07.00΄το πρωί 
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έως τις 23.00΄ για την θερινή περίοδο και 07.00΄έως 22.00΄για την χειμερινή και 

θα εφαρμόζεται μετά από δημοσιοποίηση και ενημέρωση των δημοτών.  

 Υπάρχει κάποια αντίρρηση; Παρακαλώ.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου-Δεν καταγράφεται). 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στις 23.00΄ η ώρα το βράδυ είναι. Θεωρείτε ότι πρέπει να μένει 

περισσότερο; Ένα λεπτό εάν έχετε την καλοσύνη, να μιλήσει ο Αντιδήμαρχος.  

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Καλησπέρα, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι. Πριν από λίγο 

μάλιστα είχα την συζήτηση με τον συνάδελφο κ.Ταμβάκο. Το τελευταίο διάστημα, 

ειδικά μετά την περίοδο της επιδημίας, παρουσιάστηκε το φαινόμενο σε 

κοινόχρηστους χώρους της πόλης και ειδικά στα άλση να παρατηρούνται 

βανδαλισμοί και επίσης να γίνονται διάφορες ενέργειες.  

 Για παράδειγμα, στο πάρκο Καλαβρύτων την προηγούμενη εβδομάδα 

υπήρξε συνάθροιση νέων συμπολιτών μας οπαδών κάποιας ομάδας, που με 

πυρσούς φώναζαν διάφορα συνθήματα και με αυτό τον τρόπο θεώρησαν καλό ότι 

έτσι υποστηρίζουν την ομάδα τους και τα σχετικά, με αποτέλεσμα να 

δημιουργείται καθημερινά σχεδόν πρόβλημα και στους περιοίκους. 

 Αλλά το κυριότερο που ενδιαφέρει, γιατί αν προσέξατε, κ.Πρόεδρε, το 

εισηγητικό, το  υπογράφω όχι μόνο με την ιδιότητα του Αντιδημάρχου Τεχνικής 

Υπηρεσίας, αλλά και αυτή του Υπεύθυνου της Κοινοτικής Προστασίας, 

δημιουργούνται θέματα και σοβαρές πιθανότητες για να έχουμε και φωτιά στα 

άλση της πόλης μας και προκειμένου να προλάβουμε αυτή την κατάσταση, απλά 

θεσπίζουμε, εφαρμόζουμε αυτό το οποίο και στο παρελθόν είχε εφαρμοστεί, χωρίς 

απόφαση, απλά είχε μπει μία πινακίδα και έμπαινε ένα ωράριο και υπήρχε ένας 

φύλακας μάλιστα που έκλεινε την πόρτα.  

 Αυτό ακριβώς κάνουμε δοκιμαστικά σε πρώτη περίοδο, αλλά είμαστε 

αναγκασμένοι να το κάνουμε, γιατί σας επαναλαμβάνω ότι υπάρχει μεγάλος 

κίνδυνος ειδικά αυτή την περίοδο, την θερινή περίοδο για φωτιά στα άλση της 

πόλης μας. Αυτός είναι ο λόγος. Είχαμε μάλιστα συνάντηση, είχαν έρθει κάτοικοι 

από τις περιοχές και από το άλσος Ναβαρίνου και από το άλσος Καλαβρύτων, 
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είχαν ζητήσει συνάντηση από τον Δήμαρχο και από εμένα, τους δεχθήκαμε και 

βρήκαμε ότι η καλύτερη λύση σε συνεννόηση και με άλλους συμπολίτες ήταν η 

λήψη αυτού του μέτρου.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εξαιρείται το καλοκαίρι που έχουμε τις εκδηλώσεις. Αυτό 

εξυπακούεται.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να το διευκρινίσω λίγο για το «ΚΙΝΤΗΣ». Καταρχάς, έτσι 

ακριβώς όπως τα είπε ο Αντιδήμαρχος κ.Σεφτελής, έχουμε πάρα πολλά 

κρούσματα βανδαλισμών και κυρίως ανέφερε ένα γεγονός, όπου με καπνογόνα 

που άναψαν περίπου στις 02.00΄- 03.00΄το βράδυ οπαδοί μιας ομάδας εντός του 

πάρκου Ναβαρίνου, κινδύνεψε να πάρει φωτιά. Είπαμε λοιπόν να κλείσουμε, να 

βάλουμε ουσιαστικά ωράριο λειτουργίας του πάρκου Καλαβρύτων και του 

Ναβαρίνου. 

 Ως προς το άλσος «Κιντής», προφανώς και κατά την διάρκεια των 

εκδηλώσεων του Φεστιβάλ που θα είναι και τον Ιούλιο και τον Σεπτέμβριο, θα 

είναι ανοιχτά μέχρι τις 01.00΄- 02.00΄η ώρα, όση ώρα χρειάζεται. Αλλά κυρίως 

στη διάρκεια του Αυγούστου οι πλάγιες πόρτες στο «Κιντής», γιατί υπάρχει και το 

Αναψυκτήριο, κ.λπ., που πηγαίνει κόσμος και κάθεται, οι δύο πόρτες που είναι 

από την Μνησικλέους θα είναι ανοιχτές, αλλά θα κλείνουν οι πλάγιες πόρτες, η 

από πάνω που υπάρχει η πόρτα γύρω στις 23.00΄το βράδυ. Οι υπόλοιπες θα 

παραμένουν ανοιχτές κανονικά, μέχρι να φύγει ο κόσμος.  

 Τον Αύγουστο όμως, που είναι και ο πιο επικίνδυνος αν θέλετε μήνας για 

τα πάρκα μας και για το βουνό μας, προτείνουμε να υπάρξει αυτό το ωράριο και 

βέβαια αυτό το ωράριο θα ισχύσει και κατά την διάρκεια του χειμώνα, για να μην 

υπάρχουν πάλι ζητήματα βανδαλισμών. Το άλσος «Κιντής» βανδαλίζεται πολλές 

φορές, όπως και το Πάρκο Ναβαρίνου, όπως και το πάρκο Καλαβρύτων. Η 

εξαίρεση είναι για το άλσος «Κιντής» κατά τους θερινούς μήνες.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Τον λόγο έχει ο κ.Ταμβάκος. 
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Δ.ΤΑΜΒΑΚΟΣ: Είπα στον Κώστα προηγουμένως, την Τρίτη μου έκαναν 

καταγγελία στο Ιατρείο μου συγκεκριμένα άτομα και μαζεύουν υπογραφές, γίνεται 

και διακίνηση και χρήση. Έμπαιναν από τις πλάγιες πόρτες που είναι ορθάνοιχτες 

το βράδυ και έχει γίνει χαμός. Φοβόμαστε να βγούμε με τα παιδιά μας το βράδυ. 

Διακίνηση και χρήση στο Καλαβρύτων ειδικά, για αυτό ήθελα να το πω. 

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Ευχαριστώ, Πρόεδρε. Το θέμα συζητήθηκε στην Επιτροπή 

Ποιότητας Ζωής. Κάποιες ερωτήσεις σχετικά με αυτό. Αν θα υπάρξει και μία 

πρόβλεψη, να μην μπαίνουν μηχανάκια μέσα στους χώρους αυτούς. Το είχα 

επισημάνει και στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής και ένα άλλο θέμα είναι πώς θα 

γίνει η αστυνόμευση. Δηλαδή ποιος θα αστυνομεύσει αυτή την απόφαση που θα 

πάρουμε εμείς και πώς θα είναι εφαρμόσιμη αυτή η απόφαση. Αυτό είναι το 

ερώτημα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Τον λόγο έχει η κα Τσατσούλη. 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Θεωρώ ότι η εισήγηση έχει μία πολύ απλουστευτική μορφή 

που έρχεται: «πονάει κεφάλι-κόβει κεφάλι». Εμφανίζονται παιδιά ξέρω εγώ, έγινε 

ένα γεγονός και με βάση αυτό κάνουμε γενικεύσεις. Με συγχωρείτε, αλλά δεν 

πρέπει να είναι έτσι τα πράγματα στην πόλη. Και η νεολαία θέλει διέξοδο και 

πρέπει να της δίνουμε. 

 Υπάρχει πιθανότητα αυτό που λέει ο Ταμβάκος να γίνεται, αλλά αυτό 

ξέρετε γίνεται και στην πλατεία της Ηλιούπολης, λέω ένα παράδειγμα και σε άλλα 

μέρη της Ηλιούπολης. Άρα το ζήτημα είναι να μας απασχολήσει μία πολιτική που 

βοηθάει συνολικότερα τη νεολαία να οδηγείται σε σωστούς δρόμους και να 

διασκεδάζει και να εκτονώνεται δημιουργικά και να έχει πολιτιστική έκφραση, για 

να μη γενικεύονται τέτοια φαινόμενα και όχι με απαγορεύσεις.  

 Εγώ σας λέω παράδειγμα, το πάρκο Καλαβρύτων από την κάτω μεριά αυτή 

την στιγμή δεν έχει ζωή πραγματικά, να μπαίνει η πόλη. Οι μόνοι που μπαίνουν 

είναι οι σκύλοι και η διαδικασία να αφοδεύουν, γιατί έχει αφεθεί ελεύθερα, χωρίς 
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να μαζεύονται. Αντί να δούμε τέτοια ζητήματα, πώς θα μπει ζωή της οικογένειας, 

του παιδιού, γιατί έχει εγκαταστάσεις ξέρετε, το πάρκο Καλαβρύτων έχει 

εγκαταστάσεις πολύ αξιόλογες που έχουν παραιτηθεί. Έχει ένα θεατράκι, 

παράδειγμα. Εμείς κατά καιρούς ως Κ.Κ.Ε. πάμε και κάνουμε εκδηλώσεις εκεί 

πέρα.  

 Αλλά μήπως θα έπρεπε να ενδιαφερθείτε ως Δημοτική Αρχή, να στήσετε 

πραγματικά ένα τέτοιο γεγονός με τους φορείς της πόλης, της νεολαίας, 

πραγματικά να μπει ζωή για να φύγει το «μαύρο»; Αυτό κατά τη γνώμη μας πρέπει 

να σας ενδιαφέρει και όχι απλά να βάζετε απαγορεύσεις. Εγώ θα το έλεγα, φυσικά, 

μπορεί να υπάρχει και ωράριο, αλλά στις 23.00΄η ώρα το καλοκαίρι, με 

συγχωρείτε, είναι καλοκαίρι. Τι λέτε ακριβώς; Στο μπαράκι ας πούμε του πάρκου 

«Κιντής» θα επιτρέπεται, αλλά παραπέρα θα απαγορεύεται; Τι είναι αυτά τώρα;  

 Να κλείσω και με το εξής. Εδώ δεν έχουμε ενδιαφερθεί ακόμη να κλείνει η 

πόρτα στον Υμηττό και ανεβαίνει ο καθένας και μάλιστα με τροχοφόρα. Τι 

ακριβώς δηλαδή μου λέτε; Εγώ θα σας έλεγα να προσεγγίζετε τα ζητήματα πιο 

εύστοχα και πιο ουσιαστικά. Βάλτε και ωράρια, αλλά δείτε το πιο ουσιαστικό 

κομμάτι της λειτουργίας αυτών των πάρκων, γιατί θέλουμε τα πάρκα να 

υποδέχονται τον άνθρωπο και αυτό είναι το σημαντικό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε πολύ. Τον λόγο έχει ο κ.Μανιάτης.  

Π.ΜΑΝΙΑΤΗΣ: Καλησπέρα σε όλους και όλες σας. Η αλήθεια είναι ότι 

πρόκειται για μία πολύ αρνητική εξέλιξη σε σχέση με αυτή την απόφαση. Το 

σκεπτικό που ανέφερε και η Τασία προηγουμένως, είναι αληθές. Θα προσθέσω 

μόνο δυο-τρία πραγματάκια.  

 Καταρχάς, όπως γνωρίζετε, βγήκαμε από την ιστορία με το lockdown λόγω 

του κορωνοϊού. Η δυνατότητα κάποιος να βγει αν θέλετε και στα μαγαζιά είναι 

περιορισμένη σε σχέση με το παρελθόν και υπάρχει μεγαλύτερη αναγκαιότητα 

αυτή την στιγμή ειδικά για την νεολαία οι χώροι πρασίνου, οι δημόσιοι χώροι, 

κ.λπ., να είναι ανοιχτοί, φωτισμένοι, καθαροί, με ασχολίες, χρήσεις, με παιχνίδια 
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και δεν ξέρω εγώ ποια άλλα πράγματα μπορούν να χρησιμοποιηθούν μέσα σε 

αυτούς τους χώρους.  

 Το να βάλουμε μία απαγόρευση, να βάλουμε ένα ωράριο, κ.λπ., αποκλείει 

την δυνατότητα σε αυτούς που θέλουν να κάνουν αυτή την χρήση να την κάνουν, 

με αποτέλεσμα να οδηγηθούν πού ξανά, στο σπίτι; Δεν καταλαβαίνω δηλαδή. Το 

σκεπτικό είναι λάθος. Μάλιστα ακόμα και η αιτιολόγησή του είναι λάθος, γιατί 

είπατε π.χ. για το ζήτημα των πυρκαγιών, που υπαρκτό είναι, αλλά πάντα θα είναι 

υπαρκτό και στο σπίτι μας θα είναι υπαρκτό, αλλά θα συνεχιστεί και τον χειμώνα. 

 Κατά τη γνώμη μου, νομίζω ότι πρόκειται για μία επίθεση σε σχέση με την 

χρήση των δημοσίων χώρων και δεν αφορά μόνο τον Δήμο Ηλιούπολης. Βλέπετε 

τα γεγονότα στη Θεσσαλονίκη, στην Κυψέλη τις προάλλες, μιλούμε σε αυτό τον 

μήνα, κ.λπ., οπουδήποτε δηλαδή γίνεται μία χρήση σε δημόσιο χώρο αυτή να 

καταργηθεί. Το σκεπτικό είναι πάρα πολύ επικίνδυνο, πάρα πολύ λάθος. Μας 

βρίσκει φανερά αντίθετους και μπλοκάρει οποιαδήποτε δυνατότητα σε όποιον 

κάτοικο θέλει ή όποιον νεολαίο να χρησιμοποιήσει αυτούς τους χώρους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Τον λόγο έχει η κα Σερέτη.  

Χ.ΣΕΡΕΤΗ: Καλησπέρα. Πριν από τρεις εβδομάδες περίπου στο Χαλικάκι μία 

ομάδα μαθητών από τον Καρέα συνεπλάκησαν με μία ομάδα μαθητών από την 

Ηλιούπολη. Επειδή η Αστυνομία, από ότι πληροφορήθηκα, γιατί είμαι δασκάλα 

στο συγκρότημα από κάτω, γνώριζε το γεγονός, τους περικύκλωσαν και όλοι 

αυτοί κατέβηκαν μέσα στον αύλειο χώρο του 7ου και του 21ου Δημοτικού 

Σχολείου. Η ώρα ήταν 23.00΄- 23.30΄.  

 Θέλω μία σκέψη να βάλω, έτσι για προβληματισμό. Αν κλείσουν τα πάρκα, 

όλοι αυτοί οι νεαροί δεν θα πηδούν τα κάγκελα από τα σχολεία και θα μπαίνουν 

μέσα στις αυλές και την επόμενη ημέρα οι Σχολικές Επιτροπές θα έχουν να 

αντιμετωπίσουν τους βανδαλισμούς, οι οποίοι απλώς θα μετατεθούν από τα πάρκα 

στα σχολικά συγκροτήματα;  

 Αν είχαμε την δυνατότητα, Δήμαρχε, να τα φυλάξουμε τα σχολεία μας, 

είχαμε φύλακες, θεωρώ ότι αυτό θα ήταν το καλύτερο. Ξέρω όμως ότι δεν 
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προβλέπεται. Θεωρώ λοιπόν ότι είναι ένα είδος ημίμετρου αυτό. Απλά 

μεταθέτουμε το πρόβλημα από τα πάρκα στις σχολικές μονάδες. Αυτό θέλω να 

πω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Ο κ.Δήμαρχος έχει τον λόγο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα διαφωνήσω με το σκεπτικό της κας Τσατσούλη, ότι πρέπει 

όλα αυτά τα φαινόμενα βίας ή πιθανής χρήσης που είπε ο κ.Ταμβάκος, ότι πρέπει 

να τα αντιμετωπίσουμε και είναι θέματα παιδείας και δεν λύνονται ούτε με 

τιμωρητικά, ούτε με κατασταλτικά μέτρα. Και βέβαια δεν είναι μόνο μέσα στα 

πάρκα. Είναι μέσα στα σχολεία της πόλης μας, είναι στους αθλητικούς χώρους, 

είναι σε πάρα πολλές πτυχές της ζωής μας. 

 Εδώ όμως έχουμε το εξής, ότι αυτή την στιγμή έχουμε τρία πάρκα τα οποία 

βρίσκονται μες τον αστικό ιστό, κοντά σε σπίτια, όπου δημιουργούν τεράστια 

όχληση στους περιοίκους, όπου κινδυνεύουν να υπάρξει πυρκαγιά και η λογική 

μας δεν είναι να κλείσουμε και να μην υπάρχει η συμμετοχή της νεολαίας, κ.λπ. 

Από τις 07.00΄το πρωί μέχρι τις 23.00΄το βράδυ θα είναι ανοιχτά τα πάρκα. Δεν 

νομίζω ότι η διέξοδος για την νεολαία θα είναι μετά τις 23.00΄το βράδυ να 

μαζεύεται στο πάρκο Καλαβρύτων ή στο πάρκο Ναβαρίνου.  

 Με αυτή την λογική θα έπρεπε να έχουμε αφήσει τα πάντα ανοιχτά, 

πολλούς χώρους. Να αφήσουμε και όλα τα γήπεδά μας ανοιχτά και τα κλειστά μας 

γυμναστήρια ανοιχτά όλο το βράδυ, δημόσιοι χώροι είναι όλοι αυτοί, να μπορεί να 

μπει ο καθένας. Το θέμα λοιπόν είναι ότι αυτή την στιγμή έχουμε να 

αντιμετωπίσουμε ένα συγκεκριμένο πρόβλημα, συγκεκριμένες καταγγελίες και το 

ζήτημα της αντιπυρικής περιόδου που ζούμε αυτή την στιγμή.  

 Έχουμε τεράστιες οχλήσεις, το είπε και ο κ.Ταμβάκος, από κατοίκους και 

οι οποίοι επιζητούν μία λύση. Το θέμα δεν είναι να πούμε ότι θα είναι 11 και θα 

είναι 12. Αυτό είναι ένα θέμα που είναι υπό συζήτηση. Να πούμε ότι το άλσος 

«Κιντής» θα είναι μέχρι τις 02.00΄ τους θερινούς μήνες, συμφωνούμε. Αλλά ποιος 
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διαφωνεί ότι δεν πρέπει 01.00΄η ώρα να είναι κλειστά τα πάρκα και να μη γίνεται 

φασαρία και όχληση; Όλοι δεν συμφωνούμε σε αυτό;  

 Λοιπόν, εάν είναι το θέμα η μία ώρα πάνω, μία ώρα κάτω, να το 

συμφωνήσουμε. Δεν είμαστε αρνητικοί. Από εκεί και πέρα είναι δεδομένο ότι 

πρέπει να λύσουμε το θέμα και είναι θέμα παιδείας πώς θα λύσουμε την βία, για 

να μη γίνει και αυτό που λέει η κα Σερέτη, ότι μεταφέρουμε το πρόβλημα και αν 

φυλάξουμε τα σχολεία, κα Σερέτη, θα βρεθεί αλλού να ξεσπάσει η βία σε διάφορα 

σημεία. Αυτό είναι όμως το γενικότερο θέμα. 

 Αλλά νομίζω ότι όλοι πρέπει να προστατεύσουμε το πράσινο που υπάρχει 

σε αυτά τα τρία μεγάλα πάρκα της πόλης μας και τους περίοικους που βρίσκονται 

μέσα στον αστικό ιστό και μέσα σε αυτά τα πάρκα. Εντάξει; Δίπλα από αυτά τα 

πάρκα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Σεφτελής και να το κλείσουμε.  

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Απλά για να το κλείσουμε. Καταρχάς δεν διαφωνούμε με την 

προσέγγιση, κα Τσατσούλη, γιατί προφανώς δεν λύνονται αυτά τα θέματα μόνο με 

μέτρα αστυνόμευσης και βέβαια είμαι απόλυτα σύμφωνος και είμαστε απόλυτα 

σύμφωνοι, ότι αυτά τα πάρκα, τα άλση, οι κοινόχρηστοι χώροι, σε αυτούς τους 

χώρους για να αποτρέψουμε τέτοιου είδους παραβατικές ενέργειες, ο μόνος 

τρόπος αντιμετώπισης είναι να δώσεις ζωή σε αυτούς τους χώρους.  

 Για το συγκεκριμένο θέμα που συζητούμε, που είναι αυτό που έπρεπε να 

αποφασίσει η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής και το Δημοτικό Συμβούλιο, αν και 

νομίζω ότι εμείς το φέραμε στο Δημοτικό Συμβούλιο για να σας κάνουμε 

κοινωνούς αυτού του θέματος, θα μπορούσε και με την Απόφαση της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής να έχει ρυθμιστεί, είναι ένα κομμάτι από το πλέγμα των μέτρων 

που θα εφαρμόσουμε για τα άλση μας.  

 Πολύ σωστά είπατε ότι το Άλσος Καλαβρύτων, για παράδειγμα, διαθέτει 

ένα θεατράκι το οποίο μένει αναξιοποίητο. Ήδη κάνουμε διάφορες συζητήσεις, 

έχουμε σκέψεις και με τον ΠΑΟΔΗΛ για το πώς θα αξιοποιήσουμε αυτό τον 

χώρο. Ένα άλλο παράδειγμα. Κατά τις πρωινές ώρες έχουμε επιτρέψει σε 
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εισαγωγικά, απλά είμαστε γνώστες ότι στους χώρους τόσο του άλσους Ναβαρίνου, 

όσο και των Καλαβρύτων, κυρίως στο άλσος Ναβαρίνου εφαρμόζονται 

Προγράμματα Γυμναστικής για Ενήλικες από διάφορους συμπολίτες μας 

γυμναστές, που είναι κάτι ωραίο να γυμνάζεται κάποιος μέσα στη φύση και 

διάφορα άλλα πράγματα που μπορούμε να σκεφτούμε. Αλλά σε καμία περίπτωση 

δεν μπορούμε να επιτρέψουμε αυτό που πολύ σωστά είπε ο κ.Αραμπατζής και 

πρέπει να πάρουμε μέτρα και ουσιαστικά αυτό βασικά λύνουμε,  όπως και το άλλο 

που ανέφερα το «χοντρό» παράδειγμα στην πρωτολογία μου, το θέμα με τις 

μηχανές. Δεν νοείται δηλαδή να είναι ανοιχτό το πάρκο από κάποια ώρα και μετά, 

γιατί αυτού του είδους οι παραβατικές ενέργειες εμφανίζονται μετά τις 24.00΄- 

01.00΄, κ.λπ. Πολύ σωστά είπε ο Δήμαρχος να συμφωνήσουμε να συζητήσουμε 

και το ωράριο, να είναι στις 24.00΄το βράδυ, κανένα πρόβλημα.  

 Οπότε, να διαμορφώσουμε την πρόταση να είναι από τις 19.00΄μέχρι τις 

24.00΄το βράδυ. Να εξαιρέσουμε το άλσος «Κιντής» σε ότι αφορά την θερινή 

περίοδο και ειδικά το διάστημα που έχουμε και τις εκδηλώσεις και που λειτουργεί 

και το Αναψυκτήριο και έχουν την ανάγκη οι συμπολίτες μας να απολαύσουν αυτό 

τον όμορφο χώρο. Αλλά από εκεί και πέρα είμαστε υποχρεωμένοι να 

αντιμετωπίσουμε αυτό το θέμα. Το λύνουμε; …Όχι. Έχω κάποιους φόβους, τους 

εκφράζω, ότι δυστυχώς αυτά τα φαινόμενα μεταφέρονται. Δηλαδή, θα το 

περιορίσουμε εκεί;  

 Πολύ σωστά το είπε η κα Σερέτη, ότι μπορεί να μεταφερθεί κάπου αλλού. 

Θα δούμε. Εδώ νομίζω ότι σε αυτά τα θέματα συμφωνούμε ως Δημοτικό 

Συμβούλιο και πρέπει από κοινού να τα αντιμετωπίζουμε. Τώρα το πώς θα 

εφαρμοστεί αυτό το μέτρο, ήδη θα το αναλάβουμε, όπως κάναμε και στο 

παρελθόν με κάποιους φύλακες, κ.λπ., θα δούμε πώς θα το εφαρμόσουμε. Θα 

εφαρμοστεί πάντως.  

 Το πρώτο να σας πω δεν είναι αυτό, γιατί έχουμε εμπειρία το πώς 

εφαρμόζεται. Το πρώτο είναι να κλείσουμε, ποιος το είπε, ο κ.Ταμβάκος νομίζω 

και ο κ.Αραμπατζής, ότι υπάρχουν σπασμένες πόρτες, κομμένα κάγκελα, που 
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πρέπει να τα φτιάξουμε, να αποκαταστήσουμε αυτές τις ζημιές. Θα κάνουμε το 

πρώτο βήμα. Παίρνουμε την απόφαση αυτή και θα προχωρήσουμε.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θεωρώ ότι συμφωνούμε όλοι, εκτός από τον κ.Μανιάτη και την κα 

Τσατσούλη, συγγνώμη, την «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ». 

 Κύριε Ψυρρόπουλε, έχετε τον λόγο. Κύριε Αραμπατζή.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Έκανα δύο ερωτήματα. Δεν πήρα και για τα δύο απάντηση. 

Το κομμάτι της αστυνόμευσης δεν μου απαντήθηκε. Δηλαδή παίρνουμε μία 

απόφαση. Πώς μπορούμε να την εφαρμόσουμε εμείς οι ίδιοι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πέρα από εμάς θα ενημερωθεί και η Αστυνομία, ότι αυτές τις ώρες 

είναι κλειστό. Δεν το συζητούμε αυτό.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Να σας πω κάτι, Πρόεδρε. Οι κάτοικοι που απευθύνονται 

στην Αστυνομία αρχικά και μετά στο Δήμο, το πρώτο πράγμα που λένε είναι ώρες 

κοινής ησυχίας και υπάρχει διατάραξη. Ξέρετε, από ένα σημείο και μετά δεν 

ασχολείται, όσο και να σας φαίνεται περίεργο και η Ελληνική Αστυνομία. Δεν 

ασχολείται και νομίζω ότι το γνωρίζουν όσοι έχουν ασχοληθεί με το θέμα, το 

γνωρίζουν, ότι οι κάτοικοι εκεί πέρα λένε ότι παίρνουμε τηλέφωνο, δεν έρχεται 

κανένας. 

 Η ερώτησή μου παραμένει και θέλω να πω το εξής, κάτι σε συνέχεια αυτού 

που είπε ο κ.Σεφτελής, ότι αν θέλουμε πραγματικά να δώσουμε ζωή σε αυτά τα 

πάρκα θα πρέπει να κοιτάξουμε να τα αξιοποιήσουμε. Ήταν και μία από τις 

ερωτήσεις που έχω σημειώσει για να κάνω στο θέμα, το τι γίνεται τις πρωινές 

ώρες, όπως αναφέρθηκε. Αλλά κάποτε είχε χτιστεί εκεί μέσα ένας οικίσκος 

ξύλινος, για να γίνει ένα καφέ. Νομίζω ότι με τέτοιες κινήσεις πρέπει να δώσουμε 

αξιοποίηση και αν θέλετε και να μπούμε σε μία διαδικασία να πάρει κάποιος ένα 

μεροκάματο, αλλά να τα αξιοποιήσουμε. Εάν βάλουμε κάποιον εκεί μέσα, θα 

μπορέσει να τα προφυλάξει.  

 Τι λέμε για το «Κιντής»; Υπάρχει κάποιος εκεί μέσα που και φύλακα βάζει 

το βράδυ και έχει την έννοια να προστατεύει τον χώρο. Αυτό.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Ψυρρόπουλος, μετά είναι ο κ.Ασβεστάς και να 

κλείσουμε.  

Ε.ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ, κ.Πρόεδρε. 

 Έχουμε περάσει στην μετά κορωνοϊού φάση και η νεολαία έχει ανάγκη και 

τα πάρκα της πόλης και τους δημόσιους χώρους. Δεν θεωρώ ότι με το να πούμε 

ότι στις 23.00΄η ώρα κλείνει το πάρκο ή 24.00΄, ίσως πιο μετά να το εξετάσουμε, 

ότι λύνεται το πρόβλημα, γιατί όπως ξέρετε υπάρχουν και άλλοι κλειστοί χώροι. 

 Εγώ θεωρώ δηλαδή ότι αν αυτή την στιγμή παίρναμε απόφαση 23.00΄η ώρα 

να κλείσει το πάρκο, είμαι 100% σίγουρος ότι θα έβρισκαν τρόπο οι νέοι ή κάποιοι 

νέοι της πόλης μας, να έχουν μία πρόσβαση. Επομένως, τι χρειάζεται εδώ; Έχουν 

κάνει οι αρμόδιοι Αντιδήμαρχοι μία επίσκεψη στα πάρκα τις βραδινές ώρες;   

 Ξέρετε, για να πιστέψουν οι νέοι και στα δημόσια πράγματα και στη 

διαφύλαξη της δημόσιας περιουσίας, πρέπει με ένα τρόπο εμείς να τους 

πλησιάσουμε και όχι απλά να παίρνουμε μέτρα κλείνοντάς τους τον δρόμο. Αυτή 

είναι η δική μου άποψη. Θα μπορούσε να γίνει ένας διάλογος στα σχολεία, στα 

πάρκα. Το πρώτο μέτρο ξέρετε είναι η πρόληψη και η παιδεία που πρέπει να 

λάβουμε, για να προστατεύσουμε έναν χώρο. Μετά έρχονται οι απαγορεύσεις. 

 Εάν θυμάμαι καλά, η προηγούμενη Διοίκηση είχε προβλέψει και κάποια 

εταιρεία φύλαξης και επειδή είχα περάσει και από την Σχολική Επιτροπή, είχε 

γίνει πολύ μεγάλη εξοικονόμηση σε πολλούς χώρους που είχαν βανδαλιστεί στο 

παρελθόν. Δηλαδή για παράδειγμα στην Κοτζιά, στο Δημοτικό Σχολείο όπου εμείς 

κάθε μήνα αλλάζαμε τα κάγκελα επειδή κάποιοι τα έσπαγαν, αυτό με το που 

λύσαμε το πρόβλημα της αστυνόμευσης και υπήρχε έστω αυτός ο οδηγός, τα δύο 

αυτά οχήματα, ένα-δύο οχήματα, δεν θυμάμαι καλά, είχαμε μια μείωση. 

 Θα πρέπει λοιπόν να μας πείτε αν έχετε εξετάσει όλα αυτά τα μέτρα, για να 

πάμε να κλείσουμε έναν χώρο. Όπως καταλαβαίνετε, θεωρώ ότι χρειάζεται να 

είναι ανοιχτά όλα αυτά τα θέματα της πόλης, τα οποία έτσι δίνουν και μία άλλη 

ατμόσφαιρα. Εμένα πολλοί μαθητές μου χρησιμοποίησαν τα πάρκα για τις 

εξετάσεις τους. Ξέρετε κάτι, είναι ωραία και η παραμονή στο σπίτι. Επειδή όμως 
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κάθισαν τα παιδιά πάρα πολλούς μήνες, είναι και λίγο όπως ξέρετε αυτή την 

στιγμή βάναυσο. Για αυτό λοιπόν θέλουμε να το επανεξετάσετε το θέμα και να 

δείτε και τα υπόλοιπα μέτρα που είπαμε.  

 Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε τον λόγο, κ.Δήμαρχε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να πω στον κ.Ψυρρόπουλο, στην προηγούμενη αναμόρφωση, 

μάλλον στην προ-προηγούμενη, στη 2η Αναμόρφωση του Προϋπολογισμού 

εντάχθηκε το ποσόν που αφορά αυτό που λέμε το security που είχε εφαρμοστεί 

νομίζω μία χρονιά στο παρελθόν, με ένα όχημα που γύρναγε την Ηλιούπολη.  

 Εμείς κιόλας βάλαμε αν είδατε και μεγαλύτερο ποσόν, προκειμένου να 

είναι παραπάνω τα οχήματα, γιατί η έκταση της πόλης μας είναι τεράστια και 

αντιλαμβάνεστε ότι ένα όχημα που ξεκίναγε στις 22.00΄το βράδυ και έκανε 

κάποιες βόλτες μέχρι τις 05.00΄, σε πάρα πολλά σημεία επέστρεφε μετά από πάρα 

πολύ ώρα, άρα θα μπορούσε να είχε γίνει η ζημιά. Άρα είναι ένα θέμα που θα 

υλοποιηθεί, θα βγει ο συγκεκριμένος διαγωνισμός. Δεν θα είναι απευθείας 

ανάθεση. Από εκεί και πέρα αν ξέρετε, υπάρχουν σημεία τα οποία κατά καιρούς 

έχουμε εντοπίσει ότι υπάρχουν προβλήματα και συγκεντρώνονται οι νέοι.  

 Θα σας πω ένα συγκεκριμένο σημείο, το 1ο ΚΑΠΗ. Υπήρχαν, πιθανόν να 

το γνωρίζετε, πάρα πολλά κρούσματα κατά τις νυχτερινές ώρες. Πήγαμε, 

μιλήσαμε με τα παιδιά πολύ ήρεμα, ούτε με κατασταλτικά μέτρα, 

απομακρύνθηκαν. Πήγαν σε άλλο σημείο. Δεν είναι ότι εξαφανίστηκαν και δεν 

βγήκαν. Αλλά ήταν ένα σημείο όπου ενοχλούσαν, γιατί ήταν ακριβώς κάτω από τα 

σπίτια. Δηλαδή αυτή είναι η λογική μας.  

 Αλλά αντιλαμβάνεστε ότι στο πάρκο είναι πολύ πιο ιδιαίτερη η περίπτωση, 

όχι το να πάμε. Να πάμε, να μιλήσουμε στα παιδιά. Εδώ σας λέω ήταν 

συγκεκριμένης ομάδας, με πολύ άγριες διαθέσεις και με καπνογόνα μέσα στο 

δασάκι. Ναι, βεβαίως, τους έχουμε συναντήσει και σε άλλα πράγματα. Εννοείται. 

Έχετε δει βανδαλισμούς σε τοίχους, στο σιντριβάνι, στην Αγία Μαρίνα, στην 

Φλέμινγκ, είναι πάρα πολλά ζητήματα. Τα ζητήματα του Χουλιγκανισμού και τα 
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οπαδικά είναι και ζητήματα που δεν αφορούν μόνο τα παιδιά, αλλά αφορούν και 

αυτούς οι οποίοι διοικούν τις ομάδες και να ξέρετε ότι και με αυτούς μιλήσαμε, 

προκειμένου να μαζευτεί η κατάσταση.  

 Αλλά το θέμα είναι και επείγει κυρίως μέσα στην αντιπυρική περίοδο για 

αυτά τα τρία πάρκα. Οι διαμαρτυρίες να ξέρετε των περιοίκων, μπορεί και ο 

κ.Ταμβάκος να το επιβεβαιώσει, δεν γίνονται κατά τους χειμερινούς μήνες. Δεν 

έχουμε τέτοια φαινόμενα τον Νοέμβριο, τον Δεκέμβριο, τον Γενάρη, τον 

Φλεβάρη. Ξεκινάει κυρίως όταν ανοίγει η αντιπυρική περίοδος, που είναι ανοιχτός 

ο καιρός και επισκέπτονται. Αυτή είναι η πρόθεση, να γλιτώσουμε και να μην 

έχουμε κανένα κακό σε αυτά τα τρία μεγάλα πάρκα της πόλης μας.  

 Αυτή ήταν η λογική. Χώροι δημόσιοι υπάρχουν πολλοί κοινόχρηστοι όπου 

μπορούν να πάνε τα παιδιά. Μαζεύονται στην κεντρική πλατεία μέχρι πολύ αργά 

το βράδυ, στην πλατεία Φλέμινγκ, στην πλατεία Ανεξαρτησίας. Άρα χώροι 

υπάρχουν. Να προστατεύσουμε τουλάχιστον αυτά τα τρία πάρκα. Αυτή ήταν η 

πρόθεσή μας. Καμία άλλη. Δεν είναι η λογική μας, μακριά από εμάς αυτό που 

έγινε στην Αγία Παρασκευή, να το πω ξεκάθαρα. Δεν υπήρχε ποτέ περίπτωση να 

εφαρμόσουμε τέτοια μέτρα και ποτέ περίπτωση να τα εφαρμόσουμε και στο 

μέλλον. Εντάξει;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε. Άρα πάμε από τις 07.00΄έως τις 24.00΄ για την 

θερινή περίοδο και από τις 07.00΄μέχρι και τις 22.00΄ για την χειμερινή. Ψηφίζεται 

το θέμα; 

Ακολουθεί ψηφοφορία με ανάταση του χεριού 

…………………………………………………………………………………….. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» Όχι, ο κ.Μανιάτης Όχι, Λευκό ο 

κ.Ψυρρόπουλος και Λευκό ο κ.Ασβεστάς. Ψηφίζεται Κατά Πλειοψηφία. 

 Σας ευχαριστώ πολύ.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  
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Ι. Ομόφωνα αποφασίζει 

Εγκρίνει την εκτός ημερήσιας διάταξης συζήτηση του θέματος 

ΙΙ. Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

(μειοψηφούντων των κ.κ. Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλη, Στυλιάρα, Μανιάτη, και 

δηλώνοντας λευκό οι κ.κ. Ψυρρόπουλος, Πανταζόπουλος, Σερέτη, Μπασούρης, 

Γρηγορέας, Κορμά-Γκουτζιάνα) 

Εγκρίνει την καθιέρωση ωραρίου λειτουργίας στα τρία δημοτικά άλση της 

πόλης (άλσος Ναυαρίνου, άλσος Καλαβρύτων και άλσος Δημήτρης Κιντής) ως 

εξής: 

Α΄ ΧΕΙΜΕΡΙΝΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

• 07:00 έως 22:00 και για τα τρία προαναφερόμενα άλση. 

Β΄ ΘΕΡΙΝΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

• 07:00 έως 24:00 για τα άλση Ναυαρίνου και Καλαβρύτων και  

• για το άλσος «Δημήτρης Κιντής» από τις 07:00 έως την ώρα λήξης των 

εκδηλώσεων στο ανοιχτό Δημοτικό Θέατρο και το πέρας της  λειτουργίας του 

Αναψυκτηρίου.   

Η συγκεκριμένη απόφαση θα εφαρμόζεται μετά από δημοσιοποίηση και 

ενημέρωση των δημοτών. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 102/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

----------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε τον λόγο, κ.Ασβεστά.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Επανειλημμένα έχουμε πει, ότι δεν μας έρχονται ειδοποιήσεις για 

την Ποιότητα Ζωής. Την προηγούμενη φορά μίλησα με τον Υπεύθυνο 

Αντιδήμαρχο, μου λέει θα λυθεί το θέμα. Προχθές έγινε η Συνεδρίαση της 

Επιτροπής Ζωής και πάλι δεν ξέραμε τίποτα, ούτε ο Τακτικός, ούτε ο 

Αναπληρωματικός. Για αυτό τον λόγο δεν τοποθετηθήκαμε σήμερα. 

Παρακαλούμε να μην ξαναγίνει αυτό το πράγμα.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως, κ.Ασβεστά. Ήθελα να παρακαλέσω να μην 

προχωρήσουμε σε ερωτήσεις. Να πάμε πρώτα στο 1ο θέμα, που αφορά την 

ψηφοφορία. Για να μην μακρηγορούμε και ξαναμπούμε στο πνεύμα των 

ερωτήσεων, προτείνω να κάνουμε πρώτα την ψηφοφορία για τον «Συμπαραστάτη 

του Δημότη» και στη συνέχεια να μπούμε στις ερωτήσεις και να προχωρήσουμε. 

Έχω την συναίνεσή σας για να προχωρήσουμε σε αυτό το θέμα; … Την έχω. 

 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ 

ΘΕΜΑ 1ο 

«Επιλογή Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχείρησης (άρθρο 77 του 

Ν.3852/2010)» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται από την Ημερήσια Διάταξη προς συζήτηση το 1ο θέμα, 

το οποίο αφορά στην: «Επιλογή Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχείρησης 

(άρθρο 77 του Ν.3852/2010)». 

 Θα καλέσω με την σειρά τους υποψηφίους εάν θέλουν να τοποθετηθούν. 

Σας έχουν σταλεί τα βιογραφικά, εκτός από ένα και θέλω να παρακαλέσω τον 

κ.Αναστόπουλο Γιώργο για τρία λεπτά εάν μπορεί να κάνει μία παρουσίαση του 

εαυτού του, αυτοπαρουσίαση.  

Γ.ΑΝΑΣΤΟΠΟΥΛΟΣ(Υποψήφιος): Καλησπέρα σας, αγαπητοί συμπολίτες. 

Πολύ χαίρομαι που σας συναντώ όλους μαζεμένους εδώ στον εμβληματικό αυτό 

χώρο, για τον οποίο πολλοί από εμάς έχουμε δουλέψει για να δημιουργηθεί.  

 Έχετε δει το βιογραφικό μου. Αυτό που θέλω να επισημάνω εγώ είναι ότι 

είμαι απόλυτα πεπεισμένος για την χρησιμότητα του θεσμού. Εξάλλου, είχα 

συμβάλει στην δημιουργία του όταν θεσπίστηκε και νομοθετήθηκε. Συγχαίρω 

όλους τους συνυποψηφίους, οι οποίοι έλαβαν το θάρρος και εκτέθηκαν στην κρίση 

του Δημοτικού Συμβουλίου. Είμαι στη διάθεσή σας εάν κάποιος θέλει να υποβάλει 

κάποια συγκεκριμένη ερώτηση. Άλλως, παραπέμπω στις πολλές λεπτομέρειες που 

έχω παραθέσει στο βιογραφικό μου.  

 Σας ευχαριστώ πολύ.  



9η  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                             19 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ                              19 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ, κ.Αναστόπουλε. Όλοι γνωρίζουμε την πορεία 

σας και την προσφορά σας στα κοινά. Να είστε καλά. Καλή επιτυχία. 

 Η κα Κοττάκη-Προμπονά Σταυρούλα. Είναι ονομαστικά, είναι αλφαβητική 

η πρόσκληση.  

Σ.ΚΟΤΤΑΚΗ-ΠΡΟΜΠΟΝΑ(Υποψήφια): Καλησπέρα σας. Από την στιγμή που 

έχετε πάρει το βιογραφικό όλοι οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, δεν θεωρώ σκόπιμο να 

σας κουράσω. Με τους περισσότερους βέβαια γνωριζόμαστε. Είχαμε κοινή πορεία 

μέσα στο Δήμο. Εγώ παραθέτω την 35χρονη πορεία μου στην Τοπική 

Αυτοδιοίκηση από διάφορες θέσεις, είτε ευθύνης, είτε μη και από τα οποία τα 31 

χρόνια είναι στο Δήμο Ηλιούπολης.  

 Λοιπόν, θεώρησα σκόπιμο αυτή την στιγμή να προσφέρω και στην πόλη 

μου μετά από ένα διάλειμμα τεσσάρων χρόνων που ήμουν Γενική Γραμματέας στο 

Βύρωνα, να προσφέρω στην πόλη μου από άλλο πόστο, από άλλη θέση, γιατί 

νομίζω ότι θα τα πάω καλά και επειδή γνωρίζω και το αντικείμενο. Δεν έχω να πω 

τίποτα άλλο. Αν θέλετε να κάνετε ερωτήσεις, μπορείτε να κάνετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε πάρα πολύ, κα Κοττάκη. Όλοι ξέρουμε την 

προσφορά σας στο Δήμο την υπηρεσιακή, αλλά και στη συνέχεια για τη θέση σας 

ως Γενική Γραμματέας στο Δήμο Βύρωνα. 

 Ο κ.Νικολής Χρήστος, παρακαλώ.  

Χ.ΝΙΚΟΛΗΣ(Υποψήφιος): Καλησπέρα σε όλους. Έχω εργαστεί σε πολλά 

περιβάλλοντα διαφορετικά και στον ιδιωτικό και στο δημόσιο τομέα, με πολλές 

προκλήσεις. Θεωρώ ότι είναι πρόκληση αυτή η θέση από μόνη της, πολύ 

υπεύθυνη και θέλει πολύ γερό στομάχι, γιατί πάντα θα υπάρχουν άνθρωποι οι 

οποίοι θα ζητούν το δίκιο τους και θα υπάρχουν και από την άλλη πλευρά 

άνθρωποι οι οποίοι θα αποσυμφορούν το έργο του Δημάρχου και των συνεργατών 

του. Αυτό. Δεν έχω να πω κάτι άλλο.  

 Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε πάρα πολύ, κ.Νικολή.  

Ο κ.Παπαδάτος Θεόδωρος.  



20             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              20 

 

Θ.ΠΑΠΑΔΑΤΟΣ(Υποψήφιος): Καλησπέρα, κ.Πρόεδρε. Καλησπέρα, 

κ.κ.Δημοτικοί Σύμβουλοι.  

Νομίζω οι περισσότεροι με είχατε παρακολουθήσει και στο προηγούμενο 

Δημοτικό Συμβούλιο, όπου είχα κάνει μία τοποθέτηση για το ζήτημα του 

Υμηττού. Εγώ δεν θέλω να μιλήσω για τον εαυτό μου, γιατί το θεωρώ και λίγο 

άχαρο. Φαντάζομαι έχετε δει όλοι τα βιογραφικά, μπορείτε να κρίνετε και μόνοι 

σας. 

 Θεωρώ μόνο ότι αυτό, μάλλον η ψηφοφορία και ο τρόπος με τον οποίο 

κατά τη γνώμη μου θα πρέπει κάποιος να επιλέξει για μία τέτοια θέση είναι με 

βάση γενικές αρχές, με ένα πλαίσιο ιδεών, ένα πλαίσιο αρχών, ποιο είναι αυτό που 

ανάγεται στο ρόλο του «Συμπαραστάτη του Δημότη». Τι πρέπει να είναι ο 

Συμπαραστάτης του Δημότη στην πραγματικότητα; Θα πρέπει να αποτελεί 

θεσμικό αντίβαρο στη Διοίκηση του Δήμου. Ακόμα και η ίδια η Δημοτική Αρχή, η 

Διοίκηση όσο καλή και αν είναι, θα πρέπει νομίζω κατά τη γνώμη μου να 

ελέγχεται από κάποια Ανεξάρτητη Αρχή, η οποία θα πρέπει να έχει συγκεκριμένα 

εχέγγυα. Ειδάλλως, υπάρχει σύγχυση ελεγχόμενου και ελεγκτή.  

 Πέρα από αυτό νομίζω υπάρχουν πάρα πολλές ιδέες οι οποίες μπορούν να 

γίνουν, διότι ο «Συμπαραστάτης του Δημότη» δεν μπορεί να είναι ένας ρόλος 

διακοσμητικός, αλλά θα πρέπει να πάρει και συγκεκριμένες πρωτοβουλίες. Έχει 

ετήσιες Εκθέσεις, ειδικές προτάσεις. Θα πρέπει να κάνει μία σειρά ενεργειών, 

βάσει των οποίων νομίζω και εσείς οι ίδιοι θα πρέπει να ψηφίσετε θεωρώντας 

ποιος είναι ο καλύτερος για να ανταπεξέλθει σε αυτά. 

 Με γνώμονα αυτές νομίζω τις σκέψεις θα κάνετε την καλύτερη επιλογή. 

Όλοι οι ανθυποψήφιοί μου είναι εξαιρετικοί. Καλή επιλογή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Έχω μία ερώτηση, κ.Παπαδάτο. Διαβάζοντας 

πραγματικά το βιογραφικό σας, είναι συγκλονιστικό. Έχετε την δυνατότητα του 

χρόνου να αφήσετε όλες αυτές τις δραστηριότητες που έχετε, για να ασχοληθείτε 

με τον θεσμό του «Συμπαραστάτη του Δημότη»;  
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Θ.ΠΑΠΑΔΑΤΟΣ: Με πολύ μεγάλη χαρά, κ.Πρόεδρε. Η προσφορά στην πόλη 

μας πρέπει να είναι άδολη, ανεξάρτητα από το επαγγελματικό περιβάλλον του 

καθενός. Νομίζω ότι η προσφορά στην κοινωνία και στην πόλη στην οποία έχει 

γεννηθεί, θα πρέπει να είναι το πρωταρχικό του καθήκον. Νομίζω η απάντηση 

αυτή η ίδια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Σας ευχαριστώ πολύ. Η κα Παπαϊακώβου.  

ΠΑΠΑΪΑΚΩΒΟΥ(Υποψήφια): (Δεν παρίσταται). 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Παπαϊακώβου δεν παρίσταται. Έχετε όλοι το βιογραφικό της. 

Συνεπώς, θα ψηφίσετε βάσει του βιογραφικού.  

 Τον λόγο έχει ο κ.Σκουλίκης Απόστολος.  

Α.ΣΚΟΥΛΙΚΗΣ: Ευχαριστώ, κ.Πρόεδρε. Κυρίες και κύριοι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι, δεν θα μιλήσω για τον εαυτό μου. Έχετε το βιογραφικό μου. Με τους 

περισσότερους γνωριζόμαστε. Είμαι παρών εδώ και αρκετά χρόνια στα κοινά της 

πόλης.  

 Αυτό που ήθελα να πω είναι πόσο βαθιά πιστεύω στο συγκεκριμένο θεσμό, 

ο οποίος εφόσον στελεχωθεί μπορεί να υπηρετήσει βαθιά σημαντικές αρχές του 

Δημοκρατικού μας Πολιτεύματος. Κυρίως να διασφαλίσει την εφαρμογή του 

Κράτους Δικαίου, της χρηστής διοίκησης, να είναι πολύ χρήσιμος για όλους τους 

διοικούμενους δημότες της πόλης, τις επιχειρήσεις, αλλά και για τον ίδιο τον Δήμο 

και την Διοίκηση της πόλης.  

 Όλοι οι υποψήφιοι είναι εξαιρετικοί, κρίνετε κατά βούληση. Για αυτό που 

ήθελα να σας παροτρύνω είναι να φροντίσετε με κάποιο τρόπο, το γνωρίζετε 

καλύτερα από εμένα, αυτή η θέση να στελεχωθεί και να μη μείνει κενή. Είναι ένας 

θεσμός πολύ χρήσιμος για την πόλη και πρέπει να έχει, όπως και στην 

προηγούμενη θητεία είχε, πρέπει να έχει και σε αυτή την θητεία ένα πρόσωπο που 

θα την στελεχώνει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε πάρα πολύ.  

Θα ήθελα οι Αρχηγοί αν θέλουν να τοποθετηθούν.  

Τον λόγο έχει ο κ.Ψυρρόπουλος.  
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Ε.ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ: Εμείς, κ.Πρόεδρε, ήμασταν η Παράταξη που έφερε τον 

θεσμό στην πόλη, έναν νέο θεσμό που προβλέπεται. Θεωρούμε λοιπόν ότι είναι 

βαρύνουσα η σημασία του «Συμπαραστάτη του Δημότη». Έχουμε δει πολλές 

υποθέσεις οι οποίες έχουν αποσοβηθεί να πάρουν την ένδικη τέλος πάντων πορεία 

τους.  

 Εγώ θα μιλήσω για όλους τους υποψήφιους. Πραγματικά είναι τιμή για την 

πόλη μας να υπάρχουν αυτές οι υποψηφιότητες ανθρώπων, που όχι μόνο έχουν 

διατελέσει χρόνια στα κοινά της Ηλιούπολης, έχουν όμως και ένα στιβαρό πεδίο 

για να νοηματοδοτήσουν αυτή την θέση. Θέλω να τους δώσω συγχαρητήρια. 

Καλή επιτυχία σε όλους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ πολύ. 

 Τον λόγο έχει ο κ.Ευσταθίου.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Ο θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη ήρθε για πρώτη φορά 

στην πόλη μας, ήρθε στη χώρα δηλαδή μετά το 2010. Ωστόσο όμως εξελέγη για 

πρώτη φορά το 2015. Ήμασταν από αυτούς που βοηθήσαμε να εκλεγεί 

Συμπαραστάτης του Δημότη το 2015, η Παράταξή μας δηλαδή. Δεκτικοί σε καθετί 

καινούριο, θέλαμε να δώσουμε την δυνατότητα και στην πόλη μας αυτός ο θεσμός 

που ήταν πρωτόγνωρος, να εφαρμοστεί, γιατί πιστεύαμε ότι θα ήταν επ’ ωφελεία 

των συμπολιτών μας.  

 Έτσι λοιπόν ήμασταν από τις δύο Παρατάξεις που στηρίξαμε. Ήταν η 

Παράταξη του «ΠΡΩΤΑ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ» και η δική μας «ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ ΠΑΜΕ 

ΜΠΡΟΣΤΑ». Όμως στην πορεία είδαμε το εξής και δεν σηκώνει καμία 

αμφισβήτηση αυτό που θα πω, είναι μία πραγματικότητα και το ξέρει όλη η πόλις. 

Είδαμε λοιπόν πώς πραγματικά λειτουργεί ο θεσμός τουλάχιστον μες την πόλη 

μας. Ουσιαστικά δεν λειτούργησε.  

 Εξελέγη λοιπόν ο Συμπαραστάτης του Δημότη και αυτό που είδαμε να 

γίνεται στην πράξη ανεξάρτητα το τι μπορεί να ακουστεί, ότι έγιναν κάποιες 

εκθέσεις κατά καιρούς, αυτά δεν λένε τίποτα. Αυτά δεν βοήθησαν τους πολίτες 

ουσιαστικά. Οι πολίτες είχαν προβλήματα, δεν λύνονταν. Εντός εισαγωγικών 
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μπορώ να πω ότι ρουσφέτια γίνονταν. Ο θεσμός λοιπόν λειτούργησε παραγοντικά. 

Έτσι λοιπόν είχαμε έναν επιπλέον παράγοντα μέσα στην πόλη, ο οποίος 

πληρώνονταν από τα χρήματα των συμπολιτών μας και αντίκρισμα μηδέν.  

 Κάποιες φορές είχε έρθει θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνουμε 

δαπάνες, όπου θα γίνονταν τα Συνέδρια των Συμπαραστατών όλης της χώρας, που 

αυτοί ήσαν στον αριθμό περίπου 40 στο σύνολο των 320 Δήμων της χώρας. Τι 

είδαμε λοιπόν; Είδαμε λοιπόν ότι από το πρώτο μέλημα, το μέλημά τους ήταν να 

δημιουργήσουν συνδικαλισμό. Δεν διαφωνούμε προς Θεού με αυτό το πράγμα! 

Αλλά ο συνδικαλισμός δεν πρέπει να έχει ως στόχο μόνο και κύρια τα δικά τους 

οφέλη.  

 Ο συνδικαλισμός στοχεύει στο πώς θα γίνουν καλύτεροι, για να είναι 

ωφέλιμοι στους συμπολίτες μας. Το πώς θα είναι ανεξάρτητοι από την Διοίκηση 

και όχι να εκτελούν τις επιταγές της Διοίκησης και να μην είναι άφωνοι και 

άλαλοι. Δεν υπερβάλλω. Εάν δείτε και μέχρι σήμερα ακόμη, στα Μέσα 

Κοινωνικής Δικτύωσης λοιδορίες ακούγονται για τους Συμπαραστάτες του 

Δημότη, όπου βεβαίως παίζει ρόλο και το άτομο που έχει επιλεγεί, ταυτόχρονα 

όμως δίνει και το δικαίωμα και η υπάρχουσα νομοθεσία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, στο Διαδίκτυο μπορεί να γράψει ο καθένας ότι θέλει. Δεν 

πρέπει να το επικαλούμαστε αυτή την στιγμή τουλάχιστον.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Εντάξει. Λέω λοιπόν ότι αυτό δεν οφείλεται μόνο στον 

επιλεγέντα Συμπαραστάτη, αλλά οφείλεται και στη νομοθεσία που δίνει το 

δικαίωμα αυτό. Έτσι λοιπόν ουσιαστικά όλος αυτός ο αγώνας που έδωσε το 

Συνδικαλιστικό Κίνημα επί της ουσίας των Συμπαραστατών των 40, ήταν πώς θα 

αφαιρέσουμε από την τροπολογία του Υπουργού Σκουρλέτη την απαγόρευση που 

υπήρχε στο να κατέλθουν στις Δημοτικές Εκλογές και στις Περιφερειακές 

Εκλογές. Δηλαδή το ασυμβίβαστο, ότι έπρεπε να παραιτηθούν αρκετό διάστημα 

πιο πριν. Αυτό το κατάφεραν.  

 Άρα λοιπόν φάνηκε στην πράξη ότι ήταν ένα παραγοντιλίκι. Τίποτα άλλο 

παραπάνω. Δεν ωφέλησε κανένα συμπολίτη μας. Το αν θα πούμε ότι κάναμε και 
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εκείνο, ή κάναμε και το άλλο, μετρούμε στο σύνολο μέσα στο βάθος μιας 

πενταετίας. Για αυτό τον λόγο εμείς, παρ’ ότι τα πιο πολλά άτομα που είναι 

υποψήφιοι τα γνωρίζω εδώ και αρκετά χρόνια, είναι αξιολογότατα, θα 

μπορούσαμε να τα ψηφίσουμε όλα τα άτομα αυτά και με τα πιο πολλά έχω και 

διαπροσωπικές σχέσεις. 

 Παρ’ όλα αυτά εμείς θα συμμετέχουμε στην ψηφοφορία, αλλά δεν θα 

ψηφίσουμε κανέναν. Λευκό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ, κ.Ευσταθίου.  

Ο λόγος στον κ.Ασβεστά παρακαλώ.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Εγώ θα πω το εξής. Όπως και την προηγούμενη φορά, στο 

προηγούμενο Συμβούλιο που συζητήσαμε για τον θεσμό του Συμπαραστάτη του 

Δημότη, αν αξιοποιηθεί σωστά πραγματικά υπάρχουν δυνατότητες να παραχθεί 

έργο. Είχα πει λοιπόν το εξής. Εμένα βρέθηκαν τρεις περιπτώσεις συμπολιτών, οι 

οποίοι είχαν σοβαρά προβλήματα και αντί να τους παραπέμψουν σε 

Αντιδημάρχους ή στο Δήμαρχο, τους παρέπεμψαν στον Συμπαραστάτη και το 

πρόβλημα λύθηκε.  

 Τι σημαίνει αυτό; Σημαίνει ότι μπορεί να αναπτύξουμε εάν λειτουργήσει ο 

θεσμός, να ελαττώσουμε λίγο το θέμα της ρουσφετολογίας. Πώς να το πούμε 

διαφορετικά; Χθες συνάντησα έναν συμπολίτη μας και μου λέει: «Να πάρω 

τηλέφωνο τον Δήμαρχο, για να βρω ένα οστεοφυλάκιο;». Και του λέω: «Γιατί να 

πάρεις τον άνθρωπο τηλέφωνο, να τον ενοχλήσεις; Πήγαινε στην Υπηρεσία, άμα 

θέλεις να πας να τον δεις σε προσωπικό επίπεδο, πήγαινε. Αλλά γιατί να 

παρακάμψεις την Υπηρεσία;». 

 Άρα λοιπόν είναι καλό να αναπτύσσονται τέτοιοι θεσμοί, για να μπορούμε 

να δημιουργήσουμε έναν νέο τρόπο αντίληψης λειτουργίας των Ο.Τ.Α. 

Συγχαρητήρια σε όλους τους υποψηφίους. Πραγματικά τα βιογραφικά είναι 

καταπληκτικά και πιστεύω ότι θα είμαστε και σε δύσκολη θέση για να ψηφίσουμε.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ πολύ. 
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 Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Τι να πούμε για έναν θεσμό που είχα την τύχη να τον 

υπηρετήσω για την πρώτη φορά στην πόλη και καταρχήν πρέπει να ευχαριστήσω 

και αυτούς που με εξέλεξαν τότε. Η ψηφοφορία είναι μυστική, το λέω για όσους 

δεν το γνωρίζουν και με μυστική ψηφοφορία εκλέγεται ο συμπαραστάτης. 

Μάλιστα τότε ήταν τα δύο τρίτα (2/3) του συνόλου.  

 Λοιπόν, άκουσα κάποιες τοποθετήσεις από Επικεφαλής Παρατάξεων, που 

είδαν καθαρά τον θεσμό ρουσφετολογικά: «Θα σε ψηφίσω για να σε έχω». 

Δυστυχώς, αυτή είναι η πόλη μας και αυτά διεκδικούν κάποιοι. Αλλά δεν έχουν 

καταλάβει ότι τα γεγονότα τους έχουν ξεπεράσει.  

 Δουλέψαμε για τον θεσμό, αφιερώσαμε πολλές ώρες. Είχα την τύχη να 

εκλεγώ και στο δίκτυο Συμπαραστατών. Ήμασταν 33 Συμπαραστάτες από τους 

113 Δήμους. Δεν είχαν και δεν έχουν δικαίωμα όλοι οι Δήμοι να εκλέξουν 

συμπαραστάτες. Δυστυχώς όμως, αυτά που λέμε και αυτά που πρεσβεύουμε για 

κάποιους θεωρούνται γραφικά, γιατί έχουν μάθει να κινούνται με άλλη λογική και 

φανερώθηκε. Δηλαδή θα κάνω αυτό, γιατί διεκδικώ κάποιους ψήφους. Έχουν 

μάθει να κινούνται ρουσφετολογικά.  

 Δεν σας κρύβω ότι προσπάθησα και στην Παράταξή μας τουλάχιστον το 

έχουμε πετύχει, ότι εμείς ότι έχουμε να πούμε, το λέμε απευθείας. Βλέπετε ότι 

έχουμε έρθει σε σύγκρουση και με δημότες που δεν διαφωνούν με την πρότασή 

μας, όμως την πρόταση την λέμε. Θέση παίρνουμε. Να ξέρετε ότι η Παράταξη «Η 

ΠΟΛΗ ΠΟΥ ΘΕΛΩ» έχει επηρεαστεί πάρα πολύ, διότι ο Επικεφαλής έχει 

υπηρετήσει στο θεσμό του Συμπαραστάτη, διότι καθίσαμε και καθόμαστε ακόμα, 

μελετούμε τους νόμους, γιατί μέσα σε αυτό το πλαίσιο κινούμαστε. 

 Δυστυχώς για κάποιους, δεν τους είναι αρεστό, γιατί ξεβολεύτηκαν. Αν 

ήμασταν υποψήφιοι σε κάποιες άλλες Παρατάξεις, μία χαρά θα ήταν. Θα 

ακούγατε εδώ πανηγυρικά λόγια για τον Συμπαραστάτη. Θα λέγατε τι φοβερός 

θεσμός είναι. Δεν πειράζει όμως. Ο κόσμος τους έχει κρίνει και μπορεί να τους 

ξανακρίνει, όπως λέει και ο φίλος μου ο Δημητρίου, ένας διαδικτυακός φίλος που 
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βγαίνει και λέει ότι μπορεί να ξαναδιεκδικήσει. Γιατί όχι; Έτσι δεν είναι, 

Αντιδήμαρχε; Συμφωνείτε, ή διαφωνείτε για αυτά;  

 Τέλος πάντων, γιατί ακούστηκαν και για το διαδίκτυο. Εγώ έχω να πω το 

εξής. Προσέξτε! Ο θεσμός είναι πολύτιμος. Στον «ΚΛΕΙΣΘΕΝΗ» είχε 24 άρθρα 

για τον Συμπαραστάτη. Αυτά που λένε κάποιοι, ότι προσπάθησαν να γίνουν 

διάφορα, δυστυχώς, πήγαμε για να προστατέψουμε τον θεσμό ως Δίκτυο 

Συμπαραστατών. Το καταφέραμε, είναι Νόμος του Κράτους και θεωρώ ότι πρέπει 

όλοι να πάρουν θέση. Τα πρόσωπα όλα είναι αξιόλογα.  

 Εκτιμώ ότι πρέπει να δώσουμε την δυνατότητα στην πόλη μας να υπάρχει 

αυτή η δυνατότητα, γιατί έκανα μία κουβέντα με έναν Δημοτικό Σύμβουλο, 

δυστυχώς, που δεν έχουν καθίσει ποτέ να διαβάσουν τις προτάσεις που έχει κάνει 

ο Συμπαραστάτης. Δεν έχουν καταλάβει ότι πράγματα όπως η εξωδικαστική 

επίλυση διαφορών έρχεται, γιατί ψηφίστηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο από 

πρόταση του Συμπαραστάτη. Δεν έχουν καταλάβει ότι θέματα που βρήκαν για 

πόρους, έρχονται εδώ γιατί τα βρήκε ο Συμπαραστάτης.  

 Δεν έχουν καταλάβει πολλά και αν δεν καθίσουν να διαβάσουν και να 

αφιερώσουν κάτι για αυτό που τους ψήφισε ο κόσμος, δυστυχώς, θα συνεχίσουν 

να κινούνται στο περιθώριο που τους έχουν βάλει. Εγώ θέλω να πω συγχαρητήρια 

σε όλους τους υποψηφίους που διεκδικούν αυτή την θέση. Μακάρι να υπήρχε σε 

όλο το Δημόσιο αντίστοιχη θέση, που ο πολίτης να πάει να πει το παράπονό του, 

χωρίς να σκέφτεται ότι θα με εκμεταλλευτεί ο Αιρετός ή ο οποιοσδήποτε άλλος 

και να γίνονται κινήσεις προς αυτή την κατεύθυνση.  

 Έχει ανάγκη η χώρα μας αυτή την στιγμή τέτοιους θεσμούς και μακάρι να 

υπάρχουν και αλλού στο Δημόσιο. Καλή επιτυχία και εύχομαι να υπάρξει 

Συμπαραστάτης από την ψηφοφορία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε. Η κα Τσατσούλη έχει τον λόγο.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Να μιλήσει ο κ.Στυλιάρας;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει τον λόγο ο κ.Στυλιάρας Θωμάς.  
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Θ.ΣΤΥΛΙΑΡΑΣ: Καλησπέρα και από εμένα. Για εμάς ο συγκεκριμένος θεσμός 

είναι μία ακόμα απόπειρα του Αστυνομικού Κράτους, όπως λέμε εμείς, να 

διαθέτει μία δήθεν Ανεξάρτητη Αρχή με στόχο τον αποπροσανατολισμό των 

εργαζομένων και των άλλων λαϊκών στρωμάτων.  

 Από τον τίτλο και μόνο καταλαβαίνουμε ότι γίνεται προσπάθεια να 

δημιουργηθεί στους εργαζόμενους και στα άλλα λαϊκά στρώματα η αυταπάτη ότι 

Κεφάλαιο και Εργαζόμενοι μπορούν να έχουν κοινό Συμπαραστάτη ανάμεσα στα 

διακριτικά αντίθετα συμφέροντά τους. Ο Συμπαραστάτης επομένως έχει ως δική 

του βασική αρμοδιότητα τον έλεγχο της εφαρμογής αντιλαϊκών νόμων. Είναι 

επίσης προφανές ότι δεν μπορούν να συνδυαστούν στο ίδιο πρόσωπο, στον ίδιο 

θεσμό δηλαδή η υπεράσπιση των συμφερόντων και του δημότη-εργαζομένου και 

του επιχειρηματία, γιατί είναι συμφέροντα αντιτιθέμενα.  

 Οι εργαζόμενοι λοιπόν δεν έχουν τίποτα να κερδίσουν από αυτό τον θεσμό, 

παρά μόνο την κοροϊδία και τον αποπροσανατολισμό από την ουσία των 

προβλημάτων και από την αιτία γένεσής τους. Ας δούμε ένα χαρακτηριστικό 

παράδειγμα. Αν κάποιος εργαζόμενος του Δήμου απολυθεί ή λήξει η σύμβασή του 

και απευθυνθεί στο Συμπαραστάτη θεωρώντας άδικη την απόλυσή του, η στάση 

του Συμπαραστάτη ποια θα είναι; Πώς θα βοηθήσει τον εργαζόμενο; Τι θα του 

προσφέρει; Τίποτα περισσότερο βέβαια από το να τον ενημερώσει για ότι 

προβλέπει ο νόμος, ότι η Δημοτική Αρχή κινήθηκε στο πλαίσιο του νόμου και άρα 

δεν μπορεί να γίνει τίποτα.  

 Βέβαια είναι αλήθεια ότι αυτό που επιδιώκουν είναι να βάζουν τους 

εργαζομένους μέσω και αυτών των θεσμών στη λογική της προσωπικής επίλυσης 

των προβλημάτων, μακριά από το οργανωμένο Ταξικό Συνδικαλιστικό Κίνημα, το 

κλαδικό Σωματείο, το Συνδικάτο, τους μαζικούς φορείς και να σε εγκλωβίζει και ο 

Συμπαραστάτης και ο Δήμος με υποσχέσεις, ότι θα φροντίσουν στο μέλλον να 

δώσουν λύσεις.  

 Επίσης σε μία σειρά από Δήμους οι υποψηφιότητες αποκαλύπτουν και τον 

ρόλο του συγκεκριμένου θεσμού. Εκπρόσωποι επιχειρηματιών, εκδότες τοπικών 
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εφημερίδων, στελέχη Δημοτικών Συνδυασμών που έχουν ανακηρυχθεί Δημοτικές 

Αρχές, ή Σύμβουλοι που έχουν εκλεγεί και παραιτήθηκαν για να υποβάλουν 

υποψηφιότητα, στελέχη Αστικών Κομμάτων, κ.λπ., κ.λπ.  

 Υπάρχουν περιπτώσεις όπου σε κάποιους Δήμους ανυποψίαστοι υποψήφιοι 

υπόκεινται στη βάσανο της δημόσιας ανάκρισης – καλή ώρα – από Συμβούλους 

που τους ρωτούν για πολλά απίθανα πράγματα, ακόμα και για προσωπικά 

ζητήματα και με την παρουσία ακροατηρίου. Οι διαδικασίες στους περισσότερους 

Δήμους της χώρας είναι ένα ατέλειωτο αλισβερίσι στημένων και κατευθυνόμενων 

διαδικασιών, στις οποίες εμπλέκονται και Αστικά Πολιτικά Κόμματα.  

 Να λοιπόν γιατί εμείς της «ΛΑΪΚΗΣ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗΣ» και το Κ.Κ.Ε. 

αρνούμαστε να πάρουμε μέρος σε αυτό το αλισβερίσι. Εδώ και χρόνια το Αστικό 

Κράτος δημιουργεί θεσμούς, προκειμένου να απορροφά την δυσαρέσκεια της 

αντιλαϊκής πολιτικής και να δημιουργεί αυταπάτες στα λαϊκά στρώματα. Έτσι 

έχουν δημιουργηθεί πολλές δήθεν Ανεξάρτητες Αρχές, οι οποίες διασφαλίζουν την 

εφαρμογή της αντιλαϊκής νομοθεσίας.  

 Οι εργαζόμενοι όχι μόνο δεν έχουν να κερδίσουν τίποτα από αυτή την 

ύπαρξη των Οργάνων αυτών, αλλά και τα ίδια μπαίνουν εμπόδιο στον 

απεγκλωβισμό τους από την κυρίαρχη πολιτική. Εμείς λοιπόν ως «ΛΑΪΚΗ 

ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» δεν έχουμε τίποτα άλλο από το να αποκαλύπτουμε σε κάθε 

ευκαιρία τον αντεργατικό, αντιλαϊκό ρόλο και αυτού του σχετικά νέου θεσμού του 

Αστικού Κράτους και να αναδεικνύουμε στους εργαζόμενους, πώς η λύση των 

δικών τους προβλημάτων βρίσκεται στην οργανωμένη ταξική πάλη, που 

σχετίζεται με την αλλαγή των συσχετισμών δύναμης σε όλα τα επίπεδα. 

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς σας ευχαριστούμε.  

Τον λόγο έχει ο κ.Στασινόπουλος.  

Α.ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πολύ, κ.Πρόεδρε.  

Αρχικά θα θέλαμε και εμείς με την σειρά μας να συγχαρούμε όλους τους 

υποψήφιους για την διαδρομή τους, αλλά και για το θάρρος και την βούληση να  
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συμμετέχουν σε αυτή την διαδικασία και να διεκδικήσουν αυτή την θέση.  

 Θα ήθελα να πω ειδικότερα, ότι ο θεσμός του «Συμπαραστάτη», παρά το 

γεγονός ότι τα προηγούμενα χρόνια δεν λειτούργησε σε πολλούς Δήμους της 

χώρας, ή και σε πολλούς που λειτούργησε ίσως είχε και στρεβλές έτσι συνέπειες ή 

διαδικασίες, παρ’ όλα αυτά εμείς θα πρέπει να διαφυλάξουμε αυτό το θεσμό, 

καθώς ο θεσμός ως Ανεξάρτητη Αρχή που ελέγχει την Διοίκηση είναι κορωνίδα 

της δημοκρατικής διαδικασίας και κορωνίδα συνολικά του Δημοκρατικού 

Πολιτεύματος. 

 Ο θεσμός ο ίδιος μπορεί να αποκαλύψει πολλά πράγματα. Ο Θεσμός ο ίδιος 

θα μπορούσε να είναι μία εγγύηση της διαφάνειας και της δημοκρατικής 

διαδικασίας στους Δήμους και φυσικά σε πολλές χώρες οι Ανεξάρτητες Αρχές 

τέτοιου είδους έχουν καταφέρει και έχουν εντείνει και δώσει ισχυρότερη σημασία 

στην έννοια της δημοκρατίας. 

 Υπό αυτή την έννοια θεωρούμε ότι πρέπει να εκλεγεί Συμπαραστάτης του 

Δημότη και θα θέλαμε να ευχηθούμε και καλή επιτυχία σε όλες τις 

υποψηφιότητες. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Μανιάτης. Δεν έχει σχόλιο. Θέλω να διαβάσω κάτι που 

μου έστειλε ο κ.Σόφης, γιατί απέχει από την συγκεκριμένη διαδικασία, στο 

συγκεκριμένο θέμα βέβαια: 

 «Με δεδομένη τη θέση μας, ότι ο Θεσμός του Συμπαραστάτη του 

Δημότη δεν εξυπηρετεί καμία ανάγκη των δημοτών και ότι δημιουργεί ένα 

ακόμα θεσμό συμμετοχικής αντίληψης, ως «ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ» 

δεν θα συμμετέχουμε στη συζήτηση για την εκλογή του «ΣΥΜΠΑΡΑΣΤΑΤΗ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΗ». 

 Για την «ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ» 

 Γιώργος Σόφης». 

Ο κ.Σεφτελής έχει τον λόγο.  

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Λοιπόν, σημαντική διαδικασία. Δεν είχα σκοπό να μιλήσω για  
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το θέμα αυτό για καθαρά προσωπικούς μου λόγους. Τιμώ όλους τους υποψήφιους 

και εύχομαι σε όλους να έχουν καλή επιτυχία και καλή πορεία βέβαια από εδώ και 

πέρα σε ότι κάνουν.  

 Υπήρξε μία αναφορά, η οποία μου δημιούργησε κάποιο ερωτηματικό και 

ξέρετε, δεν αφήνω τίποτα που να πέσει κάτω, όταν ένας άνθρωπος έχει μάθει να 

πορεύεται με πολύ καθαρότητα στη ζωή του. Σε ένα σημαντικό θέμα τώρα που 

συζητούμε για τον Συμπαραστάτη του Δημότη, ο προηγούμενος Συμπαραστάτης 

του Δημότη είπε αυτά που έπρεπε να πει, ο κ.Αραμπατζής και προς τα εδώ 

κοιτώντας, είμαστε τρεις Αντιδήμαρχοι. Ανέφερε κάτι για έναν πολιτικό του φίλο 

διαδικτυακό και ρώτησε κάποιον από εμάς τους τρεις. Θέλω να ρωτήσω ποιον από 

τους τρεις ρωτάει και για ποιον λόγο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, ο κ.Δήμαρχος έχει τον λόγο και κλείνουμε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρώτα από όλα να ευχαριστήσω και τους έξι συμμετέχοντες, που 

πραγματικά διαβάσαμε όλοι το βιογραφικό τους και νομίζω είναι παραδεκτό από 

όλους, ότι πρόκειται για ένα πλούσιο βιογραφικό και των έξι υποψηφίων. Να πω 

ότι ο θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη αναμφισβήτητα είναι ένας χρήσιμος 

θεσμός για την Τοπική Αυτοδιοίκηση.  

 Ξεκίνησε το 2014, συνεχίζεται μέχρι σήμερα και πράγματι, είναι ένας 

θεσμός ο οποίος σε πάρα πολλούς Δήμους είχε και αντίστοιχη χρησιμότητα στους 

πολίτες. Για αυτό νομίζω, κ.Ευσταθίου, η μόνη ένσταση μαζί σας είναι ότι δεν 

πρέπει να ταυτίζετε τους θεσμούς με τα πρόσωπα. Έναν θεσμό κάποιος τον 

εξυπηρετεί με άριστο τρόπο και κάποιος όχι με τόσο άριστο τρόπο. Αλλά αυτό δεν 

σημαίνει ότι ο θεσμός ως θεσμός δεν είναι χρήσιμος για την Τοπική 

Αυτοδιοίκηση.  

 Σε αυτό που έχετε δίκιο είναι ότι ο θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη 

για να μην αποτελέσει ανάποδα ρουσφετολογικό μηχανισμό, δεν μπορεί να 

αποτελεί εφαλτήριο για τον κάθε υποψήφιο Δήμαρχο και για αυτό όπως πολύ 

σωστά είπατε, ο νόμος απαγόρευε να θέσει κάποιος υποψηφιότητα ως Δήμαρχος 

αν δεν είχε παραιτηθεί ένα χρόνο πριν.  
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 Το θέμα λοιπόν είναι ότι ο Συμπαραστάτης του Δημότη είναι ένας θεσμικός 

ρόλος. Νομίζω ότι, χωρίς να το γνωρίζω, ότι κανένας από τους έξι που είναι εδώ 

μέσα υποψήφιοι δεν έχει στο μυαλό του ή δεν είχε στο μυαλό του ότι αυτό θα 

αποτελέσει εφαλτήριο για να είναι υποψήφιος Δήμαρχος. Το πιστεύω πραγματικά. 

Η λογική και των έξι ανθρώπων που βρίσκονται αυτή την στιγμή μες την αίθουσα, 

είναι να προσφέρουν στην πόλη.  

 Για να λυθούν και οι όποιες παρεξηγήσεις, για να μην αφήνονται 

υπονοούμενα, γιατί αφήνονται και τέτοια υπονοούμενα στην πόλη, ο μισθός του 

Συμπαραστάτη του Δημότη είναι ακριβώς ίσος με του Προέδρου του Δημοτικού 

Συμβουλίου. Δηλαδή το 21% της αντιμισθίας του Δημάρχου. Κοινώς, μιλούμε για 

περίπου 550,00€ και βέβαια εάν ο Συμπαραστάτης του Δημότη είναι συνταξιούχος 

ή μισθωτός, δεν εισπράττει αυτό το ποσόν. Για να λυθεί και αυτό το ζήτημα.  

 Σε εμάς λοιπόν η λογική μας ως Δημοτική Αρχή πάντοτε ήταν ότι θέλουμε 

να υπάρξει και να εκλεγεί Συμπαραστάτης του Δημότη και αυτό νομίζω πρέπει να 

επιδιώξουμε σήμερα ως Δημοτικό Συμβούλιο, να εκλεγεί ένας Συμπαραστάτης 

του Δημότη, γιατί πράγματι θα πρέπει ο δημότης να μην έρχεται, όπως είπε πολύ 

σωστά ο κ.Ασβεστάς σε επαφή απευθείας με τον Αιρετό. Να αποτελεί ο 

Συμπαραστάτης του Δημότη το δικαίωμα του κάθε δημότη να διαμαρτύρεται είτε 

για το έργο της Υπηρεσίας, είτε για το έργο των Αιρετών και να μπορεί να βρίσκει 

το δίκιο του και να εξυπηρετείται.  

 Αυτή είναι η λογική του Συμπαραστάτη του Δημότη και αυτό νομίζω 

πρέπει να προασπίσουμε. Αν θέλετε στη λογική της Δημοτικής Αρχής η ύπαρξη 

του Συμπαραστάτη του Δημότη – θα μου πείτε είναι εύκολο; Δεν είναι – θα 

έπρεπε να ταυτίζεται με έναν άνθρωπο ο οποίος θα ήταν fulltime σε αυτό το 

πόστο. Γιατί; Γιατί αντιλαμβάνεστε ότι από τις 08.00΄ η ώρα το πρωί μέχρι τις 

15.00΄το μεσημέρι επισκέπτονται δημότες τον Δήμο, πολλές φορές θέλουν κάπου 

να πάνε να διαμαρτυρηθούν, πιθανόν στο Συμπαραστάτη του Δημότη και πρέπει 

αυτή η δυνατότητα να δίνεται σε κάθε δημότη, ο οποίος προσέρχεται στο 

Δημαρχείο.  
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 Νομίζω ότι είναι τιμή για την πόλη μας και αναβαθμίζεται διαρκώς η πόλη 

μας, θυμάστε είχαμε από τους τρεις πολύ έτσι σημαντικούς θα πω και για να μην 

εξαιρέσω ούτε τον κ.Αραμπατζή, σημαντικούς υποψηφίους της προηγούμενης 

φοράς, φτάσαμε τώρα στους έξι (6) και είναι σημαντικό. Ελπίζω αυτός ο θεσμός 

συνέχεια να μεγαλώνει και να μπορεί να υπάρχει όσο το δυνατόν μεγαλύτερη 

συμμετοχή των δημοτών μας.  

 Είναι άνθρωποι οι οποίοι είτε έχουν περάσει από την Τοπική 

Αυτοδιοίκηση, είτε έχουν αν θέλετε λαμπρό βιογραφικό και σε ζητήματα Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης. Γι αυτό πραγματικά θέλω να τους ευχαριστήσω. Είδατε ότι είναι 

άνθρωποι οι οποίοι ήταν πολύ σύντομοι στις τοποθετήσεις τους, σε αντίθεση με 

εμάς που ασχολούμαστε με τα κοινά και αυτό ήταν ένα θετικό να ξέρετε στοιχείο 

και στους έξι υποψηφίους. Θέλω να τους ευχαριστήσω.  

 Να παρακαλέσω, κ.Πρόεδρε, να προχωρήσουμε στη διαδικασία, με την 

ελπίδα ότι αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο θα καταφέρει να εκλέξει και τον 

Συμπαραστάτη του Δημότη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κ.Δήμαρχε.  

Παρακαλώ πολύ την κα Καλπουζάνη και την κα Κουκουνασούλη να 

μοιράσουν τα ψηφοδέλτια. Συγγνώμη, ένα λεπτό να πω τη διαδικασία. Θα 

μοιραστούν τα ψηφοδέλτια σε όλους. Ένας-ένας που θα ακούει το όνομά του θα 

πηγαίνει να μπαίνει στο παραβάν και να το ρίχνει στην κάλπη. Αλλά να 

μοιραστούν από πριν τα ψηφοδέλτια. 

 Κύριε Ευσταθίου, παρακαλώ.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Πρόεδρε, ήθελα να πω το εξής. Εμείς, αν κάποιος αφιέρωνε την 

ζωή του για την ωφέλεια των πολιτών αυτής της πόλης στη θητεία του 

Συμπαραστάτη του Δημότη, δεν θα είχαμε καμία αντίρρηση να κατέβει κάποιος 

για υποψήφιος Δήμαρχος, αλλά να υπήρχε αφιέρωση στον σκοπό αυτό.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι εμείς ευχαριστούμε.  

Αυτό που ήθελα να ρωτήσω μόνο είναι ποιοι απέχουν από τη διαδικασία.  
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Η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» απέχει; …Θα συμμετάσχετε, μάλιστα.  

Απέχει η «ΜΑΧΟΜΕΝΗ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ», ο κ.Σόφης επίσης, όπως 

διάβασα. Εντάξει, προχωρούμε λοιπόν στην ψηφοφορία.  

Επειδή ο κ.Ταμβάκος και ο κ.Αμουργιανός έχουν πρόβλημα χρόνου, τους 

δίνουμε την προτεραιότητα να ψηφίσουν. Βάζουμε τον σταυρό σε αυτόν που το 

επιθυμούμε και το ρίχνουμε το ψηφοδέλτιο στην κάλπη. Θα είναι εκεί η κα 

Καλπουζάνη. Να φωνάζετε τα ονόματα, κ.Αντιπρόεδρε, ένα-ένα και να έρχονται 

να ψηφίζουν.  

 Θα ήθελα για να μη χάνουμε χρόνο, να διαβάσω και μία επιστολή που έχω 

από τον κ.Κόκλα, τον Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου που απέστειλε: 

 «Αγαπητοί συνάδελφοι,  

 Απέχω σήμερα από το Δημοτικό Συμβούλιο ως ένδειξη διαμαρτυρίας, 

γιατί μέχρι σήμερα δεν έχει γίνει το παραμικρό για τα Άτομα με Αναπηρία 

στην πόλη. Πριν λίγους μήνες δημιουργήθηκε μία Διαπαραταξιακή Επιτροπή, 

η οποία τελικά, απ΄ ό,τι φαίνεται, έγινε για να υπάρχει. Τα Άτομα με Ειδικές 

Ανάγκες υπάρχουν και ζουν ανάμεσά μας. Δεν τα βλέπουμε, γιατί μένουν 

φυλακισμένοι στο σπίτι ή για να γίνω πιο συγκεκριμένος, οι ενέργειες της 

Πολιτείας με την έλλειψη έργων πρόσβασης τα έχουν φυλακίσει στο σπίτι.  

 Εάν δεν σας αγγίζει αυτή η άποψη, τουλάχιστον κάντε κάτι ως μέτρο 

πρόληψης. Θα μπορούσε ο καθένας μας να βρεθεί στη θέση τους. Όλοι 

είμαστε εν δυνάμει άτομα με αναπηρία. Περιμένω μέχρι το επόμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο να έχετε κάνει έστω τα απλά για εσάς και πολύ σημαντικά για τα 

Α.Μ.Ε.Α. 

 Κλείνοντας την παρέμβασή μου θέλω να πω ότι δεν είναι εύκολο ένας 

Δήμος να μπορεί να τα κάνει όλα, αλλά σίγουρα οφείλει να κάνει τα 

αυτονόητα για όλους τους δημότες του και τις κοινωνικές του ομάδες που τον 

απαρτίζουν.  

 Αξιότιμε, κ.Δήμαρχε, αξιότιμε κ.Πρόεδρε,  
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 Ευελπιστώ ότι θα αναλάβετε ουσιαστική δράση προς την κατεύθυνση 

αυτή.  

 Μετά τιμής 

 Κόκλας Παναγιώτης – Γραμματέας Δημοτικού Συμβουλίου».  

 Προχωρούμε στην ψηφοφορία.  Υποψηφιότητα έχουν θέσει οι:  

- Αναστόπουλος Γεώργιος  

- Κοττάκη-Προμπονά Σταυρούλα  

- Νικολής Χρήστος 

- Παπαδάτος Θεόδωρος 

- Παπαϊακώβου Άννα  

- Σκουλίκης Απόστολος  

(Διεξάγεται μυστική ψηφοφορία με ονομαστική κλήση για την ανάδειξη του 

«Συμπαραστάτη του Δημότη») 

……………………………………………………………………………………… 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ(Θ.Γιαννόπουλος): Ξεκινάει η ψηφοφορία.  

(Ακολουθεί ανάγνωση Καταλόγου Παρόντων Συμβούλων): 

- Ο κ.Ταμβάκος. Ψήφισε ο κ.Ταμβάκος. 

- Ο κ.Αμουργιανός. Ψήφισε ο κ.Αμουργιανός. 

Πλέον μπαίνουμε στην κανονική σειρά. 

- Ψήφισε ο κ.Αντζινάς.  

- Ψήφισε ο κ.Σεφτελής.  

- Ψήφισε ο κ.Πούλος.  

- Ψήφισε ο κ.Βιδάλης.  

- Ο Πρόεδρος, κ.Γεωργάκης ψήφισε. 

- Η κα Χωματά ψήφισε. 

- Ο κ.Ψυρρόπουλος ψήφισε.  

- Η κα Σερέτη ψήφισε.  

- Ο κ.Μπασούρης ψήφισε.  

- Ο κ.Καλαρρύτης ψήφισε. 
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- Ο κ.Πανταζόπουλος ψήφισε.  

- Ο κ.Ζαννιάς ψήφισε.  

- Ο κ.Παπαδόπουλος είναι ΑΠΩΝ. 

- Η κα Κορμά ψήφισε. 

- Ο κ.Γρηγορέας ψήφισε. 

- Ο κ.Ευσταθίου ψήφισε.  

- Ο κ.Καρανδρέας ψήφισε.  

- Ο κ.Κόκλας απουσιάζει.  

- Ο κ.Τσουκαλάς ψήφισε.  

- Ο κ.Κουρής ψήφισε.  

- Ο κ.Κοκοτίνης ψήφισε. 

- Ο κ.Ασβεστάς ψήφισε. 

- Ο κ.Κονδύλης ψήφισε.  

- Ο κ.Αραμπατζής ψήφισε.  

- Ο κ.Αθανασίου ψήφισε. 

- Η κα Καραχάλιου ψήφισε. 

- Ο κ.Γιαννόπουλος ψήφισε.  

- Η κα Τσατσούλη ψήφισε. 

- Η κα Κούλια ψήφισε.  

- Ο κ.Χιωτέλης ψήφισε. 

- Ο κ.Στυλιάρας ψήφισε. 

- Ο κ.Στασινόπουλος ψήφισε.  

- Ο κ.Μανιάτης απέχει. ΑΠΟΧΗ 

- Ο κ.Σόφης απέχει. ΑΠΟΧΗ 

- Ο κ.Γεώργιος Γιαννόπουλος ψήφισε. 

- Η κα Σκλαβενίτη ψήφισε.  

- Ο κ.Καλούδης ψήφισε. 

- Η κα Αγγέλη ψήφισε.  

- Ο κ.Χρυσουλάκης είναι ΑΠΩΝ. 
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……………………………………………………………………………………… 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώθηκε η ψηφοφορία. Να διαβάσω πάλι αυτούς που 

δεν έχουν ψηφίσει, μην τυχόν και έχει προσέλθει. Παπαδόπουλος Κώστας, 

Κόκλας Παναγιώτης, Μανιάτης Πέτρος, Σόφης Γεώργιος, Χρυσουλάκης Φώτης. 

Ολοκληρώθηκε η ψηφοφορία. Περνούμε στην καταμέτρηση των ψήφων.  

 Δεν ψήφισαν: πέντε (5). 

 Άρα ψήφισαν: τριάντα έξι (36). 

(Ακολουθεί διαλογή και καταμέτρηση των ψηφοδελτίων) 

………………………………………………………………………………………. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ την κα Αγγελή να ανέβει ως Εφορευτική 

Επιτροπή, δεύτερος ο κ.Γιαννόπουλος και ο κ.Κονδύλης και ο κ.Αθανασίου.  

Ελάτε να κάνετε την καταμέτρηση.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η ψηφοφορία.  

- Ψήφισαν: 36. Βρέθηκαν 36 φάκελοι.  

 Τα διαβάζω με αλφαβητική σειρά: 

- Αναστόπουλος Γιώργος: μηδέν (0). 

- Κοττάκη-Προμπονά Σταυρούλα: 16. 

- Νικολής Χρήστος: μηδέν (0). 

- Παπαδάτος Θεόδωρος: μηδέν (0). 

- Παπαϊακώβου Άννα: τέσσερις (4). 

- Σκουλίκης Απόστολος: επτά (7). 

- Λευκό: εννέα (9). 

ΣΥΝΟΛΟ: τριάντα έξι (36). Δεν εκλέγεται κανένας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν εκλέγεται κανείς, σύμφωνα με τον νόμο. Σε κάποια άλλη 

Συνεδρίαση εν ευθέτω χρόνο θα ξαναέρθει το θέμα άλλη μία φορά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του 

 την εισήγηση του προέδρου  

 τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 7 του Ν.4623/2019 (Α΄134) επανήλθε σε ισχύ 

το αρ.77 του Ν.3852/2010 (Α΄87)  
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 τις υποψηφιότητες που υποβλήθηκαν σύμφωνα με την υπ’ αριθ. πρωτ. 

οικ.4978/4.3.2020 προκήρυξη του Δήμου  

 την τήρηση της νόμιμης διαδικασίας 

 το γεγονός ότι ο πληθυσμός του Δήμου ανέρχεται σε 78.153 κατοίκους, σύμφωνα 

με την τελευταία απογραφή 

 τη δήλωση του επικεφαλής της δημοτικής παράταξης ΜΑΧΟΜΕΝΗ 

ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ κ. Μανιάτη ότι απέχει από τη διαδικασία 

 

Δεν εκλέγει Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχείρησης καθόσον 

κανένας από τους ανωτέρω υποψηφίους δεν συγκέντρωσε τα 3/5 των ψήφων (22 

ψήφοι) επί των παρόντων Δημοτικών Συμβούλων. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 103/2020 και είναι αναρτητέα στο διαδίκτυο. 

----------------------------- 

«Ερωτήσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίζουμε. Μπαίνουμε στις ερωτήσεις, παρακαλώ πολύ. Κυρία 

Σερέτη, έχετε τον λόγο.  

Χ.ΣΕΡΕΤΗ: Χθες το απόγευμα κάποιοι από εμάς, εγώ, ο κ.Ψυρρόπουλος και από 

τις υπόλοιπες Παρατάξεις είχαμε παραστεί στο Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 

Αργυρούπολης-Ελληνικού. Εκεί ελέχθησαν διάφορα πράγματα, τα οποία μας 

προβλημάτισαν. Ο κ.Κωνσταντάτος, ο οποίος είπε ότι έχει άριστη σχέση με τον 

κ.Χατζηδάκη, ότι ήταν ΑΣΟΕΕ-ίτες, τα τελευταία είκοσι χρόνια φίλοι, κ.λπ., 

επικαλέστηκε ότι είχε κάνει κάποιες προτάσεις στον κ.Δήμαρχο σχετικά με το 

Κοιμητήριο και τον χώρο όπου προβλέπεται να γίνει και του είπε ότι είχε ζητήσει 

Δημοτικό-Διαδημοτικό Συμβούλιο, όπου θα παρίσταται και ο κ.Χατζηδάκης και ο 

Δήμαρχος Αλίμου και ο κ.Κωνσταντάτος. 

 Εμείς είπαμε και εγώ προσωπικά, ότι δεν πήγαμε με αντιπολιτευτική 

διάθεση από τον Δήμο μας. Πήγαμε γιατί πιστεύουμε ότι στη βάση του διαλόγου 

όλα τα προβλήματα λύνονται και ξεπερνιούνται. Για να γίνει όμως ένας διάλογος 
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εποικοδομητικός και ανοιχτός, η δική μας Παράταξη και νομίζω και οι υπόλοιπες 

Παρατάξεις αιτούμαστε να γίνει ένα Διαδημοτικό Συμβούλιο, όπου θα παρίσταται 

και ο Δήμαρχός μας κ.Χατζηδάκης και ο κ.Κωνσταντάτος, ο οποίος είπε ότι 

προτίθεται και έχει ενημερώσει τον κ.Χατζηδάκη να μας παραχωρήσει κάποια 

όμορα στρέμματα στο δικό του νεκροταφείο στην Αργυρούπολη και ακόμα-ακόμα 

να είναι επικουρικός στη δημιουργία διαδημοτικού Κοιμητηρίου στο χώρο του 

Ελληνικού.  

 Εμείς το ακούσαμε με έκπληξη. Δεν γνωρίζαμε ότι είχαν γίνει αυτές οι 

προτάσεις. Σε καμία περίπτωση δεν παίρνουμε θέση υπέρ του ενός ή του άλλου. 

Εμείς απλά, κ.Δήμαρχε, αιτούμαστε, επειδή όλοι νοιαζόμαστε για το καλό των 

πολιτών και πάνω από όλα της Ηλιούπολης, να γίνει ένα Διαδημοτικό Συμβούλιο 

όπου να ακουστούν όλες οι πλευρές και από κοινού το Δημοτικό Συμβούλιο να 

αποφασίσει τι είναι το καλύτερο για τους Ηλιουπολίτες. Αυτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Ο λόγος στον κ.Ευσταθίου.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Πραγματικά το θέμα του Κοιμητηρίου είναι ένα πάρα πολύ 

σοβαρό ζήτημα. Απασχολεί την πόλη μας, απασχολεί το Δημοτικό Συμβούλιο, 

απασχολεί και εμάς ιδιαίτερα. Για αυτό και ξεκινήσαμε και ήρθαμε σε επαφή με 

τους Δημάρχους του Αλίμου και της Αργυρούπολης, για να δούμε τέλος πάντων 

ποιες είναι οι απόψεις τους και οι σκέψεις τους.  

 Λίγο-πολύ με το χθεσινό Δημοτικό Συμβούλιο ο Δήμαρχος της 

Αργυρούπολης είπε, έκανε μία πρόταση. Εγώ θα πω χαρακτηριστικά ένα σημείο 

που είπε ο Δήμαρχος Αλίμου. Είπε το εξής. Λέει, εγώ δεν έχω καμία πρόθεση να 

σας δημιουργήσω πρόβλημα στην πόλη σας. Να πω δυο κουβέντες επί τη 

ευκαιρία. Ωστόσο λοιπόν χθες έγινε αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο. Ο Δήμαρχος 

από την πρώτη στιγμή πρότεινε, εάν μπορούσαμε να προχωρήσουμε κάτω στην 

επένδυση. 

 Χθες προσωπικά δεν μπόρεσα να παραβρεθώ εγώ. Παρευρέθησαν 

Δημοτικοί Σύμβουλοι, ο κ.Κουρής και ο κ.Τσουκαλάς. Αυτό που ακούστηκε, ότι 
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προτίθεται για κάποιο χώρο. Η θέση μας ήταν ότι εμείς ήρθαμε να ακούσουμε 

εδώ. Για αυτό προτείνουμε και εμείς να γίνει μία συζήτηση και να είναι μαζί ο 

Δήμαρχος ή το Δημοτικό Συμβούλιο της Αργυρούπολης. Άλλωστε το είχαμε 

ζητήσει και την προηγούμενη φορά, στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο.  

 Εγώ δεν ξέρω εάν οι προτάσεις του Δημάρχου Αργυρούπολης-Ελληνικού 

είναι εφαρμόσιμες, είναι υλοποιήσιμες. Οφείλουμε εμείς, αυτή είναι η δική μας 

θέση, να το συζητήσουμε. Εσείς τι λέτε πάνω σε αυτό; Προτίθεστε να τους 

καλέσουμε, να συζητήσουμε; Θα κάνουμε και άλλες ερωτήσεις;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπορείτε να κάνετε και κάποιες ακόμη. Τοποθετήσεις να μην 

κάνουμε. Μόνο ερωτήσεις, αγαπητέ κ.Ευσταθίου.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Εντάξει. Ήθελα να ρωτήσω το εξής. Έχετε αναλάβει την 

Διοίκηση του Δήμου από τον Σεπτέμβριο. Λειτουργούν όλα τα Όργανα. Έχουν 

δημιουργηθεί τα καινούρια Διοικητικά Συμβούλια. Όμως το Μουσείο της Εθνικής 

Αντίστασης ακόμη δεν λειτουργεί. Τι συμβαίνει, γιατί; Έχουμε το άτομο που μας 

εκπροσωπεί, που είναι μες το Διοικητικό Συμβούλιο και λέει δεν μας καλεί κανείς. 

Άρα λοιπόν πείτε μας τι γίνεται.  

 Να ρωτήσω κάτι άλλο. Στο Ραδιοφωνικό Σταθμό αυτοί που κάνουν τις 

εκπομπές, πληρώνονται; Έχουν μισθό ή είναι εθελοντική η προσφορά τους;  

 Ένα τέταρτο θέμα, το οποίο το επεξεργαζόμαστε. Λέμε συνέχεια ότι μας 

ενδιαφέρει η τοπική αγορά. Όμως εμείς βλέπουμε το εξής. Δεν σας κρύβω – 

παρένθεση – ότι κάποια στοιχεία τα αντλήσαμε σήμερα μέσα από το διαδίκτυο. 

Φαίνεται λοιπόν ότι κάπου γίνονται κάποιοι διαγωνισμοί, δύο κλιματιστικά εδώ, 

δύο κλιματιστικά εκεί, είτε με πρόχειρους διαγωνισμούς, είτε με απευθείας 

αναθέσεις, οι οποίες γίνονται μόνιμα σε εταιρείες, καταστήματα εκτός της 

Ηλιούπολης. Συγκεκριμένα, είναι καταστήματα στον Άγιο Δημήτριο. Δεν έχει 

καταστήματα η πόλη μας; Πώς βοηθούμε την πόλη μας ιδιαίτερα την περίοδο 

αυτή, μετά τον κορωνοϊό; Αλλά και πιο πριν. Δεν είναι μόνο μετά τον κορωνοϊό. 

 Πείτε μας για ποιο λόγο διαλέγετε καταστήματα, όπου κάποιοι έχουν 

απευθυνθεί στα καταστήματα αυτά και λένε ότι δεν πωλούν κλιματιστικά. Πωλούν 
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κρεβατοκάμαρες, κ.λπ., ωστόσο βάζουν και κλιματιστικά. Λοιπόν, θέλουμε μία 

απάντηση σε αυτά.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς ευχαριστούμε. Θα ήθελα να παρακαλέσω επειδή 

υποσχέθηκα στους Εκπαιδευτικούς από το 6ο Γυμνάσιο, ζητώ χίλια συγγνώμη, 

εγώ το ξέχασα, μετά από την ψηφοφορία να τοποθετηθούν για κάποιο θέμα. Να 

δώσουμε τον λόγο, να μιλήσει η κυρία.  

ΑΓ.ΧΗΡΑ (Πρ. Συλλ. 1θμιας Εκπ.): Κύριε Πρόεδρε, κ.Δήμαρχε και 

κ.κ.Δημοτικοί Σύμβουλοι, καλησπέρα. Χήρα Αγαθή ονομάζομαι. Είμαι Πρόεδρος 

του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ηλιούπολης 

«ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΜΑΥΡΟΣ».  

 Θα θέλαμε να κάνουμε μία μικρή παρέμβαση για το ζήτημα της 

Προσχολικής και της υλοποίησης στο Δήμο μας. Γνωρίζουμε να πούμε πρώτα ότι 

σαν θέση εξαρχής, ο Σύλλογός μας έχει την υποχρεωτικότητα της δίχρονης 

Προσχολικής Αγωγής, με όρους και προϋποθέσεις που αρμόζουν και στις ανάγκες 

των μαθητών και στις δυνατότητες που έχουμε ως κοινωνία να προσφέρουμε το 

καλύτερο στα παιδιά μας. 

 Να πούμε λοιπόν ότι υλοποιήθηκε από πέρυσι στο Δήμο μας η δίχρονη 

Προσχολική Αγωγή, που ήταν πάγιο αίτημα των Εκπαιδευτικών και ως 

παιδαγωγική αρχή είναι αναγκαία και απαραίτητη και υλοποιήθηκε με βάση 

κάποιες προσωρινές λύσεις που δόθηκαν. Δηλαδή δημιουργήθηκαν δύο αίθουσες 

στην αίθουσα τελετών, στην αίθουσα εκδηλώσεων του 6ου Δημοτικού Σχολείου, 

όπου στεγάστηκαν δύο μικρότερα τμήματα του 24ου Νηπιαγωγείου, μία αίθουσα 

που φτιάχτηκε στο 20ο Νηπιαγωγείο μέσα στο 1ο Δημοτικό και μία αίθουσα σε 

container πίσω από το 7ο Νηπιαγωγείο.  

 Έτσι λοιπόν απορροφήθηκαν όλα τα νήπια και τα προνήπια που πλεόναζαν 

στα νηπιαγωγεία της Αγίας Μαρίνας. Εδώ να πούμε ότι εάν δεν λυθεί με έναν 

μόνιμο τρόπο το θέμα της ανέγερσης νέων νηπιαγωγείων στην περιοχή της Αγίας 

Μαρίνας, όπου όλα στεγάζονται σε ενοικιασμένα κτίρια, στο νηπιαγωγείο που 
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είναι προς το νεκροταφείο, το 23ο Νηπιαγωγείο και το 24ο που στεγάζεται μέσα 

σε χώρο του Δημοτικού και δεν απορροφά όλες τις εγγραφές των παιδιών που 

έχει, δεν θα κάνουμε τίποτα. Θα χρειάζεται να μεταφέρουμε διαρκώς παιδιά από 

το ένα νηπιαγωγείο στο άλλο.  

 Άρα λοιπόν ζητούμε έναν σχεδιασμό να κατατεθεί από την πλευρά του 

Δήμου, γιατί όλοι είμαστε υπέρ της δίχρονης στα λόγια, αλλά χρειαζόμαστε και 

πράξεις σε αυτή την φάση. Θέλουμε λοιπόν να κατατεθεί μία πρόταση για μία 

μόνιμη λύση του προβλήματος αυτού.  

 Όμως επειδή είχαμε δεχθεί την διαβεβαίωση ότι θα δημιουργηθούν τρεις 

αίθουσες σε προκάτ, τα οποία θα παραλάβουμε από το Υπουργείο Παιδείας, γιατί 

δεν φρόντισε και η Κυβέρνηση να χρηματοδοτήσει όπως έπρεπε την δίχρονη 

Υποχρεωτική Προσχολική Αγωγή, είχαμε δεχθεί την διαβεβαίωση σε όσες 

συναντήσεις είχαμε με τους αρμόδιους φορείς της Δημοτικής Αρχής, ότι θα 

τοποθετηθούν δύο προκάτ αίθουσες δίπλα στο 6ο Δημοτικό, σε μία πλευρά όπου 

υπάρχει ο δρόμος της Βαλτετσίου και μία προκάτ αίθουσα αυτές του νέου τύπου 

που θα έρθουν πίσω σε ένα οικόπεδο, στο 7ο Νηπιαγωγείο.  

 Την Παρασκευή λοιπόν δεχθήκαμε μία κλίση από το 6ο Δημοτικό Σχολείο, 

όπου πήγαμε σε μία Συνεδρίαση του Συλλόγου Διδασκόντων και μας ενημέρωσε 

εκεί η Διευθύντρια και οι συνάδελφοι στη Συνεδρίαση, ότι ξαφνικά ενώ ήταν 

σίγουροι και τους είχατε διαβεβαιώσει ότι θα τοποθετηθούν οι δύο προκάτ 

αίθουσες στην πλευρά της Βαλτετσίου, ότι αυτό ανατράπηκε, πέρασαν οι 

μηχανικοί του Δήμου και τους είπαν ότι δεν γίνεται να τοποθετηθούν εκεί οι 

αίθουσες.  

 Επικοινώνησα εγώ και με την κα Αγγελή. Επειδή δεν υπάρχει μία 

συγκεκριμένη πρόταση, θα θέλαμε να ρωτήσουμε αν υπάρχει μία συγκεκριμένη 

μελέτη για να δοθεί μία λύση σε αυτή την προσωρινή λύση, γιατί εδώ πρέπει να 

ενημερωθούν και όλοι οι Δημοτικοί Σύμβουλοι και η λύση των προκάτ έχει έναν 

ορίζοντα τετραετίας. Δηλαδή και αυτή ακόμα η λύση δεν είναι μόνιμη λύση. Θα 

πρέπει λοιπόν να προσανατολιστούμε προς τη μόνιμη λύση, που είναι απαραίτητη.  
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 Δεύτερον. Επειδή βλέπουμε στην ΚΤΥΠ τους διαγωνισμούς που έχουν 

τέλος πάντων βγει στη δημοσιότητα, δεν υπάρχει στο διαγωνισμό που 

ανακοινώθηκε στην προηγούμενη εβδομάδα και που αφορά την παραλαβή αυτών 

των προκάτ για τον μήνα Αύγουστο και Σεπτέμβριο, δεν αφορά τον Δήμο 

Ηλιούπολης, θέλετε να μας πείτε σε ποιο διαγωνισμό αναφέρεστε και είσαστε 

τόσο σίγουροι ότι θα πάρουμε αυτές τις τρεις προκάτ αίθουσες τέλος πάντων; 

Αυτά.  

 Βεβαίως θα ζητήσουμε και μία κατ’ ιδίαν συνάντηση με όλους τους 

αρμόδιους φορείς, αλλά επειδή επείγει το θέμα και επειδή μας τέθηκε, θα θέλαμε 

την επίσημη ενημέρωση από την πλευρά του Δημάρχου.  

 Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι εμείς σας ευχαριστούμε. Θα απαντήσουμε στη συνέχεια. 

Συνεχίζουμε τις ερωτήσεις. 

 Τον λόγο έχει ο κ.Ασβεστάς.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Βρισκόμαστε κατά καιρούς πιστεύω και οι άλλοι συνάδελφοι να 

απολογούμαστε για πράγματα, για πράξεις, θέματα, κ.λπ., τα οποία κάνει η 

Δημοτική Αρχή. Με την καλή έννοια το λέω. Οι πολίτες θεωρούν ότι εφόσον 

είμαστε στο Δημοτικό Συμβούλιο, πολλές φορές μας ταυτίζουν, νομίζουν ότι 

έχουμε όλοι την ίδια ευθύνη, κ.λπ. Τέλος πάντων.  

 Η πάγια θέση μας και έχει ανακοινωθεί πάρα πολλές φορές είναι ποια; Ότι 

εμείς θέλουμε η συγκεκριμένη Δημοτική Αρχή, η σημερινή, η προηγούμενη, η 

επόμενη, να μπορούμε να περπατούμε ένα βήμα μπροστά, να καλυτερεύει η πόλη, 

κ.λπ. Τα έχουμε καταθέσει, τα ξέρετε. Τι γίνεται τώρα όμως; Σε συνέχεια και της 

ερώτησης που έκανε ο συνάδελφος Τάσος, στη «ΔΙΑΥΓΕΙΑ» έχει ανακοινωθεί η 

αγορά κλιματιστικού το οποίο στην αγορά έχει 400,00€, 850,00€, η πρώτη 

ερώτηση και δεν υπάρχει κανένα δικαιολογητικό μετέπειτα. Λοιπόν, γιατί να 

αφήνουμε να δημιουργούνται τέτοιες εντυπώσεις; Τι συμβαίνει;  

 Το δεύτερο ερώτημα που θέτω είναι το εξής. Στην Δευτεροβάθμια έχουμε 

εγκρίνει ένα κονδύλι της τάξης των 20.000,00€ ως «ανώτερο ταβάνι» για την 
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αμοιβή της λογιστικής υποστήριξης. Στην Πρωτοβάθμια αν δεν κάνω λάθος είναι 

13.500,00€, για τήρηση Βιβλίων Β’ Τάξης. Λοιπόν, θεωρούμε ότι είναι ένα 

υπέρογκο ποσόν. Πώς δικαιολογείται αυτό το ποσόν;  

 Το τρίτο θέμα. Θέλω να μας πείτε το Διαδικτυακό Ραδιόφωνο του Δήμου 

αν έχουμε στοιχεία τι ακροαματικότητα έχει.  

 Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι εμείς σας ευχαριστούμε.  

Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Ευχαριστώ, Πρόεδρε.  

Καταρχήν, μια και είναι εδώ οι εκπαιδευτικοί, ένα θέμα, πολύ σωστό το 

ερώτημα που έθεσαν, θεωρούμε ότι θα πρέπει να γίνει μία μελέτη για το 7ο 

Νηπιαγωγείο, να καλύψει όλο το θέμα της Αγίας Μαρίνας, γιατί υπάρχουν και 

ενοικιασμένα κτίρια. Δεν ξέρω σε ποια κατεύθυνση είναι και αν το έχετε δει, ώστε 

να καλυφθεί εκεί, να συγχωνευτούν τα τρία νηπιαγωγεία της Αγίας Μαρίνας και 

να γίνει ένα κτίριο όπου έχουμε την δυνατότητα στο οικόπεδο στο 7ο. Είναι 

Βάκχου και Ιωαννίνων, αν δεν κάνω λάθος. 

 Τώρα θέλω να κάνω μία ερώτηση εάν θα γίνει το Camp του Δήμου. Ο 

Δήμος κάθε χρόνο έκανε ένα Camp για τα παιδιά. Αν θα γίνει το Camp και αν 

είναι στη βούληση της Διοίκησης να παραχωρηθούν χώροι σε ιδιώτες, όπως 

γινόταν και τις προηγούμενες χρονιές, για να δοθεί η δυνατότητα να «τρέξουν» 

κάποια Camp για παιδιά, με ποιες διαδικασίες θα γίνει. Γιατί γνωρίζω από τον 

ΠΑΟΔΗΛ, ότι δεν είναι μία η αίτηση, αλλά είναι δύο οι αιτήσεις. Πώς θα 

επιλέξετε τους κατάλληλους και σε ποιους θα δοθούν οι χώροι.  

 Τώρα όσον αφορά την περιοχή εκεί στην Αγία Μαύρα. Η παιδική χαρά, 

μου έχουν στείλει φωτογραφίες, πριν από λίγες μέρες ήταν γεμάτη νερά. Σε μία 

επικοινωνία που είχα με τον κ.Σεφτελή, τον ρώτησα αν αυτή η γεώτρηση ανήκει 

στο ΣΠΑΥ, μου είπε ότι ανήκει στο ΣΠΑΥ και ότι θα διορθωθεί το Πρόγραμμα. Η 

παιδική χαρά ήταν κλειδωμένη. Δεν ξέρω αν έχει ανοίξει και τι γίνεται με τις 

παιδικές χαρές, αν θα ανοίξουν.  
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 Επίσης στην πλατεία Παραθύρα υπάρχει κατάληψη από τα καταστήματα 

επάνω στην πλατεία. Έχουν γίνει όλες οι διαδικασίες που προβλέπονται;  

 Τώρα ένα άλλο θέμα είναι, έχουν λήξει πλέον, αφορά το ΚΑΦΑΔΗΛ, είναι 

οι αιτήσεις που έγιναν για τους παιδικούς σταθμούς. Δεν άλλαξε τίποτα από την 

προηγούμενη χρονιά. Καταρχήν δεν ξέρω γιατί δεν ενημερωθήκαμε, ή γιατί δεν 

ήρθε στο Δημοτικό Συμβούλιο, γιατί παλιότερα περνούσε και από το Δημοτικό 

Συμβούλιο η αίτηση για να την δούμε, να την σχολιάσουμε για τους παιδικούς 

σταθμούς. Δυστυχώς, δεν ήρθε. Αυτό που είδαμε, μάλλον η Διοίκηση έβαλε έξτρα 

μοριοδότηση για τα δίδυμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είναι ερώτηση όμως αυτό.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Γιατί δεν ήρθε στο Δημοτικό Συμβούλιο; Αυτό δεν είναι 

ερώτηση, κ.Πρόεδρε; Γιατί μοριοδοτήσατε τα δίδυμα και τα τρίδυμα και δεν 

μοριοδοτήσατε τους πολύτεκνους; Αυτό δεν μπορώ να το καταλάβω. Δηλαδή ποια 

η λογική; Η μόνη τροποποίηση που έγινε και αυτό ήταν από την μεριά της 

Διοίκησης, να μοριοδοτούνται τα παιδιά που γεννήθηκαν ταυτόχρονα και όχι οι 

πολύτεκνοι.  

 Τώρα είχαμε θέσει ένα θέμα παλιότερα και στο Δημοτικό Συμβούλιο, 

έχουμε καταθέσει και έγγραφο μάλιστα στο Πρωτόκολλο του Δήμου. Δεν έχουμε 

καμία ενημέρωση, τι γίνεται με την ΕΔΕ που αφορά τα τέλη κυκλοφορίας. Είχαμε 

μπει σε μία ρύθμιση. Νομίζω ήταν γύρω στις 90.000,00€. Δεν μας έχει απαντηθεί 

ακόμα το αίτημα που έχουμε κάνει. Δεν έχει σταλεί, Δήμαρχε. Το συζητούμε, το 

θέτουμε το θέμα. Δεν έχουμε πάρει κάποια απάντηση και ελπίζουμε να μην 

έχουμε καινούρια πρόστιμα.  

 Τώρα ένα άλλο θέμα είναι το τι γίνεται στα πάρκα και στις πλατείες. 

Είδαμε ότι ήρθε μία αίτηση, κάτι είπαμε στην Οικονομική Επιτροπή. Υπάρχουν 

επαγγελματίες της πόλης που θέλουν να μπουν και να διαχειριστούν τα πάρκα. Με 

την αντίστοιχη λογική που δίνεται σε έναν επαγγελματία στην πλατεία, είναι στη 

βούλησή σας να τους εξυπηρετήσετε; Αυτά και ευχαριστώ. 

 Θα κάνει δύο ερωτήσεις και ο κ.Αθανασίου στη συνέχεια.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει η κα Τσατσούλη.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Ευχαριστώ.  

Θέλουμε να επαναφέρουμε το ζήτημα του φωτισμού στην πόλη, με την 

έννοια τι σχεδιάζει επιτέλους η Δημοτική Αρχή και πότε θα είναι έτοιμη να έρθει 

συγκεκριμένα αυτό το ζήτημα. Επειδή κατά καιρούς η Δημοτική Αρχή λέει θα 

φέρουμε τα ζητήματα, θα επαναφέρουμε και το ζήτημα συνολικότερα του 

σχεδιασμού γύρω από την καθαριότητα στην πόλη, που δεν έχει έρθει, παρ’ ότι 

ήταν από τις πρώτες διαβεβαιώσεις που λέγατε. Εννοώ του συνολικού 

σχεδιασμού, γιατί τον βλέπουμε αποσπασματικά να ξεδιπλώνεται και δεν έχουμε 

δει ούτε την κεντρική ιδέα, ούτε τι υπηρετεί.  

 Θα θέλατε σε αυτό το ζήτημα της διαχείρισης αν θέλετε και της 

ανακύκλωσης, είδα να έχουν μπει κάποιοι κάδοι για χαρτί στα σχολεία. Ποιανού 

πρόγραμμα είναι αυτό; Ποιος υλοποιεί δηλαδή αυτό το πρόγραμμα;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πέρασε από το Δημοτικό Συμβούλιο Ομόφωνα, κα Τσατσούλη.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Με συγχωρείτε. Για το χαρτί εγώ δεν θυμάμαι κάτι τέτοιο. 

Θυμίστε το μου. Άμα είναι του ΕΔΣΝΑ είμαι σύμφωνη έτσι και αλλιώς, γιατί δεν 

είδα επάνω στους κάδους. Είδα κάτι παλιούς βαμμένους κάδους ξανά, αυτό είδα 

τουλάχιστον και δεν είδα το σήμα. Για αυτό το ρωτώ λοιπόν.  

 Πείτε μας ακόμη αν θέλετε τι γίνεται με εκείνη την περίφημη δωρεά του 

Πατούλη με τους καφέ κάδους. Τι ακριβώς γίνεται εδώ πέρα και πού βρίσκονται 

τα πράγματα. 

 Ένα ουσιαστικό ζήτημα, που βέβαια εσείς αντιλαμβάνομαι, εμείς δεν 

συμμετέχουμε έτσι και αλλιώς στην Ποιότητα Ζωής, μπαίνει σε εφαρμογή 

πιλοτική λέτε από τις 26 του μήνα, η πεζοδρόμηση της Λεωφόρου Ειρήνης. Εγώ 

από ότι γνωρίζω, έστειλα μάλιστα με δική μου πρωτοβουλία στον κ.Αντιδήμαρχο, 

ότι δεν μπορεί να υπάρχει κάτι πιλοτικό όταν δεν υπάρχει μία στοιχειώδης μελέτη 

και ρωτώντας τις Υπηρεσίες ξέρω ότι δεν υπάρχει τέτοια μελέτη. Άρα, ποιος 

εισηγείται αυτό τον σχεδιασμό, μπορείτε να μας πείτε και με ποιανού ευθύνη; 
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Έχετε αναρωτηθεί πραγματικά για τα προβλήματα που πρόκειται να 

αντιμετωπιστούν;  

 Γιατί στο κάτω-κάτω πιλοτική εφαρμογή σημαίνει ότι υπάρχει μελέτη. 

Ακόμα και η Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου που πέρασε και σας το επιτρέπει, 

επιβάλλει μελέτη.  

 Τέταρτο ζήτημα, έχει να κάνει με την Βύρωνος και την Μπότσαρη. Ήδη 

εκτελούνται έργα. Θα θέλαμε μία διευκρίνιση, γιατί εγώ τουλάχιστον δεν θυμάμαι 

πότε πέρασε ως Αναμόρφωση Προϋπολογισμού ή Τεχνικού Προγράμματος. Τι 

ακριβώς κάνουμε εκεί πέρα; Είναι ήπιας κυκλοφορίας δρόμος και κάνουμε τέτοιες 

διαμορφώσεις, ή μήπως είναι αυτό που είπε κάποτε σε ένα διαδικτυακό Δημοτικό 

Συμβούλιο, ανέφερε παρεμπιπτόντως ο κ.Σεφτελής, ότι μιλούμε για μονοδρόμηση;  

 Πείτε μας τι ακριβώς συμβαίνει ακόμη. Με αφορμή αυτό, έκανα και μία 

περαντζάδα πάλι σε αυτούς τους δρόμους. Τι ακριβώς συμβαίνει με τα τραπεζάκια 

έξω; Δηλαδή θέλω να πω ότι η Βύρωνος δεν περπατιέται και νομίζω ότι έχετε 

σοβαρή ευθύνη, γιατί είδα και στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, δεν ξέρω εάν αυτό 

το απαντήσατε θετικά, να συζητιούνται και άλλα τετραγωνικά για επέκταση 

τραπεζοκαθισμάτων της περιοχής.  

 Αλήθεια, πείτε ακόμη και το εξής. Ορίστε;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σε ποια Επιτροπή Ποιότητας Ζωής το είδατε αυτό;  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Εισηγητικό της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και με 

συγκεκριμένο Κατάστημα. Να αναφέρω ποιος το ζητάει;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αναβλήθηκε. 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Σε αυτό όμως θα πείτε ότι δεν συμμετέχω. Να μας πείτε και 

για ποιους λόγους αναβλήθηκε και τι ακριβώς, ποιο είναι το σκεπτικό σας. Ακόμα 

λέω σε αυτό το κομμάτι, στην Μπότσαρη και στη Βύρωνος, θα το φέρουμε και πιο 

ολοκληρωμένα, υπάρχουν και οι περίφημες κατασκευές που έχουν από το 2010 

διαμορφωθεί εκεί.  

 Από ότι γνωρίζω όμως, η Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου και τότε 

ακόμη, που δεν είχαμε συμφωνήσει τότε και εμείς, δεν προϋπόθετε να υπάρχουν 
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αυτές οι γυάλινες κατασκευές. Αυτές είναι παράνομες και το ξέρετε. Τους 

κινδύνους που ενέχουν, φαντάζομαι ότι τους αντιλαμβάνεστε σε ένα τυχόν 

οποιοδήποτε ατύχημα. Τι κάνετε ως Δημοτική Αρχή απέναντι σε αυτά τα 

παράνομα κατασκευάσματα και σε τι ενέργειες θα προβείτε;  

 Άλλο ζήτημα που θέλω να θέσω είναι για τα νηπιαγωγεία, μπήκαν από τους 

Συλλόγους, δεν υπάρχει λόγος να επανέλθουμε εμείς. Θέλω όμως να θέσω το 

ζήτημα με τα ΚΔΑΠ. Ήξερα δηλαδή, είχαμε πάρει κάποτε απόφαση για την 

λειτουργία ΚΔΑΠ στο επίπεδο του Δήμου. Είχαν διαμορφωθεί και αντίστοιχα 

σχολεία. Έτσι δεν είναι, κα Σερέτη; Αυτή την στιγμή ποια είναι η πολιτική της 

Δημοτικής Αρχής σε σχέση με την λειτουργία των ΚΔΑΠ; Θα λειτουργήσουν; 

Μπαίνει σε μία τέτοια διαδικασία και πού βρίσκεται;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώστε όμως.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Πρώτη φορά βάζω πολλές ερωτήσεις. Ερωτήσεις όμως, όχι 

τοποθετήσεις. Κέντρο Νεότητας. Είδα λοιπόν με βάση τις εισηγήσεις της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, μάλλον της Οικονομικής Επιτροπής στις 10-06-2020, 

ότι πάτε να ενοικιάσετε κτίριο για Κέντρο Νεότητας και στα εισηγητικά που έχετε, 

μάλλον στην Έκθεση που έχει γίνει κάνει την εξής αναφορά. Λέει:  

 «Να βρίσκεται εντός των ορίων της Πολεοδομικής Ενότητας του Δήμου 

Ηλιούπολης, κατά προτίμηση στην περιοχή της Αγίας Μαρίνας και κοντά στο 

υφιστάμενο Κ.Ε.Π. του Δήμου Ηλιούπολης, με πρόσοψη, κ.ο.κ.». Έχετε βρει ήδη 

κάτι και το «φωτογραφίζετε»; Αυτό είναι μελέτη υπηρεσιακών παραγόντων; Πείτε 

μας τι συμβαίνει με αυτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ. 

 Ο κ.Μανιάτης δεν έχει ερώτηση.  

 Τον λόγο έχει ο κ.Σόφης.  

Γ.ΣΟΦΗΣ:  Καλησπέρα. Καταρχάς έχω μία ερώτηση στον Πρόεδρο του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Από την εμπειρία της λειτουργίας του Δημοτικού 

Συμβουλίου την προηγούμενη φορά, αλλά και σήμερα, εκτιμάτε ότι μπορεί να 

λειτουργήσει το Δημοτικό Συμβούλιο εδώ μέσα;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν έχουμε άλλη λύση προς το παρόν, κ.Σόφη. Αυτό είναι.  

Γ.ΣΟΦΗΣ:  Δεν ξέρω. Έχω την αίσθηση πάντως, ότι με την διαδικτυακή ας 

πούμε συζήτηση που κάναμε, έχω την εκτίμηση ότι κάπως καλύτερα μπορούσε να 

γίνει η κουβέντα. Να σας πω ένα απλό πράγμα, εδώ δεν μπορούμε να έχουμε τα 

χαρτιά μας. Δηλαδή πρέπει να μιλάει ο καθένας τελικά με ότι θυμάται απέξω και 

δεν γίνεται αυτή η κουβέντα. Δεν το καταλαβαίνετε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε δίκιο και ο κ.Αντιδήμαρχος πριν το έθεσε. Θεωρώ ότι είναι η 

τελευταία φορά. Θα ψάξουμε να βρούμε λύση, γιατί πάνω θα είμαστε ο ένας δίπλα 

στον άλλον. Αυτό είναι το μεγάλο μας ερώτημα. Δεν μας έχουν δώσει ακόμα ένα 

Ο.Κ. για να κάνουμε την δουλειά μας. Δεν μπορούμε να φοράμε μάσκες εκεί πέρα. 

Θα φοράμε μάσκες όλοι; Δεν γίνεται.  

Γ.ΣΟΦΗΣ:  Καλά, δεν γίνεται αυτό το πράγμα. Θα πεθάνουμε όλοι. Το θέτω ως 

θέμα, γιατί πραγματικά είναι μία κατάσταση πάρα πολύ δύσκολη. Τώρα από εκεί 

και πέρα  υπάρχουν ορισμένα ειδικά ζητήματα.  

 Πρώτον, το Δημοτικό Γήπεδο του Ποδοσφαίρου γιατί είναι κλειστό για το 

κοινό; Ένα.  

 Δεύτερον. Σε σχέση με τον ηλεκτροφωτισμό, που είπε και η κα Τσατσούλη. 

Εγώ δεν θα μιλήσω για τα στρατηγικά ζητήματα. Τα πρακτικά, τα καθημερινά. 

Υπάρχουν περιοχές, οι οποίες είναι απόλυτα στο σκοτάδι σήμερα. Δεν μπαίνουν 

ούτε κάποιες λάμπες από αυτές που έχουν καεί. Είναι ένα πάρα πολύ σοβαρό 

ζήτημα. Τι σκοπεύετε να κάνετε για αυτή την ιστορία;   

 Και ένα τελευταίο θέμα, το οποίο εν πάση περιπτώσει μου το βάζουν 

διάφοροι έτσι κάτοικοι, κοιτάξτε, υπάρχουν πάρκινγκ τα οποία έχουν δοθεί εδώ 

και είκοσι χρόνια για κάποιους λόγους, για παράδειγμα επειδή υπήρχε κάποιο 

μαγαζί, το οποίο δεν υπάρχει σήμερα. Το πάρκινγκ όμως παραμένει, παραμένει η 

ταμπέλα. Τελικά τι γίνεται εκεί, γίνεται ισόβιο το πάρκινγκ τελικά; Διότι, αυτό 

δημιουργεί μία κατάσταση η οποία δεν είναι και πολύ καλή ανάμεσα στους 

κατοίκους. Έχουμε καβγάδες και γκρίνιες και τα υπόλοιπα.  

 Ευχαριστώ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ ευχαριστώ.  

Ο κ.Ασβεστάς μου είπε ότι θέλει να κάνει μία μικρή παρέμβαση, μία 

ερώτηση. Μετά ακολουθούν ο κ.Κουρής, ο κ.Αθανασίου, ο κ.Στυλιάρας, ο 

κ.Καρανδρέας και ο κ.Γρηγορέας. Όλοι θα ρωτήσετε. 

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο είπε ο 

κ.Δήμαρχος για μία επιστολή της Δημοτικής μας Κίνησης, η οποία εστάλη τότε 

στην ΕΤΑΔ. Αιτούμαστε με ευθύνη δική σας αυτή η επιστολή, αντίγραφό της να 

έρθει στα χέρια μας. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ σας ευχαριστώ.  

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Μου επιτρέπετε, κ.Πρόεδρε; Επειδή έχει σχέση, να μην 

ξαναμιλήσω. Είχα πει όταν ορκιστήκαμε και σε μία πίτα του κ.Αραμπατζή και στη 

δική μου την Παράταξη, ότι δέχομαι από τον τελευταίο πολίτη οποιαδήποτε 

ερώτηση, ακόμα και από ανώνυμες πηγές. Υπονοήθηκε με εκείνη την επιστολή, 

εγώ έχω στείλει δέκα επιστολές, από πολλά Όργανα και όχι μόνο της Δημοτικής 

Κίνησης, για το θέμα της ΕΤΑΔ. Έχω «φάει» άπειρες ώρες. 

 Η Παράταξή μας στο θέμα των Κοπτών είχε καταλυτική επίδραση μαζί με 

την «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» αναγνωρισμένα, για να έρθει η Εφορία στον 

Ο.Π.Ε., δεύτερη παρέμβαση, χωρίς ποτέ να κάνουμε ούτε ανακοίνωση, γιατί δεν 

σκεφτήκαμε ποτέ μικροπολιτικά.  

 Η Παράταξη που έβαλαν θέμα ότι στην 6 μισθώθηκε από την ΕΤΑΔ 

παρανόμως, έχουμε βγάλει, έχω κάνει στα Όργανα του Κυβερνώντος Κόμματος, 

καταλαβαίνετε για ποιο ευνόητο λόγο και τότε όχι από τον Βαλασόπουλο, ούτε 

από εμένα, ζητήθηκε να κάνουμε μία παρέμβαση, που ο Υπουργός Χαρίτσης την 

θεώρησε ιδιαίτερα θετική όταν παρευρισκόταν στην προεκλογική μας 

συγκέντρωση.  

Δηλαδή, ότι πρώτη φορά έχω δει Αξιωματική Αντιπολίτευση να βοηθάει την 

Δημοτική Αρχή για ένα κοινό στόχο, που ήταν κοινός.  



50             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              50 

 

 Μπορεί να κρίνει κάποιος, να πει ότι ήταν και λάθος πολιτικό. Ας το πει, 

δεν είναι κακό αυτό. Όμως το θεωρώ απαράδεκτο και ντροπιαστικό με τον τρόπο 

που τέθηκε και ντρέπομαι ειλικρινά για ένα θέμα, που πραγματικά χτικιάσαμε, που 

έχω βάλει «πλάτη», που έχω ασχοληθεί από το 2012 εμείς η Παράταξή μας και το 

μόνο καλό είναι ότι μας δίνεται η ευκαιρία να μπορέσουμε να κάνουμε μία 

αναλυτική ανακοίνωση από το 2002 και μετά τι έχει συμβεί σε αυτό το θέμα.  

 Πραγματικά δεν θέλω να λέω μεγάλες κουβέντες, ότι είμαστε υπερήφανοι 

και σαχλαμάρες τέτοιες. Θέλω όμως να πω ότι δώσαμε την ψυχή μας. Το λιγότερο 

που έπαθα από αυτή την ιστορία, ότι έχασα το δίπλωμά μου για δύο μήνες, γιατί 

πάρκαρα κατά λάθος σε παράνομο πάρκινγκ χωρίς να το πάρω χαμπάρι, τρέχοντας 

να προλάβω την ΕΤΑΔ, να σώσουμε εάν σώσουμε κάτι και δυστυχώς, δεν 

σώσαμε, με πολιτική ευθύνη της τότε Κυβέρνησης, γιατί δεν ντραπήκαμε να 

πούμε ότι αυτή ήταν η αλήθεια και δεν κρύψαμε ποτέ τίποτα.  

 Ειλικρινά, αυτό ξέρετε γιατί έγινε; Γιατί είπα στον κ.Δήμαρχο, έμαθε από 

διαδικτυακή του ΣΥΡΙΖΑ, λέει, ότι εγώ είπα ότι το Νεκροταφείο είναι μία χαρά. 

Ντροπής πράγματα και ευτυχώς ήταν καμία δεκαριά μάρτυρες, ότι είπα ότι είναι 

κακή η κατάσταση στο νεκροταφείο βεβαίως, αλλά ούτε δέκα, ούτε δεκαπέντε 

μέρες είναι, γιατί έχω απόλυτη άποψη και οι κηδείες έχουν μειωθεί τα τελευταία 

έξι χρόνια και το ξέρω. Όχι πάρα πολύ, αλλά μειώθηκαν. Τώρα θυμήθηκαν όλοι 

το νεκροταφείο. Αυτό είναι το παράπονό μου. 

 Λέω πραγματικά έτσι ότι στενοχωριέμαι ανθρώπινα, γιατί ξέρετε, δεν είμαι 

πολιτικάντης, ούτε έγινα, ούτε θα γίνω ποτέ, όμως πραγματικά το να χτικιάζεις, να 

βάζεις «πλάτη» και να έρχονται αυτοί οι κύριοι που ποτέ δεν άνοιξαν το στόμα 

τους ούτε για το νεκροταφείο παραπονέθηκαν, ούτε όταν κάναμε τις παρατηρήσεις 

και «τρώγαμε» 140.000,00€ πρόστιμο γιατί δεν έβαζαν ταμειακή και το είχα πει 

δυο-τρεις φορές και χίλια δυο άλλα προβλήματα και να ακούμε και κριτικές 

κιόλας. Ντροπή ειλικρινά! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κοκοτίνη, δεν ταιριάζει σε εσάς αυτό. Πραγματικά.  

Τον λόγο έχει ο κ.Καρανδρέας. 
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Π.ΚΑΡΑΝΔΡΕΑΣ: Καλησπέρα σας, κ.Πρόεδρε, κ.Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι 

Δημοτικοί Σύμβουλοι.  

Το θέμα αυτό αφορά τον Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών, τον 

κ.Σεφτελή. Θα ήθελα να μου πει τι γίνεται με την σηματοδότηση των οδών Ηρώς 

Κωνσταντοπούλου και Εργατών Τύπου. Έχει περάσει σχεδόν ένας χρόνος και 

βλέπω δεν γίνεται τίποτα. Στο πεζοδρόμιο επί της Ηρώς Κωνσταντοπούλου, στη 

μάνδρα του γηπέδου, έχουν σηκωθεί οι πλάκες και είναι ακατάλληλο για τους 

πεζούς. 

 Ένα τρίτο θέμα είναι: στην οδό Κιλελέρ και Δημητρακοπούλου γωνία 

υπάρχει ένα πεζοδρόμιο, όπου πάνε και πετούν σκουπίδια, διάφορα αντικείμενα 

και έχει καταντήσει εστία μόλυνσης.  

 Ένα τέταρτο θέμα αφορά τον Αντιδήμαρχο Καθαριότητος. Θα ήθελα να 

μας πει για τα σκουπίδια εκεί που ρίχνουν γύρω από τα τετράγωνα, όπου δεν 

υπάρχουν κάδοι. Για ποιο λόγο δεν υπάρχουν κάδοι και συσσωρεύονται όλα τα 

σκουπίδια εκεί στην Κιλελέρ και στη Δημητρακοπούλου. Αυτό το γνωρίζει και ο 

κ.Αντιδήμαρχος, ο κ.Στασινόπουλος. Γιατί δεν υπάρχουν κάδοι γύρω στα 

υπόλοιπα τετράγωνα και έρχονται και συσσωρεύονται εκεί. Από την Παρασκευή 

το μεσημέρι, κ.Αντιδήμαρχε, μέχρι την Δευτέρα το πρωί στις 08.00΄η ώρα έχουμε 

πήξει στο σκουπίδι και στη βρώμα. Δεν μπορούμε να αναπνεύσουμε και τώρα που 

είναι καλοκαίρι.  

 Ένα άλλο θέμα. Την ώρα που ρίχνουν από τους κάδους τα σκουπίδια οι 

εργαζόμενοι στο απορριμματοφόρο, τα περισσότερα σκουπίδια πέφτουν κάτω 

στους δρόμους και δεν μαζεύονται και δημιουργείται μία εικόνα πάρα πολύ 

άσχημη. Να βρεθεί κάποια λύση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε.  

Ο κ.Γρηγορέας έχει τον λόγο. Μετά είναι ο κ.Αθανασίου και ο 

κ.Καλαρρύτης, ο κ.Κουρής, ο κ.Χιωτέλης και ο κ.Στυλιάρας. 

Ι.ΓΡΗΓΟΡΕΑΣ: Καλησπέρα. Έχω αρχικά μία ερώτηση για την καθαριότητα, για 

την Αντιδημαρχία Καθαριότητας. Θα ήθελα να ξέρω για τους κάδους, ποια είναι 
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τα κριτήρια για να πάρουν θέση οι κάδοι στις γειτονιές και πόσοι ανά Διαμέρισμα 

προβλέπονται, ώστε να μην υπερχειλίζουν και δημιουργείται η δυσοσμία και το 

πρόβλημα στις γειτονιές.  

 Μετά τα ερωτήματά μου είναι και λίγο πιο ειδικά, είναι προς την 

κατεύθυνσή μου, του αθλητισμού. Έχει να κάνει με τον ΠΑΟΔΗΛ. Τι προτίθεται 

αρχικά η Διοίκηση να κάνει με την κάλυψη των οικονομικών αναγκών του 

ΠΑΟΔΗΛ, πράγμα που έχει προκύψει να γίνεται πιο έντονο, μιας και δεν έχει 

έσοδα αυτό το διάστημα.  

 Δεύτερο και επίσης σημαντικό κομμάτι είναι η κατάσταση του γηπέδου 

στην περιοχή Χρυσάφη, στην οδό Χρυσάφη, όπου πλέον έχουμε ομάδα Γ’ 

Κατηγορίας και μερικές από τις προδιαγραφές πλέον δεν καλύπτονται. Δηλαδή η 

περίφραξη, κάγκελα, κάποια καθίσματα, πότε θα γίνει αυτό και πώς θα καλυφθεί, 

γιατί ο ΠΑΟΔΗΛ από ότι ξέρω δεν έχει την δυνατότητα να τα κάνει. 

 Από θέμα του πολιτισμού, ποιες εκδηλώσεις και αν προβλέπονται 

εκδηλώσεις για αυτό το διάστημα. Και ένα άλλο θέμα, που αφορά και τον 

Πρόεδρο, αλλά δεν είναι εδώ. Συνήθως κάποιοι Σύμβουλοι ή παράγοντες ομάδων 

επικαλούνται συνέχεια το όνομα του Προέδρου του ΠΑΟΔΗΛ, έτσι ώστε να 

κάνουν ιδία χρήση ή οποιεσδήποτε… Επικαλούνται το όνομά του για να μπουν, 

για παράδειγμα προχθές στην ώρα της Γενικής Συνέλευσης των Εργαζομένων 

υπήρξε παράγοντας ο οποίος ήρθε και έφερε την ομάδα του στο κολυμβητήριο. Το 

προσωπικό έρχεται σε δύσκολη θέση όταν συμβαίνουν αυτά. 

 Για αυτό και θα ήθελα μια απάντηση σε ότι αφορά το πόσο μπορούν να 

επικαλούνται το όνομα του Προέδρου οποιοσδήποτε παράγοντας ή Σύμβουλος, 

από την στιγμή που δεν ανήκει σε μια από τις λειτουργικές θέσεις του ΠΑΟΔΗΛ. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Αθανασίου.  

Α.ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Ευχαριστώ πολύ, κ.Πρόεδρε. Καλησπέρα σε όλους. Πέντε 

πολύ σύντομες ερωτήσεις. Αρχικά τι γίνεται με τα χόρτα και με τα φυτά. Έχω 
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δεχθεί πολλές καταγγελίες. Για παράδειγμα, σε σχολεία όπως το 5ο Λύκειο. 

Μάλιστα πρόσφατα έκανε και κάποιος Βουλευτής της Ν.Δ. και κάποιες δηλώσεις. 

Έβλεπε κανείς από πίσω το δάσος που είχε δημιουργηθεί. Όπως επίσης και στο 1ο 

Γυμνάσιο μπορεί κάποιος να δει οι φυτοδόχοι σε τι κατάσταση βρίσκονται. Γιατί 

έχει καθυστερήσει αυτό το πράγμα και αν υπάρχει κάποιο χρονοδιάγραμμα 

σχετικά με τον καθαρισμό τους.  

 Ένα δεύτερο ζήτημα. Εφαρμογή “INTELLIGENT CITY”. Η διάσημη 

εφαρμογή του Δήμου Ηλιούπολης για την καταχώρηση προβλημάτων. Έχω κάνει 

ένα αίτημα από τις 15-05-2020 στο “FIX MY CITY” για έναν κάδο ο οποίος έχει 

σπάσει, με αποτέλεσμα να μην το χρησιμοποιεί κανείς, άλλοι να πηγαίνουν σε 

δίπλα κάδους, ή να τα αφήνουν απέξω. Έχει περάσει ένας μήνας και το αίτημα 

παραμένει σε εκκρεμότητα. Δηλαδή για τέτοια ζητήματα καθημερινότητας, τι 

πρέπει να κάνει ο απλός πολίτης;  

 Αν η λύση είναι να κάνουμε αιτήματα στο Πρωτόκολλο, να μου το πείτε, 

να δώσω αυτές τις οδηγίες. Να το ξέρουμε όμως, γιατί είναι ζητήματα 

καθημερινότητας. Επίσης έχει ξαναέρθει στην επικαιρότητα, έρχεται ανά καιρούς 

το ζήτημα της περιβαλλοντικής ευαισθητοποίησης. Είχα παρατηρήσει ότι στο 

Πρόγραμμα της παρούσας Δημοτικής Αρχής ήταν η ένταξη στο Πρόγραμμα 

«FOLLOW GREEN» και το οποίο ήταν πράγματι μία σημαντική ιδέα. Γιατί δεν 

έχει προχωρήσει αυτό το ζήτημα; Μάλιστα θα μπορούσε να ενισχύσει, για όσους 

δεν ξέρουν, και την τοπική αγορά το συγκεκριμένο Πρόγραμμα εν μέσω 

κορωνοϊού, με τα αντίστοιχα κουπόνια που θα δίνονταν σε πολίτες και σε σχολεία, 

ώστε να αξιοποιηθούν στην τοπική αγορά. 

 Ένα τελευταίο θέμα, το ζήτημα του ραδιοφώνου. Με ποιο τρόπο μετράται η 

επισκεψιμότητα; Ο Δήμος έχει δαπανήσει αρκετές χιλιάδες ευρώ για αυτό. 

Ξέρουμε ποια είναι η ακροαματικότητα; Το παρακολουθούν οι δημότες της 

Ηλιούπολης; Αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ.  



54             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              54 

 

Επειδή είναι πίσω ο κ.Χιωτέλης και έχει ζητήσει τον λόγο και είναι κοντά 

το μικρόφωνο, για να μην καθυστερούμε.  

Ι.ΧΙΩΤΕΛΗΣ: Αφορά την Αγίας Λαύρας και Ελευθερίου Βενιζέλου και το 

σχολείο «ΘΕΟΜΗΤΩΡ». Από ότι έχω διαπιστώσει και φαντάζομαι ότι το πήρατε 

και ως απόφαση, να μας πείτε, έχετε δώσει πάρκινγκ στην Ελευθερίου Βενιζέλου 

και ταυτόχρονα κλείνεται και η Αγίας Λαύρας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι θέμα στη συνέχεια. Είναι ένα από τα θέματα που έχουμε να 

αντιμετωπίσουμε.  

Ι.ΧΙΩΤΕΛΗΣ: Εγώ κάνω ένα ερώτημα και ας απαντηθεί στο επόμενο 

Συμβούλιο. Όταν θα έρθει, να το συζητήσουμε. Γιατί υπάρχουν και άλλες περιοχές 

που έχουν σχολεία και δεν έχουν κλείσει τους δρόμους και έχει γίνει ατύχημα. 

Γιατί αυτή η προνομιακή μεταχείριση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Ο κ.Καλαρρύτης, μετά ο κ.Κουρής, ο κ.Στυλιάρας, ο κ.Μπασούρης και 

κλείσαμε.  

Χ.ΚΑΛΑΡΡΥΤΗΣ: Καλησπέρα και από εμένα. Έχω τρεις ερωτήσεις βασικά. Η 

πρώτη, θέλω να την ακούσει ο κ.Δήμαρχος γιατί γνωρίζει το θέμα, αφορά την 

γεώτρηση του Προφήτη Ηλία. Η γεώτρηση του Προφήτη Ηλία θα σας πω εν 

συντομία τι έχει γίνει και το λέω διότι πέρυσι τον μήνα Ιούνιο μετά τις εκλογές, 

που μίλησα με τον κ.Δήμαρχο, μου είπε βεβαίως θα προχωρήσουμε τάχιστα για να 

λήξει το θέμα, αλλά είναι κάτι διαδικαστικό. Δεν θα ασχοληθείτε ξανά εσείς, εγώ 

είμαι εδώ. 

 Ξέρω εκεί λοιπόν ότι αυτή την στιγμή για να δουλέψουν δύο φορές την 

ημέρα τα κανονάκια του ΣΠΑΥ, χρειαζόμαστε καθημερινά από την ΕΥΔΑΠ 300 

κυβικά νερό το 24ωρο. Η παροχή νερού η οποία έχει δυνατότητα να δώσει ο 

Προφήτης Ηλίας, έχω εδώ και θα τα καταθέσω στο Προεδρείο από τότε που έγινε 

η δοκιμή, είναι 287 κυβικά το 24ωρο, συν το νερό το οποίο μετριέται από άλλο 

ρολόι για το φυτώριο του Δήμου.  
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 Θέλω λοιπόν, μπορεί προφανώς να υπήρχαν και άλλα προβλήματα, επειδή 

όμως τα χρήματα είναι αρκετά, πιστεύω ότι πρέπει να το δει η Διοίκηση αυτό 

γρήγορα, διότι το κόστος για την γεώτρηση αυτή είναι 20.000,00€. Ένα αυτό.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι το κόστος για να το φτιάξουμε, με απευθείας ανάθεση.  

Χ.ΚΑΛΑΡΡΥΤΗΣ: Δεν ξέρω, αυτό είναι δική σας δουλειά. Δεν με ενδιαφέρει 

εμένα τι είναι. Εμένα με ενδιαφέρει ότι με 20.000,00€ μπορεί να βγει και να 

γλιτώσει αυτό το νερό που πληρώνει ο Δήμος.  

 Δύο. Θέλω να ρωτήσω επίσης κάτι άλλο. Θέλω να μας ενημερώσει ο 

κ.Δήμαρχος, τι γίνεται με το αντιπλημμυρικό, το οποίο είναι μαζί με το Βύρωνα 

για την Αναστάσεως. Δεν ξέρω τι έχει γίνει από πέρυσι έως φέτος. Να δούμε πού 

βρίσκεται και τι κάνουμε επάνω σε αυτό.  

 Επίσης θέλω να ενημερώσω ότι στη «ΔΙΑΝΑ» και δεν είναι κακό να 

ρωτούμε και να μαθαίνουμε όλοι μας, υπάρχει μία γεώτρηση η οποία έχει 

παραγωγή νερού 70 κυβικά την ώρα. Έχει «στραγγαλιστεί» στα 40 κυβικά για να 

μη σπάσει το δίκτυο, διότι δεν έχει γίνει επέκταση του δικτύου να πάει στην 

πλατεία Ανεξαρτησίας, Αγίας Μαρίνης και να φτάσει στην Ηρακλέους στα δύο 

πάρκα, στα οποία από εκεί υπάρχει δυνατότητα να γίνει εκτόνωση του νερού για 

να μη γίνει ζημιά. 

 Ίσως θα επανέλθω αργότερα σε άλλα. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ ευχαριστώ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Κουρής και μετά ο κ.Στυλιάρας. 

Μ.ΚΟΥΡΗΣ: Καλησπέρα σας. Ένα θέμα είναι το πού βρίσκεται εκείνη η Ε.Δ.Ε. 

που έχει να κάνει με το Ημερολόγιο Δημάρχου, μάλλον το Πρωτόκολλο του 

Δημάρχου. Η δεύτερη έχει να κάνει με τη παρουσία μου χθες στο Δημοτικό 

Συμβούλιο της Αργυρούπολης. Εκεί κάποιος συνάδελφος από εδώ εξακολουθεί 

και επιμένει, ότι έχουμε δικαίωμα να επεκτείνουμε το νεκροταφείο μας. 

 Αν είναι δυνατόν λοιπόν, επαναλάβετε την άποψη της Διοίκησης, η οποία 

ήταν και τεκμηριωμένη, από ότι θυμάμαι, η οποία λέει ότι εκεί δεν μπορούμε να 

κάνουμε επέκταση Νεκροταφείου. Αληθεύει, είναι έτσι τα πράγματα; Αν θέλετε, 
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επαναλάβετέ το. Το τρίτο ερώτημα έχει να κάνει με τις εργασίες του ΣΠΑΥ στις 

παρυφές του βουνού. Κάνουν πάρα πολλές μέρες να μαζέψουν αυτά που κόβουν, 

ο εργολάβος, δεν ξέρω ποιος είναι ο εργολάβος εκεί, τα βγάζει έξω από τα 

συρματοπλέγματα, τα αφήνει, ξεραίνονται και είναι έτοιμα εάν πέσει ένα τσιγάρο 

από τους περιπατητές να μην μείνει κολυμπηθρόξυλο εκεί και να καεί και το 

τελευταίο κομμάτι. Εκεί ειδικά στον Προφήτη Ηλία και πιο πέρα και λίγο 

παραπέρα. 

 Κάτι άλλο. Ήθελα να ρωτήσω τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο τι γίνεται με τις 

στειρώσεις. Εάν έχει τελειώσει το Πρόγραμμα αυτό, αν εξακολουθεί να ισχύει. 

Ποιοι γιατροί στην πόλη είναι αυτοί που έχουν αναλάβει τις στειρώσεις. Αυτά και 

ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ ευχαριστώ. 

 Τον λόγο έχει ο κ.Στυλιάρας, ο κ.Μπασούρης και μετά πάμε στις 

απαντήσεις.  

Θ.ΣΤΥΛΙΑΡΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, τις ερωτήσεις τις είχα στείλει και με mail μπας 

και πάρω καμία απάντηση. Το έχω παράπονο, γιατί σε όσα ερωτήματα είχα κάνει 

δεν είχα πάρει απάντηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ φταίω.  

Θ.ΣΤΥΛΙΑΡΑΣ: Όχι, αλίμονο! Πρώτη ερώτηση. Στην οδό Πανταζή το 

πεζοδρόμιο έχει σπασμένα πλακάκια τόσο από θέμα παλαιότητας, από ρίζες, από 

αστοχία, κ.λπ., με αποτέλεσμα ακόμα και σε εμπορικά σημεία να υπάρχει κίνδυνος 

για ατυχήματα πεζών και όπου έχει γίνει επισκευή, αυτή βρίθει κακοτεχνιών.  

 Όπως και πρόσφατη διαπιστωμένη κακοτεχνία, πριν από ένα μήνα δηλαδή, 

σας είχα στείλει και φωτογραφία έξω από γνωστή ψαροταβέρνα, κομμωτήριο και 

μανάβικο. Μάλιστα, από ότι έμαθα εκεί υπήρχε και διαπληκτισμός των περιοίκων 

και του τεχνικού συνεργείου. Ερωτάται λοιπόν η Διοίκηση τι μέτρα θα παρθούν 

για την προσήκουσα επιδιόρθωση πεζοδρομίου μίας τέτοιας κεντρικής οδού.  

 Δεύτερο ερώτημα, το οποίο το έθεσε και η συντρόφισσα Τασία, αλλά εδώ 

είναι πιο εξειδικευμένο. Τα δασάκια ένθεν και ένθεν του ρέματος της 
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Πικροδάφνης είχαν και συνεχίζουν και έχουν μεγάλη επισκεψιμότητα, που είχε 

κορυφωθεί και την περίοδο του εγκλεισμού. Μολονότι καθαρίστηκαν από 

χορτάρια, η καθαριότητα είναι ελλιπής.  

 Μάλιστα σύμφωνα με πληροφορίες, στην Λαγκαδίων την καθαριότητα την 

είχαν αναλάβει οι κάτοικοι της περιοχής και ο φωτισμός από την μεριά της 

Λαγκαδίων επιεικώς ανεπαρκής, από την μεριά της Μενελάου, από το γεφυράκι 

τουλάχιστον και μετά είναι ανύπαρκτος, με όποιους κινδύνους ότι είναι 

παράπλευρο σε ρέμα και ότι η επισκεψιμότητα δεν σταματά ακόμα και τις 

νυχτερινές ώρες. 

 Το ερώτημα λοιπόν είναι, τι σχεδιασμός υπάρχει ώστε αυτοί οι χώροι να 

είναι πραγματικοί χώροι πρασίνου, με επαρκή φωτισμό και ασφαλή 

επισκεψιμότητα και το ερώτημα ισχύει βέβαια και για το πάρκο στην 

Κυδαθηναίων και Ναβαρίνου. Τώρα είχα θέσει και ένα άλλο ερώτημα για τους 

ψεκασμούς, αλλά θεωρώ ότι έχουν γίνει. 

 Ένα τελευταίο ερώτημα είναι γιατί δεν έχει αναρτηθεί η βιντεοσκόπηση της 

προηγούμενης Συνεδρίασης. Να θυμίσω, κ.Πρόεδρε, ότι έχουμε καταθέσει 

ψήφισμα εναντίον των ιδιωτικοποιήσεων των δικτύων της ΕΥΔΑΠ. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στον κ.Μπασούρη και κλείνουμε.  

Μ.ΜΠΑΣΟΥΡΗΣ: Καλησπέρα και από εμένα. Μία ερώτηση για την Τεχνική 

Υπηρεσία έχω. Ψηφίσαμε στο προπερασμένο Συμβούλιο την αναβάθμιση της 

παιδικής χαράς στην κεντρική πλατεία μέσω μίας μελέτης η οποία θα πάει στο 

πράσινο Ταμείο. Θα ήθελα να ρωτήσω εάν εστάλη η μελέτη στο Πράσινο Ταμείο 

και τι απάντηση είχαμε για αυτό το χρηματοδοτούμενο Πρόγραμμα.  

 Ευχαριστώ.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς ευχαριστούμε.  

----------------------------- 

ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περνούμε στις απαντήσεις.  

Τον λόγο έχει ο κ.Σεφτελής.  
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Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Στην ερώτηση που έκανε ο κ.Καρανδρέας σχετικά με τις 

κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στην Ηρώς Κωνσταντοπούλου, έχει σταλεί όπως σας 

είχα πει σχετική Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου στην Αποκεντρωμένη. 

Δυστυχώς, λόγω της κατάστασης αυτής της επιδημίας έχουν καθυστερήσει πολλές 

εγκρίσεις που περιμένουν από την Αποκεντρωμένη. Είμαστε σε αναμονή.  

 Καταρχάς να πάρουμε το τελευταίο που είπε ο κ.Στυλιάρας, για το 

πεζοδρόμιο χαμηλά στην οδό Πανταζή, στο χαμηλό της τμήμα προς τον 

παράδρομο της Βουλιαγμένης. Εκεί όντως υπήρξε ένα θέμα με το πεζοδρόμιο. 

Υπήρξε μάλιστα και τραυματισμός συμπολίτη. Ξέρετε όμως, να πω αυτό, όπως 

γνωρίζετε τα πεζοδρόμια είναι αρμοδιότητα, αποκλειστική ευθύνη μάλλον των 

παρόδιων ιδιοκτητών.  

 Εμείς ως Δήμος δεν μπορούμε και δεν δικαιολογούνται, δεν είναι 

επιλέξιμες οι δαπάνες στο να αποκαθιστούμε πεζοδρόμια τα οποία είναι αυτής της 

κατηγορίας. Το θέμα είναι, κα Τσατσούλη, ότι εγώ δεν σχολιάζω και ακούω με 

ευλάβεια αυτά τα οποία λέτε, από τα οποία πολλά είναι και σωστά. Σε ότι αφορά 

λοιπόν τα πεζοδρόμια, εκεί όπου κρίνουμε ότι υπάρχει πρόβλημα, έχει 

δημιουργηθεί το πρόβλημα τέλος πάντων της επικινδυνότητας του πεζοδρομίου 

από τις ρίζες που έχουν πετάξει τις πλάκες και τα χαρακτηρίζουμε επικίνδυνα, εκεί 

έχουμε κάποιες εργολαβίες τις οποίες ενεργοποιούμε και φτιάχνουμε αυτά τα 

πεζοδρόμια.  

 Τώρα εκεί πέρα στο συγκεκριμένο που είπατε, υπήρξε μία έκτακτη 

παρέμβαση γιατί έπρεπε να λύσουμε το πρόβλημα. Δεν θέλω να μπω τώρα στη 

διαδικασία να συγκρίνω, γιατί το έκανε το τεχνικό μας συνεργείο και μάλιστα σε 

μία περίοδο που δεν λειτουργούσε τίποτα και όμως το τεχνικό συνεργείο 

λειτουργούσε. Ξέρω ότι δεν είναι πρόθεσή σας να μπούμε σε αυτή την σύγκριση. 

Εάν έχει υπάρξει κάτι, θα κοιτάξουμε να το διορθώσουμε.  

 Κάνατε μία σωστή παρατήρηση σε ότι αφορά τον φωτισμό του ρέματος της 

Πικροδάφνης. Όντως είναι ελλιπής από τη μία πλευρά και εντελώς ανύπαρκτος 

από την πλευρά της Μενελάου, όπου είχα και συγγενείς εκεί πέρα, τους γνωρίζατε, 
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στο χαμηλό σημείο κάτω από το γεφυράκι, όπου εκεί πέρα στο συγκεκριμένο 

τμήμα δεν υπάρχει υποδομή για να τοποθετηθεί δημοτικός φωτισμός. Οπότε, 

επειδή είμαστε στο στάδιο της οριοθέτησης του ρέματος, δεν μπορούμε να 

κάνουμε καμία παρέμβαση. Όμως έχουμε προγραμματίσει, είναι 

προγραμματισμένο, είναι στα σχέδιά μας, γιατί πραγματικά μιλούμε για το 

απόλυτο σκότος εκεί και θα πρέπει να το αντιμετωπίσουμε. Θα βρούμε τον τρόπο, 

ή έστω με ενίσχυση. Είναι μία κολώνα βασικά που δίνει φως από απέναντι. 

Δυστυχώς όμως, στο κομμάτι που είναι από την πλευρά του ρέματος δεν φωτίζεται 

καθόλου.  

 Τέλος κάποια θέματα αρμοδιότητάς μου που τέθηκαν, θα τα απαντήσει και 

ο κ.Δήμαρχος. Σε ότι αφορά τις παιδικές χαρές, είπε ο κ.Αραμπατζής για την 

παιδική χαρά της Αγίας Μαύρας. Η παιδική χαρά της Αγίας Μαύρας θα 

καθυστερήσει να ανοίξει, γιατί υπάρχει ένα πρόβλημα εκεί με την δεξαμενή της 

γεώτρησης που είναι ακριβώς από πάνω από την παιδική χαρά. Είναι τρύπια η 

δεξαμενή. Είμαστε σε επικοινωνία. Έχω κάνει και έγγραφο στο ΣΠΑΥ και ελπίζω 

ότι σύντομα θα έχουμε ανταπόκριση και θα αναλάβει ο ΣΠΑΥ να επιδιορθώσει 

αυτή την βλάβη.  

 Αλλά όσο υπάρχει αυτή η βλάβη, επειδή έχει επίπτωση και στη λειτουργία 

της γεώτρησης, στην απόδοση ας το πούμε και στη σπατάλη του νερού που γίνεται 

και επειδή δημιουργείται και μία επικίνδυνη κατάσταση για την παιδική χαρά, δεν 

πρόκειται η παιδική χαρά να ανοίξει εάν δεν λυθεί αυτό το πρόβλημα. 

 Σε ότι αφορά τώρα τις παιδικές χαρές, εν τάχει να πούμε ότι αυτή την 

στιγμή έχουν δοθεί σε χρήση 19 παιδικές χαρές, περισσότερες από τις μισές και 

επίσης αύριο θα ανοίξουν και θα παραδοθούν σε χρήση στα παιδιά της πόλης 

άλλες τέσσερις. Η διαδικασία είναι αυτή που γνωρίζετε. Η Τεχνική Υπηρεσία 

έδωσε προτεραιότητα και οι άλλες Υπηρεσίες που εμπλέκονται, η Υπηρεσία 

Πρασίνου και η Υπηρεσία Καθαριότητας, δώσαμε προτεραιότητα στα σχολεία το 

προηγούμενο διάστημα που έπρεπε να ανοίξουν.  

 Μετά πήγαμε στις παιδικές χαρές και προγραμματίζουμε με αρκετά  
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γρήγορους ρυθμούς να πηγαίνει πρώτα το Πράσινο, να κλαδεύει, να κουρεύει, η 

Καθαριότητα μετά και στη συνέχεια εμείς την επιθεώρηση των οργάνων των 

παιδικών χαρών, ούτως ώστε αυτές να παραδοθούν σε ασφαλή χρήση για τα 

παιδιά μας. Αυτά. Εάν υπάρχει κάτι άλλο, επανερχόμαστε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας κ.Αντζινάς έχει τον λόγο; Ο 

κ.Βιδάλης, όσο πιο σύντομα γίνεται.   

Ο κ.Χιωτέλης για ένα λεπτό.  

Ι.ΧΙΩΤΕΛΗΣ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Έχουμε καταθέσει ένα ψήφισμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το έχω, το ανέφερα από την αρχή. Πρέπει να βγάλουμε φωτοτυπίες 

τώρα. Κύριε Βιδάλη, έχετε τον λόγο.  

Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Ευχαριστώ πολύ, κ.Πρόεδρε.  

Καλησπέρα σε όλους και όλες σας. 

 Ήρθα εγώ να απαντήσω σε ένα βασικό ερώτημα που έχει τεθεί όσον 

αφορά εμένα, για το ραδιόφωνο, που έχω ασχοληθεί. Για τα καταστήματα θα 

μιλήσει ο κ.Στασινόπουλος γενικότερα, τι έχουμε πράξει.  

 Επειδή γίνεται πολύς λόγος για το ραδιόφωνο, θα υπενθυμίσω για άλλη μία 

φορά ότι το κόστος ραδιοφώνου έχει πέσει σε σχέση με τα προηγούμενα έτη και 

είμαστε στη διάθεσή σας να σας το αποδείξουμε.  

 Το δεύτερο ήταν η στρατηγική του ραδιοφώνου . Το ραδιόφωνο ξεκίνησε 

περίπου την πρώτη εβδομάδα του Φεβρουαρίου. Είχαν προγραμματιστεί διάφορες 

εκδηλώσεις για να γίνει γνωστό το ραδιόφωνο στην πόλη και να μπορέσει να 

προσελκύσει ακροαματικότητα. Δυστυχώς, με το lockdown και αυτό πήγε πίσω. 

Τα σημάδια πάντως του ραδιοφώνου μέχρι στιγμής είναι ενθαρρυντικά. Μόνο 

μπορώ να σας πω ενδεικτικά, ότι στη σελίδα του ραδιοφώνου στο Facebook 

έχουμε πάνω από 1.650 φίλους που έχουν κάνει like στη σελίδα και το 

παρακολουθούν και οι εκπομπές που μπαίνουν αυτή την στιγμή, θα μπούμε σε 

διαδικασία ακροαματικότητας, καταλαβαίνετε ότι είναι εύκολο να το δούμε. 

 Απλώς θέλουμε να έχουμε μία ολοκληρωμένη εικόνα, να τρέξουν τα 

προγράμματα έτσι όπως πρέπει να τρέξουν, να υπάρξει ένας πρώτος γύρος και 
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στους επόμενους μήνες όταν πια έχουν γίνει και οι ενέργειες που πρέπει για να 

μπορέσει να διαφημιστεί το ραδιόφωνο, θα πάμε να δούμε συγκεκριμένες 

ακροαματικότητες και τι μπορούμε να διορθώσουμε, ώστε να μεγιστοποιηθεί η 

ακροαματικότητα του ραδιοφώνου. 

 Οι άνθρωποι που κάνουν τις ραδιοφωνικές παραγωγές προφανώς είναι 

εθελοντικά. Δεν πληρώνονται, είναι καθαρά εθελοντικά. Είναι άνθρωποι που 

αγαπούν το ραδιόφωνο και το κάνουν από μεράκι. Εμείς το στηρίζουμε το 

ραδιόφωνο και για αυτό ως Διοίκηση θα το δείτε, ίσως το είδατε ότι σε κάθε 

εκδήλωση που κάνει ο Δήμος Ηλιούπολης χρησιμοποιούμε για μουσική 

υπόκρουση ή για «χαλί» όπως θέλετε, για ανακοινώσεις, χρησιμοποιούμε το 

“LIME RADIO” τον Δημοτικό Σταθμό, όπου μέσα από εκεί πάνε επιτόπου και 

γίνονται συνεντεύξεις, χρησιμοποιήθηκε και στην τελευταία Έκθεση που έγινε, 

λειτούργησε πάλι ο ραδιοφωνικός σταθμός και θα συνεχίσουμε με αυτή την 

διαδικασία, σε ότι εκδήλωση κάνουμε η μουσική να γίνεται μέσα από το 

ραδιόφωνο. Έχουμε την ικανότητα και τεχνικά να γίνεται, ώστε να το γνωρίζει ο 

Ηλιουπολίτικος λαός, ότι υπάρχει και αυτό το ραδιόφωνο και μπορεί να 

ενημερώνεται μέσα από αυτό. 

 Αυτά. Νομίζω απάντησα όσον αφορά το ραδιόφωνο. Δεν έχω κάτι άλλο. 

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Στασινόπουλος.  

Α.ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ, κ.Πρόεδρε.  

Σχετικά με τα τραπεζοκαθίσματα που αναφέρατε προηγουμένως και όχι 

μόνο στην Αγία Μαύρα, στην πλατεία, θα αναφερθώ συνολικά σε σχέση με το 

ζήτημα αυτό. Αρχικά να σας ενημερώσω για το εξής. Κάθε χρόνο γίνονται οι 

ετήσιες αιτήσεις από τις επιχειρήσεις για την κατάληψη κοινοχρήστου χώρου. 

Φέτος η προθεσμία για τις αιτήσεις αυτές έληξε τέλη Φλεβάρη και η διαδικασία 

που ακολουθείται πάντοτε είναι αφότου συγκεντρωθούν όλες οι αιτήσεις, να γίνει 

οριοθέτηση από την Επιτροπή Οριοθέτησης του Δήμου και να εγκριθούν οι 

αντίστοιχες ανάλογες θέσεις για την κατάληψη του κοινόχρηστου χώρου για τα  
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τραπεζοκαθίσματα ή για επιχειρήσεις που έχουν εμπορεύματα. 

 Όμως παρ’ ότι έγιναν αυτές οι αιτήσεις μέχρι τέλη Φλεβάρη, το lockdown 

(η καραντίνα) και το κλείσιμο των μαγαζιών εκ των πραγμάτων δεν μας έδωσε την 

δυνατότητα να προχωρήσουμε στην ετήσια οριοθέτηση που γίνεται κάθε χρόνο. 

Παράλληλα με αυτό πριν τον προηγούμενο μήνα, ψηφίστηκε ο Ν.4688, όπου στην 

παράγραφο 7, είναι κάτι το οποίο το έχουμε ξανασυζητήσει εδώ και έχει 

συζητηθεί και ευρέως, δόθηκε η δυνατότητα για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων 

περαιτέρω από τα υφιστάμενα που κάθε χρόνο αιτούνται οι επιχειρήσεις.  

 Αυτή την στιγμή εμείς έχουμε συγκεντρώσει και τις επιπρόσθετες αιτήσεις 

από τις επιχειρήσεις, δηλαδή αυτές που βασίζονται στον καινούριο νόμο. Θα σας 

πω για την διαδικασία έγκρισης και οριοθέτησης. Όμως είναι πολύ σημαντικό ότι 

αυτός ο νόμος έχει προθεσμία. Λήγει αυτή η δυνατότητα για τους 

καταστηματάρχες, για τις επιχειρήσεις στις 30 Νοεμβρίου. Δηλαδή όποια 

επιπρόσθετη κατάληψη κοινόχρηστου χώρου θα γίνει από εδώ και πέρα, θα 

ισχύσει μέχρι τις 30 Νοεμβρίου.  

 Όσον αφορά τώρα την διαδικασία αυτή. Ήδη έχουμε συγκεντρώσει και τις 

προηγούμενες και τις επιπρόσθετες αιτήσεις, έληξε η προθεσμία υποβολής και θα 

ξεκινήσουμε με την Επιτροπή Οριοθέτησης από την επόμενη Δευτέρα, σε κάθε 

κατάστημα να ελέγχουμε κατά πόσον και για τις ετήσιες αιτήσεις θα δοθούν τα 

τετραγωνικά που ζητούν οι επιχειρηματίες για τους κοινόχρηστους χώρους, αλλά 

και για τις επιπρόσθετες, δηλαδή για την ανάπτυξη των τραπεζοκαθισμάτων.  

 Ξέρετε, ο έλεγχος αυτός δεν έχει πραγματοποιηθεί μέχρι στιγμής και σαφώς 

θα υπάρξουν πολλές περιπτώσεις όπου επιχειρήσεις θα ζητούν ανάπτυξη 

τραπεζοκαθισμάτων που είτε τεχνικά δεν θα μπορεί να υλοποιηθεί, είτε θα 

εκφεύγει του νόμου που σας ανέφερα προηγουμένως. Οπότε θα πάμε σε μία 

συνολική οριοθέτηση για τις επιχειρήσεις και θα ελέγξουμε πλήρως και για τις 

ετήσιες αιτήσεις, αλλά και για τα επιπρόσθετα. 

 Πράγματι όμως, παρά το γεγονός ότι για αυτές οι αιτήσεις δεν έχει γίνει η 

διαδικασία της οριοθέτησης και άρα δεν έχουν εγκριθεί από εμάς, δεν έχουν 
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εγκριθεί από τον Δήμο, δεν έχουν περάσει από την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, 

πράγματι έχουμε παρατηρήσει και όχι μόνο στην Αγία Μαύρα, αλλά και σε άλλες 

περιοχές της πόλης, τραπεζοκαθίσματα να καταλαμβάνουν κοινόχρηστο χώρο 

χωρίς να έχει δοθεί αυτή η απαιτούμενη έγκριση.  

 Κοιτάξτε, είναι ένα πολύ σημαντικό ζήτημα γιατί αφορά και αφενός την 

ίδια την μικρομεσαία επιχειρηματικότητα, αλλά και την ασφαλή διέλευση μέσα 

στην πόλη. Πράγματι και αυτό νομίζω είναι κάτι στο οποίο συνηγορούμε όλοι, η 

πανδημία έπληξε σε μεγάλο βαθμό την μικρομεσαία επιχειρηματικότητα και την 

έπληξε σε τέτοιο βαθμό που δεν έλαβε και τα κατάλληλα αντισταθμιστικά, ώστε 

να μπορέσει να προχωρήσει χωρίς βαριές πληγές και συνέπειες.  

 Θα ήθελα από εδώ να κάνω και μία έκκληση στους επιχειρηματίες της 

πόλης, ακριβώς διότι βρισκόμαστε σε διαδικασία που θα εγκρίνουμε αυτές τις 

αιτήσεις και ακριβώς επειδή έχουμε αναγνωρίσει πλήρως το πρόβλημα που έχουν 

αυτή την στιγμή οι επιχειρήσεις στην πόλη μας και θα το συζητήσουμε μετά και 

με τα μέτρα ελάφρυνσης που θα πάρουμε, θα ήθελα να κάνω και μία έκκληση 

στους επιχειρηματίες, να πάμε με τη νόμιμη διαδικασία ώστε όλοι να βγούμε 

κερδισμένοι από αυτό. Να μην υπάρξουν αυθαιρεσίες οι οποίες θα δημιουργήσουν 

προβλήματα στους πεζούς και τους διερχόμενους, αλλά και πάλι να αξιοποιηθεί 

και αυτός ο νόμος για τους επιχειρηματίες. 

 Το επόμενο θέμα, η επόμενη ερώτηση που τέθηκε, αφορά την Λεωφόρο 

Ειρήνης και την πιλοτική εφαρμογή των ρυθμίσεων. Κοιτάξτε, στον ίδιο νόμο, 

στην ίδια ακριβώς παράγραφο ο νομοθέτης μιλάει για την δυνατότητα 

απαγόρευσης μερικής ή ολικής κυκλοφορίας κάποιων δρόμων. Παρ’ όλα αυτά, 

πουθενά μέσα στο εδάφιο αυτό δεν προβλέπεται η διαδικασία με την οποία η 

Τεχνική Υπηρεσία πρέπει να κάνει αυτή την μελέτη.  

 Για αυτόν ακριβώς τον λόγο λίγες μέρες πριν, νομίζω την προηγούμενη 

εβδομάδα, γιατί το είχαμε συζητήσει και στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, ένα νέο 

νομοσχέδιο εξειδίκευσε τον τρόπο με τον οποίο θα γίνει η τεχνική μελέτη από την 

Τεχνική Υπηρεσία και μάλιστα παρέπεμψε σε νέα Υπουργική Απόφαση, η οποία  



64             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              64 

 

δεν έχει ακόμα εκδοθεί.  

 Οπότε, όπως καταλαβαίνετε, σε αυτή την φάση τεχνική μελέτη δεν μπορεί 

να γίνει γιατί περιμένουμε την Υπουργική Απόφαση, αλλά σας διαβεβαιώνω ότι 

δεν θα πάμε σε καμία περίπτωση σε ένα μόνιμο μέτρο πεζοδρόμησης ή 

απαγόρευσης της κυκλοφορίας κάποιες ημέρες το μήνα στην Ειρήνης ή σε 

κάποιους άλλους δρόμους χωρίς μελέτη, η οποία θα προβλέπει και την διέλευση 

των πεζών και την εκτροπή των οχημάτων και φυσικά θα πρέπει να προβλέπει και 

τι συμβαίνει με τους μόνιμους κατοίκους, με τους επιχειρηματίες, ή με όσους 

εργάζονται στους συγκεκριμένους δρόμους.  

 Η συγκεκριμένη ημέρα που έχουμε επιλέξει 26 Ιουνίου για την Λεωφόρο 

Ειρήνης και 27 για την Λεωφόρο Μαραθωνομάχων, προφανώς έχετε δίκιο κα 

Τσατσούλη. Σας το εξήγησα, ότι δεν προέρχεται από κάποια μελέτη. 

Ακολουθούμε την ίδια διαδικασία που ακολουθούμε όταν κλείνουμε τους δρόμους 

για την παρέλαση για κάποιες εκδηλώσεις. Δηλαδή έχουμε κάνει τις απαιτούμενες 

ενέργειες με την Τροχαία και με τον ΟΑΣΑ. Οι εγκρίσεις είναι σε αναμονή, θα τις 

έχουμε μέσα στην επόμενη εβδομάδα. Φυσικά όποιος τις ζητήσει, θα τις δώσουμε. 

Αλλά είναι μόνο για μία ημέρα και όχι μόνιμο μέτρο, όπως το είδαμε στο Δήμο 

Αθηναίων, όπου έχουν υπάρξει και κάποιες αντιδράσεις. Ένα μόνιμο μέτρο 

προφανώς και θέλει μια ολοκληρωμένη μελέτη.  

 Να κλείσω με το ζήτημα των στειρώσεων και θα είμαι πολύ σύντομος. 

Είχαμε, όπως σας είχα ξαναπεί και σε προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, 

προκηρύξει ένα διαγωνισμό, ο οποίος ματαιώθηκε τον Δεκέμβρη ύψους 

50.000,00€ συνολικά για τις κτηνιατρικές υπηρεσίες. Σωστά θεωρώ και φαίνεται 

και πλέον, είχαμε οδηγηθεί σε αυτή την λογική, γιατί οι ανάγκες είναι πολύ 

περισσότερες από αυτές τις οποίες καλύπτει ένα Πρόγραμμα 24.000,00€.  

 Όμως για να καλύψουμε το κενό μετά την ματαίωση του διαγωνισμού, 

πήγαμε σε μία πιο σύντομη διαδικασία από αυτή της απευθείας ανάθεσης με 

24.000,00€ για να μπορέσουμε να μην έχουμε πολύ μεγάλα κενά. Να ξέρετε ότι 

συμβασιοποιήσαμε τον Μάρτιο, αν θυμάμαι καλά και αυτή την στιγμή που 
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είμαστε μέσα Ιουνίου, παρ’ ότι η σύμβαση είναι εξάμηνη, έχουμε φτάσει στα όρια 

του συμβεβλημένου ποσού ακριβώς επειδή οι ανάγκες είναι πάρα πολύ μεγάλες 

και προσπαθούμε να κάνουμε όσο το δυνατόν καλύτερη και ορθολογικότερη 

κατανομή αυτών των πόρων. Όμως σας λέω με βεβαιότητα, γιατί ήδη έχουμε 

ξεκινήσει μία διαδικασία να πάμε απευθείας με το που θα λήξει η σύμβαση σε νέο 

διαγωνισμό ύψους 50.000,00€. 

 Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι εγώ ευχαριστώ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Αντζινάς, παρακαλώ. Όσο πιο σύντομα γίνεται, 

κ.Αντιδήμαρχε.  

Ι.ΑΝΤΖΙΝΑΣ: Καλησπέρα και από εμένα. Θα είμαι όσο γίνεται πιο σύντομος. 

Σχετικά με το χαρτί στα σχολεία που είπε η κα Τσατσούλη, είχε περάσει και στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. Στην δράση και στη λογική μας είναι, όπως γνωρίζετε, να 

αναπτύξουμε την ανακύκλωση.  

 Σε αυτή την προσπάθεια λοιπόν σε συνεργασία με τον ΕΔΣΝΑ, όπως 

είχαμε πει, έχουμε τοποθετήσει σε 17 σχολικές μονάδες (Γυμνάσια –Λύκεια –

Δημοτικά) ειδικούς κάδους μόνο για χαρτί, όπως και μέσα στα σχολεία ειδικά 

καδάκια, τα οποία σε συνεργασία με το σχολείο, τους μαθητές τα τοποθετούμε 

στους κάδους. Εκεί υπάρχει απορριμματοφόρα από τον ΕΔΣΝΑ, το οποίο έρχεται 

κάθε δεκαπέντε μέρες και κάνει την αποκομιδή.  

 Επίσης μέσα στα ερωτήματα της κας Τσατσούλη ήταν ο σχεδιασμός της 

καθαριότητας, που όντως έχουμε δεσμευτεί ότι πρέπει να έρθει στο Δημοτικό 

Συμβούλιο. Εκεί, αγαπητοί συνάδελφοι, πρέπει να «κρεμάσει» όλος ο σχεδιασμός 

της καθαριότητας, η ανανέωση του Κανονισμού Καθαριότητας, η επικαιροποίηση 

του Τοπικού Σχεδίου Διαχείρισης Απορριμμάτων. Σήμερα έχουμε και θέμα 

παρακάτω, Πρόεδρε, για την τιμολογιακή πολιτική που έφερε η Περιφέρεια 

Αττικής. Θα την εισηγηθούμε παρακάτω.  

 Προφανώς να γίνει μία ολοκληρωμένη τοποθέτηση για την διαχείριση των 

απορριμμάτων και τον σχεδιασμό της καθαριότητας. Είναι δεδομένο ότι εμείς, ότι 



66             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              66 

 

στόχος μας είναι η ανακύκλωση η οποία βρισκόταν στο πάτωμα στο 5%, αν είναι 

δυνατόν να φτάσει όσο πιο ψηλά γίνεται.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Καλά, πότε περιμένετε να φέρετε 

αυτή την συζήτηση; Για αυτό ρώτησα. Πότε σκέφτεστε; Έχει περάσει τόσος 

καιρός.  

Ι.ΑΝΤΖΙΝΑΣ: Εντάξει, στο επόμενο, στο μεθεπόμενο Δημοτικό Συμβούλιο 

νομίζω ότι θα έρθει.  

 Για το Κιλελέρ, Δημητρακοπούλου, κ.Καρανδρέα, αν δεν κάνω λάθος, την 

Δευτέρα έχω πει και στον Επόπτη Καθαριότητας να έρθουμε στο σημείο, να δούμε 

ακριβώς τι συμβαίνει. Γνωρίζω ότι υπήρχε χρόνια πριν κάποια μετακίνηση και ένα 

πρόβλημα. 

 Για την τοποθέτηση των κάδων. Μία πληγή στην πόλη μας αυτή 

διαχρονικά. Αυτή την στιγμή εμείς εφαρμόζουμε μία άλλη πολιτική στην 

τοποθέτηση των κάδων. Εφαρμόζουμε την εξής πολιτική. Πάει ο Επόπτης 

Καθαριότητας, βλέπει το αίτημα και κρίνει αυτός και εισηγείται στο αν θα πρέπει 

να μετακινηθεί κάποιος κάδος και να πάει πού. Είναι δεδομένο και όλοι γνωρίζετε 

ότι δεν μπορεί στη μονοκατοικία παράδειγμα να μπει κάδος απορριμμάτων, με την 

ανάλογη εσοχή και όπως πρέπει να μπει.  

 Μπήκε ένα ερώτημα για σπασμένο κάδο στο “FixMyCity”. Ο αριθμός ανά 

διαμέρισμα είναι πάνω από τα τρία διαμερίσματα, ότι θα μπει ένας-δύο-τρεις 

κάδοι. Αν είναι δεκαπέντε διαμερίσματα, φυσικά θα μπουν κάδοι. Είναι δεδομένο 

αυτό.  

Ι.ΠΟΥΛΟΣ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Γιατί όλη η Αρχιμήδους είναι ελλιπής;  

Ι.ΑΝΤΖΙΝΑΣ: Νομίζω ότι μπορούμε να το συζητήσουμε και κατ’ ιδίαν με τους 

συναδέλφους. Προφανώς και υπάρχουν προβλήματα επίσης στο να μπει κάποιο 

απορριμματοφόρο. Δεν λέω τώρα μόνο για τον πράσινο κάδο, Γιάννη. Εμάς η 

λογική μας είναι να αναπτύξουμε, όπως είπα πριν, την ανακύκλωση. Αλλά για να 

αναπτύξουμε την ανακύκλωση, πρέπει να μπαίνει και το απορριμματοφόρο. Είναι 

πολλά πράγματα τα οποία πρέπει να τα δούμε.  
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 Για το “FixMyCity” λοιπόν, ναι, υπάρχουν όντως αρκετά αιτήματα για 

κάδους σπασμένους, τρύπιους. Εμείς ολοκληρώσαμε την πρώτη φάση στην 

ανακατασκευή των  κάδων. Θέλω να γνωρίζετε ότι το 2019 είχαμε μείνει πάρα 

πολύ πίσω. Ολοκληρώνουμε λοιπόν αυτή την στιγμή, θα μπούμε και σε δεύτερη 

φάση και από Σεπτέμβριο πλέον θα έχουμε ολοκληρώσει και την διαδικασία να 

πάρουμε και νέους κάδους, όπως έχουμε δεσμευτεί εξάλλου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. 

 Κύριε Καλούδη, για δύο λεπτά επειδή αφορά το κλάδεμα και το πράσινο, 

αν έχετε την καλοσύνη.  

Ο Αντιδήμαρχος κ.Καλούδης για δύο λεπτά. 

Κ.ΚΑΛΟΥΔΗΣ: Τις προηγούμενες φορές ένιωθα άβολα, γιατί δεχόμουν πάρα 

πολλές ερωτήσεις. Σήμερα μόνο ο κ.Αθανασίου περιορίστηκε να κάνει το 

ερώτημα, δείγμα του ότι μάλλον το πράσινο αρχίζει να δουλεύει στην πόλη και να 

φαίνονται τα αποτελέσματά του.  

 Να ξέρετε ότι από αυτό το βήμα δράττομαι της ευκαιρίας να δώσω 

συγχαρητήρια στο προσωπικό του Δήμου, οι οποίοι υπερβάλλουν εαυτό και 

δουλεύουν και Σάββατα. Έχουμε ένα σαρανταήμερο πάρα πολύ δύσκολο και 

ομολογουμένως τα αιτήματα τα βλέπουμε και από μόνοι μας είναι συνεχόμενα και 

προέρχονται βέβαια και από το πρόσφατο παρελθόν. Δεν έχει γίνει αντιληπτό στην 

πόλη μας βέβαια, μετά λύπης μου το λέω σε αρκετούς συνδημότες μας, ότι ο 

κορωνοϊός έθιξε και τις οικογένειες των εργαζομένων με ποια έννοια: και αυτοί 

γονείς είναι, σπίτι τους ήταν. Δεν είχαμε τις ανάλογες δυνάμεις.  

 Τώρα που μπορέσαμε και μίλησαν λίγο οι καταστάσεις, πραγματικά 

δουλεύουμε υπερβάλλοντας όπως είπα εαυτόν, για να καταφέρουμε η πόλη να 

έρθει έτσι όπως πρέπει.  

 Όσον αφορά τα χόρτα στο 5ο, για να περάσω στις απαντήσεις μου, την 

Δευτέρα και την Τετάρτη σας πληροφορώ τα Πολυκλαδικά θα καθαριστούν. 

Έχουμε συνεννοηθεί με τους Διευθυντές. Έχει κενό, δεν έχει πρόγραμμα 

εξετάσεων των παιδιών και Δευτέρα-Τετάρτη θα γίνει η παρέμβασή μας συνολικά.  
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 Όσον αφορά τις φυτοδόχους, είναι ένα στοίχημα της Διοίκησης αυτής. 

Ήταν ένα κίνητρο για εμένα, για να αναλάβω αυτή την θέση, γιατί βούληση του 

Δημάρχου είναι να μπει επιτέλους και λίγο χρώμα στην πόλη. Έχουμε τους 

φυτοδόχους έξω από τα γυμνάσιά μας, στις εισόδους της πόλης μας, στο άγαλμα 

του Λαμπράκη, στην είσοδο από την Μαρίνου Αντύπα, έτοιμους χώρους που θα 

μπορούσαν να φυτεύονται.  

 Δυστυχώς ή ευτυχώς, οι δυνάμεις αυτή την στιγμή δεν μπορούν να 

εξυπηρετήσουν αυτή την αναγκαιότητα, λόγω του ότι έχουμε πέσει στις 

αποψιλώσεις, στα κλαδέματα και σε καταστάσεις οι οποίες είναι πρωτίστως για 

την ασφάλεια. Ευελπιστώ από το φθινόπωρο να είμαστε έτοιμοι για αυτό, για αυτή 

την κατάσταση. Όσον αφορά το χρονοδιάγραμμα του καθαρισμού, δυστυχώς το 

βάζει η ίδια η ζωή. Αν ο Δήμαρχος έλεγε αύριο π.χ. παρακαλώ τους συνδημότες 

μου για μία εβδομάδα να μην βγάλουν τα σκουπίδια τους (τραπεζοκαθίσματα, 

οργανικά), θα μπορούσε η πόλη σε μία εβδομάδα να είναι «τζάμι».  

 Στο πράσινο ποιος μπορεί να πει μην μεγαλώσει το χόρτο, πέσουν τα 

φύλλα, τα κλαδιά; Ποιος μπορεί να το πει αυτό το πράγμα; Πρέπει να ξέρετε ότι το 

πράσινο είναι μία συνεχόμενη κατάσταση και θα προσέξετε ότι, ότι κουρεύτηκε κι 

αποψιλώθηκε ήδη έχει πάει στους 15-20 πόντους. Πρασίνισαν όλα τα παρτέρια, 

όλες οι νησίδες και θα αρχίσει πάλι το πρόβλημα να βρίσκεται στην πόλη και όλα 

αυτά με 18 ανθρώπους μέσου όρου ηλικίας 55 ετών. Αυτά είχα να πω. 

 Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς ευχαριστούμε.  

Ο κ.Δήμαρχος έχει τον λόγο.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Νομίζω, κ.Πρόεδρε, πρέπει λίγο να δούμε πώς θα μπορούμε να 

κάνουμε, επειδή κάνουμε διπλό Δημοτικό Συμβούλιο όταν συζητούμε τις 

ερωτήσεις, να οργανώσει το Προεδρείο μια διαδικασία προκειμένου να 

διευκολυνθούν και οι Δημοτικοί Σύμβουλοι και η Δημοτική Αρχή και κάποια 

ερωτήματα που είναι πιο απλά να απαντιούνται εγγράφως, να γίνονται εγγράφως 
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οι ερωτήσεις που αφορούν κάποιους δρόμους, κάποια σπασμένα πεζοδρόμια, 

κάποια δέντρα. Δηλαδή πρέπει λίγο να διευκολύνουμε την διαδικασία.  

 Έτσι θα ήθελα, Πρόεδρε, να παρακαλέσω το Προεδρείο και μαζί με τους 

Επικεφαλής των Παρατάξεων να δει αυτό το θέμα, γιατί αρχίζουμε και αυτούς που 

μας παρακολουθούν και τους κουράζουμε νομίζω. Τέθηκαν πάρα πολλά 

ζητήματα. Έδωσαν κάποιες απαντήσεις οι Αντιδήμαρχοι. Να αναφέρω αν θέλετε 

τα πιο σημαντικά.  

 Για το θέμα του Κοιμητηρίου. Να απαντήσω πρώτα στο ερώτημα του κ. 

Ευσταθίου. Ναι, κ.Ευσταθίου, η Δημοτική Αρχή και στο προηγούμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο είπε ότι η επέκταση του νεκροταφείου στην οδό Μανιακίου από πάνω 

δεν μπορεί να γίνει. Υπάρχει και προσφυγή και Απόφαση του Συμβουλίου της 

Επικρατείας, όπου είχαν προσφύγει στο παρελθόν οι κάτοικοι, που είχε πει με 

σαφήνεια ότι επειδή υπάρχει εκεί ένα ρέμα, επειδή η κλίση του εδάφους είναι 

μεγαλύτερη από αυτήν που επιτρέπει ο νόμος, επειδή τα σπίτια βρίσκονται σε 

απόσταση πολύ μικρή από το Κοιμητήριο, απαγορεύεται η επέκταση του 

Κοιμητηρίου.  

 Η Απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας υπάρχει. Μιλάει για ρέμα. 

Γνωρίζουμε πολύ καλά την ύπαρξη του ρέματος. Θυμάστε ότι ακόμα και ένα έργο 

που πήγε να ενταχθεί στο Πράσινο Ταμείο για την αναβάθμιση της οδού 

Αναστάσεως, απερρίφθη λόγω της ύπαρξης του ρέματος. Άρα η απάντηση είναι 

ότι ναι, δεν μπορεί εκεί να γίνει ουδεμία επέκταση νεκροταφείου.  

 Δεύτερον. Χθες έγινε πράγματι ένα Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 

Αργυρούπολης. Νομίζω ότι και η πολιτική ευγένεια και το παρελθόν έχει δείξει, 

ότι όταν δυο Δήμοι επιθυμούν να συνεδριάσουν από κοινού, πρέπει να υπάρχει μία 

συνεννόηση σε επίπεδο Δημάρχων, σε επίπεδο Προέδρων, προκειμένου να 

επιτευχθεί η διεξαγωγή ενός διαδημοτικού Συμβουλίου. Αυτό δεν έγινε ποτέ. Εγώ 

με έκπληξη, όπως και ο Δήμαρχος του Αλίμου, λάβαμε την Δευτέρα μία 

πρόσκληση που απευθύνονταν στο Δήμο Ηλιούπολης και στους Επικεφαλής των 

Παρατάξεων και στη Δημοτική Αρχή, που καλούσε χωρίς καμία απολύτως 
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συνεννόηση, καμία, να πάμε όλοι μαζικά στο Συμβούλιο της Αργυρούπολης. Εκεί 

ελέχθησαν διάφορα. Τα πληροφορήθηκα.  

 Εγώ δεν θέλω να μπω πάρα πολύ στην ουσία. Θα σας πω κάποια πράγματα 

που είχαμε συζητήσει και στο προηγούμενο Συμβούλιο και θα πω και ποια είναι 

και η πρότασή μας. Ζήτημα διαδημοτικού Κοιμητηρίου στο Ελληνικό. Υπάρχουν 

τα ΦΕΚ από το 2018 και το 2019, τα πολεοδομικά σχέδια όλα, τα τελικά σχέδια 

της επένδυσης του Ελληνικού που απαγορεύουν τις διαδημοτικές χρήσεις μέσα 

στην επένδυση του Ελληνικού, πλην της ζώνης ανάπτυξης - που είναι ποια η ζώνη 

ανάπτυξης; Η ύπαρξη του καζίνο. Δηλαδή στη θέση του καζίνο θα μπορούσε να 

μπει, να αντικατασταθεί το καζίνο από μια διαδημοτική χρήση. Αυτό προβλέπουν 

όλα τα ΦΕΚ και όλα τα σχέδια.  

 Ξαφνικά όταν πιέζεται μία κατάσταση λέμε πολύ ωραία επαναστατικά, 

πάμε να κάνουμε διαδημοτικό Κοιμητήριο στο Ελληνικό μαζί τους. Αλλά πρέπει 

όμως να αποδείξουν όλοι, μα όλοι και μιλώ και για τους άλλους Δήμους και της 

Γλυφάδας και του Αλίμου, ποιοι ήταν αυτοί οι οποίοι εγγράφως, γιατί υπάρχουν 

έγγραφα, επεδίωξαν τις διαδημοτικές χρήσεις μέσα στο Ελληνικό και ποιοι όχι. 

Εγγράφως όμως. Όχι έρχομαι τώρα και λέω ναι.  

 Βέβαια, ναι, θέλετε να παλέψουμε να γίνει τροποποίηση; Μακάρι. Τώρα 

που είναι έτοιμα να πέσουν και να γκρεμιστούν οι παλιές εγκαταστάσεις του 

αεροδρομίου, να πούμε ναι, σταματάει προκειμένου να υπάρξουν διαδημοτικές. 

Βεβαίως, συμφωνούμε.  

 Δεύτερον. Είπε χθες ο Δήμαρχος Αργυρούπολης ότι έχουμε ένα 

Κοιμητήριο στο «ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗ» από πάνω, στην οδό Κύπρου. Πήρε τηλέφωνο 

να ξέρετε ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ο κ.Τσαρπαλής, τον Πρόεδρο 

του Δημοτικού Συμβουλίου Ηλιούπολης κ.Γεωργάκη πριν μια εβδομάδα και του 

μετέφερε ότι να σας παραχωρήσουμε στρέμματα στο Κοιμητήριο της 

Αργυρούπολης.   

 Στην ερώτηση εάν θα παραχωρηθεί από το υπάρχον νεκροταφείο, είπαν όχι. 

Θα ζητήσουμε να επεκταθεί το νεκροταφείο της Αργυρούπολης, προκειμένου να 
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δούμε αν εγκριθεί να το πάρετε. Τι είναι εκεί; Α΄ Ζώνη Υμηττού. Τι είναι εκεί; 

Αναδασωτέα έκταση. Τι χρειάζεται εκεί; Τροποποίηση ΦΕΚ, αλλαγή στο νέο 

Προεδρικό Διάταγμα να προβλεφθεί και όλα και όλα. Εντάξει. Εμείς να τους 

παραχωρήσουμε τη Μανιακίου, να μας δώσουν το υπάρχον κοιμητήριό τους; 

Δέχονται; Είναι κάτι αντίστοιχο.  

 Αλλά ξέρετε, επειδή δεν θέλω εγώ να υπάρχει καμία αμφισβήτηση τι λέει ο 

Δήμαρχος Ηλιούπολης και τι λέει ο Δήμαρχος Αργυρούπολης, λέω το εξής: αφού 

έχουν τεθεί τέτοια θέματα, διαδημοτικό Κοιμητήριο στο Ελληνικό και 

παραχώρηση χώρου από το Κοιμητήριο το επεκταμένο, το πιθανό που θα 

επεκταθεί στην Αργυρούπολη.  

 Κύριε Πρόεδρε, να κάνουμε ένα Διαδημοτικό Συμβούλιο οι τέσσερις Δήμοι 

Αλίμου, Γλυφάδας, Αργυρούπολης, Ελληνικού και Ηλιούπολης, προκειμένου όλοι 

και αυτοί που έχουν παίξει τον ρόλο τους ενώ συμμετείχαν σε όλες τις 

διαβουλεύσεις που έγιναν τα προηγούμενα χρόνια ως προς την επένδυση του 

Ελληνικού, να ακούσουμε, να αποδείξει ο καθένας αυτά που λέει εγγράφως, γιατί 

υπάρχουν έγγραφα, υπάρχουν επιστολές προς την εκάστοτε Κυβέρνηση, προς τον 

επενδυτή, προς όλους και να δούμε ποιος λέει την αλήθεια και ποιος όχι και ποια 

είναι η δική μας θέση. Νομίζω συμφωνούμε όλοι. Να γίνει, Πρόεδρε, λοιπόν, ένα 

τετραπλό Διαδημοτικό Συμβούλιο.  

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Στο αεροδρόμιο, όπως ξέρετε, το 2012 είχε δοθεί η χρήση και 

για απορρίμματα. Ο επενδυτής το 2016 όντως και με ευθύνη της τότε Κυβέρνησης 

το πήρε πίσω. Όμως σήμερα έχει τεράστια προβλήματα ο επενδυτής, κυρίως η 

κατασκευάστρια εταιρεία, που σημαίνει ότι είναι αναπόφευκτη μία τροποποίηση.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μακάρι.  

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Αυτό το λέω, γιατί η Αμερικάνικη εταιρεία είναι στα όρια 

πτώχευσης. Είναι συγκεκριμένα πράγματα. Άρα, για το καζίνο όπως ξέρετε 

περιμένει η  LAMDA για να αρχίσει τις δουλειές, άρα λοιπόν θα γίνει σίγουρα μία 

επαναδιαπραγμάτευση και αν δεν θέλει ο ένας, δεν μπορεί να γίνει βέβαια. Εάν 

θέλουν και οι δύο, θα γίνει. Γιατί λοιπόν να μην το παλέψουμε; Εγώ θέλετε να πω  
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ότι μπορεί να το κάνει υποκριτικά ο Κωνσταντάτος; Μπορεί.  

 Άρα, λοιπόν, αυτό το θέμα είναι ουσίας, να το κυνηγήσετε και βέβαια 

διαφωνούμε εάν είπε ο Κωνσταντάτος για Β’ ζώνη στην Αργυρούπολη, 

διαφωνούμε, όπως διαφωνούμε και εδώ. Δεν μπορούμε να παίρνουμε a la cart.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει. Δεν μπορούμε να λέμε όχι στον Υμηττό της Ηλιούπολης 

που είναι το ΚΥΤ αυτή την στιγμή, ναι στον Υμηττό της Αργυρούπολης. Ένας 

είναι ο Υμηττός.  

Προτείνω λοιπόν να κάνουμε αυτό το διαδημοτικό Συμβούλιο οι τέσσερις 

Δήμοι και να πω, για να μην υπάρχουν και εντυπώσεις, για να μην 

δημιουργούνται, ούτε εγώ να δημιουργώ εντυπώσεις. Υπήρξε όπως είδατε ένα 

ραντεβού τεσσάρων Δήμων στο Γραφείο μου προχθές την Τρίτη, του Αγίου 

Δημητρίου, του Αλίμου και της Γλυφάδας.   

 Εκεί λοιπόν ουσιαστικά τι συζητήσαμε; Και βέβαια αυτό θα γίνει και 

δημόσια και θα γίνουν και Ημερίδες και θα γίνουν και συναντήσεις και των 

Δημοτικών Συμβουλίων, και, και, και, μπήκαν τα θέματα των αρνητικών 

συνεπειών που θα υπάρχουν στο Ελληνικό από την επένδυση του Ελληνικού, το 

ζήτημα του κυκλοφοριακού, το ζήτημα της τοπικής αγοράς, το ζήτημα των 

σκουπιδιών για κάποιους Δήμους και της Γλυφάδας και του Αλίμου, το 

Κοιμητήριο, το ΚΥΤ, ένα αντίστοιχο ΚΥΤ μικρότερης δυναμικότητας αυτού που 

έχει ο Άγιος Δημήτριος, τέθηκαν όλα αυτά τα ζητήματα. 

 Θα συνεχιστεί αυτή η συζήτηση και θα γίνει και δημόσια και σε επίπεδο 

Δημοτικών Συμβουλίων η συζήτηση, προκειμένου να δούμε πραγματικά πώς θα 

είναι απειροελάχιστες οι αρνητικές συνέπειες από την ύπαρξη της επένδυσης του 

Ελληνικού. Να τις μειώσουμε τουλάχιστον. 

 Θέλεις, Τάσο (κ.Ευσταθίου), να πεις κάτι;  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Συμφωνούμε ότι να γίνει ένα Διαδημοτικό Δημοτικό 

Συμβούλιο με τους Δήμους που έχουν ενδιαφέρον για την υπόθεση αυτή. Τώρα 

εάν είναι τρεις, τέσσερις ή πέντε, δεν ξέρω πόσοι ενδιαφέρονται για το 

διαδημοτικό.  
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 Δεύτερον. Το Δημοτικό Συμβούλιο αυτό που θα γίνει, νομίζω, η άποψή μας 

είναι ότι δεν έχει στόχο να βρούμε ποιοι έκαναν τι και τι δεν έκαναν. Ο στόχος 

είναι τι μπορούμε να κάνουμε σήμερα για να λύσουμε το πρόβλημα του 

Κοιμητηρίου που απασχολεί την πόλη μας. Τώρα το τι έγινε και τι δεν έγινε, ας το 

βρούμε κάπου αλλού. Είναι πολιτικό ζήτημα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και το Ελληνικό, κ.Ευσταθίου, όχι μόνο το Κοιμητήριο.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Εντάξει και το Ελληνικό. Αλλά κυρίως εμάς αυτή την στιγμή 

αυτό μας απασχολεί. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμάς μας απασχολούν και άλλα.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Θα τα δούμε. Ό,τι μας απασχολεί, ας τα βάλουμε εδώ πέρα τα 

θέματα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεύτερο σημαντικό ζήτημα, γιατί είναι και οι κυρίες από τον 

Σύλλογο Εκπαιδευτικών, να κάνω ένα πολύ σύντομο ιστορικό της υπόθεσης με το 

θέμα της δίχρονης Προσχολικής Εκπαίδευσης πολύ σύντομα. Είπα οι κυρίες του 

Συλλόγου Εκπαιδευτικών «ΠΑΠΑΜΑΥΡΟΣ». 

 Η ουσία. Πολύ σύντομα το ιστορικό. Μέχρι 30-06-2019 όφειλε ο Δήμος 

μας να ζητήσει αίθουσες λυόμενα σε έναν διαγωνισμό που τότε έβγαινε από την 

ΚτΥπ, προκειμένου να στεγαστεί η  2χρονη Προσχολική Αγωγή. Στις 2 Ιουνίου 

ήταν όπως ξέρετε οι Δημοτικές Εκλογές. Αυτό το περιβόητο έγγραφο δεν εστάλη 

ποτέ στην ΚτΥπ, ποτέ. Εστάλη στην Περιφερειακή Διεύθυνση. Δεν ήταν βέβαια 

υποχρέωση της Περιφερειακής Διεύθυνσης να το στείλει στην ΚτΥπ και δεν 

μπήκε ποτέ ο Δήμος Ηλιούπολης στο ζήτημα των προκάτ.  

 Αναλάβαμε εμείς Διοίκηση την 1η Σεπτέμβρη. Βλέποντας ότι ο Δήμος έχει 

αποκλειστεί, η πρώτη μας ενέργεια είναι να προσπαθήσουμε να μπούμε στον 

μεταγενέστερο διαγωνισμό που θα γινόταν, γιατί έχετε δει ότι έχουν ήδη 

παραδοθεί από τον Οκτώβριο-Νοέμβριο-Δεκέμβριο αίθουσες σε διάφορα σχολεία, 

να μπορέσουμε να μπούμε στον επόμενο διαγωνισμό, όπως και έγινε. Μπήκαμε 

στο διαγωνισμό για τρεις αίθουσες στην Ηλιούπολη.  
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 Ο πρώτος διαγωνισμός με τον δεύτερο είχε τεράστιες διαφορές στο ζήτημα 

των αιθουσών, της έκτασης των αιθουσών. Δηλαδή οι δεύτερες αίθουσες 

περιλαμβάνουν αυτές που θα πάρουμε και τουαλέτες, ενώ οι πρώτες δεν είχαν. 

Είναι μεγαλύτερες σε τετραγωνικά οι δεύτερες.  

 Η ενημέρωση που έχουμε και βέβαια στην Ελλάδα όπως ξέρετε ζούμε, η 

ενημέρωση που είχαμε μάλλον τον Μάρτιο, πριν τον κορωνοϊό, είναι ότι θα τις 

παραλαμβάναμε τον Ιούνιο, αυτό τον μήνα. Με το που πέρασε ο κορωνοϊός, η 

ενημέρωση που λάβαμε ήταν ότι θα τις λάβουμε μέχρι 10-15 περίπου Αυγούστου. 

Αυτή την εβδομάδα φτάσαμε ότι περίπου στις 25 Αυγούστου. Εντάξει; Τα σχολεία 

ξεκινούν όπως ξέρετε στις 7 Σεπτεμβρίου. Ανακοινώθηκε σήμερα.  

 Βέβαια χρειάζονται εργασίες, δύο ειδών εργασιών προγενέστερες και αν 

δείτε είναι μέσα στο Τεχνικό Πρόγραμμα και μας επιτρέπει ο νόμος να πάμε και 

σε απευθείας ανάθεση με την διαδικασία της διαπραγμάτευσης. Είναι μία 

διαδικασία με ανοιχτή κανονικά Δημόσια Πρόσκληση, αλλά πιο σύντομα τα 

χρονικά διαστήματα διεξαγωγής του διαγωνισμού και είναι μες το Τεχνικό 

Πρόγραμμα, προκειμένου να γίνουν όλες οι προγενέστερες εργασίες προκειμένου 

να στηθούν οι αίθουσες και βέβαια εργασίες που πρέπει να γίνουν μετά, 

προκειμένου αυτές οι αίθουσες να συνδεθούν με την αποχέτευση και όλα αυτά.  

 Τώρα το πρόβλημα είναι τεράστιο. Γιατί είναι τεράστιο το πρόβλημα; 

Έχουν κατά πολύ αυξηθεί οι εγγραφές των νηπίων στα σχολεία της πόλης μας και 

υπάρχει και μία ανισοκατανομή. Να ξέρετε ότι μετά από αρκετές προσπάθειες 

πιθανότατα, αναμένω αύριο τηλέφωνο, το Σαββατοκύριακο θα γίνει συνάντηση με 

τον κ.Παπαγεωργίου, που είναι ο Περιφερειακός Διευθυντής. Υπάρχουν σχολεία 

της πόλης μας στα οποία είναι οριακά η ύπαρξη των τμημάτων τους και υπάρχουν 

σχολεία κυρίως στην Αγία Μαρίνα που έχουν υπέρ-πληθώρα παιδιών.  

 Δηλαδή το 9ο Νηπιαγωγείο έχει 16 παιδιά παραπάνω από τις αίθουσες, άρα 

πρέπει να φύγουν 16 παιδιά από την Αγία Μαρίνα από το 9ο Νηπιαγωγείο, στης 

Πελοποννήσου πρέπει να φύγουν 8, στην Κιθαιρώνος πρέπει να φύγουν 11. Είναι 

γύρω στα 40 κάτι παιδιά και βεβαίως υπάρχουν σχολεία κυρίως στην Κάτω 
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Ηλιούπολης και στην περιοχή του Αγίου Κωνσταντίνου τα οποία αντιμετωπίζουν 

πρόβλημα. Είναι πολύ λίγες οι εγγραφές. Π.χ. το 6ο Νηπιαγωγείο έχει 29 

εγγραφές, ενώ θα μπορούσε να φτάσει με βάση τον νόμο στις 50 εγγραφές.  

 Τώρα σε ποια κατάσταση είμαστε αυτή την στιγμή. Καταρχάς η 

Περιφερειακή Διεύθυνση είναι αυτή που αποφασίζει πού θα πάνε τα παιδιά, τα 

πλεονάζοντα παιδιά. Εμάς ποια ήταν η πρότασή μας; Πρώτον, ως προς το 6ο 

Δημοτικό αντιλαμβάνεστε ότι κατά 99,9% μέχρι τις 7 Σεπτεμβρίου δεν θα έχουν 

μπορέσει να τοποθετηθούν οι δύο αίθουσες προκάτ.  

 Παρένθεση. Ισχύει ότι η αρχική πρόβλεψη στον πρώτο διαγωνισμό και με 

βάση τα τετραγωνικά μέτρα του τότε διαγωνισμού χώραγαν στην οδό Βαλτετσίου. 

Οι τελικές αίθουσες, αυτές που μας έστειλαν τα σχέδια πριν περίπου είκοσι μέρες 

η ΚτΥπ, δεν χωρούν στην οδό Βαλτετσίου και αυτή την στιγμή η Τεχνική 

Υπηρεσία δεν το έχει ακόμα ολοκληρώσει, μετράει προκειμένου να μας έρθει 

επίσημη πρόταση, στη Διοίκηση εννοώ, έχουμε ζητήσει από την Τεχνική 

Υπηρεσία, να δούμε πού μπορούν να τοποθετηθούν στην κάτω πλευρά, στην 

Αγησιλάου, χωρίς βέβαια, αυτό είπαμε στην Τεχνική Υπηρεσία, να πάψει να 

υπάρχει το μπάσκετ που υπάρχει σε εκείνο το σημείο. Δηλαδή θα πρέπει το 

μπάσκετ με κάποιο τρόπο, είτε μετακινούμενο, είτε ελάχιστα πιο πέρα, να 

παραμείνει ως χώρος άθλησης των παιδιών.  

 Αλλά όλα αυτά όμως είναι σχέδια της Τεχνικής Υπηρεσίας, που αυτή την 

στιγμή είναι στη φάση της ολοκλήρωσης. Η επίσημη Τεχνική Υπηρεσία και 

σωστά, λέει ότι οι αίθουσες στη Βαλτετσίου οι συγκεκριμένες που μας στέλνουν, 

δεν χωρούν, δεν μπορούν να τοποθετηθούν, δεν τηρούνται ούτε λόγοι ασφαλείας 

και άρα δεν υπογράφουμε την τοποθέτηση σε αυτό το σημείο που λέγεται 

Βαλτετσίου και κάνουν το σχέδιο για να τοποθετηθούν δίπλα.  

 Τέλος πάντων, θα ξεκινήσουν, για να γυρίσω πίσω, στις υπάρχουσες 

αίθουσες κατά 99,9% τα παιδιά και θα γίνουν οι εργασίες. Ο στόχος μας είναι 

μέχρι τις 30 Σεπτέμβρη με το καλό, άντε μέσα Οκτώβρη, να έχουν τοποθετηθεί τα 

δύο λυόμενα στο 6ο Δημοτικό και βέβαια και ένα λυόμενο στο 7ο Νηπιαγωγείο 
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στην Ηρακλέους. Θα ξεκινήσουμε ανάποδα. Δηλαδή η πρώτη δουλειά που θα γίνει 

και η πρώτη τοποθέτηση θα είναι στο 7ο Νηπιαγωγείο και μετά ο εργολάβος θα 

πάει να κάνει και τις εργασίες για το 6ο Δημοτικό. Είναι το πίσω οικόπεδο, από 

την πλευρά της Βάκου, κα Τσατσούλη. 

 Όλα αυτά όμως μένει να καταλήξουν στη Συνάντηση που θα έχουμε με τον 

κ.Παπαγεωργίου. Υπάρχουν και άλλες σκέψεις. Δηλαδή τι έχουν να κάνουν; Αυτή 

την στιγμή επειδή βλέπω ότι είναι και η κα Πίττα, καλά την διακρίνω, έχει αυτή 

την στιγμή 55 παιδιά στο 24ο Νηπιαγωγείο, δηλαδή εκεί όπου είναι στο 6ο 

Δημοτικό μέσα. Το ακριβώς από κάτω σχολείο, το επόμενο τέλος πάντων του 

Αγίου Κωνσταντίνου, είναι το 6ο Νηπιαγωγείο που έχει 27 παιδιά. Βλέπετε ότι 

υπάρχει μία τεράστια διαφορά. 

 Τι λέει ο νόμος; Ότι για να λειτουργήσει ένα Τμήμα πρέπει να έχει 

τουλάχιστον 15 παιδιά. Άρα θεωρητικά στο 6ο Νηπιαγωγείο αυτή την στιγμή 

κινδυνεύει το δεύτερο τμήμα, γιατί θα έχει 15 το ένα και 12 το άλλο. Περιμένουμε 

λοιπόν στη συνάντηση με τον κ.Παπαγεωργίου, ο οποίος έχει πει ότι έχουμε 

υπόψη μας μία κατανομή των παιδιών, να δούμε τι θα γίνει και με αυτό το 

νηπιαγωγείο, γιατί δεν το συζητούμε βέβαια ότι δεν θα επιτρέψουμε να χαθεί 

καμία τάξη. Άρα πιθανόν να μεταφερθούν κάποια παιδιά από το όμορο σχολείο το 

24ο, τρία-τέσσερα, όσα χρειάζονται, προκειμένου να διασφαλίσουμε την ύπαρξη 

της δεύτερης τάξης στο 6ο Νηπιαγωγείο.  

 Το μεγάλο ερώτημα βέβαια είναι και ο στόχος μας, η Αγία Μαρίνα, 

περίπου τα 30-35 παιδιά της Αγίας Μαρίνας όπου υπάρχει αυτή την στιγμή 

πρόβλημα, να έχουμε στο 7ο Νηπιαγωγείο την αίθουσα, αυτός είναι ο στόχος. 

Ειδάλλως, ζητήσαμε και από τον κ.Παπαγεωργίου να μας δώσουν την έγκριση 

ακόμα και με ιδίους πόρους να αναλάβουμε εμείς ως Δήμος την μεταφορά των 30 

παιδιών στα σχολεία, μέχρι την πλήρη τοποθέτηση της αίθουσας του 7ου 

Νηπιαγωγείου. Δηλαδή να υπάρχει και μεταφορά σχολικού.  

 Πείτε μου, για να συνεχίσω στα άλλα θέματα.  
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ΑΓ.ΧΗΡΑ: Εμείς έχουμε παρέμβαση αύριο στη Διεύθυνση για το γεγονός ότι θα 

πρέπει να μην λογαριάζουν να κατανείμουν τα παιδιά σε 25άρια τμήματα, σε 

πρόσφατο νόμο που δώσαμε μάχη οι εκπαιδευτικοί να μην ψηφιστεί στη Βουλή, 

με την έννοια ότι δεν είναι παιδαγωγικά σωστό, για να λύσουν το πρόβλημα που 

δεν υπάρχουν υποδομές και δεν υπάρχουν διορισμοί, να στοιβάξουν τα παιδιά σε 

25άρια τμήματα. Οπότε, εν πάση περιπτώσει μην το θεωρείτε βέβαιο.  

 Επίσης υπάρχει ως αρχή του Συλλόγου, αλλά και ο Σύλλογος Διδασκόντων, 

επειδή στην Ηλιούπολη έχουμε «καεί» από αυτό το θέμα και όπου τοποθετούνται 

προκάτ μένουν μόνιμα, δείτε το 17ο, το 3ο, σε όλα τα σχολεία, καλό θα είναι 

λοιπόν να δοθούν οι λύσεις που να είναι παιδαγωγικά ορθές.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επειδή το ρωτήσατε και ξέχασα να το απαντήσω, το είχατε κάνει 

και στην πρωτολογία σας. Πράγματι, είναι σημαντικό και νομίζω όλοι 

συμφωνούμε, ότι δεν δίνει καμία λύση η ύπαρξη προκάτ αιθουσών. Δηλαδή 

μακάρι να μην αναγκαζόμασταν να πάρουμε αυτές τις τρεις αίθουσες και μακάρι 

να μπορέσουμε άμεσα, να σας πω πώς.  

 Αυτή την στιγμή σήμερα ανακοινώθηκε η χρηματοδότηση «ΑΝΤΩΝΗΣ 

ΤΡΙΤΣΗΣ». Είναι έντεκα άξονες. Ο ένας άξονας είναι 300.000.000,00€ και 

χρηματοδοτεί σχολικές στέγες. Ήδη η Τεχνική Υπηρεσία να ξέρετε ότι προσπαθεί 

να συντάξει την μελέτη και να αποφύγουμε τον αρχιτεκτονικό διαγωνισμό. Είναι 

και η κα Καλαβρυτινού εδώ και το ψάχνουμε, για να κινηθούμε πιο γρήγορα σε 

δύο οικόπεδα, το ένα είναι της Ματσούκα και το άλλο είναι στην Πεντάρη. Αυτά 

είναι ως προτεραιότητα.  

 Υπάρχει και αυτό που είναι στη Μυκόνου, που πρέπει να το δούμε, αλλά 

πιθανότατα θα πάμε σε Βρεφονηπιακό Σταθμό εκεί και όχι σε Νηπιαγωγείο. 

Εντάξει; Γιατί εκεί έχουμε δύο κολλητά νηπιαγωγεία και το τρίτο θα ήταν ένα 

άδειο νηπιαγωγείο στην περιοχή. Αυτά τα τρία είναι που έχουν ήδη παραχωρηθεί 

για εκπαιδευτική χρήση. Είναι πιο εύκολο. Των πρώην Κοπτών είναι ένα 

οικόπεδο, το οποίο μπορούμε να το δούμε. Δεν ξέρω εάν είναι και το πλέον 

κατάλληλο.  
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 Άμεσα νομίζω, την Δευτέρα, εμείς θα σας ενημερώσουμε πριν βγουν, γιατί 

νομίζω μέχρι την Τρίτη-Τετάρτη θα ψιλό-βγουν οι αποφάσεις της Περιφερειακής 

Διεύθυνσης, Δευτέρα λένε, αλλά Τρίτη-Τετάρτη θα βγουν, θα σας ενημερώσουμε 

για τις επαφές που θα έχουμε. Περιμένουμε επίσημη ενημέρωση.  

ΑΓ.ΧΗΡΑ: Βέβαια, λαμβάνετε υπόψη ότι υπάρχει και ένας Σύλλογος 

Διδασκόντων που έχει τοποθετηθεί για αυτό το θέμα, είναι αρνητικός και εμείς το 

στηρίζουμε στην αυλή των σχολείων προκειμένου να μην κλείσει ο αύλειος 

χώρος, που είναι ζωτικός χώρος για τα παιδιά.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σωστό.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελειώσαμε;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουμε ένα σωρό ερωτήματα, κ.Αντιπρόεδρε. Θα προσπαθήσω να 

είμαι όσο το δυνατόν συντομότερος. Για το θέμα της επιστολής της ΕΤΑΔ, 

κ.Κοκοτίνη βεβαίως και κ.Ασβεστά, η επιστολή θα σας δοθεί, εννοείται και αν στο 

προηγούμενο Συμβούλιο είχε ζητηθεί, θα σας δίνονταν.  

 Μισό λεπτάκι. Θυμάστε ότι εγώ επέκρινα δύο πράγματα. Πρώτον, την  

ύπαρξη της επιστολής μέσω του Βιβλίου Πρωτοκόλλου Δημάρχου, το οποίο όπως 

γνωρίζετε δεν μας παρεδόθη ποτέ και ακόμα και  να το είχαμε, δεν είχε καμία 

δουλειά να σταλεί ακόμα και από αυτό, είναι Πρωτόκολλο του ίδιου του 

Δημάρχου. Δεύτερον, το γεγονός του περιεχομένου και της ουσίας, που το 

περιεχόμενο έλεγε ότι δώστε μας τα τέσσερα μεγάλα οικόπεδα και κρατήστε τα 

υπόλοιπα στο Δημόσιο. Θα σας την δώσουμε.  

 Κύριε Κοκοτίνη, εάν συμφωνείτε, γιατί είναι δική σας η επιστολή, να την 

στείλουμε σε όλα τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Δεν είπα τέτοια πράγματα να κρατήσει κανένας. Για το όνομα 

Του Θεού και της Παναγίας! 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Από τη στιγμή που εστάλη από δημόσιο φορέα… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Βεβαίως, το έχουμε παραλάβει από την ΕΤΑΔ. Έχει επάνω το 

Πρωτόκολλο της ΕΤΑΔ, έχει σταλεί από το φαξ του Γραφείου Δημάρχου το 2017.  



9η  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                             79 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ                              79 

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Ένα λεπτό, να πούμε λίγο για να το καταλάβει ο κόσμος. Ο 

Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΤΑΔ και άλλος ένας κύριος που δεν είχε καμία 

σχέση, είπε το εξής. Λέει, έχουμε την Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που 

ζητάει αυτά και αυτά και κάποια οικόπεδα κινδυνεύουν μέχρι το τέλος του 2017 

και λέει η Αξιωματική Αντιπολίτευση αν είναι να στείλει μία επιστολή, καλό θα 

είναι να την στείλει. Αυτό ήταν και τίποτα άλλο. Αν θέλει να το κριτικάρει 

κάποιος πολιτικά, είναι ένα άλλο θέμα, να το συζητήσουμε. Όμως αυτή ήταν η 

αιτία.  

 Στη συνέχεια, εγώ μέσα και από κομματικούς και διάφορους άλλους 

μηχανισμούς ενημερώνοντας και τα υπόλοιπα, έστειλα σε ένα σωρό Υπουργούς 

και λέω, παιδιά, κινδυνεύει εδώ η κατάσταση. Θυμάστε τι γινόταν και λέμε δώστε, 

ψηφίζεται Ομόφωνα τον Ιούλιο του 2018 και συνεχίζουμε. Δεν χαρίζει κανένας. 

Εγώ θα πω, κρατήστε; Τι είναι αυτά τα πράγματα; Δώστε μου την επιστολή και να 

είστε σίγουροι 1000%, πρέπει να είναι κάποιος τρελός και απολύτως ηλίθιος για 

να πει κρατήστε τι; Τα δικά μου οικόπεδα έδινα, ή του Βαλασόπουλου; Το 

καταλαβαίνετε; Είναι θέμα εντιμότητας.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αύριο το πρωί θα σταλεί σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους, 

αφού συμφωνείτε, κ.Κοκοτίνη, επιστολή. Σας εξήγησα ότι εγώ αναζητώντας σε 

ένα φάκελο για τα δημόσια οικόπεδα, βρήκα μία επιστολή. Ζήτησα από την ΕΤΑΔ 

να μου την αποστείλει και επάνω υπάρχει και το Πρωτόκολλο της ΕΤΑΔ και του 

Γραφείου του Δημάρχου και το φαξ του Γραφείου Δημάρχου. Τρία πράγματα 

υπάρχουν. Αφού λέτε ότι εστάλη. Τι εννοείτε;  

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Εγώ είπα ότι εστάλη μία επιστολή, 

που εγώ είπα να πάρουμε τα μεγάλα που κινδυνεύουν και τα άλλα δεν τα 

χαρίζουμε. Όμως πήραμε τρία οικόπεδα το 2009 και τα χαρίσαμε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αύριο το πρωί λοιπόν θα έρθει η επιστολή στα χέρια όλων. 

Εντάξει; Η κα Τσατσούλη το είχε αναφέρει κάποια στιγμή στο Δημοτικό 

Συμβούλιο το θέμα.  
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 Τέταρτον. Ζήτημα αναθέσεων. Πρώτα από όλα και οι νέοι συνάδελφοι να 

μαθαίνουν. Από 20.000,00€ και πάνω υποχρεωτικά πρόκειται για Δημόσιο 

Διαγωνισμό, που αναρτάται δημόσια. Δεν το αμφισβητεί κανένας. Μέχρι 

20.000,00€ είναι απευθείας αναθέσεις. Να πω ότι για πρώτη φορά μετά από πάρα 

πολλά χρόνια προχωρούμε ως Διοίκηση και σε συνεργασία και με το Τμήμα 

Προμηθειών ή την Τεχνική Υπηρεσία σε δημόσιες προσκλήσεις κατά βάση. 

Δηλαδή όταν το ποσόν είναι 5.000,00€-6.000,00€, μέχρι εκεί, δεν πάμε.  

 Εγώ λοιπόν λέω σήμερα ότι στο σύνολο των αναθέσεων θα πηγαίνουμε σε 

δημόσιες προσκλήσεις. Δηλαδή δεν θα κάνουμε χρήση της απευθείας ανάθεσης 

μέχρι 20.000,00€. Θα πηγαίνουμε σε όλες σε Δημόσια Πρόσκληση.  

 Δεύτερον. Πραγματικά δεν αποδέχομαι καμία, μα καμία αμφισβήτηση και 

παρακαλώ τον κ.Βιδάλη να προσκομίσει στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο το 

ύψος των αναθέσεων από την προηγούμενη Διοίκηση και το ύψος από την 

παρούσα. Έχει πολύ σχέση, δολή σχέση και θα σας εξηγήσω.   

 Τρίτον. Οι αναθέσεις, όταν υπάρχει ανάθεση, γίνονται πάντοτε μετά από 

έρευνες αγοράς. Αν κάποιος είχε διαβάσει την συγκεκριμένη σύμβαση για την 

οποία μιλούμε, δεν πρόκειται μόνο για προμήθεια, αλλά και για εγκατάσταση και 

για τοποθέτηση. Έγινε λοιπόν η έρευνα αγοράς. Ξέρετε, κ.Ευσταθίου, που θέσατε 

το θέμα, για πόσα μέτρα είναι που βγαίνουν οι σωλήνες; Όχι. Δεν το ξέρετε. Άρα 

δεν μπορεί να λέτε ότι κάνει 100,00€ ή 150,00€. Θα σας αποδείξει το αρμόδιο 

Τμήμα ότι κάνει το μηχάνημα Χ, η εργασία Ψ και το άθροισμα αυτών των δύο 

κάνει αυτό και ότι από την έρευνα αγοράς που έγινε, προέκυψε ότι εκεί ήταν το 

πιο φτηνό.  

 Τέταρτον. Ζήτημα τοπικής αγοράς. Πραγματικά δείτε πόσα πολλά 

καταστήματα της πόλης σε διάφορους τομείς όταν πρόκειται για απευθείας 

ανάθεση, οι Υπηρεσίες τους κτηνιάτρους που αναφέρατε για παράδειγμα και 

άλλες όμως Υπηρεσίες, δεν είναι μόνο αυτές, είναι από την τοπική αγορά. Αλλά 

για να μην υπάρξει καμία απολύτως αμφισβήτηση, θα υπάρξουν δημόσιες 

προσκλήσεις, όπου βέβαια εκεί δεν μπορούμε να απαγορεύσουμε να έρθει από τον 
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Άγιο Δημήτριο στη δημόσια πρόσκληση αν είναι φτηνότερος από τον 

Ηλιουπολίτη. Θα έρθει και σωστά. Δημόσιες προσκλήσεις λοιπόν.  

 Άλλο θέμα. Για να γνωρίζετε ακριβώς επίσης, απαγορεύεται αυτό εδώ και 

είκοσι χρόνια, να γίνεται απευθείας ανάθεση ή διαγωνισμός σε οποιοδήποτε ύψος, 

εάν η εταιρεία η οποία παίρνει την ανάθεση δεν προσκομίσει ΓΕΜΗ (το ΓΕΜΗ 

πλέον είναι το παλιό Καταστατικό όπως ξέρετε, μπαίνει μέσα), όπου μέσα να 

εμφανίζεται ο κωδικός δραστηριότητας και το δικαίωμα συμμετοχής σε αυτό τον 

διαγωνισμό. Δεν μπορεί κάποιος που πουλάει χρώματα και δεν γράφει ο ΚΑΔ 

«λάμπες», να πάει να προμηθευτεί κάποιος λάμπες. Απαγορεύεται.  

 Ξέρετε, βέβαια, υπάρχουν εταιρείες οι οποίες έχουν και 10 και 15 ΚΑΔ 

στην Εφορία. Ο Χρήστος Κοκοτίνης το ξέρει ότι ισχύει αυτό, ότι μπορεί να έχεις 

και 15 και 20 ΚΑΔ  και να λες προμήθεια εμπορικών ειδών. Τι είναι αυτό, ας 

πούμε. Μπορεί να έχεις και 50 ΚΑΔ στην Εφορία. Δηλαδή ακούγονται πράγματα 

τα οποία, ξέρετε, υπάρχουν Υπηρεσίες, υπάρχουμε και εμείς οι Αιρετοί και όλα 

αυτά είναι προφανές, είναι ο νόμος ότι πρέπει να ελέγχεις και να φέρνει ο άλλος το 

ΓΕΜΗ και κάνουν πάρα πολύ καλά την δουλειά τους οι Υπηρεσίες, πάρα πολύ 

καλά.  

 Έκτο θέμα. Βύρωνος και Μπότσαρη. Πραγματικά, κα Τσατσούλη, με 

χαροποιεί και δεν το λέω ειρωνικά, ότι πάρα πολλά μεγάλα ζητήματα θα ανοίξουν 

επί της θητείας αυτής της Δημοτικής Αρχής μετά από πάρα πολλά χρόνια. Να 

απαντήσουμε λοιπόν για το συγκεκριμένο. Το 1987 γίνεται η τροποποίηση του 

Ρυμοτομικού Σχεδίου στη συγκεκριμένη περιοχή και διαμορφώνεται σε 

πεζόδρομο. Την ίδια χρονιά το 1987 αδειοδοτείται η ύπαρξη στεγάστρων και 

έρχεται στις 18 Μαρτίου 2010 ο Αντιδήμαρχος κ.Ευσταθίου και λέει ότι «Λήψη 

απόφασης για την αλλαγή στεγάστρων στην οδό Βύρωνος».  

 Επί της οδού Βύρωνος δίπλα στην παιδική χαρά υπάρχουν υπαίθρια 

στέγαστρα, τα οποία είχαν αδειοδοτηθεί από το 1987 για χρήση των 

τραπεζοκαθισμάτων και των καθισμάτων που υπάρχουν στην περιοχή και τα 

ανακαινίζει τέλος πάντων και σωστά. Από το 1987 έχουν αδειοδοτηθεί, μου κάνει 
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εντύπωση 33 χρόνια μετά, ότι συζητούμε αν είναι αδειοδοτημένα ή όχι τα 

υπάρχοντα στέγαστρα. Είναι λοιπόν.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Παραπλανάτε τον κόσμο. Το 1987 

ήταν πέργκολες.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ τον παραπλανώ ή εσείς; Το 1987 ήταν πέργκολες και το 

2010, σας το διάβασα, 18 Μαρτίου 2010 στο Δημοτικό Συμβούλιο… 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Η τζαμαρία είναι νόμιμη;  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Τσατσούλη, παρακαλώ, αφήστε τον να ολοκληρώσει. 

Για όνομα Του Θεού! 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το 2010 λοιπόν μπαίνουν τα νέα στέγαστρα, η αλλαγή 

στεγάστρων στην οδό Βύρωνος, λήψη απόφασης: «Εγκρίνει την αλλαγή των 

στεγάστρων που βρίσκονται στην Περιφέρεια της παιδικής χαράς, επί των οδών 

Βύρωνος και Μπότσαρη, σύμφωνα με τα επισυναπτόμενα σχέδια της Τεχνικής 

Υπηρεσίας», Ομόφωνα κιόλας.  

 «Θα υπάρχει ένας τύπος στεγάστρου για λόγους αισθητικής. Έχουν 

σχεδιαστεί, ώστε η στέγη τους να είναι κινητή, ανοιγόμενη και σύμφωνα με τις 

νόμιμες διατάξεις. Το κόστος των κατασκευών θα πρέπει να εξαλειφθεί από τους 

καταστηματάρχες». Το Σχέδιο λοιπόν υπήρχε από την Τεχνική Υπηρεσία. Από το 

1987 υπάρχουν στέγαστρα και οι αποφάσεις από το 2010.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: ( Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου) 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνεχίζω σε επιπλέον ερωτήσεις. Πρέπει, κα Τσατσούλη, να την 

ακούτε την απάντηση. Εγώ σας άκουσα με σεβασμό. Εάν διαφωνείτε, δεν 

χρειάζεται να διακόπτετε.  

Είναι από το 1987. Τι να κάνουμε τώρα; Τον διαγωνισμό δεν τον 

γνωρίζατε. Δεν είναι κακό.  

 Τώρα, ζήτημα φωτισμός. Ο φωτισμός έχει όπως έχω πει πολλές φορές και 

θα ολοκληρωθεί, δηλαδή εμείς θα μπορούμε να παρουσιάσουμε κάτι πιο 

συγκεκριμένο τον Σεπτέμβριο, έχει ανατεθεί η οικονομικοτεχνική μελέτη. Μέσα 

στο κορωνοϊό καθυστέρησε. Τον Σεπτέμβριο θα έχουμε στα χέρια μας την 
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οικονομικοτεχνική μελέτη που αφορά την αντικατάσταση του φωτισμού με 

φωτισμό led. Ο στόχος μας είναι καλώς εχόντων των πραγμάτων μέχρι τα τέλη 

του χρόνου να προκηρύξουμε το έργο. Αλλά τον Σεπτέμβριο θα επανέλθουμε στο 

συγκεκριμένο θέμα και θα συζητήσουμε αναλυτικότερα.  

 Για το Μουσείο Εθνικής Αντίστασης να πω το εξής. Έχετε δίκιο στο εξής. 

Το Μουσείο Εθνικής Αντίστασης λειτουργεί και λειτουργεί κανονικά και πολύ 

καλά. Δηλαδή μέχρι τον Μάρτιο ερχόντουσαν και κόσμος και σχολεία και φορείς 

εκτός Ηλιούπολης και το επισκέπτονταν, γινόντουσαν οι εκδηλώσεις και όλα 

αυτά, υπήρχε μεγάλη κινητικότητα στο Μουσείο.  

 Όπως γνωρίζετε, η συγκρότηση του Μουσείου σε Σώμα, που εγκρίθηκε 

από την Αποκεντρωμένη, κ.λπ., γιατί υπήρχαν κάποιες τροποποιήσεις, έγινε αν δεν 

κάνω λάθος τον Φλεβάρη. Καταλαβαίνετε ότι μέσα στον κορωνοϊό και μετά, τώρα 

αυτή την στιγμή, δεν μπορούμε να συνεδριάσουμε ως Μουσείο λόγω της 

σύνθεσης και της ηλικίας των συμμετεχόντων κατά κύριο λόγο σε αυτό. Δηλαδή 

αντιλαμβάνεστε ότι οι εκπρόσωποι των Αντιστασιακών Οργανώσεων και όχι μόνο 

και κάποιοι εκπρόσωποι και της δικής μας Παράταξης, δεν ξέρω τον εκπρόσωπό 

σας κ.Ευσταθίου, δεν πειράζει, λόγω ηλικίας δεν μπορούν να κάνουν ούτε μέσω 

τηλεδιάσκεψης, ούτε δια ζώσης Συμβούλιο.  

 Είναι δέσμευσή μας προφανώς, ότι τον Σεπτέμβριο με το καλό θα 

μπορέσουμε να συνεδριάσουμε κανονικά δια ζώσης σε μία μεγάλη αίθουσα, αλλά 

θα είμαστε δια ζώσης, προκειμένου να κάνουμε και εκεί τον προγραμματισμό του 

Μουσείου. Σε επίπεδο προϋπολογισμού και κατανομής δαπανών, κ.λπ., έχει μείνει 

πίσω. Ισχύει. Σε επίπεδο όμως λειτουργίας λειτουργούσε μέχρι και τον Μάρτιο 

κανονικότατα.  

 Ο κ.Καλαρρύτης έβαλε το ζήτημα για την γεώτρηση στον Προφήτη Ηλία. 

Καταρχάς, μου κάνει εντύπωση ότι έχει κάνει και κοστολόγιο πόσο έχει. Σήμερα, 

πριν έρθω στο Δημοτικό Συμβούλιο είχαμε Συνεδρίαση του ΣΠΑΥ. Εκεί λοιπόν ο 

κ.Καλαρρύτης ψήφισε τις εργασίες αντιπυρικού σχεδιασμού έτους 2020 και λέει: 

«Συντήρηση και ενίσχυση υποδομών συστημάτων προληπτικής πυροπροστασίας 
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στους Δήμους Βύρωνα-Ηλιούπολης-Αργυρούπολης» και συγκεκριμένα στο 1ο 

Σύστημα που βρίσκεται στον Προφήτη Ηλία τέλος πάντων, μη σας διαβάζω όλες 

τις οδούς, την γεώτρηση και τα δύο αντλιοστάσια υποστήριξης με τέσσερις 

αντλίες.  

 Δηλαδή τι έκανε ο Δήμος μας; Εξοικονόμησε τα χρήματα για να τα 

πληρώσει ο ΣΠΑΥ, γιατί η γεώτρηση βρίσκεται εκεί. Το ανέλαβε το κόστος ο 

ΣΠΑΥ. Δεν νομίζω ότι είναι ιδιαίτερα κακό αυτό για τον Δήμο μας, ότι θα το 

αναλάβει ο ΣΠΑΥ και το ψήφισε και ήταν παρών. Δεν ξέρω αν έχω ξεχάσει κάτι.  

 Είπα για τον ηλεκτροφωτισμό. Πάμε “FOLLOW GREEN”. Το πρόγραμμα, 

πράγματι, κ.Αθανασίου, είναι πολύ καλό. Να ξέρετε ότι έχουμε έρθει σε επαφή με 

την εταιρεία και είναι καλό και για τις επιχειρήσεις της πόλης μας. Πιστεύουμε ότι 

μέχρι τον Σεπτέμβριο θα έχουμε προχωρήσει στην Σύμβαση με την συγκεκριμένη 

εταιρεία. Είναι η αγορά μίας πλατφόρμας, αν το γνωρίζετε και θα κάνουμε μεγάλη 

καμπάνια μετά, συμβάλει και το Πρόγραμμα, προκειμένου να εφαρμοστεί. 

Σταδιακά μπαίνουν αρκετοί Δήμοι. Το είδαμε, ήρθαμε σε επαφή με την εταιρεία. 

Είναι καλό το Πρόγραμμα πάντως. Δηλαδή αρκεί να το δουλέψουν και οι  

επιχειρήσεις και οι δημότες, κ.λπ. 

 Τώρα θέμα καθαριότητας. Κυρία Τσατσούλη, είμαστε σχεδόν έτοιμοι. Αν 

δεν το φέρουμε τον Ιούλιο, θα το φέρουμε στο Συμβούλιο τέλη Αυγούστου το νέο 

σχέδιο και τον νέο Κανονισμό Καθαριότητας. Θα το στείλουμε αρκετό καιρό πριν, 

για να το έχετε και για διαβούλευση και εκεί θα συζητήσουμε τα πάντα. 

Ολοκληρώνεται από την Διεύθυνση Καθαριότητας ο νέος Κανονισμός 

Καθαριότητας. Έχουμε έναν ο οποίος χρονολογείται από το 2008, ήταν η 

τελευταία φορά. Έχουν αλλάξει και νόμοι, αλλά κυρίως έχουμε και την εμπειρία τι 

πρέπει να προστεθεί, έχουμε δει και Κανονισμούς Καθαριότητας άλλων Δήμων, 

τους έχουμε συμβουλευτεί.  

 Τέλη Αυγούστου θα έρθει και θα μπει συνολικά εκεί και το θέμα της 

καθαριότητας. Για το ζήτημα του Πρωτοκόλλου βεβαίως αύριο το πρωί, είναι δική 

μου παράλειψη, κ.Κουρή, έχει ολοκληρωθεί η ΕΔΕ και θα σας την αποστείλουμε. 
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Για τα πρόστιμα, κ.Αραμπατζή, είμαι βέβαιος ότι έχει σταλεί το e-mail. Αν για 

κάποιο λόγο δεν έφτασε ή δεν εστάλη, δεν ξέρω τι, είναι πανέτοιμος ο φάκελος, 

αύριο το πρωί θα σας τον στείλουμε, για την ΕΔΕ για τα πρόστιμα. 

Μ.ΚΟΥΡΗΣ: Έχουμε καινούρια πρόστιμα;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν γνωρίζω κάτι. Για τέλη κυκλοφορίας; Όχι, δεν το γνωρίζω. 

Κύριε Βιδάλη, γνωρίζετε εσείς εάν υπάρχουν κάποια πρόστιμα για τέλη 

κυκλοφορίας καινούρια, παλαιοτέρων ετών; Εντάξει, τα ρυθμισμένα.  

 Για το ζήτημα του γηπέδου της Χρυσάφη, να ξέρετε ότι χρειάζεται η 

ανύψωση ας πούμε των κιγκλιδωμάτων, προκειμένου να πάρει αδειοδότηση. Μες 

το καλοκαίρι θα γίνουν αυτές οι εργασίες από την πλευρά του Δήμου. Εντάξει; 

Και ο ΠΑΟΔΗΛ πράγματι, έχει τεράστια ζητήματα χρηματοδοτικά, λόγω του 

γεγονότος ότι δεν έχει καθόλου πλέον έσοδα από πουθενά. Εμείς ξεκινήσαμε, θα 

δείτε στην Αναμόρφωση Προϋπολογισμού τώρα και δίνουμε ένα κονδύλι 

50.000,00€. Ξεκινούμε και σταδιακά θα συνεχιστεί αυτό το πράγμα.   

 Για το Camp. Ακούστε πώς έχει η κατάσταση με τα Camp. Ο Δήμος 

πραγματοποιούσε δύο Camp. Το ένα ήταν στο κολυμβητήριο, το οποίο το 

πραγματοποιούσε ο ΠΑΟΔΗΛ, οι υπάλληλοι του ΠΑΟΔΗΛ και το δεύτερο ήταν 

ιδιώτης στο 1ο Κλειστό Γυμναστήριο. Η διαδικασία των Camp πηγαίνει 

αντίστοιχα με το άνοιγμα των κατασκηνώσεων. Αντίστοιχα Υγειονομικά 

Πρωτόκολλα εννοώ.   

 Τι σημαίνει αυτό στο κολυμβητήριο; Ότι η παρουσία παιδιών στα 

αποδυτήρια δεν θα μπορούσε να ξεπερνάει τα έξι άτομα. Στην πισίνα πολύ μικρός 

ο αριθμός. Είπαμε λοιπόν, το είδαμε, το αναλύσαμε, συζητήσαμε και με άλλους 

Δήμους. Οι περισσότεροι Δήμοι κάνουν δύο είδους Camp: είτε εκδρομές 

εξωτερικές, πηγαίνουν με πούλμαν τα παιδιά και πολιτιστικές, μουσεία ξέρω εγώ 

ή σε πολύ μεγάλα γήπεδα, στα κλειστά του γήπεδα. Είπαμε λοιπόν να κάνουμε και 

εμείς κάτι αντίστοιχο φέτος στο Δήμο μας, δηλαδή μόνο το 1ο Κλειστό, μόνο την 

δεύτερη δράση που κάναμε, αυτή που γινόταν στο 1ο Κλειστό και αυτό θα 

κάνουμε και φέτος.  
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 Η διαδικασία για να προλάβουμε να γίνει, γιατί καταλαβαίνετε ότι 

διαγωνισμό δεν προλαβαίνουμε να κάνουμε και ούτε είμαστε υποχρεωμένοι, αλλά 

δεν προλαβαίνουμε κιόλας ως διαδικασία, επιλέξαμε τι; Ουσιαστικά σε 

εισαγωγικά η παράταση του ιδιώτη που έπαιρνε επί χρόνια, δύο-τρία χρόνια εάν 

δεν κάνω λάθος, τον συγκεκριμένο χώρο στο Α’ Κλειστό. Μας επιτρέπει κανονικά 

ο νόμος, τα είδαμε. Δεν είναι ανάθεση απευθείας. Διαγωνισμό δεν προλαβαίνουμε. 

Στις 29 Ιουνίου πρέπει όπως καταλαβαίνετε να λειτουργήσει. Πάει μέχρι 31 Ιούλη 

και ολοκληρώνεται εκεί.   

 Τώρα κάτι τελευταίο, επειδή είπαμε λίγο, για να ξέρετε τις δράσεις. Στον 

κ.Μπασούρη, για το Πράσινο Ταμείο. Εστάλη, κ.Μπασούρη, η παιδική χαρά 

κανονικά, έχουμε και το Πρωτόκολλο και όλα. Η προθεσμία υποβολής μέχρι 30-

06 είναι. Η ενημέρωση που έχουμε είναι ότι μέσα στο πρώτο δεκαήμερο του Ιούλη 

θα δοθεί και η έγκριση. Ακόμα είμαστε δηλαδή στη φάση της υποβολής. Έχει 

υποβληθεί κανονικά, πήρε παράταση. Δεν έχει σημασία, γιατί τρέχει το 

πρόγραμμα. Δηλαδή βγαίνουν εγκρίσεις χωρίς να έχει ολοκληρωθεί η 

καταληκτική ημερομηνία.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Δεν ενημερώνεται το Δημοτικό Συμβούλιο για τις αιτήσεις. 

Για το ΚΑΦΑΔΗΛ δηλαδή και πήραν έξτρα μόρια τα δίδυμα και τα τρίδυμα, ενώ 

δεν έδωσαν στους πολυτέκνους.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Αραμπατζή, είστε στο Δ.Σ. του ΚΑΦΑΔΗΛ.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Δεν είμαι στο Δ.Σ. του ΚΑΦΑΔΗΛ. Έχω εκπρόσωπο.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό λέω, έχετε εκπρόσωπο. Να σας ενημερώσω. Δεν γνωρίζω 

ακριβώς με ποιο αιτιολογικό μπήκαν τα δίδυμα και τα τρίδυμα.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Δήμαρχε, να πούμε το εξής. Για κάποιο λόγο η Διοίκηση 

έκανε πρόταση για να μοριοδοτηθούν τα δίδυμα και τα τρίδυμα. Απέκλεισε όμως 

τους πολυτέκνους. Δηλαδή, δεν έδινε μόρια στον πολύτεκνο και έδινε στα δίδυμα 

και στα τρίδυμα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο εκπρόσωπός σας δεν ρώτησε την Πρόεδρο; 
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Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Ρώτησε, μα δεν πήρε απάντηση. Είναι απόφαση της 

Διοίκησης, λέει. Γιατί δεν έρχεται στο Διοικητικό Συμβούλιο;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Αραμπατζή, θα σας απαντήσουμε εγγράφως, γιατί δεν 

γνωρίζω το αιτιολογικό ακριβώς.  

Κάτι τελευταίο, για να γνωρίζετε. Στις 24 Ιουνίου θα είναι τελικώς η 

έναρξη του κινηματογράφου, την Τετάρτη. Το θέμα το απάντησε ο 

κ.Στασινόπουλος, αλλά να το αναφέρω και εγώ. Στις 26 Ιουνίου θα κλείσει 

πιλοτικά για μερικές ώρες η Λεωφόρος Ειρήνης και την επόμενη ημέρα στις 27 

Ιουνίου η Μαραθωνομάχων, που είναι αποκλειστικά για περίπατο. Θα δούμε πώς 

θα πάει όλο αυτό. Ο στόχος μας είναι σταδιακά να πραγματοποιούνται τέτοιου 

είδους δράσεις.  

 Να ξέρετε, θα πω και αυτό το τελευταίο, ότι παρά τις μεγάλες επικρίσεις 

και τις μεγάλες διαστάσεις που έχει πάρει ο μεγάλος περίπατος στην Αθήνα, 

νομίζω ότι αξίζει με μελέτες, κ.λπ., να προχωρούμε σιγά-σιγά ως Δήμος σε 

πεζοδρομήσεις, σε ποδηλατοδρόμους. Είναι δεδομένο ότι ο κόσμος στην αρχή δεν 

θα το βλέπει με θετικό μάτι. Θα αλλάζει συνήθειες πολλές, αλλά νομίζω ότι αξίζει 

και θα βοηθήσει και την τοπική μας αγορά, αλλά κυρίως τη λογική μας ότι πρέπει 

η πόλη να περάσει στον πεζό και όχι στο αυτοκίνητο.  

 Αυτά και ευχαριστώ.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου-Δεν καταγράφεται). 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Καταρχάς να πούμε το εξής. Πρώτα από όλα οι Σχολικές 

Επιτροπές, επειδή δεν έχουν λογιστή, ο Δήμος μας έχει μία λογίστρια αυτήν τη 

στιγμή, άρα υποχρεωτικά και τα δύο Νομικά Πρόσωπα και οι δύο Σχολικές 

Επιτροπές κάνουν συμβάσεις με εξωτερικούς συνεργάτες για όλο το λογιστικό 

ζήτημα και οι δύο Σχολικές Επιτροπές.  

 Τώρα η ερώτηση ποια είναι, εάν είναι μεγάλο ή όχι το ποσόν; Με 

προσφορές είναι. Αλλά ποιο είναι το ποσόν, δεν το γνωρίζω. Να το δω, 

κ.Ασβεστά. Έχει μεταβληθεί κάτι σε σχέση με το παρελθόν;.. Όχι. Στη Σχολική σε 

ποια από τις δύο;  
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Α.ΚΟΝΔΥΛΗΣ: Στη Δευτεροβάθμια δεν έγινε καν με τηλεδιάσκεψη. Στο 

τελευταίο θέμα της μιλάει για απευθείας ανάθεση με 20.000,00€.  Έως 

20.000,00€. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μισό λεπτό, κ.Κονδύλη. Το έως δεν σημαίνει ότι πήγε αυτό 

20.000,00€. Πάντοτε έτσι είναι η διαδικασία. Δηλαδή επειδή το ζήσαμε και στην 

Πρωτοβάθμια, λέγαμε έως, αλλά δεν πάει έως. Παίρνουν προσφορές και πέφτει η 

τιμή.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγνώμη, αλλά θα πάμε μέχρι τα μεσάνυχτα έτσι.  

----------------------------- 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ 

ΘΕΜΑ 2ο 

«Πρόταση τροποποίησης Ρ.Σ. για τον ορισμό χρήσης γης στο Ο.Τ.871 του 

Δήμου Ηλιούπολης για το κτίριο Ιερού Ναού & Πνευματικού Κέντρου, της 

Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της Ελλάδας» 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται από την Ημερήσια Διάταξη προς συζήτηση το 2ο 

θέμα, το οποίο αφορά σε: «Πρόταση τροποποίησης Ρ.Σ. για τον ορισμό χρήσης 

γης στο Ο.Τ.871 του Δήμου Ηλιούπολης για το κτίριο Ιερού Ναού & Πνευματικού 

Κέντρου, της Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της Ελλάδας». 

 Παρακαλώ, την εισήγηση θα την κάνει η κα Θάλεια Καλαβρυτινού, με την 

ιδιότητα της Προϊσταμένης του Τμήματος Δόμησης. Συγγνώμη, πριν εισηγηθεί το 

θέμα, εσύ θα κάνεις ερώτηση, κ.Αραμπατζή; Δεν θέλω να ακούσω το ερώτημα. Η 

Ημερήσια έχει βγει, έχει δρομολογηθεί και θα γίνει κανονικά η συζήτηση.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Εκπροσωπείτε και την Διοίκηση βλέπω τώρα, Πρόεδρε.  

ΑΝΤΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν εκπροσωπούμε την Διοίκηση. Εκπροσωπούμε τον θεσμό 

και πρέπει να σεβόμαστε τον θεσμό, κ.Αραμπατζή και να τον σέβεστε και εσείς 

και τους ανθρώπους που τον εκπροσωπούν. Σας παρακαλώ πολύ, καθίστε κάτω.  

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ(Προϊσταμένη Τμ.Δόμησης Τ.Υ.): Καλησπέρα. Μας έγινε 

στην Τεχνική Υπηρεσία μία αίτηση, με θέμα «Τροποποίηση Ρυμοτομικού Σχεδίου 

για την χωροθέτηση κτιρίου Ιερού Ναού και Πνευματικού Κέντρου της 
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Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της Ελλάδος» και ήταν ένα θέμα το 

οποίο εμείς εφόσον το εξετάσαμε, εισηγηθήκαμε στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, 

η οποία αυτή με την σειρά της το έφερε στο Δημοτικό Συμβούλιο.  

 Το θέμα λοιπόν είναι: «Τροποποίηση του εγκεκριμένου Ρυμοτομικού 

Σχεδίου του Δήμου Ηλιούπολης για το Ο.Τ.871 για την χωροθέτηση κοινωφελούς 

συγκροτήματος με τα κτίρια Ιερού Ναού και Πνευματικού Κέντρου της 

Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της Ελλάδος». 

 Πάνω σε αυτό λοιπόν θα πούμε ότι η συγκεκριμένη πρόταση γίνεται για τις 

ανάγκες της λατρείας της Θρησκευτικής Κοινότητας της Κοπτορθόδοξης 

Εκκλησίας της Αιγύπτου του Δήμου Ηλιούπολης, σε ένα οικόπεδο το οποίο 

παραχωρήθηκε για τον σκοπό αυτό από την ΕΤΑΔ, βρίσκεται στους δρόμους 

Παλιμούντος, Καβαθάκη και Ιωάννου Δραγούμη. Το οικόπεδο έχει εμβαδόν 

1.634,85 τ.μ. και αποτυπώνεται στο Τοπογραφικό Διάγραμμα των αιτούντων. Στο 

σχέδιο της πρότασης συμπεριλαμβάνεται η θέση των κτιρίων, του Ιερού Ναού, του 

Πνευματικού Κέντρου, με δυνατότητα εξυπηρέτησης 300 ατόμων.  

 Στην εισήγησή μας λοιπόν θα ξεκινήσουμε με τα εξής. Γιατί εμείς φέραμε 

αυτό το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο. Καταρχήν, ποιος είναι ο ορισμός των 

κτιρίων Κοινής Ωφέλειας. Σύμφωνα με τον Κτιριοδομικό Κανονισμό κοινωφελείς 

χώροι είναι οι χώροι που καθορίζονται από το εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο και 

προορίζονται για την ανέγερση κατασκευών κοινής ωφέλειας δημοσίου ή 

ιδιωτικού χαρακτήρα.  

 Στην προκειμένη περίπτωση η Αιγυπτιακή Κοπτορθόδοξη Εκκλησία της 

Ελλάδος θα χρηματοδοτήσει το συγκεκριμένο έργο. Δηλαδή δεν προκύπτει καμία 

οικονομική επιβάρυνση του Δημοσίου ή του Δήμου Ηλιούπολης για το έργο αυτό 

και προκύπτει ότι σύμφωνα με τον παραπάνω ορισμό τον οποίο δόθηκε, ότι το 

συγκεκριμένο είναι ένα κοινωφελές κτίριο.  

 Σύμφωνα με τον Ν.4182/2013 που λέει για τα κοινωφελή, ότι απαγορεύεται 

η μεταβολή τόσο των παραπάνω κοινωφελών σκοπών, όσων και του τρόπου και 

των όρων διαχείρισης της περιουσίας, καθώς και των ορισμών για τον τρόπο 
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διοίκησής τους της περιουσίας αυτής. Αυτό τι σημαίνει; Σημαίνει ότι στο 

κοινωφελές αυτό κτίριο δεν θα γίνει μεταβολή του σκοπού του. Άρα με το να γίνει 

αυτός ο χώρος κοινωφελής, σημαίνει ότι γίνεται στην περιοχή αυτή μία αύξηση 

των κοινωφελών χώρων της περιοχής.  

 Πάμε μετά στον Κώδικα Βασικής Πολεοδομικής Νομοθεσίας. Αυτός είναι 

το ΦΕΚ 580Δ/1999, στο οποίο λέει ότι η τροποποίηση του εγκεκριμένου 

Ρυμοτομικού Σχεδίου – δηλαδή γιατί σας τα λέω αυτά; Για να κατανοήσουμε γιατί 

πρέπει να γίνει τροποποίηση Ρυμοτομικού. Λέει λοιπόν ότι: «Η τροποποίηση 

εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου πρέπει να δικαιολογείται από κάποια κοινή 

ανάγκη. Δεύτερον, να κατευθύνεται από πολεοδομικά κριτήρια», τα οποία 

αναφέρονται σε κάποιες εγκυκλίους.  Επίσης: «να αποβλέπει στην θεραπεία των 

πολεοδομικών αναγκών». 

 Στην προκειμένη περίπτωση η πολεοδομική ανάγκη είναι το αίτημα της 

Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας για να κάνει αυτό το κοινωφελές κτίριο. Επίσης στον 

ίδιο Κώδικα Βασικής Πολεοδομικής Νομοθεσίας λέει ότι το εγκεκριμένο 

Ρυμοτομικό Σχέδιο πρέπει να προβλέπει την θέση για τα κτίρια κοινής ωφέλειας. 

Δηλαδή όχι μόνο γενικά να υπάρχουν κτίρια, αλλά πρέπει να εντοπίζει την 

συγκεκριμένη θέση για τα κτίρια.  

 Βλέποντας αυτά λοιπόν και έχοντας στο μυαλό μας ότι το Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο του Δήμου Ηλιούπολης λέει, προβλέπει ότι για το Ο.Τ.871, 

δηλαδή το Οικοδομικό Τετράγωνο που γίνεται η αίτηση, ορίζει ως χρήση την 

γενική κατοικία, σύμφωνα με τον νόμο η γενική κατοικία περιέχει μέσα της τους 

θρησκευτικούς χώρους και τα πολιτιστικά κέντρα. Δηλαδή ήδη από το Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο του Δήμου Ηλιούπολης, το Γ.Π.Σ. δηλαδή προβλέπονται 

γενικά στη γενική κατοικία θρησκευτικοί χώροι και πολιτιστικά κέντρα, χωρίς 

όμως να το εντοπίζει στη συγκεκριμένη θέση.  

 Άρα έχοντας εμείς αυτά τα δεδομένα, τι μας λείπει; Να δούμε για να 

εισηγηθούμε αν έχει και τα πολεοδομικά κριτήρια, αυτά δηλαδή που ο νόμος 
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έλεγε αρχικά, ότι εκτός από την πολεοδομική ανάγκη πρέπει να πληροί και κάποια 

πολεοδομικά κριτήρια.  

 Ξεκινούμε με το πρώτο πολεοδομικό κριτήριο που πρέπει να πληροί. Είναι 

αυτό που αφορά το τοπικό και το ευρύτερο οδικό δίκτυο. Λέμε λοιπόν και 

εξετάσαμε ότι το τοπικό και το ευρύτερο οδικό δίκτυο φαίνεται να είναι επαρκές 

για την άνετη και ασφαλή πρόσβαση των χρηστών στη συγκεκριμένη θέση, καθώς 

είναι πλήρως διανοιγμένο, όπως γνωρίζετε και επίσης η θέση δε του ακινήτου 

αυτού βρίσκεται σε κοντινή απόσταση ανάμεσα στις δύο λεωφόρους της πόλης 

(Λεωφόρο Βουλιαγμένης και την Λεωφόρο Ηρώων Πολυτεχνείου), που ανήκουν 

στο πρωτεύον αστικό οδικό δίκτυο του Νομού Αττικής.  Επίσης υπάρχει 

πλησίον και σταθμός μετρό, ώστε με αυτό τον τρόπο να εξυπηρετεί γενικά τις 

ανάγκες κίνησης των πολιτών. Αυτό είναι ένα κριτήριο.  

 Δεύτερον. Αφορά την διαμόρφωση του εδάφους. Βλέπουμε ότι η 

διαμόρφωση του εδάφους του συγκεκριμένου οικοπέδου είναι ομαλή, ευνοεί την 

ανάπτυξη των προτεινόμενων εγκαταστάσεων. Επίσης το μέγεθος και το σχήμα 

του οικοπέδου προσφέρεται για την άρτια και λειτουργική οργάνωση του 

κτιριολογικού προγράμματος, που αποδεικνύεται από τα σχέδια που μας έχουν 

φέρει οι αιτούντες. 

 Τέλος ότι το κτιριακό αυτό συγκρότημα αποτελεί τμήμα του οικοδομικού 

τετραγώνου, ενώ μαζί με το κτίριο Στέγης Υποστηριζόμενης Διαβίωσης του 

Πανελλήνιου Σωματείου Γονέων και Κηδεμόνων και Φίλων Ατόμων με 

Αναπηρίες «Ο ΕΡΜΗΣ», που βρίσκεται πλησίον αυτού, δημιουργούν μία ενότητα 

που έχει ένα κοινωφελή χαρακτήρα στην περιοχή εκεί και έτσι λοιπόν μπορούμε 

να πούμε ότι κατ’ οικονομίαν πληροί το κριτήριο αυτοτελούς χώρου για την 

χρήση που προτείνεται. 

 Το λέμε αυτό, το κατ’ οικονομία, γιατί καταρχήν ο νόμος μιλάει ότι το 

κοινωφελές κτίριο καλό είναι να είναι σε ένα οικοδομικό τετράγωνο, αλλά κατ’ 

οικονομία μπορεί να περιοριστεί σε τμήμα του οικοδομικού τετραγώνου. 

Επομένως για τους παραπάνω λόγους εισηγούμαστε την τροποποίηση του 



92             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              92 

 

εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου, για να κλείσω, του Δήμου Ηλιούπολης στο 

συγκεκριμένο Ο.Τ.871 για την χωροθέτηση κοινωφελούς συγκροτήματος με 

κτίρια Ιερού Ναού και Πνευματικού Κέντρου της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της 

Ελλάδος, σύμφωνα με το συνημμένο της πρότασης Σχέδιο του τοπογράφου 

μηχανικού Σπυρόπουλου. Αυτά.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε την κα Καλαβρυτινού. Ανοίγει κατάλογος 

ερωτήσεων.  

(Ανοίγεται Κατάλογος Ερωτήσεων Δημοτικών Συμβούλων) 

………………………………………………………………………………………. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μόνο ερωτήσεις παρακαλώ. Η κα Τσατσούλη, ο 

κ.Αραμπατζής, ο κ.Σόφης. Ποιος άλλος θέλει να κάνει διευκρινιστική ερώτηση, 

όχι τοποθέτηση, διευκρινιστική ερώτηση επάνω στην εισήγηση; Υπάρχει άλλος 

που θέλει; Δεν προκύπτει άλλη ερώτηση.  

 Ο κ.Αραμπατζής έχει τον λόγο.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Καταρχήν, Αντιπρόεδρε, να πω ότι το «κάτσε κάτω» όχι  

μέσα στο Δημοτικό Συμβούλιο. Έχετε δικαίωμα να αφαιρείτε και να δίνετε τον 

λόγο. Το «κάτσε κάτω» όμως όχι. Πρέπει να σας πω ότι ανεβήκατε πραγματικά 

στα μάτια της Διοίκησης. Μπράβο, συγχαρητήρια! 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το δάχτυλό σας κάτω, κ.Αραμπατζή.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Το δάχτυλό μου θα το σηκώνω όπου θέλω και όποτε θέλω.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αραμπατζή, έχετε δύο λεπτά.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Ευχαριστώ. Σχετικά με την τροποποίηση, ποιος έχει κάνει το 

αίτημα και από ερώτηση που είχαμε στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, έχουμε 

χρήση γης, γενική κατοικία. Στην ερώτηση που κάναμε εάν χρειάζεται πραγματικά 

να πάρουμε μία απόφαση τέτοια, η απάντηση ήταν ότι δεν χρειάζεται. Για ποιο 

λόγο έρχεται εδώ το θέμα; Αν θέλετε να πάρετε μία πολιτική απόφαση για να γίνει 

ο Κοπτορθόδοξος Ναός, καλώς έχει. Αλλά να κάνουμε μία τροποποίηση.  

 Επί της ουσίας όμως το να μην τροποποιούμε τίποτα, δεν μπορώ να 

καταλάβω για ποιο λόγο έρχεται αυτό το ερώτημα. Ποιος έχει κάνει την αίτηση; 



9η  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                             93 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ                              93 

Εάν εμείς γνωρίζουμε ότι αυτός ο μηχανικός πραγματικά και αν έχουμε ένα 

αίτημα από την Κοπτορθόδοξη Εκκλησία για αυτή την τροποποίηση.  

 Ερώτημα. Δίπλα στο άλλο Οικοδομικό Τετράγωνο υπάρχει το Πνευματικό 

Κέντρο και ο Ναός του Αγίου Νεκταρίου, που ανήκει στην Αγία Παρασκευή. 

Έχετε κάνει την αντίστοιχη τροποποίηση για εκείνο το τετράγωνο;  

 Ευχαριστώ.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ.Αραμπατζή.  

Η κα Τσατσούλη έχει τον λόγο.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Ένα ερώτημα στην κα Καλαβρυτινού, μια και εισηγήθηκε το 

τεχνικό του ζητήματος. Θέλετε να μας πείτε συγκεκριμένα, η χρήση του 

συγκεκριμένου τετραγώνου στο Πολεοδομικό Σχέδιο ποια ήταν, πράσινο, 

κατοικία, ποια ήταν; Γιατί ήταν δημόσια οικόπεδα και ξέρω ότι ήταν 

χαρακτηρισμένα με κάποιες χρήσεις, ή δεν υπήρχε; Πείτε μας.  

 Δεύτερο ερώτημα. Ο κ.Μανταδάκης είναι εδώ; Γνωρίζει η Δημοτική Αρχή 

και η Νομική Υπηρεσία αν το συγκεκριμένο δημόσιο οικόπεδο είναι σε αυτά που 

έχουν παραχωρηθεί στην ΕΤΑΔ τελευταία, με την απόφαση δηλαδή του 2018; 

Είναι στα τελευταία αυτά οικόπεδα; Αυτό απευθύνεται και στη Δημοτική Αρχή.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Σόφης για ερώτηση.  

Γ.ΣΟΦΗΣ: Την πρώτη ερώτηση που ήθελα να κάνω την έκανε η κα Τσατσούλη. 

Το δεύτερο είναι το εξής. Εγώ επειδή δεν καταλαβαίνω ορισμένα πράγματα, με 

την αλλαγή του ρυμοτομικού, την τροποποίηση, θα αυξηθεί ο συντελεστής 

δόμησης αυτού του οικήματος; Έχει δικαίωμα, δηλαδή μεγαλώνει σε σχέση με τις 

κατοικίες;  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Σόφη.  

Κυρία Καλαβρυτινού, θα απαντήσετε;  

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Ναι, θα απαντήσω. Καταρχήν, η χρήση που υπάρχει αυτή 

την στιγμή πριν την τροποποίηση, για να τα ξεκαθαρίσουμε ένα-ένα από την αρχή, 

η χρήση λοιπόν που υπάρχει στο συγκεκριμένο οικόπεδο πριν την τροποποίηση 

είναι γενική κατοικία. Αυτό ορίζεται από το Γ.Π.Σ., αυτό έχουμε ως οδηγό και η 
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χρήση είναι γενική κατοικία. Είναι κάτι που το λέμε εμείς γιατί το βλέπουμε στους 

χάρτες, το επιβεβαιώνει η Πολεοδομία στην οποία υπαγόμαστε, γιατί έχουμε χαρτί 

από την Πολεοδομία που το αναφέρει. Να το εξηγήσω λίγο παραπάνω, να τα πάω 

όλα μαζί.  

 Να τα ξαναπώ, για να τα καταλάβουμε όλα με την σειρά. Άρα λοιπόν η 

χρήση που έχουμε στο συγκεκριμένο οικόπεδο σήμερα, πριν την τροποποίηση, 

είναι γενική κατοικία. Τι σημαίνει αυτό; Σημαίνει ότι μπορώ να κάνω κάποια 

πράγματα, έτσι λέει ο νόμος. Ο όρος δηλαδή γενική κατοικία σύμφωνα με το 

άρθρο 3 του Νόμου που τώρα δεν τον θυμάμαι απέξω, μπορώ να το κοιτάξω, έχει 

γύρω στα 8 πράγματα που μπορεί να περιλαμβάνονται μέσα στη γενική κατοικία. 

Μέσα σε αυτά τα 8-9 πράγματα που λέει ο νόμος, περιλαμβάνει θρησκευτικούς 

χώρους που είναι το ένα και το δεύτερο που περιλαμβάνει είναι και πολιτιστικά 

κέντρα.  

 Δηλαδή εξειδικεύει τον όρο γενική κατοικία, που βέβαια περιλαμβάνει την 

απλή κατοικία, εξειδικεύει τις άλλες χρήσεις που είναι τα Θρησκευτικά Κέντρα 

και οι πολιτιστικοί χώροι. Εννοείται ότι άρα εμείς ως Δήμος λοιπόν μέχρι τώρα 

έχουμε πάρει μία απόφαση σε αυτό το οικοδομικό τετράγωνο να βάλουμε κάτι από 

αυτά τα οκτώ, ή και όλα μαζί, ή δεν ξέρω τι. Μπορεί να τα είχαμε όλα. Γιατί τώρα 

όμως εμείς ενώ μας καλύπτει αυτό, πρέπει να κάνουμε την τροποποίηση για αυτό; 

Είναι μεγάλη απορία και πρέπει να την κατανοήσουμε και αυτήν. Το λέει ο ίδιος ο 

νόμος μέσα.  

 Επειδή θεωρούμε ότι το συγκεκριμένο κτίριο είναι κοινωφελές κτίριο, για 

αυτό ξεκίνησα με τον ορισμό τι θα πει κοινωφελές κτίριο, ο νόμος λέει ότι δεν 

αρκεί μία γενικότητα η οποία συμπεριλαμβάνει. Ειδικά για αυτά τα κτίρια θα 

πρέπει να εντοπίσεις τη θέση τους. Για αυτό εάν δείτε, θα σας πω και ένα 

παράδειγμα εδώ αυτή την στιγμή για να το καταλάβετε, όσοι έχετε παρατηρήσει 

π.χ. το ρυμοτομικό, την ένταξη του 32, θα παρατηρήσετε ότι οι εκκλησίες για 

παράδειγμα είναι ζωγραφισμένες γιατί υποτίθεται ότι οι εκκλησίες είναι 

κοινωφελείς χώροι οι οποίοι χωροθετούνται, δηλαδή μπαίνει η θέση τους. Δεν 
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είναι οικοδομικό τετράγωνο, δεν είναι μία ευρεία ρυμοτομική γραμμή. Μπαίνει η 

θέση του συγκεκριμένου κτιρίου.  

 Άρα ενώ εμείς θα μπορούσαμε εάν δεν είχε αυτό τον ορισμό της κοινής 

ωφέλειας και ήταν ένα κοινό κτίριο, να το έκανε χωρίς τροποποίηση ρυμοτομικού, 

προσδίδοντας αυτό τον συγκεκριμένο χαρακτήρα που σημαίνει ότι δεν έχει την 

δυνατότητα να αλλάξει το συγκεκριμένο σκοπό και να τον διατηρήσει έτσι ως 

έχει, κ.λπ., για τον λόγο αυτό χρειάζεται η τροποποίηση.  

 Ρωτήσατε για τους όρους δόμησης. Οι συντελεστές δόμησης της περιοχής 

είναι οι συντελεστές δόμησης. Εμείς δεν τροποποιούμε τους συντελεστές δόμησης 

για το συγκεκριμένο κτίριο. Τι γίνεται όμως εδώ. Η συγκεκριμένη αίτηση όταν 

ήρθε στο Δήμο, είχε έρθει με δύο σκέλη. Το ένα αφορούσε την χωροθέτηση. 

Είμαστε υποχρεωμένοι να απαντήσουμε στη χωροθέτηση λοιπόν και θεωρώ ότι 

είμαστε υποχρεωμένοι να την εγκρίνουμε την χωροθέτηση.  

 Υπήρχε όμως και ένα δεύτερο ερώτημα, το οποίο αφορούσε ειδικό όρο, 

δηλαδή υπέρβαση ύψους 3 μέτρων για τα δύο καμπαναριά. Αυτό ήταν ένα δεύτερο 

σκέλος που υπήρχε όχι στην αίτηση, αλλά υπήρχε στην αιτιολογική έκθεση και το 

διαπιστώσαμε μέσα στα σχέδια τα οποία μας είχαν προσκομιστεί.  

 Εγώ έχω την ιδιότητα, καταρχήν είμαι αρχιτέκτονας και με την ιδιότητά 

μου αυτή που έχω προσληφθεί στο Δημόσιο, στο Δήμο Ηλιούπολης, έχω μία 

ευαισθησία, γιατί θεωρώ ότι οι όροι δόμησης οι οποίοι έχουν ψηφιστεί κάποια 

στιγμή και έχουν θεσμοθετηθεί στο Δήμο και αφορούν όλους τους πολίτες, είναι 

ένα γεγονός το οποίο το σεβόμαστε όλοι και από εκεί και πέρα όταν πρέπει να 

υπερβούμε αυτούς τους όρους, τότε πρέπει να το σκεφτούμε καλά.  

 Το πρώτο πράγμα που σκεφτήκαμε να κάνουμε ως Τεχνική Υπηρεσία ήταν 

να κάνουμε ένα ερώτημα στη Ναοδομία, που αφορούσε το κατά πόσον αντίστοιχοι 

Ναοί, γιατί η υπέρβαση ύψους ήταν μόνο για τα καμπαναριά και όχι για το 

Πνευματικό Κέντρο, δηλαδή Ναοί του Δήμου Ηλιούπολης έχουν κάνει υπέρβαση 

ύψους. Ήταν το έγγραφο το οποίο στείλαμε στη Ναοδομία.  



96             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              96 

 

 Λόγω όμως του κορωνοϊού, που ήταν κλειστή, δηλαδή για να διευκρινίσω, 

δεν θέλαμε να μας δώσει την άδεια, για να το πούμε καθαρά, δεν έχει καμία 

αρμοδιότητα η Ναοδομία να μας δώσει την άδεια για την υπέρβαση ύψους, απλά 

θέλαμε να τηρήσουμε την ισονομία και το τι γίνεται εδώ να κάνουμε και εκεί, να 

δούμε και τι γίνεται και για αυτό θέλαμε να ενημερωθούμε από τη Ναοδομία, γιατί 

οι ιεροί ναοί του Δήμου Ηλιούπολης παίρνουν τις άδειες από τη Ναοδομία και όχι 

από τον Δήμο Ηλιούπολης.  Έτσι είναι το καθεστώς για τους ορθόδοξους Ναούς. 

 Λοιπόν, από τη μία ο κορωνοϊός, ο οποίος δεν τους επέτρεψε να μας 

απαντήσουν γιατί έλειπαν και δεν υπήρχαν στα γραφεία τους γιατί κάνουν μία 

μετακόμιση, από την άλλη λόγω παλαιότητας του αρχείου γιατί είναι δύσκολο, η 

απάντηση για το συγκεκριμένο δεν έχει έρθει ακόμα στο Δήμο. Άρα είναι κάτι που 

εκκρεμεί. Θα πω εδώ όμως οι τεχνικοί της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας έκαναν 

μόνοι τους, επειδή είχαμε μία συζήτηση μαζί τους και τους είχαμε κοινοποιήσει το 

έγγραφο και μας είπαν ότι οι Ορθόδοξοι Ναοί τους υπάρχουν κάποιοι, οι οποίοι 

έχουν κάνει  υπέρβαση ύψους. 

 Παρ’  όλα αυτά, το ύψος δεν έχει σχέση μόνο σαν νούμερο. Το ύψος έχει 

σχέση και με το πλάτος. Δηλαδή πόση απόσταση, πού είναι το ύψος, πού είναι το 

πλάτος. Δηλαδή είναι κάτι πιο ειδικό. Αυτός είναι ο λόγος που αυτό το θέμα δεν 

το κάναμε εισήγηση στο Δημοτικό Συμβούλιο. Οι ίδιοι ισχυρίζονται ότι δεν έχει 

λόγο ο Δήμος για το συγκεκριμένο θέμα. Εάν έχει λόγο ο Δήμος για αυτό, θα 

απαντηθεί σε επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο όταν με προσοχή θα το εξετάσουμε 

καλύτερα.  

 Πάντως εμείς αυτή την στιγμή δεν εισηγούμαστε τροποποίηση όρων 

δόμησης. Οι όροι δόμησης ισχύουν στο συγκεκριμένο οικόπεδο, είναι αυτοί που 

ισχύουν μέχρι σήμερα και που θα ισχύσουν.  

 Όσον αφορά τώρα ένα τελευταίο ερώτημα που έκανε ο κ.Αραμπατζής από 

ότι θυμάμαι, νομίζω τα υπόλοιπα τα απάντησα, το ποιος έκανε την εισήγηση. 

Λοιπόν, μας έχει κατατεθεί ένας εμπεριστατωμένος φάκελος. Αυτός ο φάκελος 

έχει μέσα απαντήσεις από το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων, που 
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απαντάει στην Κοπτορθόδοξη Εκκλησία και μιλάει ότι της δίνει την άδεια για την 

χορήγηση του Ναού, έχει σχέση με άλλα έγγραφα της ΕΤΑΔ που πάλι απαντά 

στην ίδια και της λέει ότι της δίνει την άδεια αυτή.  

 Από εκεί και πέρα την αίτηση την έχει κάνει ο μηχανικός. Είθισται αυτό, να 

την κάνει ο μηχανικός την διαδικασία της τροποποίησης, γιατί στην ουσία αυτός 

βοηθάει στο να προχωρήσει πιο γρήγορα η τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου 

στη συγκεκριμένη περιοχή. Είναι γεγονός ότι αυτό το χαρτί που λείπει για να 

είμαστε απόλυτα σωστοί, είναι η ανάθεση από την Κοπτορθόδοξη Εκκλησία 

στους μηχανικούς, ότι τους κάνει την ανάθεση για το έργο αυτό, το οποίο 

φαντάζομαι ότι δεν θα έχουν καμία αντίρρηση να το προσκομίσουν οι ίδιοι, για να 

είμαστε ολόσωστοι όσον αφορά αυτό το ερώτημα. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Θα προχωρήσουμε στις τοποθετήσεις ξεκινώντας από τους Επικεφαλής των 

Παρατάξεων και εφόσον θέλουν να τοποθετηθούν.  

Τον λόγο έχει ο κ.Ευσταθίου.  

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Μήπως θα ήταν σκόπιμο έτσι λίγο μια πολύ σύντομη πολιτική 

εισήγηση του τι έχει γίνει εκεί, για να φτάσουμε στο σημείο αυτό; Για υπενθύμιση, 

για φρεσκάρισμα. Πολύ σύντομη.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν θα διευκολύνει αυτό, να το κάνουμε. Ορίστε, κα 

Τσατσούλη.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Στη διαδικασία. Οι κύριοι δεν μου 

απάντησαν, αυτό το οικόπεδο είναι μέσα σε αυτά που έχουν εκχωρηθεί το 2018 

στην ΕΤΑΔ. Είναι κρίσιμο μέγεθος.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν το γνωρίζει η κα Καλαβρυτινού.  

Κ.ΜΑΝΤΑΔΑΚΗΣ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Έχω την εντύπωση ότι δεν ήταν 

μέσα σε αυτά τα οποία συμπεριλαμβάνονταν στα οικόπεδα. Όλα τα οικόπεδα και 

των δέκα ακόμα επέστρεψαν στο Δημόσιο.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα προχωρήσουμε με την διαδικασία που πρότεινε ο 

κ.Ευσταθίου;  
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να πω, κα Τσατσούλη, να το δούμε. Έχω την εντύπωση όταν το 

συζητάγαμε τότε το θέμα, ζήτησε ο κ.Ευσταθίου μία πολιτική παρέμβαση. Να πω 

καταρχάς το ιστορικό. Όλοι οι παλιοί συνάδελφοι το γνωρίζετε, όσοι έχετε 

διατελέσει στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο.  

 Υπήρχε αν θέλετε η πρώτη σκέψη να γίνει στον Άγιο Κωνσταντίνο η 

Κοπτορθόδοξη Εκκλησία. Υπήρχε αντίδραση σύσσωμου του Δημοτικού 

Συμβουλίου και των κατοίκων, γιατί πρόκειται για μία πυκνοκατοικημένη περιοχή 

της πόλης μας. Ουδέποτε τέθηκε και ουδέποτε θα τεθεί από το Δημοτικό 

Συμβούλιο Ηλιούπολης οποιοδήποτε θέμα σχετικά με την ύπαρξη Κοπτορθόδοξης 

Εκκλησίας. Γνωρίζετε ότι η Κοπτορθόδοξη είναι μία Εκκλησία, η οποία την 

πολεμούν στην Αίγυπτο, την πολεμούν συγκεκριμένα φανατικά μουσουλμανικά 

στοιχεία. Βρίσκεται υπό διωγμό και αυτή την στιγμή για την χώρα μας αποτελεί 

εθνικό ζήτημα η στήριξη της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας και από την 

προηγούμενη Κυβέρνηση και από την νυν Κυβέρνηση και υποθέτω και από τις 

μελλοντικές. 

 Η στήριξη λοιπόν όλων των Ορθοδόξων δογμάτων και της Κοπτορθόδοξης 

Εκκλησίας για εμάς ως Δημοτική Αρχή είναι δεδομένη. Την στηρίζουμε την 

ύπαρξη αυτής της Εκκλησίας. Υπήρξε αν θέλετε μια συνεργασία, συναίνεση και 

των δύο πλευρών του Δήμου και της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας από το 

προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο το 2018, αν θυμάμαι καλά.  

 Ευρέθη το συγκεκριμένο οικόπεδο, ελέγχθηκε. Χρειάστηκε ακόμα και να 

γίνει, η κα Καλαβρυτινού μπορεί να σας πει, μία μικρή τροποποίηση των ορίων 

του Δήμου σε εκείνο το σημείο όπου ήταν σε αμφισβήτηση, προκειμένου αυτή την 

στιγμή να έχουμε πλήρη και ολοκληρωμένο φάκελο, προκειμένου να 

προχωρήσουν και οι άνθρωποι επιτέλους στην ανέγερση αυτού του 

Κοπτορθόδοξου Ναού. Στηρίζουμε τον αγώνα τους και την προσπάθειά τους και 

νομίζω ότι σύσσωμο το Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει να τους δώσει την πολιτική 

στήριξη και βέβαια την τυπική, που είναι το ζήτημα της τροποποίησης του 

ρυμοτομικού σχεδίου στη συγκεκριμένη περιοχή.  
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 Από ότι με ενημέρωσε η Υπηρεσία, έχουν ελεγχθεί και όλοι οι φάκελοι από 

την Πολεοδομία, από την Περιφέρεια, από όλους τους αρμόδιους φορείς. Είναι 

πανέτοιμοι, προκειμένου το συντομότερο δυνατόν να ξεκινήσουν την διαδικασία 

ανέγερσης του συγκεκριμένου Ναού.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Κοκοτίνης.  

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Από ότι θυμάμαι, τότε αυτό το οικόπεδο είχε παραχωρηθεί όλο 

στον «ΕΡΜΗ» και έγινε μία συμφωνία τότε να συγκατοικήσουν. Δηλαδή 

συμφώνησαν. Δεν μπόρεσαν να προχωρήσουν αυτοί.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πήρε το ένα κομμάτι. Ήταν δύο οικόπεδα. 

Χ.ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: Ακριβώς. Η παραχώρηση αυτή δεν προχώρησε λόγω 

αδυναμίας οικονομικής προφανώς του «ΕΡΜΗ» και εκεί έγινε μία συμφωνία, 

νομίζω θυμάμαι μία πρόταση, που σε τελευταία ανάλυση να είναι και οι δύο 

παρέα και νομίζω τώρα θα τους χρηματοδοτήσει κιόλας, από ότι είδα από το 

εισηγητικό. Θα χρηματοδοτήσουν οι Κόπτες και την ανέγερση αίθουσας, κ.λπ. 

Απλά λέω ότι αυτό είναι ένα στοιχείο που ήθελα να συμπληρώσω.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επιχορήγηση είναι.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το μικρόφωνο στην κα Σερέτη. 

Χ.ΣΕΡΕΤΗ: Είναι πολύ σημαντικό, πολύ καλά έκανε ο Δήμαρχος και έκανε την 

πολιτική ανασκόπηση. Είχαν υποσχεθεί οι Κόπτες ότι θα στηρίξουν 

χρηματοδοτικά το Σωματείο «ΕΡΜΗΣ». Το γνωρίζετε, κ.Δήμαρχε. Έτσι δεν είναι; 

Οπότε και εμείς θα συναινέσουμε εννοείται στην ανέγερση εννοείται του Ναού, 

αλλά με τις προϋποθέσεις όπου όλοι έχουμε συμφωνήσει.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε την κα Σερέτη. Τον λόγο έχει ο κ.Ευσταθίου 

για τοποθέτηση.   

Α.ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Το ξέρουμε το πρόβλημα, όπως το είπε και ο Δήμαρχος, που 

υπήρχε μεγάλο πρόβλημα για την περιοχή του Αγίου Κωνσταντίνου. Έπρεπε να 

βρούμε ένα άλλο οικόπεδο, ψάχτηκε, βρέθηκε αυτό. Εφόσον εκεί δεν υπάρχει 

κανένα πρόβλημα και χρειάζεται αυτή η τροποποίηση του ρυμοτομικού, όπως είπε 



100             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              100 

 

η κα Θάλεια Καλαβρυτινού, η οποία ξέρει πάρα πολύ καλά τα θέματα αυτά της 

Πολεοδομίας, κ.λπ., συμφωνούμε. Δεν έχουμε να πούμε τίποτα άλλο. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Ευσταθίου. Τον λόγο έχει ο κ.Ασβεστάς.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Νομίζω ότι ερχόμαστε τώρα πάλι και αναμασούμε τα ίδια και τα 

ίδια. Πρακτικό δεν είναι το ζήτημα; Πρέπει να γίνει. Αφού έχουμε αποφασίσει ότι 

θα γίνει ο Ναός, είμαστε υπέρ, να τελειώνουμε, να πάρουμε την απόφαση να 

προχωρήσουμε.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Ασβεστά.  

Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Εκτιμώ ότι έχει ασχοληθεί αρκετά το Δημοτικό Συμβούλιο 

με αυτό το θέμα. Ίσως είναι μία λύση, που θα έχουμε τις λιγότερες αντιδράσεις 

στο σημείο που πάει, γιατί δεν είναι τόσο πυκνοκατοικημένη η εκεί περιοχή. Δεν 

ξέρουμε και δεν ξέρω αν γνωρίζουν οι κάτοικοι εκεί πέρα στη γειτονιά τι 

πρόκειται να γίνει και καλό θα ήταν να μην είχαμε τις αντίστοιχες αντιδράσεις που  

είχαμε και στον Άγιο Κωνσταντίνο.   

 Φυσικά και ο καθένας πρέπει να εκφράζεται. Εμείς δεν έχουμε κανένα 

πρόβλημα με τους Κοπτορθόδοξους Χριστιανούς. Απλώς δεν ξέρω όσον αφορά, 

εάν το γνωρίζει η γειτονιά και δεν πήρα και μία απάντηση στην ερώτηση που 

έκανα προς την Διοίκηση, αν στο αντίστοιχο Πνευματικό Κέντρο και την 

Εκκλησία που έγινε, έγινε τροποποίηση στο ρυμοτομικό.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Αραμπατζή.  

Τον λόγο έχει η κα Τσατσούλη.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Κατά την γνώμη μας το ζήτημα δεν πρέπει σε αυτή την φάση 

που είμαστε να το δούμε από την τεχνική του πλευρά, ούτε αν θέλετε να 

επανέλθουμε στο ζήτημα. Έχει μία αξία βέβαια. Σκεφτείτε λίγο όταν πηγαίναμε, 

ερχόντουσαν για τον Άγιο Κωνσταντίνο, μας έλεγαν δεν θα γίνει Εκκλησία, ένα 

Πολιτιστικό Κέντρο θα είναι. Αποκαλύπτεται εάν θέλετε τώρα ποιος ήταν ο 

σχεδιασμός. Εκ των υστέρων μπορούμε να μάθουμε καλύτερα ποια ήταν τα 

σχέδια.  
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 Αλλά παρακαλώ το Δημοτικό Συμβούλιο να σκεφτεί το εξής. Είμαστε στη 

φάση που προχθές, πριν λίγες μέρες το Συμβούλιο Επικρατείας αποφάσισε, 

ευτυχώς, γιατί βρέθηκαν κάποιοι Δήμοι να παρέμβουν, ότι στα εκχωρούμενα 

οικόπεδα στην ΕΤΑΔ το 2018 δεν έπρεπε να ακολουθηθεί αυτή η διαδικασία. 

Αυτή την στιγμή το ότι ρώτησα εάν είναι ένα από αυτά τα οικόπεδα, κατά τη 

γνώμη μου δεν μπορεί να φύγει από τον προσανατολισμό μίας Δημοτικής Αρχής 

και ενός Δημοτικού Συμβουλίου που παλεύει σταθερά να πάρει την δημόσια γη 

για να την χρησιμοποιήσει προς όφελος των κατοίκων της πόλης.  

 Είμαστε σε μία φάση που μπορούμε ακόμα και με αυτή την δυνατότητα 

που έχουμε να δώσουμε ή να μην δώσουμε άδεια, να πιέσουμε και την Κυβέρνηση 

και την ΕΤΑΔ να προχωρήσει σε βήματα σε αυτή την κατεύθυνση, γιατί με το που 

βγήκε το Συμβούλιο Επικρατείας υπέρ των πέντε Δήμων, η ΕΤΑΔ βγήκε με μία 

δήλωση. Δεν ξέρω ποιος στο επίπεδο της Δημοτικής Αρχής παρακολουθεί με 

σταθερότητα αυτό το ζήτημα.  

 Με αυτή την έννοια καλώ το Δημοτικό Συμβούλιο να μην πάρει απόφαση 

στο συγκεκριμένο σε αυτή την φάση. Να το αξιοποιήσει η Δημοτική Αρχή και το 

Δημοτικό Συμβούλιο το θέμα των Κοπτών, γιατί όντως θέλουν να της το δώσουν 

γιατί υπάρχουν άλλα ζητήματα στην ευρύτερη περιοχή και επιτρέψτε μου, ας μην 

ανοίξουμε αυτή την κουβέντα και να πιέσουμε ακριβώς σήμερα Κυβέρνηση και 

ΕΤΑΔ σε ένα κρίσιμο ζήτημα. Σας δίνουμε από την στιγμή που κάνετε θαρρετά 

βήματα να δώσετε αυτό που ανήκει στον Ηλιουπολίτικο λαό.  

 Δεν είναι δυνατόν να μην το παίρνετε υπόψη σας αυτό.  Δεν είναι δυνατόν! 

Δεν έχουμε πολλά χαρτιά στα χέρια μας αυτή την στιγμή και αυτή την περίοδο, 

κύριοι. Άρα λοιπόν κλείνω με αυτό, όχι λέω για τεχνικούς λόγους με αυτά που 

ήρθε η κα Καλαβρυτινού και είπε και από τη μεριά της καλά έκανε. Να πάρει 

υπόψη της την παλιότερη σκέψη, πολιτική σκέψη ήταν αυτή και να την μεταφέρει 

και στις Υπηρεσίες όταν κάνουν τα κείμενά τους. 

 Κυρία Καλαβρυτινού, δεν είναι ιδιοκτησία της ΕΤΑΔ και είναι λάθος στα 

επίσημα έγγραφα να αναφέρεται με αυτό τον τρόπο. Να το αποφεύγουμε και να το 
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καταγράφουμε ως έχει. Είναι δημόσια περιουσία που την διαχειρίζεται η ΕΤΑΔ, 

όχι ιδιοκτησία της ΕΤΑΔ. Γιατί τα λέω αυτά, κύριοι; Γιατί, όσο εσείς δεν θα τα 

παίρνετε υπόψη, θα τα βρίσκει ο λαός της Ηλιούπολης μπροστά του ως εμπόδια. 

Λοιπόν, καλώ να μην πάρουμε απόφαση σε αυτό το ζήτημα.  

 Το ότι έρχεται ο κ.Μανταδάκης, δεν ξέρει αν είναι σε αυτά τα οικόπεδα, η 

Δημοτική Αρχή δεν μπορεί πολιτικά να το εκτιμήσει. Κατά τη γνώμη μου πάρτε 

ένα χρονικό όριο, για να το εκτιμήσετε πολιτικά ως στοιχείο. Αυτό σας καλούμε 

από την μεριά της «ΛΑΪΚΗΣ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗΣ», άσχετα που εμείς και τότε είχαμε 

διαφωνήσει στην εκχώρηση αν θέλετε και του συγκεκριμένου.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε την κα Τσατσούλη.  

Ο κ.Μανιάτης έχει τον λόγο.  

Π.ΜΑΝΙΑΤΗΣ: Καλύφθηκα από την κα Τσατσούλη. Ευχαριστώ.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τον κ.Μανιάτη.  

Τον λόγο έχει ο κ.Σόφης.  

Γ.ΣΟΦΗΣ: Λοιπόν, είναι ένα θέμα το οποίο επανέρχεται. Εγώ θα υπενθυμίσω 

την δική μας τοποθέτηση όταν ξανασυζητήθηκε και μάλιστα τότε με σχετικά 

μεγάλη ένταση. Εμείς δεν συμφωνήσαμε να γίνει αυτή η ανταλλαγή των 

οικοπέδων. Εμείς είπαμε απλά πράγματα. Οι κύριοι θέλουν να φτιάξουν ένα 

Πολιτιστικό Κέντρο, όπως μας είχαν πει, ένα Πολιτιστικό Ίδρυμα. Δικαίωμά τους 

να βγουν να αγοράσουν ένα οικόπεδο και να το φτιάξουν.  

 Δεν αντιλαμβανόμαστε αυτή την ιστορία των εθνικών λόγων, κ.λπ., γιατί 

αυτό ανοίγει δρόμους που εν πάση περιπτώσει είναι και περίεργοι. Και με ποια 

προσέγγιση θα γίνει; Εκτός από αυτά που είπε η κα Τσατσούλη, που είναι πολύ 

σοβαρά και αφορούν πιο συγκεκριμένα και τον Δήμο, για εμάς πολιτικά μπαίνει 

ένα ζήτημα το πώς αντιμετωπίζουμε μία ιστορία η οποία από ένα Πολιτιστικό 

Ίδρυμα έρχεται πια και γίνεται ένας Ναός σε συγκεκριμένο δόγμα. Δεν μας αφορά 

κατά την δική μας γνώμη. Για αυτό λοιπόν λέμε ότι αυτό το πράγμα πρέπει να 

αποσυρθεί ως θέμα από το Συμβούλιο, να μην περάσει.  
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ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κ.Σόφη. Ο κ.Δήμαρχος;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τελειώσαμε. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, τελειώσαμε. Υπάρχει κάποιος από τους Ανεξάρτητους 

που θέλει να τοποθετηθεί; Όχι. Υπάρχει κάποιος εκπρόσωπος που θέλει να 

μιλήσει; Δεν μιλούμε για αντιπαράθεση. Αν θέλουν να προσθέσουν οι άνθρωποι 

κάτι, ή να μας διαφωτίσουν. Προς Θεού! Δεν είπαμε κάτι τέτοιο. Αν θέλουν κάτι. 

Επειδή παρευρίσκονται, εάν θέλουν οι άνθρωποι να προσθέσουν κάτι. Εντάξει, 

είναι δημότες, είναι πολίτες, δεν πειράζει να τους ακούσουμε. Έχουμε ακούσει 

άλλους και άλλους τώρα. Για το όνομα του Θεού! Ακούμε συνέχεια. Παρακαλώ, 

υπάρχει κάποιος να τοποθετηθεί;  

Κ.ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Καλησπέρα σας. Ονομάζομαι Σπυρόπουλος Κώστας. 

Είμαι ο Τεχνικός Σύμβουλος της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας και ο υπεύθυνος 

μηχανικός κατάθεσης του αιτήματος και του φακέλου που επεξεργάζεται αυτήν 

την στιγμή ο Δήμος.  

 Έχω παρακολουθήσει την συζήτηση και έχω καταλάβει ότι υπάρχουν 

απορίες και ασάφειες, ερωτήματα γύρω από την τεχνική αντίληψη και την νομική 

διάσταση του θέματος. Αυτό που θέλω να διευκρινίσω και είναι όλα τα έγγραφα 

μέσα κατατεθειμένα στο φάκελο, είναι ότι το οικόπεδο αυτό το συγκεκριμένο είχε 

γίνει η παραχώρησή του με τροποποίηση της αρχικής παραχώρησης που είχε δοθεί 

το άλλο οικόπεδο στους Κόπτες με έγγραφο της ΕΤΑΔ. Μπορώ να σας πω 

ακριβώς δηλαδή πότε έγινε.  

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Έγινε στις 14-09-2015. 

Κ.ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Το 2015. Δηλαδή δεν μπορεί να είναι σε οποιαδήποτε 

οικόπεδα αναφέρεστε το 2018. Αυτό το οικόπεδο έχει δοθεί από το 2015 η 

παραχώρησή του με ειδικό σκοπό, ειδική χρήση, υλοποίηση συγκεκριμένη και με 

ρητή δέσμευση από την Κοπτορθόδοξη Εκκλησία για την υλοποίηση και την 

βοήθεια προς το Σωματείο «ΕΡΜΗΣ», για να δημιουργηθεί η αίθουσα πολλαπλών 

χρήσεων που χρειάζεται το Σωματείο, για να βοηθηθούν τα παιδιά με ειδικές 

ανάγκες και οι οικογένειές τους.  
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 Αυτό ήταν ρητή δέσμευση από την Κοπτορθόδοξη Εκκλησία. Η Εκκλησία 

θέλει να βοηθήσει και θέλει να παραστεί στο πλευρό των πολιτών της περιοχής. 

Είναι κοινωφελής ο σκοπός. Δεν έχει να κάνει με οποιαδήποτε πολιτιστικά 

κριτήρια, που το θέτει κανείς σε διάφορα ερωτήματα που άκουσα. Δηλαδή εάν 

υπάρχει κάποιο άλλο ερώτημα, νομίζω ότι η Αιτιολογική Έκθεση και το 

περιεχόμενο του φακέλου που έχουμε καταθέσει στην Τεχνική Υπηρεσία είναι στη 

διάθεση ολονών, για να μπορέσει να αντλήσει όλα τα στοιχεία που χρειάζεται για 

να απαντηθούν αυτά τα ερωτήματα. 

 Δηλαδή δεν έχουμε έρθει με ένα φύλλο απλό ερωτήματος: τροποποιήστε το 

ρυμοτομικό. Ο φάκελος θα σας πω ότι έχει κατατεθειμένα 17 σχετικά έγγραφα. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, είναι πλήρης ο φάκελος. Έχετε κάτι άλλο να 

προσθέσετε; Ευχαριστούμε πάρα πολύ. Ο κ.Δήμαρχος έχει να προσθέσει κάτι πριν 

πάμε στην ψηφοφορία; Όχι.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Ζητούμε ονομαστική ψηφοφορία.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ονομαστική ψηφοφορία. Ξεκινούμε.  

(Ακολουθεί φανερή ψηφοφορία με ονομαστική κλήση) 

………………………………………………………………………………………. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: (Διαβάζει Κατάλογο Μελών) 

- Αντζινάς Ιωάννης. Εκτός αιθούσης  

- Σεφτελής Κωνσταντίνος, ΥΠΕΡ. 

- Πούλος Ιωάννης. Εκτός αιθούσης  

- Βιδάλης Παναγιώτης. Περιμένουμε 

- Χωματά Αικατερίνη. Περιμένουμε 

- Ψυρρόπουλος Ευστάθιος, ΥΠΕΡ. 

- Σερέτη Χριστίνα, ΥΠΕΡ. 

- Μπασούρης Μαρίνος, ΥΠΕΡ. 

- Καλαρρύτης Χρήστος, ΥΠΕΡ. 

- Πανταζόπουλος Ηλίας, ΥΠΕΡ. 

- Ζαννιάς Αναστάσιος, ΥΠΕΡ. 
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- Παπαδόπουλος Κωνσταντίνος, ΑΠΩΝ. 

- Κορμά-Γκουτζιανά Δήμητρα, ΥΠΕΡ. 

- Γρηγορέας Ιωάννης, αποχώρησε. ΑΠΩΝ. 

- Ευσταθίου Αναστάσιος, ΥΠΕΡ 

- Καρανδρέας Παναγιώτης, ΥΠΕΡ. 

- Τσουκαλάς Ανδρέας, ΥΠΕΡ. 

- Κουρής Μιχαήλ, ΥΠΕΡ. 

- Ταμβάκος Δημήτριος, ΥΠΕΡ. 

- Κοκοτίνης Χρήστος, ΥΠΕΡ. 

- Ασβεστάς Δημήτριος, ΥΠΕΡ. 

- Κονδύλης Απόστολος, ΥΠΕΡ. 

- Αραμπατζής Γαβριήλ, ΥΠΕΡ. 

- Αμουργιανός Αλέξανδρος, ΑΠΩΝ. 

- Αθανασίου Αθανάσιος, ΑΠΩΝ. 

- Καραχάλιου Αλεξάνδρα, ΑΠΟΥΣΑ. 

- Τσατσούλη Αναστασία, ΚΑΤΑ. 

- Κούλια Ζωή, ΚΑΤΑ. 

- Χιωτέλης Ιωάννης, ΚΑΤΑ. 

- Στυλιάρας Θωμάς, ΚΑΤΑ. 

- Στασινόπουλος Απόστολος, ΥΠΕΡ. 

- Μανιάτης Πέτρος, ΚΑΤΑ. 

- Σόφης Γεώργιος, ΚΑΤΑ. 

- Γιαννόπουλος Γεώργιος, ΑΠΩΝ. 

- Σκλαβενίτη Ιωάννα, ΕΚΤΟΣ ΑΙΘΟΥΣΗΣ (προσωρινά). 

- Καλούδης Κωνσταντίνος, ΥΠΕΡ. 

- Αγγελή Μαρία, ΥΠΕΡ. 

- Χρυσουλάκης Φώτιος, ΑΠΩΝ. 

- Χωματά Αικατερίνη, ΥΠΕΡ. 

- Βιδάλης Παναγιώτης, ΥΠΕΡ. 
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- Γιαννόπουλος Θεμιστοκλής, ΥΠΕΡ. 

- Γεωργάκης Σταύρος, ΥΠΕΡ. 

………………………………………………………………………………………. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θέμα περνάει Κατά Πλειοψηφία (καταψήφισαν οι κ.κ.: 

Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας, Μανιάτης, Σόφης). 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

(μειοψηφούντων των κ.κ. Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλη, Στυλιάρα, Μανιάτη, 

Σόφη, ενώ οι κ.κ. Αντζινάς και Πούλος προσωρινά βρίσκονται εκτός αιθούσης) 

 

Εγκρίνει την τροποποίηση του εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου του 

Δήμου Ηλιούπολης στο Ο.Τ. 871 για τη χωροθέτηση κοινωφελούς συγκροτήματος 

με κτίρια «Ιερού Ναού & Πνευματικού Κέντρου, της Αιγυπτιακής Κοπτορθόδοξης 

Εκκλησίας της Ελλάδος» σύμφωνα με το συνημμένο σχέδιο πρότασης του 

Τοπογράφου Μηχανικού Κωνσταντίνου Σπυρόπουλου για τις ανάγκες λατρείας 

της θρησκευτικής κοινότητας της Κοπτορθόδοξης Εκκλησίας της Αιγύπτου του 

Δήμου Ηλιούπολης. Η προτεινόμενη τροποποίηση γίνεται επί οικοπέδου το οποίο 

παραχωρήθηκε για το σκοπό αυτό από την ΕΤΑΔ Α.Ε., κειμένου επί των οδών 

Αλιμούντος, Καβαφάκη και Ίωνος Δραγούμη. Το οικόπεδο αυτό έχει συνολικό 

εμβαδόν 1.634,85 τ.μ. και περιγράφεται με τα στοιχεία (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Α). Στο 

σχέδιο της πρότασης  συμπεριλαμβάνεται η θέση των κτιρίων, του Ιερού Ναού και 

του Πνευματικού Κέντρου με δυνατότητα εξυπηρέτησης/συγκέντρωσης 

τριακοσίων (300) ατόμων. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 104/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

------------------------------- 
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ΘΕΜΑ 7ο 

«Έναρξη ενεργειών Τροποποίησης Ρυμοτομικού Σχεδίου για διόρθωση 

εγκεκριμένου Ρ.Σ. στην περιοχή  «Χαλικάκι» λόγω ασυμφωνίας με την 

εφαρμογή του στο έδαφος» 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, μήπως μπορεί να εισηγηθεί και το 7ο θέμα η 

κα Καλαβρυτινού, γιατί θέλει να αποχωρήσει;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Συμφωνούμε …συμφωνούμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει. Πάμε στη συζήτηση του 7ου θέματος, το οποίο αφορά 

στην: «Έναρξη ενεργειών Τροποποίησης Ρυμοτομικού Σχεδίου για διόρθωση 

εγκεκριμένου Ρ.Σ. στην περιοχή  «Χαλικάκι» λόγω ασυμφωνίας με την εφαρμογή 

του στο έδαφος». 

 Η κα Καλαβρυτινού έχει τον λόγο.  

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Αυτό το θέμα το εισηγηθήκαμε και θα θέλαμε να 

αρχίσουμε την διαδικασία για την τροποποίηση του ρυμοτομικού και αφορά την 

περιοχή του χώρου στο Χαλικάκι, δηλαδή και εκεί όπου βρίσκεται ο αθλητικός 

χώρος και δίπλα που είναι ο χώρος πρασίνου.  

 Είναι ένας χώρος του οποίου καταρχήν η ένταξή του έγινε στο Ο.Τ.32 και 

διαμορφώθηκαν οικοδομικά τετράγωνα, όπου στο Γ.Π.Σ. προτείνεται για 

ανάπλαση ο χώρος αυτός. Το 1994 γίνεται η πρώτη τροποποίηση, ένα μέρος των 

οικοδομικών τετραγώνων αυτού του ευρύτερου χώρου, ο οποίος προτείνεται για 

χρήση για αθλητικές εγκαταστάσεις και ενοποιούνται αυτά τα οικοδομικά 

τετράγωνα.  

 Από την στιγμή αυτή ξεκινάει μία κατασκευή ενός αθλητικού χώρου της 

περιοχής αυτής από την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού και το 2003 γίνεται μία 

νέα τροποποίηση η οποία συμπεριλαμβάνει τον προηγούμενο χώρο, αλλά 

ταυτόχρονα άλλα 12 οικοδομικά τετράγωνα τα ενοποιεί και φτιάχνει ένα χώρο 

πρασίνου και αναψυχής, αυτό που ξέρουμε σήμερα το περπάτημα με το Χαλικάκι.  

 Τι γίνεται τώρα; Εμείς ως Τεχνική Υπηρεσία καταρχήν προσπαθούμε να 

κάνουμε κάποια σχέδια και να διαμορφώσουμε και να αναβαθμίσουμε αυτό τον 
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χώρο από την μια μεριά. Από την άλλη μεριά υπάρχουν και αιτήσεις δημοτών, οι 

οποίοι προβληματίζονται γιατί τα τοπογραφικά διαγράμματα της ένταξης είτε του 

2003 που είναι το τελευταίο, το πιο πρόσφατο, ή του 1994, στα τοπογραφικά αυτά 

επί των ρυμοτομικών γραμμών δεν υπήρχαν σταθερά σημεία εξαρτημένα από 

γεωχωρικά συστήματα, όπως γίνεται σήμερα.  

 Αυτό έχει ως αποτέλεσμα, επειδή σήμερα ζητούνται τέτοια τοπογραφικά 

και πάμε να βάλουμε και ο χώρος αυτός περιέχει, όπως σας εξήγησα, πάρα πολλά 

οικοδομικά τετράγωνα, δεν είναι ένα, είναι ένας ευρύτερος χώρος, υπάρχει μία 

απόκλιση ανάμεσα στο εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο με τις τροποποιήσεις του, 

σε σχέση με την πραγματικότητα. Αυτός είναι ο λόγος που ζητούμε αυτή την 

τροποποίηση.  

 Όσον αφορά αυτό που έμαθα, η ερώτηση γιατί λέμε ότι θα ληφθεί υπόψη 

και ο περιβάλλων χώρος, κ.λπ., είναι γιατί το ΦΕΚ, εννοείται ότι θα λάβουμε 

υπόψη μας την κατάσταση που υπάρχει γύρω από αυτό, αλλά επειδή αυτές οι 

τροποποιήσεις που έχουν γίνει είτε το 1994, είτε το 2003, προβλέπουν 

πεζοδρόμους οι οποίοι βρίσκονται γύρω από την περιοχή αυτή, ίσως χρειαστεί μία 

μεταβολή, μία διαφορετική διαμόρφωση στους πεζοδρόμους, οπότε δεν είναι μόνο 

το πράσινο, αλλά είναι και οι πεζόδρομοι που τους συνοδεύουν.  

 Περισσότερες πληροφορίες θα έχουμε όταν κάνουμε πια την εισήγησή μας 

για την τροποποίηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα εδώ είναι η έναρξη ενεργειών. Αποφασίζουμε για την έναρξη 

ενεργειών τροποποίησης και θα ξαναέρθει μετά στο Δημοτικό Συμβούλιο, από ότι  

κατάλαβα, κα Καλαβρυτινού.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Ποια είναι η ανάγκη; 

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Κοιτάξτε να δείτε, π.χ. εάν θέλω εγώ, και ως Δήμος το 

έχουμε αυτό το πρόβλημα, αλλά το έχουν και οι δημότες, εάν ένας δημότης ο 

οποίος βρίσκεται δίπλα στην τροποποίηση αυτή και θέλει να πάρει έγκριση 

πολεοδομικών γραμμών από την Πολεοδομία και να εκδώσει οικοδομική άδεια, 

επειδή υπάρχει αυτή η μεγάλη ασάφεια, η διαφορά μάλλον, όχι η ασάφεια, δεν 
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είναι ασάφεια, είναι διαφορά μεταξύ υπάρχουσας εφαρμογής, υπάρχουσας 

κατάστασης και ρυμοτομικού σχεδίου, η Πολεοδομία το βρίσκει ως πρόφαση και 

δεν προχωράει την διαδικασία. Αυτό αφορά και τους δημότες σε ιδιωτικά έργα, 

αφορά και τον Δήμο, που δεν μπορούμε να προχωρήσουμε σε ανάπλαση της 

περιοχής και να πάρουμε έγκριση για ανάπλαση, εάν δεν έχουμε τακτοποιήσει 

αυτό το ζήτημα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Θέλω να κάνω μία ερώτηση, Πρόεδρε. Καταρχήν να κάνω 

μία επισήμανση. Γκρινιάζουμε πάντα ότι δεν έρχονται υπηρεσιακοί και αυτή την 

στιγμή που έχει έρθει και θεωρώ την Θάλεια Καλαβρυτινού έναν εξαίρετο 

υπάλληλο της Τεχνικής Υπηρεσίας, δεν βρίσκονται ούτε δέκα Δημοτικοί 

Σύμβουλοι μέσα στην αίθουσα. Είναι ντροπή για το Δημοτικό Συμβούλιο αυτή η 

κατάσταση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μακάρι να μπορούσα να τους κρατήσω μέσα και να μη φύγουν.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Δηλαδή δεν είμαστε ούτε δέκα. Προσβάλλει το Δημοτικό 

Συμβούλιο. Το θέμα είναι το εξής. Αυτή την στιγμή έχει κατατεθεί αίτηση για 

διπλανό οικόπεδο για να βγάλει άδεια να χτίσουν, ή να πάρουν μία άδεια από την 

Πολεοδομία. Γνωρίζετε εάν έχει έρθει στην Υπηρεσία κάτι τέτοιο; 

 Ευχαριστώ. 

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Υπάρχει ένα αίτημα ενός δημότη στο δρόμο επί της 

Σαρωνικού που θέλει να χτίσει. Έχει κάνει αίτημα στην Πολεοδομία. Υπήρχε μία 

μεγάλη συνεργασία της Πολεοδομίας με τον Δήμο Ηλιούπολης όσον αφορά αυτό 

το πράγμα, για να φτιάξουμε το Τοπογραφικό του έτσι ώστε να συμφωνούμε όλοι, 

για να μπορέσει να χτίσει. Ο ίδιος ζήτησε χωρική μεταβολή από το Κτηματολόγιο, 

γιατί υπήρχε πρόβλημα και στο Κτηματολόγιο.  

 Είναι μία ολόκληρη ιστορία την οποία θα μπορούσα να σας την αναφέρω 

αυτή την στιγμή, αλλά θα ήθελα να σας τα πω σε σύνολο. Αυτή την στιγμή για το 

συγκεκριμένο δεν αντιμετωπίζει πρόβλημα και μπορεί να προχωρήσει. Όμως εμείς 

επειδή έχουμε ένα γήπεδο το οποίο το έχουμε βάλει σε λάθος θέση, να σας το 
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δώσω να καταλάβετε, πρέπει να τακτοποιήσουμε τα ζητήματά μας. Δηλαδή για 

αυτό υπάρχει μεγάλη ανάγκη αυτή την στιγμή να τακτοποιηθούμε ως Δήμος και 

για εμάς και για τους δημότες που βρίσκονται γύρω από εμάς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Σας ευχαριστούμε πολύ. Τον λόγο έχει ο κ.Κουρής.  

Μ.ΚΟΥΡΗΣ: Δηλαδή πάμε να κάνουμε μία πραγματική αποτύπωση του τι 

συμβαίνει στην περιοχή.  

Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Να σας πω κάτι. Δεν πάμε να την κάνουμε. Την έχουμε 

ήδη ξεκινήσει την αποτύπωση, γιατί επειδή φαντάζομαι θα γνωρίζετε ότι υπάρχει 

και ένα έργο, υπάρχει μία χρηματοδότηση από την Περιφέρεια για την 

βιοκλιματική του Πρασίνου στο Χαλικάκι, είχε ήδη προηγηθεί μία αποτύπωση και 

είχε διαπιστωθεί αυτό το πρόβλημα που παρουσιάζουμε αυτή την στιγμή.  

 Δηλαδή ακόμα και αυτό το έργο για να προχωρήσει, βέβαια αυτή την 

στιγμή δεν είναι το πρόβλημα σε εμάς, η Περιφέρεια τώρα, αλλά για να 

προχωρήσουμε και να μπορέσουμε αυτό το έργο να το υλοποιήσουμε, έχουμε και 

εμείς την ανάγκη να τακτοποιήσουμε. Διότι, να σας πω ας πούμε για το έργο, να 

σας μιλήσω για το έργο. Π.χ. δείχνει σε ένα σημείο, σε κάποια καταστήματα στην 

περιοχή του Σαρωνικού, όπου έχει βάλει ρυμοτομικές γραμμές και μετά την 

τροποποίηση του ρυμοτομικού το 2003, προφανώς κάποιοι φύτεψαν κάποια 

δέντρα και πας εκεί και στο σημείο το οποίο είναι να χτιστεί αυτός ο χώρος έχει 

πεύκα.  

 Άρα λοιπόν εμείς πρέπει λίγο να μετακινήσουμε αυτό τον χώρο αριστερά-

δεξιά, για να μην βγάλουμε τα πεύκα τα οποία ήδη έχουν αυτό το ύψος. Δηλαδή 

έχουμε και εμείς κάποιες ανάγκες μέσα στον ίδιο τον χώρο, αλλά έχουμε 

προσαρμογής και έχουμε και κάποιες ανάγκες που αφορούν όταν ο χώρος ο δικός 

μας πλησιάζει τους γείτονές μας. Εντάξει;  

Μ.ΚΟΥΡΗΣ: Είπατε ότι δεν είχατε συντεταγμένες τριγωνομετρικές από ότι 

κατάλαβα από εκείνα τα κολωνάκια που έφτιαχνε η γης παλιά και μας έδιναν 

ακριβή στίγματα. Τώρα θα πάτε από τους δορυφόρους;  
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Θ.ΚΑΛΑΒΡΥΤΙΝΟΥ: Ακριβώς. Τώρα είναι διαφορετικά τα συστήματα και αυτό 

είναι το πρόβλημα που γενικά, δεν ξέρω αν το ξέρετε, γενικά αντιμετωπίζει ο 

Δήμος Ηλιούπολης ένα τέτοιο θέμα, αλλά και άλλοι Δήμοι. Εγώ τώρα λέω για 

εδώ, γιατί μιλούμε για τον Δήμο Ηλιούπολης.  

 Επειδή κάποια στιγμή λοιπόν από εκεί που ήταν όλα, αποτυπώναμε ένα 

Οικοδομικό Τετράγωνο και δίπλα τον δρόμο απέναντι και τον άλλον και κάπου τα 

βρίσκαμε, ξαφνικά όταν μπήκε αυτό το σύστημα και μας έβαλε, αν μπείτε στο 

www.e-poleοdomia, θα καταλάβετε ότι το εγκεκριμένο μας ρυμοτομικό σε σχέση 

με την πόλη μας βρίσκεται αλλού για αλλού. Γιατί συμβαίνει αυτό; Συμβαίνει 

γιατί ξαφνικά βάλαμε ένα σύστημα από πάνω, το οποίο κοιτάζει ακρίβειες. Εμείς 

έχουμε χάρτες οι οποίοι έχουν μεγάλη κλίμακα, είναι παλιοί και δεν έχουμε 

αδιάσειστα τα σχέδια, στα οποία υπάρχουν συστολές, κ.λπ. και όπως ξέρουν και οι 

τοπογράφοι αυτές οι αποκλίσεις είναι πολύ μεγάλες, μπορεί να φτάσουν τα 2 

μέτρα από τον μικρό αυτό χάρτη μέχρι την κατάσταση την οποία αντιμετωπίζουμε 

σήμερα, με αποτέλεσμα σε πολλά σημεία της πόλης, να μην πω σε πολλά, να πω 

σε αρκετά σημεία της πόλης να υπάρχει αυτό το πρόβλημα.  

 Αυτή την στιγμή το εντοπίζουμε στο Χαλικάκι και ξεκινούμε εδώ μία 

τροποποίηση, αλλά είναι κάτι που ήταν η ευκαιρία σήμερα, Αντιδήμαρχε, να το 

θίξουμε και θα επανέλθουμε πιθανόν με άλλα τέτοια ζητήματα στην πόλη μας, 

γιατί είναι γεγονός ότι προκύπτουν σιγά-σιγά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει καμία αντίρρηση; Όχι.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περνάει το θέμα Ομόφωνα.  

 Σας ευχαριστούμε, κα Καλαβρυτινού. Καλή δύναμη στο έργο σας.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Ομόφωνα Αποφασίζει   

http://www.e-pole%CE%BFdomia/
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 Εγκρίνει την έναρξη ενεργειών για την τροποποίηση ρυμοτομικού σχεδίου 

και την διόρθωση εγκεκριμένου Ρ.Σ. στην περιοχή  «Χαλικάκι» λόγω ασυμφωνίας 

με την εφαρμογή του στο έδαφος, και συγκεκριμένα αφορά την «Διόρθωση της 

«Τ.Ρ.Σ Δήμου Ηλιούπολης περιοχή Χαλικάκι με χαρακτηρισμό χώρου πρασίνου 

και αναψυχής» (ΦΕΚ 1127/δ/2003), λόγω ασυμφωνίας με της εφαρμογής της στο 

έδαφος σε βαθμό Τροποποίησης». Στο πλαίσιο της εν λόγω διόρθωσης θα 

μελετηθεί ο ευρύτερος χώρος αναψυχής και αθλητισμού, λαμβάνοντας υπόψη και 

την υπάρχουσα κατάσταση, με το σκεπτικό να καλύπτει τις σημερινές ανάγκες της 

περιοχής και παρέπεμψε το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για τη λήψη της 

τελικής απόφασης.      

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 105/2020 και είναι αναρτητέα στο διαδίκτυο. 

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 3ο 

«Λήψη μέτρων ελάφρυνσης νοικοκυριών και επιχειρήσεων της πόλης μας που 

επλήγησαν λόγω υποχρεωτικής αναστολής λειτουργίας των επιχειρήσεων και 

αναστολής εργασίας των εργαζομένων για τον περιορισμό διασποράς του covid-

19» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο το 3ο θέμα 

Ημερησίας Διατάξεως, το οποίο αφορά σε: «Λήψη μέτρων ελάφρυνσης 

νοικοκυριών και επιχειρήσεων της πόλης μας που επλήγησαν λόγω υποχρεωτικής 

αναστολής λειτουργίας των επιχειρήσεων και αναστολής εργασίας των 

εργαζομένων για τον περιορισμό διασποράς του covid-19». 

 Ήθελα να πω ότι παρίσταται ο Πρόεδρος του Εμπορικού Συλλόγου, όπως 

επίσης παρίστανται και από την Ένωση Επαγγελματιών Βιοτεχνών και Εμπόρων 

Ηλιούπολης. Έχουν στείλει και ένα υπόμνημα. Αλλά αφού είναι εδώ, θα τους 

δώσουμε την δυνατότητα και να μιλήσουν.  

 Τον λόγο έχει ο κ.Βιδάλης.  
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Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Σας ευχαριστώ. Όπως είχε δηλώσει και ο Δήμαρχος, από 07-04-

2020 είχαμε εξαγγείλει λήψη μέτρων για την στήριξη των επιχειρήσεων και των 

νοικοκυριών της πόλης μας που επλήγησαν, λόγω της πανδημίας που είχαμε με 

τον covid-19. Καλούμαστε λοιπόν σήμερα να πάρουμε απόφαση και να 

εξειδικεύσουμε ακριβώς αυτά τα μέτρα, καθώς και τον τρόπο εφαρμογής τους. 

Εισηγούμαστε στο Σώμα τα εξής: 

1. Απαλλαγή Ενιαίου Ανταποδοτικού Τέλους, Τέλους καθαριότητας.  

 Εντάξει, άμα δεν θέλετε. Τέλος πάντων, κ.Κουρή, για να προχωρήσουμε 

πιο γρήγορα, ζητούμε:  

1. Απαλλαγή από τα νοικοκυριά που έχουν τουλάχιστον ένα άτομο που είναι 

σε αναστολή.  

2. Ζητούμε αναστολή-απαλλαγή του Ενιαίου Ανταποδοτικού Τέλους 

Καθαριότητας και για τις επιχειρήσεις για τους τρεις μήνες.  

3. Μείωση ετήσιου Τέλους Κατάληψης κοινοχρήστου χώρου για τους τρεις 

μήνες, το οποίο θα είναι τα 3/12 ουσιαστικά από αυτά που ήταν ουσιαστικά 

να πληρώσουν.  

 Να ξέρετε το εξής. Ότι, έγινε πολύ μεγάλη προσπάθεια να δούμε μήπως 

αυτό μπορέσουμε να το μεγαλώσουμε, γιατί ξέρουμε ότι τώρα άνοιξαν και τα 

καταστήματα, για να μπορέσουμε να τους βοηθήσουμε παραπάνω και τα 

νοικοκυριά. Παρ’ όλα αυτά βάσει νόμου δεν έχουμε το δικαίωμα αυτό. Αλλά σας 

παραθέτουμε την σκέψη μας, ότι θέλουμε να το δούμε για το 2021, στο οποίο θα 

υπάρξει μία μείωση δημοτικών τελών στις επιχειρήσεις σε αντιστάθμιση όλων των 

καταστάσεων που ζούμε σήμερα.  

 Παρακαλώ πολύ ερωτήσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Τον λόγο έχει ο κ.Αραμπατζής.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Είχα θέσει και παλιότερα μία ερώτηση προς την Δημοτική 

Αρχή και να σας θυμίζω ότι όταν είχε γίνει μία απεργία, είχε βγει τότε ο Δήμαρχος 

και είχε πει ότι δεν θα πληρωθούν τα δημοτικά τέλη. Νομίζω το θυμάται και ο 

σημερινός Δήμαρχος. Στην απεργία όταν είχε γίνει, είχε ανακοινώσει τότε η  
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Δημοτική Αρχή ότι δεν θα πληρωθούν τα δημοτικά τέλη για εκείνες τις ημέρες.  

 Αυτό μετέπειτα η Υπηρεσία είπε ότι αδυνατούσε να απαλλάξει για κάποιο 

χρονικό διάστημα τους δημότες, γιατί δεν το επέτρεπε το σύστημα. Η ερώτησή 

μου έχει να κάνει με το ότι, πώς εσείς τώρα βρήκατε τον τρόπο να απαλλάξετε 

τους δημότες από τα δημοτικά τέλη; 

 Ευχαριστώ.  

Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Καταρχήν να ξέρετε, γιατί δεν το είπα αυτό στην εισήγησή μου, ότι 

οι αιτήσεις θα γίνουν ηλεκτρονικά και δια ζώσης στο Δήμο Ηλιούπολης. Να 

ξέρετε ότι υπάρχει ένα καινούριο σύστημα, δεν ξέρω αν υπήρχε παλιά, στο οποίο 

μέσα από την ηλεκτρονική πλατφόρμα θα παίρνουν όλα τα στοιχεία που θα μας 

δηλώνει το νοικοκυριό ή αντίστοιχα και οι επιχειρήσεις. Θα υπάρξει μέσα από 

εκεί ένα αποτέλεσμα σε ένα excel πολύ μεγάλο, το οποίο μέσα από το σύστημα 

της ΑΔΜΗΕ που μπορούμε και στέλνουμε, θα στέλνουμε αυτό το excel και 

αυτόματα η μείωση των τελών δεν θα γίνει αναδρομικά. Αυτό δεν είναι δυνατόν. 

Θα γίνει στους επόμενους μήνες. Δηλαδή συμψηφιστικά στους επόμενους τρεις 

μήνες. Δεν πάμε στους προηγούμενους μήνες και λέμε δεν θα πληρώσετε. Πάμε 

στους επόμενους μήνες και δεν πληρώνουν.  

 Ακριβώς, αυτό εννοώ. Αυτή είναι η τακτική που γίνεται και γίνεται σε 

όλους τους Δήμους που μπαίνουν σε αυτή την διαδικασία, σε συνεργασία με τους 

αντίστοιχους παρόχους, γιατί υπάρχει ένα κεντρικό σύστημα στην ΑΔΜΗΕ που 

έχει σύνολο τους παρόχους και ξέρει από τον αριθμό των ρολογιών σε ποιο 

πάροχο ανήκει ο καθένας και πάει και ενημερώνει για αυτή την διαδικασία. Έτσι 

ουσιαστικά δίνουμε και τα δημοτικά τέλη, πόσο χρεώνουμε σε κάθε νοικοκυριό ή 

επιχείρηση. Έχουμε δικαίωμα λόγω της πανδημίας να το κάνουμε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου υπάρχει.  

Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Υπάρχει και για αυτό θα βάλουμε και μία καταληκτική ημερομηνία 

αιτήσεων, γιατί δεν μπορεί να πάει καθ’ όλη την διάρκεια μέχρι το τέλος του 

χρόνου. Αυτή που θα υπάρξει θα είναι μέχρι 15 Ιουλίου, όλοι να έχουν κάνει τις 

αιτήσεις και μετά τις 15 Ιουλίου θα γίνει επεξεργασία όλων των στοιχείων και θα 
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σταλούν ηλεκτρονικά στον ΔΕΔΔΗΕ και ο ΔΕΔΔΗΕ θα τα στείλει στους 

παρόχους, ανάλογα με το ηλεκτρολογικό ρολόι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κ.Αντιδήμαρχε. Τον λόγο έχει ο κ.Γιαννόπουλος για 

ερώτηση.  

Θ.ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εκ μέρους της Παράταξης «ΠΡΩΤΑ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ» θα 

θέλαμε να τοποθετηθούμε πάνω στο θέμα. Συγγνώμη, ερώτηση. Θα τηρήσουμε το 

τυπικό και θα κατέβω από το έδρανο. Τοποθέτηση θέλω εγώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Τσατσούλη, έχετε τον λόγο.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Κύριε Αντιδήμαρχε, με βάση αυτές τις προτάσεις που κάνετε, 

έχετε υπολογίσει τι ποσόν σημαίνει για τον Δήμο αυτό; Τι ύψος ποσού σημαίνουν 

αυτές οι απαλλαγές;  

 Δεύτερο που θέλω να σας ρωτήσω. Μια και επικαλεστήκατε και τη 

νομιμότητα, σε σχέση με τον χρόνο που μπορείτε ή δεν μπορείτε, μέσα στις 

Πράξεις Νομοθετικού Περιεχομένου καλούνται τα Δημοτικά Συμβούλια να 

αποφασίσουν και για τυχόν επέκταση των τραπεζοκαθισμάτων, να μειώσουν τα 

τέλη έως 50%. Γιατί αυτό δεν το φέρατε στο σχεδιασμό δηλαδή, που έτσι και 

αλλιώς υπάρχει;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Ψυρρόπουλος για ερώτηση.  

Ε.ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ: Τις ερωτήσεις θα τις κάνει από την Παράταξή μας ο 

κ.Γιαννόπουλος. Αλλά επί τη ευκαιρία θα ήθελα και εγώ να κάνω δύο ερωτήσεις 

στον αρμόδιο Αντιδήμαρχο. Τι ενέργειες έχετε κάνει με τα καταστήματα τα οποία 

δεν είχαν περαιτέρω κοινόχρηστο χώρο να διαθέσουν με τα τραπεζοκαθίσματά 

τους. Τέλος πάντων, τι έχετε κάνει με αυτά τα καταστήματα, γιατί κάποια δεν 

είχαν μεγάλο κοινόχρηστο χώρο όπως έγιναν σε κάποιες περιπτώσεις, που δεν θα 

αναφερθούμε κατά περίπτωση.  

 Ένα δεύτερο. Ο Δήμος ως Οργανισμός και όλες του οι δομές, πώς έχει 

βοηθήσει τις επιχειρήσεις του Δήμου Ηλιούπολης; Έχετε τέλος πάντων στο πλάνο 

σας να κάνετε κάποιες αγορές για όλα τα βασικά είδη που έχει ο Δήμος για τα 

σχολεία; Όπως γνωρίζετε, έχουμε πάρα πολλές δομές που έτσι προμηθευόμαστε 
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πολλά προϊόντα ως Δήμος. Θέλουμε να μας πείτε τι προγραμματισμό έχετε κάνει 

για να στηρίξετε εμπράκτως αυτές τις επιχειρήσεις. 

 Ευχαριστώ.  

Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Να απαντήσω. Να ξεκινήσουμε λίγο από τα τραπεζοκαθίσματα. 

Τώρα όπως γνωρίζετε, ο νόμος έχει δύο σκέλη. Το ένα σκέλος λέει ότι όπου 

δύναται να επεκταθούν τα τραπεζοκαθίσματα μέχρι 100%, πληρώνοντας τα ίδια 

τέλη για την κατάληψη και το άλλο σκέλος λέει ότι όπου δεν μπορεί, θα μειωθεί 

κατά 50%. 

 Τι έχουμε κάνει εμείς. Εμείς έχουμε πει και έχουμε ζητήσει από τους 

καταστηματάρχες και τις επιχειρήσεις να μας φέρουν σκαρίφημα και αίτηση πού 

μπορούν να αναπτύξουν τραπεζοκαθίσματα και με τι ποσοστό παραπάνω από ότι 

έχουν. Για αυτό νομίζω μίλησε και πριν ο κ.Στασινόπουλος και ανέλυσε την 

διαδικασία που μπορεί να γίνει. Να κάνουν αιτήσεις και μετά εμείς θα ελέγξουμε 

αυτές τις δυνατότητες και τη νομιμότητα της επέκτασης, γιατί η επέκταση έχει να 

κάνει και με συγκεκριμένες προδιαγραφές πεζοδρομίων, υγειονομικών διατάξεων, 

κ.λπ.  

 Τι γίνεται με τους άλλους. Εάν έχετε προσέξει, στο Δήμο Ηλιούπολης τώρα 

τελευταία αναπτύσσουμε και εμείς, πάμε στην ψηφιακή εποχή. Έχουν βγει δυο 

ψηφιακά πιστοποιητικά που υπάρχουν στο site. Το ένα λέει κατάληψη 

τραπεζοκαθισμάτων και το άλλο λέει 50% μείωση. Που σημαίνει τι; Ότι, οι 

επιχειρήσεις μπορούν να πάνε μέσα από αυτό να κάνουν μία αίτηση και από την 

στιγμή που δεν μπορούν να αναπτύξουν τραπεζοκαθίσματα, να πάρουν 50% 

μείωση κατάληψης τραπεζοκαθισμάτων. Άρα το έχουμε προβλέψει, το έχουμε 

ενημερώσει, το έχουμε βάλει στο site και μπορούν να μπουν από εκεί να κάνουν 

την αίτηση. Φυσικά μπορούν να έρθουν και να την κάνουν και στο Δημαρχείο. 

Αλλά το έχουμε προβλέψει αυτό, είμαστε σε αυτή την διαδικασία.  

 Το συνολικό ποσόν. Αυτή την στιγμή να σας πω την αλήθεια, έχουμε κάνει 

μια πρόβλεψη. Αλλά ότι και να σας πω αν δεν δούμε τις αιτήσεις που μπορεί να 

έρθουν, δεν μπορώ να σας πω ακριβώς νούμερο. Αυτό όμως που μπορώ να σας πω 
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είναι ότι εκεί που το έχουμε υπολογίσει, μπορούμε να το αντέξουμε αυτό. Τι να 

σας πω περίπου; Άμα σας πω εγώ ότι είναι 500.000,00€ και είναι 600.000,00€ ή 

είναι 700.000,00€, θα μου πείτε ότι είπα λάθος νούμερο. Κάνουμε οικονομική 

διαχείριση σωστή και μπορούμε να το αντέξουμε.  

 Προφανώς θα το πούμε. Θα το φέρουμε. Μόλις έχουμε τα πρόσθετα 

στοιχεία, θα σας πούμε ποια ήταν η ωφέλεια των νοικοκυριών και των 

επιχειρήσεων.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Δεν ρωτώ με την έννοια να δω τις ικανότητές σας στη 

διαχείριση. Αλλά για το πώς πρέπει να απευθυνθούμε προς την μεριά της 

Κυβέρνησης και πώς χρηματοδοτεί τους Δήμους. 

Π.ΒΙΔΑΛΗΣ: Νομίζω σε αυτό είμαστε στην ίδια γραμμή. Και εμείς ζητούμε 

χρηματοδότηση, γιατί καταλαβαίνετε ότι πολλά κονδύλια έχουν φύγει τώρα σε 

διαφορετικούς σκοπούς λόγω του covid και λόγω των υπαλλήλων που έπρεπε να 

πάρουμε λόγω εκτάκτων αναγκών, έχει διαμορφωθεί όλο το πλάνο του 

Προϋπολογισμού. 

 Όσον αφορά αυτό που είπε ο κ.Ψυρρόπουλος για τις επιχειρήσεις, να 

ξέρετε κ.Ψυρρόπουλε, ότι είμαστε σε πολύ συχνή επικοινωνία και συνεργασία με 

τον Εμπορικό Σύλλογο της Ηλιούπολης, με τον οποίο συνεργαζόμαστε και 

ψάχνουμε να βρούμε τρόπους να συνεργαστούμε και να μπορέσουμε να 

δυναμώσουμε την αγορά της Ηλιούπολης. Αυτός είναι ο στόχος μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ ο κ.Μπίρλης και μετά από την Ένωση 

Επαγγελματιών Βιοτεχνών και Εμπόρων Ηλιούπολης.  

ΜΠΙΡΛΗΣ(Εκπρ.φορέα): Καλησπέρα σε όλους. Απλά θέλω να πω κάτι. Η 

προηγούμενη παρέμβασή μας ήταν να προηγηθούμε θεμάτων, γιατί ειδικά σήμερα 

γνωρίζετε εσείς ότι είμαστε από το πρωί σε Συσκέψεις. Είχαμε την Σύσκεψη με 

τον Υφυπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, με ένα Πρόγραμμα που ξεκινάει στο 

Δήμο Ηλιούπολης ένας από τους 13 Δήμους στη χώρα πιλοτικά, με την 

αναδιαμόρφωση προς το καλύτερο, το Πρόγραμμα Κ – plus, όπου θα έχει σκοπό 

την σύνδεση της τοπικής αγοράς, των επιχειρηματιών, του Δήμου, προς όφελος  
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των επιχειρήσεων και της πόλης.  

 Θέλω να κάνω ένα παράπονο και ένα ευχαριστώ. Κάναμε όντως μέσα στον 

κορωνοϊό δύο τηλεδιασκέψεις με παρουσία του Δημάρχου τρίωρες, με ελεύθερο 

βήμα για τους επαγγελματίες της πόλης και κατατέθηκαν όλες οι προτάσεις. Ποιο 

είναι το παράπονο. Είχαμε την υπόσχεση και πιστεύω να μην ξεχαστεί αυτό, ότι 

θα γίνει μία Συνεδρίαση με αποκλειστικό θέμα τα θέματα των επιχειρήσεων. Το 

είχαμε πει, ότι αυτό θα το κάναμε στις 11 Ιουνίου, αν θυμάμαι λάθος, με 

διορθώνετε και για αυτό θέλω λοιπόν το σημερινό που έχει ένα κομμάτι που είναι 

αν θέλετε ρυθμισμένο από την Κυβέρνηση των δημοτικών τελών και όχι μόνο, 

έχουμε βάλει και ένα άλλο θέμα, θα το δούμε, να μην ξεχαστεί η άλλη υπόσχεση. 

 Διότι, εμείς δεν βλέπουμε σήμερα όλα αυτά που γίνονται ενόψει 

κορωνοϊού, είναι ένα πείραμα αν θέλετε για την κοινωνία, που σημαίνει 

πεζοδρομούμε την Ειρήνης, αλλά θα δούμε και την ανταποδοτικότητα του μέτρου 

προς το καλό της κοινωνίας και των ίδιων των επιχειρήσεων, να μην ξεχαστεί 

αυτό. Διότι, ήδη έχουμε θέματα τα οποία θα τα είχαμε βάλει εάν είχαμε μία 

Συνεδρίαση συνολικών θεμάτων.  

 Για παράδειγμα, φωνάξαμε το Πράσινο Ταμείο. Μία ερώτηση που θα 

κάναμε, αλλά δεν θέλαμε να βαρύνουμε την διαδικασία είναι γιατί να 

προτιμήσουμε χρήματα για μία ανάπλαση παιδικής χαράς και να μην πάμε σε 

πολλαπλάσια χρήματα που προβλεπόντουσαν για ποδηλατοδρόμιο, 

ποδηλατόδρομο και να το βάλουμε θέμα που είναι της εποχής και μάλιστα έχει 

μπει και στην τηλεδιάσκεψη από πάρα πολύ κόσμο.  

 Σε ότι αφορά το συγκεκριμένο, εμείς είπαμε από πού ξεκινούμε, να μην 

κλείσει ούτε ένα κατάστημα εστίασης και λέμε εστίασης γιατί τώρα μιλούμε με 

συνθήκες σημερινές, χωρίς να ξέρουμε τι γίνεται τον Σεπτέμβρη. Μιλούμε με το 

σήμερα. Θετικά όλα τα μέτρα μείωσης. Μακάρι να μπορούσατε να πάρετε και 

απόφαση ελάφρυνσης του 0,50% του «ΖΗΤΑ», ο Δήμαρχος το έχει ακούσει το 

αίτημα και φυσικά να διευκολυνθούν οι επιχειρηματίες τηρώντας δύο κανόνες:  

την πρόσβαση στα Α.Μ.Ε.Α. και την κυκλοφορία των πεζών.  
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 Από εκεί και πέρα όποια πρόταση μπορεί να γίνει, έχουν γίνει προτάσεις 

και το ξέρω ότι ο Δήμαρχος καθημερινά ασχολείται με το θέμα αυτό από 

επιχειρηματίες που ζητούν και την δική μας παρέμβαση. Δεν παρεμβαίνουμε σε 

καμία περίπτωση. Λέμε ότι όσες πεζοδρομήσεις που θα διευκολύνουν τα 

καταστήματα, να γίνουν, αρκεί να συνυπάρχει σεβασμός. Μάλιστα την 

ευαισθησία μας την έχουμε δείξει όταν συμμετείχαμε με πρωτοβουλία να 

καταγγέλλουμε το παράνομο parking. Το θυμάστε. Ήταν και ο κ.Στασινόπουλος 

που το ενεργοποιούσαμε.  

 Από εκεί και πέρα περιμένω την υπόσχεση για ένα ειδικό Συμβούλιο με 

θέματα των επιχειρήσεων, όπου θα μπορέσουμε να αναλύσουμε πάρα πολλά 

θέματα. Να τελειώσουμε με το υγειονομικό θέμα που δείχνει ότι πάμε καλά και 

μετά όπως φωνάζουν τους ειδικούς, Επιμελητήρια, βλέπετε ότι όλοι είναι 

συντεταγμένοι σε σχέση με τα οικονομικά, ελπίζουμε ότι θα νικήσουμε και το 

οικονομικό πρόβλημα.  

 Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς σας ευχαριστούμε πολύ, κ.Μπίρλη. Παρακαλώ πολύ από 

την Ένωση Επαγγελματιών-Βιοτεχνών και Εμπόρων Ηλιούπολης, κάποιος να 

πάρει τον λόγο. Ο κ.Πανανικολάου. Έχετε τον λόγο, κ.Πρόεδρε.  

Σ.ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ(Πρόεδρος Ε.Β.Ε.Ε. Ηλιουπ.): Ευχαριστώ, κ.Πρόεδρε. 

Σπύρος Παπανικολάου είναι το όνομά μου και είμαι Πρόεδρος της Ένωσης 

Επαγγελματιών και Βιοτεχνών της Ηλιούπολης. Κάπως αλλιώς είχα 

προγραμματίσει να ξεκινήσω την τοποθέτησή μου και επειδή κατάλαβα ότι 

κάποιοι άλλοι από την Ένωση των Εμπόρων έχουν καθίσει στο τραπέζι για 

κάμποσες φορές, εμείς είμαστε πρώτη φορά. Φαίνεται δηλαδή και θα μας 

ανεχτείτε λίγο παραπάνω, να πούμε δυο κουβέντες παραπάνω για την Ένωσή μας.  

 Χαίρομαι που εξελίχθηκε έτσι και προηγήθηκε η τοποθέτηση του 

συναδέλφου, διότι έτσι αναδεικνύονται και οι δύο συγκρουόμενες διαφορετικές 

αντιλήψεις που υπάρχουν στο δικό μας Κίνημα των Αυτοαπασχολουμένων. Η δική 

μας Ένωση δεν είναι συνδαιτυμόνας σε τραπέζια στα οποία αποφασίζεται το 
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σφάξιμό μας. Δουλεύουμε και εργαζόμαστε για να βγάλουμε το μεροκάματό μας 

και διεκδικούμε, έχουμε διεκδικητική γραμμή απέναντι στην Κυβέρνηση και 

απέναντι σε όλες τις Κυβερνήσεις που έχουν βάλει «πλάτη» στο να φτάσουμε σε 

αυτή την δεινή θέση, η οποία επιδεινώθηκε στο τελευταίο διάστημα.  

 Η πανδημία του κορωνοϊού κ.Δήμαρχε, κ.Πρόεδρε και η νέα ύφεση που 

σκιάζει την Ελληνική Οικονομία, έχουν οδηγήσει χιλιάδες συναδέλφους ξανά 

στην αβεβαιότητα. Τα 800,00€ τα εξανέμισαν τα έξοδα και οι ανάγκες. Όσο για τις 

υποχρεώσεις που πήραν αναστολή, δεν θα μας χαριστούν. Αντίθετα, θα 

φορτωθούν στις νέες που έρχονται το φθινόπωρο. Η βαριά φορολογία είναι εδώ, 

το ασφαλιστικό είναι εδώ, οι παλιές και νέες ρυθμίσεις που «πνίγουν» τους 

αυτοαπασχολούμενους, οι τράπεζες, το ΚΕΑΟ μας περιμένουν στη γωνία και η 

κρίση στην οικονομία δεν αφήνει περιθώρια ανάκαμψης.  

 Όσο για τα μεγάλα λόγια περί επανεκκίνησης της οικονομίας, τα ακούμε 

«βερεσέ», γιατί τα έχουμε ακούσει πολλές φορές στο παρελθόν, αλλά ο 

λογαριασμός που έχουμε πληρώσει και που καλούμαστε να πληρώσουμε είναι 

βαρύς. Ακόμα και το θαύμα του τουρισμού για το οποίο «κόμπαζαν» όλοι οι 

ιθύνοντες όλων των Κυβερνήσεων μέχρι τώρα, αποδείχθηκε μία «φούσκα» για την 

υποτιθέμενη «βαριά βιομηχανία» και αποδείχθηκε πύργος χτισμένος στην άμμο.  

 Στις διεκδικήσεις μας για επιπρόσθετα μέτρα στήριξης με μόνιμο 

χαρακτήρα, οι λαλίστατοι Υπουργοί της Κυβέρνησης κάνουν ότι δεν ακούν. Η 

Κυβέρνηση αρνείται να πάρει πίσω έστω και ένα φορολογικό μέτρο, όπως το 

Τέλος του Επιτηδεύματος, την κατάργηση του αφορολόγητου, τον ΕΝΦΙΑ, αυτά 

δηλαδή που μας «φορτώθηκαν» όλα τα προηγούμενα χρόνια και που η κατάργησή 

τους θα μπορούσε να δώσει μία μικρή ανάσα στους αυτοαπασχολούμενους και 

στους μικρούς Ε.Β.Ε.Ε.  

 Κάθε φορά που διεκδικούμε πραγματικές λύσεις στα προβλήματά μας, μας 

λένε ότι η Οικονομία δεν αντέχει παραπάνω. Η Ένωσή μας συμμετείχε στις 

δράσεις που έγιναν και στις 3 και 11 Ιουνίου, με πανελλαδικές δράσεις για την 
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ανάδειξη των προβλημάτων των αυτοαπασχολουμένων και η απάντηση του 

Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου ήταν ακριβώς αυτή, δεν αντέχει η Οικονομία.  

 Όμως την ίδια στιγμή έχει ξεκινήσει ένας ασύλληπτος «χορός» 

δισεκατομμυρίων που κυκλοφορεί γύρω μας, προκειμένου να στηριχθούν οι 

μεγάλες επιχειρήσεις, τα πολυκαταστήματα, οι αλυσίδες και οι μεγάλοι όμιλοι. 

Αυτοί είναι οι αποδέκτες των επιχορηγήσεων, της τσάμπα χρηματοδότησης των 

πακέτων στήριξης και των φοροαπαλλαγών που προσφέρουν Κυβέρνηση και 

Ευρωπαϊκή Ένωση.  Οι μικρές επιχειρήσεις δεν έχουν να λάβουν τίποτα. Αυτό 

αποδείχθηκε πολλές φορές στο παρελθόν. Έχουμε πείρα και μπορούμε να ξέρουμε 

ποιοι θα πληρώσουν το «μάρμαρο». 

 Είναι πια καθαρό ότι η Κυβέρνηση πορεύεται με δύο μέτρα και δύο 

σταθμά. Τα οριζόντια μέτρα έκτακτης οικονομικής στήριξης που θεσμοθέτησε, 

προσφέρουν «ζεστό χρήμα» και άλλες διευκολύνσεις στους μεγάλους 

επιχειρηματίες. Ποιος θα τα πληρώσει, αλήθεια; Το 95% της άμεσης φορολογίας 

στην Ελλάδα είναι από τους αυτοαπασχολούμενους και τους εργαζόμενους και 

μόνο το 5% είναι από τις μεγάλες επιχειρήσεις. Αυτό ισχύει για όλα τα 

προηγούμενα χρόνια και στον Προϋπολογισμό που κατατέθηκε, ισχύει ακριβώς η 

ίδια γραμμή.  

 Εμείς λαμβάνοντας υπόψη τις γενικότερες και τις άμεσες συνέπειες που θα 

διογκωθούν το επόμενο διάστημα, διεκδικούμε για όλους τους 

αυτοαπασχολούμενους και ελεύθερους επαγγελματίες, με προτεραιότητα όσους 

έχουν ετήσιο εισόδημα κάτω των 12.000,00€. Πρώτα από όλα και με έμφαση στην 

κρίση του COVID-19 απαιτούμε δωρεάν Σύστημα Υγείας για όλους και άμεσα 

μέτρα για την κάλυψη των κενών όλων των δημόσιων νοσοκομείων για 

αποτελεσματική προστασία του πληθυσμού και των αυτοαπασχολουμένων 

μπροστά σε ενδεχόμενο νέο κύμα πανδημίας.  

 Άμεση επανένταξη των αυτοαπασχολούμενων στο αφορολόγητο όριο 

ύψους 12.000,00€ και προσαυξημένο κατά 3.000,00€ για κάθε παιδί. Κατάργηση 

του Τέλους Επιτηδεύματος, του ΕΝΦΙΑ, της προκαταβολής φόρου καταρχήν για 
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τα έτη 2019 και 2020 και με προοπτική την οριστική τους κατάργηση. Απαλλαγή 

όλων των αυτοαπασχολουμένων από δημοτικά τέλη για έξι μήνες, διαγραφή 

τόκων και προστίμων, χορήγηση επιδόματος ανεργίας σε όλους τους 

επαγγελματίες που έκλεισαν ή θα κλείσουν την επιχείρησή τους, χωρίς άλλους 

όρους και προϋποθέσεις. 

 Αγαπητές κυρίες, αγαπητοί κύριοι, την προηγούμενη Τρίτη στις 09-06-2020 

καταθέσαμε στο Δήμο Ηλιούπολης ένα υπόμνημα που αφορά και τα γενικότερα 

αιτήματά μας, αλλά κυρίως με έμφαση στα αιτήματα αυτά που συζητάτε και εσείς 

στο Δημοτικό σας Συμβούλιο σήμερα. Θα μου επιτρέψετε για λίγο ακόμα να το 

διαβάσω και τελειώνω με αυτό. Να διαβάσω το υπόμνημα:  

 «Προς: Τον Δήμαρχο, 

   Τον Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου, 

   Τους Επικεφαλής των Δημοτικών Παρατάξεων 

 Η επόμενη μέρα της καραντίνας, με πάντα παρόντα τον κίνδυνο της 

πανδημίας και την νέα ύφεση που σκιάζει την Ελληνική Οικονομία, βρίσκει χιλιάδες 

συναδέλφους αυτοαπασχολούμενους και μικρούς επαγγελματίες μπροστά σε νέα 

αδιέξοδα, χωρίς να γνωρίζουμε πότε και αν θα δούμε φως στο τούνελ.  

 Τα 800,00€ εξανεμίστηκαν. Τα εξανέμισαν τα έξοδα και οι ανάγκες. Οι 

υποχρεώσεις που πήραν αναστολή, δεν θα μας χαριστούν. Φορτώνονται και νέες, 

που έρχονται από το φθινόπωρο. Η Κυβέρνηση αρνείται να πάρει πίσω έστω και 

ένα φορολογικό μέτρο, όπως το Τέλος Επιτηδεύματος, την κατάργηση του 

αφορολόγητου, του ΕΝΦΙΑ και όλων αυτών των μέτρων που θα μπορούσαν να 

δώσουν μία μικρή ανάσα στους αυτοαπασχολούμενους και στους μικρούς Ε.Β.Ε.Ε.  

 Πληρώσαμε όμως ήδη αρκετά. Δεν θέλουμε και δεν είμαστε διατεθειμένοι να 

πληρώσουμε ξανά. Όλο το προηγούμενο διάστημα η Ένωσή μας μαζί με δεκάδες 

άλλα Σωματεία και Ενώσεις της Αττικής που συσπειρώνονται στην Ομοσπονδία 

Βιοτεχνικών Σωματείων Αττικής, απαιτήσαμε από τα αρμόδια Υπουργεία μέτρα 

ουσιαστικής στήριξης για όλους τους αυτοαπασχολούμενους, με προτεραιότητα 

όσους έχουν ετήσιο εισόδημα μέχρι 12.000,00€. Μέτρα για την ελάφρυνση των 
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οικονομικών μας υποχρεώσεων (αφορολόγητο, ασφαλιστικές εισφορές, δανειακές 

υποχρεώσεις, παραγραφή χρεών, ακύρωση πλειστηριασμών και μέτρων 

αναγκαστικής είσπραξης). 

 Θεωρούμε ότι η Δημοτική Αρχή και το Δημοτικό Συμβούλιο οφείλουν να 

συμπαραταχθούν και το ζητούμε στα δίκαια αιτήματα των αυτοαπασχολούμενων της 

Ηλιούπολης και να προχωρήσουν σε αποφάσεις απαλλαγής και ελάφρυνσης από την 

τοπική φορολογία και εισφορές για όσους επλήγησαν από τα περιοριστικά μέτρα της 

περιόδου της καραντίνας, για χρονικό διάστημα που ανταποκρίνεται όχι μόνο στην 

ίδια την καραντίνα, αλλά και στο χρονικό διάστημα που αφορά τις επιπτώσεις της 

καραντίνας. 

 Συγκεκριμένα, ζητούμε τρία πράγματα από το Δημοτικό Συμβούλιο:  

1. Την απαλλαγή από δημοτικά τέλη για έξι μήνες για όλους τους 

αυτοαπασχολούμενους.  

2. Την τετράμηνη απαλλαγή από το Τέλος Τραπεζοκαθισμάτων κατάληψης 

κοινοχρήστων χώρων.  

3. Απαλλαγή καταβολής μισθώματος για όσους μισθώνουν δημοτικές 

εγκαταστάσεις και για όσο διάστημα παραμένουν κλειστοί, όπως π.χ. τα 

κυλικεία».  

 Ευχαριστώ εκ μέρους της Ένωσής μας για τον χρόνο που διαθέσατε για να 

μας ακούσετε. Οι απαντήσεις που δόθηκαν από την εισήγηση, μπορούμε να πούμε 

ότι είναι συζητήσιμες όσον αφορά το ζήτημα των δημοτικών τελών. Ο εισηγητής 

μίλησε για τρεις μήνες. Εμείς ζητούμε έξι μήνες και θεωρούμε ότι είναι ελάχιστο 

αυτό, κ.Δήμαρχε, κ.Πρόεδρε, αγαπητοί Σύμβουλοι. 

 Κλείνω με αυτό. Εμείς δεν θέλουμε να αφαιρεθούν χρήματα από τους 

δημότες και από τον λαό της Ηλιούπολης. Αυτά τα ελάχιστα ψίχουλα που ζητούμε 

στην κυριολεξία, ζητούμε ο Δήμος να ενισχυθεί πραγματικά από τον Κρατικό 

Προϋπολογισμό. Είμαστε μαζί σας σε αυτή την διεκδίκηση, για να μπορέσουν να 

αντιμετωπίσουν κατ’ ελάχιστο και το υπογραμμίζω οι αυτοαπασχολούμενοι την 

ζοφερή κατάσταση την οποία βιώνουν.  
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 Σας ευχαριστώ όλους πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εμείς, κ.Πρόεδρε, σας ευχαριστούμε. Ο κ.Δήμαρχος έχει 

ζητήσει τον λόγο. Παρακαλώ, πείτε δυο λόγια κα Βλάχου. 

ΒΛΑΧΟΥ(Αντ/δρος Ε.Β.Ε.Ε. Ηλιούπ.): Θα ήθελα να πω τα εξής. Στις 21 Μαίου 

πραγματοποιήθηκε η πρώτη τηλεδιάσκεψη για τους επιχειρηματίες και μετά από 

μία εβδομάδα άλλη μία. Εκείνη την ημέρα πήραμε σαφή διαβεβαίωση από τον 

Δήμαρχο, ότι θα γίνει συζήτηση με πρώτο θέμα τα πολύ σοβαρά προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν οι επιχειρηματίες της πόλης μας.  

 Μεταφέρθηκε η συζήτηση αυτή για τις 11 του μηνός, μετά για τις 18 του 

μήνα και προφορική βεβαίως διαβεβαίωση πήραμε για αυτό και ήρθαμε εδώ 

σήμερα, για να μιλήσουμε γενικότερα και όχι μόνο για το θέμα των τελών, που 

τέλος πάντων είναι πάρα πολύ απλό το θέμα και το έχει προβλέψει και η 

Κυβέρνηση. 

 Δεν θα ήθελα λοιπόν σήμερα να φύγω από εδώ, χωρίς να πάρω 

τουλάχιστον την διαβεβαίωση ότι αυτή η συζήτηση θα γίνει και θα γίνει σύντομα. 

Ως Εμπορικός Σύλλογος το ζητώ. Θέλω απλά γιατί ακούστηκαν πολλά, 

ακούστηκαν ότι γίνονται Συσκέψεις για το Ελληνικό που έρχεται, που φτιάχνεται, 

που είναι καθ’ οδόν, αρχίζουν να μπαίνουν οι μπουλντόζες. Δεν έχουμε εμείς 

συμμετάσχει σε αυτές τις κουβέντες. Πρέπει εφόσον γίνονται και με πολύ χαρά το 

ακούω με τους άλλους Δημάρχους, να συμμετάσχουμε και εμείς εδώ.  

 Επίσης ακούστηκε ότι όταν κάνουμε μία πιλοτική εφαρμογή στη Λεωφόρο 

Ειρήνης, δεν έχουμε μελέτη. Όμως ο Δήμαρχος Αθήνας κ.Μπακογιάννης που έχει 

πιλοτική εφαρμογή, που εφαρμόζει πιλοτική εφαρμογή αυτή την στιγμή, έχει 

μελέτες. Έχω την αίσθηση ότι βεβαίως και πρέπει όταν μία πιλοτική εφαρμογή, 

πιλοτική κυκλοφοριακή ρύθμιση εφαρμόζεται, πρέπει να υπάρχουν βασικές 

μελέτες. 

 Να ξέρετε ότι οι επιχειρηματίες και της Ελευθερίου Βενιζέλου και της 

Σοφοκλή Βενιζέλου έχουν πολύ σοβαρά θέματα με αυτό το πιλοτικό που γίνεται 

και εμείς είμαστε θετικοί βεβαίως και το είπαμε και στην τηλεδιάσκεψη και να 
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επεκταθεί και το Σάββατο και να γίνει, να το συζητήσουμε, να δούμε πώς θα 

δουλέψει και να το επεκτείνουμε και για Ελευθερίου Βενιζέλου. Προσωπικά έχω 

την γνώμη ότι δεν χρειάζεται να πληρώνονται όλοι. Νομίζω συγκοινωνιολόγους 

έχουμε στην πόλη μας να μας βοηθήσουν και ο Δήμος της Αθήνας και οι γύρω 

Δήμοι και άλλοι Δήμοι που κάνουν τέτοιες πιλοτικές εφαρμογές, βεβαίως και να 

ξέρετε ότι στηρίζονται σε μελέτες του Πολυτεχνείου τις περισσότερες φορές.  

 Θέλω λοιπόν μία διαβεβαίωση, ότι θα γίνει συζήτηση γιατί αλλιώς πείτε 

μας να ωθήσουμε τους επιχειρηματίες της πόλης μας που δίνουν θέσεις εργασίας 

και σε αυτοαπασχολούμενους και σε μισθωτούς, να μην τους ωθήσουμε μετά από 

πέντε χρόνια όταν το Ελληνικό θα είναι έτοιμο, να πάνε στο Open Mall της 

Γλυφάδας να νοικιάσουν, γιατί εδώ εμείς θα έχουμε «πνιγεί» μέσα στην κίνηση.  

 Για το Πράσινο Ταμείο, βεβαίως όταν θα γίνει η συζήτηση αυτή, θα 

μπορούσαμε να πούμε κάτι παραπάνω.  

 Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ σας ευχαριστώ. Ο κ.Ψυρρόπουλος για ένα λεπτό. 

Αρχίζουμε τοποθετήσεις. Ο κ.Γιαννόπουλος θα τοποθετηθεί πρώτος.  

Ε.ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ: Ξέρετε, κάποιες φορές συζητούμε και νιώθουμε εδώ μέσα, 

έχω και τους συναδέλφους, δεν μπορούμε να εγκλιματιστούμε κιόλας στο 

Δημοτικό Θέατρο, σας έχω «πλάτη» όλους, προσπαθούμε μερικές φορές να δούμε 

εάν τελικά εμείς στραβά αρμενίζουμε ως Δήμος, ή αν ο γιαλός είναι στραβός και 

θα το αιτιολογήσω.  

 Πριν από ένα μήνα, κ.Πρόεδρε, η Παράταξή μας σε εκείνο το διαδικτυακό 

λοιπόν Συμβούλιο που είχαμε κάνει, είχαμε καταθέσει σε εσάς την άποψή μας να 

γίνει ένα Δημοτικό Συμβούλιο καθαρά για τα μέτρα ελάφρυνσης των 

επιχειρήσεων της πόλης μας. Καταλαβαίνετε κάθε μέρα, αυτός ο Έλληνας 

επιχειρηματίας, ο Ηλιουπολίτης επιχειρηματίας, που πρέπει να του κάνουμε ένα 

άγαλμα εδώ απέξω, τι βιώνει;  

 Αυτή την στιγμή βλέπω κάποιους συναδέλφους, όπως και τον κ.Δήμαρχο, 

που ξεφυσάει, δυσανασχετεί κάπως, αλλά πρέπει να μπει σε αυτή την ουσία του 
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Ηλιουπολίτη επιχειρηματία για να καταλάβει τι θα πει την επόμενη ημέρα με το 

κλειδί στο χέρι έχω να πληρώσω όλους τους Δημόσιους Οργανισμούς που τους 

έχω βάλει συνέταιρο, τους υπαλλήλους μου και όλα αυτά τα σχετικά.  

 Καλώ λοιπόν τώρα, κ.Πρόεδρε, επειδή πριν ένα μήνα δεν έγινε δεκτή η 

πρότασή μας και δεν μπήκε καν στο σχολιασμό από την Διοίκηση, να μας πει ρε 

παιδιά δεν θέλουμε να κάνουμε Δημοτικό Συμβούλιο για τους επιχειρηματίες, δεν 

μας νοιάζει. Τι να κάνουμε; Θέλουμε τώρα και να έρθει προς ψήφιση, να γίνει την 

επόμενη εβδομάδα ένα έκτακτο Δημοτικό Συμβούλιο για τα μέτρα ελάφρυνσης 

των επιχειρήσεων της πόλης μας και το θέτω και σε ψηφοφορία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Τον λόγο έχει ο κ.Δήμαρχος.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό συζητούμε. Το θέμα που συζητούμε σήμερα είναι τα μέτρα 

ελάφρυνσης, αν δεν έγινε αντιληπτό. Δεύτερον, λιγότερο λαϊκισμό, αυτή είναι η 

συμβουλή μου, βοηθάει. Υπάρχουν πάρα πολλοί άνθρωποι εδώ μέσα που είναι 

επιχειρηματίες, που έχουν διατελέσει επιχειρηματίες, μεταξύ των οποίων και εγώ 

και χρειάζονται όλοι ένα σεβασμό, όλοι. Λοιπόν, δεν είστε εσείς ο υπερασπιστής 

όλων των επιχειρηματιών της πόλης αποκλειστικά. Είναι όλο το Δημοτικό 

Συμβούλιο.  

 Δεύτερον. Εμείς, πράγματι, κάναμε ήδη δύο τηλεδιασκέψεις ως Δημοτική 

Αρχή, με την συμμετοχή μελών του Εμπορικού Συλλόγου. Εκεί λοιπόν 

συζητήσαμε ζητήματα. Υπήρξε πράγματι η δέσμευση, δεν έγινε 11 του μήνα, έγινε 

18 του μήνα,  ότι θα είναι πρώτο θέμα το ζήτημα της ελάφρυνσης των 

επιχειρήσεων. Η καθυστέρηση οφείλεται σε ένα βαθμό και στο γεγονός, ότι εάν 

θυμάστε είχαμε βάλει και είχαμε βγάλει μία ανακοίνωση για το μέχρι πότε πρέπει 

οι επιχειρήσεις να καταθέσουν το σκαρίφημα που ανέφερε ο Αντιδήμαρχος για τα 

τραπεζοκαθίσματα, στο οποίο από την πλευρά των επιχειρήσεων και λογικό είναι, 

δεν ήταν η πρώτη τους έννοια, υπήρξε μία καθυστέρηση, με αποτέλεσμα αυτή την 

στιγμή οι αιτήσεις να ελέγχονται και να δίνονται οι αντίστοιχες εγκρίσεις και 

πλέον και το 50% ή το 100% ας πούμε, ανάλογα την περίπτωση. 
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 Η πρόθεσή μας να ξέρετε επίσης και το συζητήσαμε ήταν για το θέμα της 

Ειρήνης. Συζητήθηκε στην τηλεδιάσκεψη. Υπήρχε συμφωνία του Εμπορικού 

Συλλόγου και η λογική ότι θα ενισχύσει σε ένα βαθμό την τοπική αγορά και όχι 

μόνο. Δηλαδή είναι και η λογική των πιλοτικών πεζοδρόμων, το οποίο έγινε. Η 

Αθήνα είναι μία ιδιαίτερη περίπτωση.  

 Είναι ο μοναδικός αν θέλετε Δήμος σε όλη την χώρα, το οποίο για αυτό που 

έχει εφαρμόσει αυτή την στιγμή, τον «Μεγάλο περίπατο», έχει εκδοθεί ΦΕΚ. 

Γιατί; Διότι, ήταν μία πρόταση την οποία δούλευαν από την προηγούμενη 

Δημοτική Αρχή και για την οποία εκδόθηκε ΦΕΚ, είναι ο μόνος Δήμος στη χώρα 

που έχει ΦΕΚ και μπορεί να εφαρμόσει αυτή την στιγμή τον «Μεγάλο περίπατο» 

και το κλείσιμο και την απαγόρευση όλων αυτών των οδών σε μόνιμη βάση, διότι 

δεν είναι ένα πιλοτικό ή ένα προσωρινό Πρόγραμμα. Είναι εφαρμοσμένο 

κανονικά.  

 Η δυνατότητα που σου δίνει λοιπόν το Π.Ν.Π. είναι τι; Να μπορείς 

προσωρινά να προχωράς σε πεζοδρομήσεις ή σε ήπιας κυκλοφορίας δρόμους με 

μελέτη. Τι σημαίνει μελέτη; Γιατί, να ξέρετε, όλα αυτά τα ρωτήσαμε. Ήρθαμε σε 

επαφή με το Υπουργείο, με την Τεχνική Υπηρεσία. Δεν σημαίνει συγκοινωνιακή 

μελέτη και προφανώς δεν μπορούσε να γίνει και από την πλευρά του Δήμου μας 

λόγω και έλλειψης συγκοινωνιολόγου.  

 Κυρία Τσατσούλη, σας έχω ακούσει προσεκτικά. Γιατί έχετε εκνευρισμό 

σήμερα; Αφήστε με να τελειώσω. Έβαλε η κα Βλάχου κάποια θέματα. Δεν πρέπει 

να το εξηγήσω; Έχετε ακούσει για την Αθήνα, από ποιον; Το ακούσατε μες το 

Δημοτικό Συμβούλιο; 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Τώρα συνεχίζετε τον διάλογο με 

τον Εμπορικό Σύλλογο και θέλετε να είναι πάντα ανοιχτός; Δεν μπορούμε να 

μιλήσουμε οι άλλοι;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας απαγόρευσε κανένας να μιλήσετε; Αλλά διακόπτετε συνέχεια. 

Σήμερα υπάρχουν πάρα πολλά θέματα. Σήμερα λοιπόν ήρθαμε και αυτό ήταν το 

επείγον, να συζητήσουμε τα μέτρα ελάφρυνσης των επιχειρήσεων και των  
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νοικοκυριών.  

 Εμείς τι κάνουμε; Το μέγιστο που μας δίνει δυνατότητα ο νόμος, το μέγιστο 

το εφαρμόζουμε, γιατί μπορούμε να πούμε όχι τρεις μήνες, να το κάνουμε έξι 

μήνες ή δώδεκα μήνες. Μπορούμε; Όχι. Δηλαδή οποιαδήποτε τέτοια απόφαση, η 

οποία δεν εντάσσεται στο νόμο, προφανώς είναι δεδομένο ότι θα καταπέσει. Τι 

είπαμε, τι είπε ο κ.Βιδάλης στην εισήγηση; Ότι, εμείς επειδή πιστεύουμε ότι 

πρέπει να ενισχυθούν και άλλο σε οικονομικό επίπεδο οι επιχειρήσεις, θα 

προχωρήσουμε τον Οκτώβριο σε μείωση δημοτικών τελών και στις επιχειρήσεις 

κατά ένα ποσοστό, αυτό θα το δούμε και θα το μελετήσουμε, προκειμένου να 

ενισχύσουμε τις επιχειρήσεις.  

 Όλα αυτά με τι είναι αλληλένδετα; Με τα ζητήματα που έβαλε και η κα 

Τσατσούλη των χρηματοδοτήσεων. Θα δείτε ότι υπάρχει ένα θέμα στο Δημοτικό 

Συμβούλιο αργότερα, το οποίο αφορά την τιμολογιακή πολιτική του ΕΔΣΝΑ. 

Όταν λοιπόν έχεις ένα κεντρικό Κράτος, το οποίο αυξάνει τα δημοτικά τέλη κατά 

πολύ, τις χρεώσεις για τα σκουπίδια και άρα αναγκάζει τους Δήμους να αυξήσουν 

τα δημοτικά τους τέλη, προφανώς είναι ένα μείον και για το επιχειρείν και για τα 

νοικοκυριά και για αυτό θα δείτε πιστεύω θα είναι Ομόφωνη η απόφαση να μην 

προχωρήσουμε.  

 Τώρα από εκεί και πέρα αυτό που είχαμε δεσμευτεί, ήταν αυτό που 

κάνουμε σήμερα. Δηλαδή την ελάφρυνση. Η συζήτηση για το τι μέτρα παίρνουμε 

για τις επιχειρήσεις, είναι μία διαρκής συζήτηση. Εμείς είμαστε ανοιχτοί και στις 

προτάσεις και το είπα και στην τηλεδιάσκεψη, να κάνουμε ένα Συμβούλιο όπου να 

είναι το σύνολο των μελών του Εμπορικού Συλλόγου και όχι μόνο οι εκπρόσωποί 

τους. Νομίζω και εσείς το επιθυμείτε. Να είναι 50-60 και από τους 

εμποροβιοτέχνες, για να μην σας αδικήσω. Έχετε δίκιο.  

Σ.ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ(Πρόεδρος Ε.Β.Ε.Ε. Ηλιουπ.): (Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Με συγχωρείτε, κ.Πρόεδρε. Μου επιτρέπετε. Μπορείτε να μου πείτε ένα σκεπτικό, 

γιατί δεν έχει καλεστεί; Μιλούμε πολύ. Όχι επειδή παρακαλούμε και λέμε ότι 
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απαιτούμε κάτι, αλλά ρωτούμε, ποιο ήταν το σκεπτικό, κ.Δήμαρχε, που δεν 

καλέστηκε η Ένωσή μας σε αυτές τις τηλεδιασκέψεις;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπήρχε σκεπτικό. Θα σας καλούμε. Λέω και οι 

Εμποροβιοτέχνες λοιπόν να γίνει, αλλά να συμμετέχουν και τα μέλη τους. 

Αντιλαμβάνεστε τώρα μέσα σε αυτή την κατάσταση, με κεκλεισμένων των θηρών 

Δημοτικά Συμβούλια, δεν ήταν το πιο εύκολο. Να το κάνουμε, αλλά να έχουμε 

την δυνατότητα να το κάνουμε και να είναι όλοι και οι εκπρόσωποι, αλλά και τα 

μέλη. Εγώ χάρηκα που στην τηλεδιάσκεψη συμμετείχαν και μέλη του Συλλόγου 

σας, που δεν είναι στο Προεδρείο. Έτσι δεν είναι; Συμμετείχαν και απλά μέλη και 

ακούστηκαν οι ιδέες και οι προτάσεις τους και ήταν πολύ σημαντικό. Αυτό πρέπει 

να γίνει.  

 Όμως, επαναλαμβάνω,- και κλείνω με αυτό- ότι υπάρχει μία διαρκής και 

νομίζω το αναγνωρίζετε και εσείς ως Εμπορικός Σύλλογος, εσείς όχι γιατί έχετε 

δίκιο, ότι υπάρχει μία διαρκής επαφή και σήμερα έγινε μία συνάντηση για το 

KΕΠPlus, το οποίο σε βάθος χρόνου είναι μία πολύ σημαντική προσπάθεια και 

είναι ο Δήμος μας ένας από τους 13 Δήμους που συμμετέχουν στο Πρόγραμμα και 

είναι σημαντικό για το επιχειρείν της πόλης μας.  

 Από εκεί και πέρα, σε αυτό που έχει δίκιο ο Εμπορικός Σύλλογος, κα 

Βλάχου, είναι ότι επειδή υπάρχουν πολλά ζητήματα όπου εμπλέκεται και το 

ανέφερα και στην πρωτολογία μου η τοπική αγορά στο θέμα της επένδυσης του 

Ελληνικού, θα πρέπει στο Δημοτικό Συμβούλιο να καλούνται και ο Εμπορικός 

Σύλλογος και οι Εμποροβιοτέχνες κάθε φορά που έχουμε θέμα και στο 

Διαδημοτικό προφανώς θα γίνει, για να ακούν και βέβαια να καταθέτουν και τις 

προτάσεις τους. 

 Εμείς κάνουμε το μέγιστο που μπορούμε, που μας επιτρέπει ο νόμος και 

από εκεί και πέρα ιδέες και προτάσεις να ακούσουμε. Εφαρμόσαμε κάποιες από 

αυτές που συζητήσαμε στην τηλεδιάσκεψη, όπως στην Ειρήνης, όπως τον 

περίπατο στη Μαραθωνομάχων και είμαστε ανοιχτοί για οποιαδήποτε. Έχω 

κρατήσει και θυμάμαι πολύ καλά και τα αιτήματα και έχουν δίκιο στην 
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Ελευθερίου Βενιζέλου, εκεί που είναι η πιάτσα των ταξί, οι οποίοι είναι οι 

αδικημένοι κάθε φορά αυτής της περίπτωσης. Δηλαδή επικεντρώνεται στην 

Ειρήνης η όλη διαδικασία και στην κεντρική πλατεία. 

 Γίνεται αυτή την στιγμή το έργο στη Βύρωνος και στη Μπότσαρη. Θα 

επεκταθεί και εκεί το μέτρο, ισχύει η δέσμευση που έχουμε πει για απαγόρευση 

κάποιων ωρών κυκλοφορίας. Αλλά εδώ είμαστε να τα συζητούμε και να 

συναποφασίζουμε. Επιδιώκουμε να υπάρχει πάντως ο διάλογος με όλα τα μέλη 

σας.  

 Κάτι τελευταίο. Ακούστε, κ.Γιαννόπουλε, αυτή την στιγμή ο Δήμος 

Ηλιούπολης έχει εισπράξει 400.000,00€, όλα και όλα χρηματοδότηση για τον 

COVID-19. Οι απώλειες είναι τεράστιες. Τα κυλικεία, για να απαντήσω και στο 

αίτημα των εμποροβιοτεχνών, όλα τα κυλικεία και όλα τα μισθωμένα ακίνητα το 

Δήμου που ήταν κλειστά, δεν πλήρωσαν και δεν θα πληρώσουν, που είτε έχουν 

διατεθεί από τον ΠΑΟΔΗΛ μισθώματα και όλα αυτά, θα είναι μηδέν για όλο αυτό 

το διάστημα.  

 Από εκεί και πέρα το πρόβλημα της χρηματοδότησης που λέτε είναι 

τεράστιο. Δεν βγαίνει κανένας Δήμος στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. Δηλαδή τα 

400.000,00€ που πήρε ο Δήμος μας και αναγκάστηκε να πάρει 30 καθαρίστριες 

στα σχολεία, να πάρει προσωπικό στην καθαριότητα γιατί υπάρχουν ακόμα 

απώλειες λόγω COVID. 

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Επί της διαδικασίας θέτω ζήτημα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο κ.Χιωτέλης έκανε ένα ερώτημα, κα Τσατσούλη. Απλώς δεν 

προσέχατε εκείνη την ώρα, γιατί μιλάγατε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν υπάρχει θέμα. Ήδη ο κ.Γιαννόπουλος είναι έτοιμος να πάρει 

τον λόγο για τοποθέτηση.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρία Τσατσούλη, να μας ακούτε και εμάς. Όχι μόνο εσείς όμως. 

Εδώ συζητάγαμε τέσσερις ώρες για ερωτήματα. Δεν διευκολύνετε εσείς την 

διαδικασία, όταν κάνετε τέσσερις ώρες ερωτήματα. Ο Εμπορικός Σύλλογος είναι 

εδώ από τις 17.00΄η ώρα, γιατί κάναμε τέσσερις ώρες ερωτήματα. Για πρώτη φορά  
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το παραδεχθήκατε, ότι κάνατε δεκαπέντε ερωτήσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ, κ.Δήμαρχε. 

 Πάμε σε τοποθετήσεις.  

Κύριε Γιαννόπουλε, έχετε τον λόγο.  

Θ.ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ: Καλησπέρα σας. Ευχαριστώ πολύ, κ.Πρόεδρε. Ως 

Παράταξη «ΠΡΩΤΑ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ» φυσικά θέλουμε να γίνει το Συμβούλιο 

μονοθεματικό άμεσα και να έχουμε επεξεργαστεί όλοι προτάσεις, πέραν της 

πρότασης του Αντιδημάρχου τώρα, ο οποίος ζητά την εφαρμογή του νόμου και 

από ότι ο νόμος είναι δεσμευτικός και ξεκάθαρος, να δούμε τι άλλες δυνατότητες 

έχουμε προκειμένου να βοηθήσουμε τους Συλλόγους και τους επιχειρηματίες και 

επαγγελματίες της πόλης μας. 

 Ως βήμα που μπορούμε να κάνουμε και αυτό που προτείνουμε εμείς ως 

Παράταξη, είναι να δείξουμε ένα δείγμα καλής θέλησης. Ποιο είναι αυτό το 

δείγμα; Θα βγουν σίγουρα από το επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο και άλλες 

προτάσεις. Η πρώτη πρόταση όπου δείχνουμε τη θέση μας και την διάθεσή μας 

προς τους επαγγελματίες της πόλης μας, είναι να κάνουμε απαλλαγή των ετήσιων 

τελών κατά 25%, ήτοι δηλαδή για τους τρεις μήνες. Αυτό ξέρουμε ότι νομικά δεν 

μπορούμε να το κάνουμε σήμερα γιατί αντίκειται στο νόμο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επιπλέον δηλαδή των τριών μηνών;  

Θ.ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ: Επιπλέον των τριών μηνών, που ούτως ή άλλως θα 

επιβάλλει ο νόμος, εμείς να προχωρήσουμε άμεσα και να δεσμευτούμε σήμερα σε 

απόφαση, στην οποία θα προχωρήσουμε για το 2021 επιπλέον τρεις μήνες, δηλαδή 

μείωση κατά 25% του ετήσιου τέλους που πληρώνουν οι επαγγελματίες και οι 

επιχειρηματίες. 

 Αυτό μπορεί να γίνει με την ψήφιση που κάνουμε κάθε Δεκέμβριο για τα 

ανταποδοτικά, τα οποία για το 2021 θα είναι μειωμένα στο σύνολό τους κατά 25% 

για την συγκεκριμένη μερίδα, για τους θιγόμενους. Πώς όμως θα το καλύψουμε 

αυτό; Φυσικά δεν θέλουμε να δημιουργηθεί τρύπα στον Προϋπολογισμό και μία 

από τις σκέψεις που έχουμε, που θα τις επεξεργαστεί περισσότερο η Υπηρεσία του 
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Δήμου και θα φέρει τεκμηριωμένη πρόταση, είναι καταρχήν να γίνει αναστολή 

εφαρμογής του 0,50% που έχει αποφασίσει το Δημοτικό Συμβούλιο για όλα τα 

νοικοκυριά της πόλης, άμεσα αυτό το 0,50% αναστολή, έτσι ώστε συσσωρευτικά 

σε ένα χρόνο, ενάμιση, όσο μας υποδείξει η Οικονομική Επιτροπή, να 

προχωρήσουμε στη μείωση αυτή, έτσι ώστε να αντισταθμιστούν.  

 Φέτος δεν αποφασίσαμε στα ανταποδοτικά, στο σύνολο των 

ανταποδοτικών; Συγγνώμη, είναι 3%, έχεις δίκιο Παναγιώτη. Αυτό το 3% να 

δούμε σε τι βάθος είναι, σε τρεις μήνες, σε έξι μήνες, σε ενάμιση χρόνο, έτσι ώστε 

να έρθει να μηδενίσει το 25% του ετήσιου που θα κάνουμε για το 2021. Αυτή 

είναι μία από τις προτάσεις που ζητούμε να πάρουμε απόφαση σήμερα, γιατί με 

αυτό δείχνουμε την διάθεσή μας προς τους επαγγελματίες της πόλης μας, ότι το 

Δημοτικό Συμβούλιο θέλει να βάλει «πλάτη» για την επόμενη μέρα και να μείνουν 

όρθιοι, να κρατήσουν τις επιχειρήσεις και τα μαγαζιά τους ανοιχτά, να κρατήσουν 

τους εργαζομένους στις δουλειές. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ σας ευχαριστώ. Ο κ.Ευσταθίου για τοποθέτηση;. 

 Ο κ.Κουρής.   

Μ.ΚΟΥΡΗΣ: Με χαρά είδα το θέμα που ήρθε. Ήρθε και στην Οικονομική 

Επιτροπή και το ψηφίσαμε Ομόφωνα βέβαια. Εμείς είμαστε από φύση αρωγοί στις 

επιχειρήσεις και στην ιδιωτική πρωτοβουλία στην πόλη. Νομίζω ότι και τα 

περισσότερα εάν μπορούσαμε να κάνουμε, ότι μας δίνει δικαίωμα ο νόμος, ίσως 

και αυτό που πρότεινε ο συνάδελφος Γιαννόπουλος να το δούμε.  

 Εκείνο που λέω εγώ προς το Δημοτικό Συμβούλιο είναι να εξαντλήσουμε 

όλα μας τα περιθώρια προς βοήθεια των επαγγελματιών και των επιχειρηματιών 

της πόλης. Υπήρξα και εγώ επαγγελματίας μέχρι πριν από λίγο καιρό και ξέρω 

πραγματικά πόσο μεγάλες είναι αυτές οι δυσκολίες κατά καιρούς και να έχουμε 

στο μυαλό μας ότι μπορεί να σχεδιάζουμε εμείς για το 2021, αλλά δεν ξέρουμε ο 

COVID τι λέει. Δηλαδή δεν ξέρουμε από τον Σεπτέμβρη και μετά τι μπορεί να μας 

ξανασυμβεί. Έτσι εμείς μπορεί να κάνουμε σχέδια και ο «Θεός να γελάει», που  
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λέει και ο λαός.  

 Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ σας ευχαριστώ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Ασβεστάς.  

Δ.ΑΣΒΕΣΤΑΣ: Η Ηλιούπολη είναι μία προβληματική συνοικία σε σχέση με την 

αγορά της. Έχει ένα κέντρο, έχει την Αγία Μαρίνα, έχει την Κάτω Ηλιούπολη. Δεν 

έχει μία αγορά συγκεκριμένη, σε έναν χώρο όπως είναι π.χ. το Περιστέρι ή άλλες 

περιοχές που μπορούν να αναπτύξουν ένα εμπορικό κέντρο.  

 Γιατί λέμε σήμερα ότι θα πάμε να κάνουμε πιλοτικά έναν πεζόδρομο την 

Ειρήνης; Για να μπορέσουμε να δώσουμε μία δραστηριότητα, κ.λπ. στα μαγαζιά. 

Εδώ ακριβώς είναι το λάθος, εδώ ακριβώς είναι ο σχεδιασμός. Πρώτα πας και 

κάνεις τον πεζόδρομο και λες εδώ πέρα, σε αυτό τον δρόμο που θα κάνω τον 

πεζόδρομο, θα πάνε και θα καθίσουν τα μαγαζιά της εστίασης, θα έχουν την 

δυνατότητα να πάνε και δεν θα καταλαμβάνουν πεζοδρόμια μέσα στην πλατεία, να 

μην μπορεί να περάσει ο κόσμος, κ.λπ. Αυτό όμως αφορά έναν γενικότερο 

σχεδιασμό της πόλης. Τι θέλουμε να κάνουμε, πού θέλουμε να ανοιχτούν τα 

μαγαζιά, πώς θα λειτουργήσουν οι αγορές, τι σύνδεση θα υπάρχει, κ.λπ. 

 Βέβαια αυτά είναι μακροπρόθεσμα σχέδια. Μπορούμε να τα δούμε στο 

μέλλον, πώς θα περπατήσουν. Να σας πω ένα άλλο παράδειγμα. Εάν βρεθεί 

κάποιος μέσα στην έρημο διψασμένος και του δώσεις μία coca-cola, θα πει ότι η 

coca-cola είναι το καλύτερο ποτό που υπάρχει στον κόσμο. Γιατί το λέω αυτό. 

Σήμερα οι επαγγελματίες βιώνουν πραγματικά όχι δύσκολες καταστάσεις, αλλά 

τραγικές θα έλεγα εγώ.  

 Πιστεύουμε ότι ο Δήμος εάν χαρίσει, ή εάν δεν εισπράξει κανένα Τέλος, 

τίποτα, τι συμμετοχή έχει στα έξοδα μίας επιχείρησης, τα δημοτικά έξοδα; Πόσο, 

τι ποσοστό είναι; Είναι 2% σε ένα μαγαζί, είναι 3%, είναι 5%; Τι θα λύσει, τι 

πρόβλημα θα λύσει; Όταν ο άλλος δεν έχει δουλειά, δεν έχει χρηματοδότηση, όταν 

το έχει κλείσει το μαγαζί, ο Δήμος θα του λύσει το πρόβλημα; Δεν είναι καθόλου 

αμελητέα η βοήθεια του Δήμου. Αλλά δεν μπορούμε όμως να βαυκαλιζόμαστε και 
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να λέμε ότι εάν ο Δήμος δεν εισπράξει τέλη, εάν τα πάει τρεις μήνες μπροστά και 

τα εισπράξει μετά από τέσσερις μήνες, θα πάρουν ανάσα οι επαγγελματίες. Μην 

κοροϊδευόμαστε. Δεν μπορεί να γίνει αυτό το πράγμα. Είναι πολλά τα αίτια που 

έχουν οδηγήσει σε αυτή την καταστροφή που σήμερα βιώνουμε και θα βιώσουμε 

και παραπέρα. Μακάρι να μην βγούμε μάντεις κακού μαντάτου.  

 Εάν δεν υπάρχει σήμερα χρηματοδότηση σε μία επιχείρηση, πώς θα 

λειτουργήσει; Εάν έχεις ένα τραπεζικό σύστημα το οποίο σε αντιμετωπίζει, δεν 

μπορώ να βάλω χαρακτηρισμούς, είναι δυνατόν να αποδεχόμαστε σήμερα η 

τράπεζα να δανείζεται με 1%, να δανειζόταν με 1% και να πληρώναμε τόκους με 

17% και να βάζουμε υποθήκη τα σπίτια μας για να μας πάνε στο 6% και να λέμε 

θα λυθούν τα προβλήματα εάν δεν πληρώσουμε τέλη στο Δήμο; Είναι δυνατόν να 

πιστεύουμε αυτά τα πράγματα;  

 Ας βάλουμε πραγματικά την κατάσταση να ξέρουμε ποια είναι, ποιο είναι 

το πρόβλημα, να δουλέψουμε επάνω σε αυτή την κατεύθυνση. Βεβαίως και η 

Δημοτική Αρχή νομίζω ότι μπορεί να το κάνει να ελαφρύνει τα δημοτικά τέλη, 

κ.λπ., αλλά για πείτε μου, τον Σεπτέμβριο η Δημοτική Αρχή θα έχει λεφτά για να 

μπορέσει να χρηματοδοτήσει τις ανάγκες της; Εγώ δεν πιστεύω ότι δεν θα έχει. 

Κάποιος είπε ότι θα έχει.  

 Μήπως θα πρέπει τώρα να αρχίσουμε να βγει το ψήφισμα, ή αν θέλετε η 

διαμαρτυρία, ή η διεκδίκηση, όπως θέλετε πείτε το, να μπορέσει η Δημοτική Αρχή 

και οι Δήμοι να έχουν πόρους που να μπορούν να ανταποκριθούν; Εγώ νομίζω ότι 

αυτά τα βάρη εάν τα μεταφέρουμε, έρχεται σήμερα η Κυβέρνηση και αν θέλετε οι 

Κυβερνήσεις – να το βάλω στον πληθυντικό γιατί δεν θέλω να προσδιορίσω μόνο 

έναν – όταν μεταφέρουν τα δικά τους προβλήματα στο Δήμο ή στους Δήμους, 

στους Ο.Τ.Α., θα λυθεί έτσι το πρόβλημα;  

 Τέλος πάντων, εγώ αυτές τις σκέψεις ήθελα να καταθέσω. Μιλώ με τους 

επαγγελματίες, τους ξέρω όλους, επαγγελματίας είμαι και εγώ. Κύριε Πρόεδρε, 

κλείνοντας, έχω τελειώσει την ομιλία μου, θέλω να πω το εξής. Προτείνω το 

Δημοτικό Συμβούλιο να σταματήσει τώρα και να συνεχιστεί σε ένα επόμενο 
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Δημοτικό Συμβούλιο. Είναι απαράδεκτο να ξεκινούμε στις 17.00΄η ώρα και να 

σταματούμε στις 24.00΄. Από 17.00΄- 24.00΄είναι ένα μεροκάματο.  

 Όσοι είμαστε επαγγελματίες, αύριο το πρωί στις 06.30΄η ώρα εγώ πάω για 

δουλειά. Να μην πηγαίνουμε μέχρι τις 02.00΄. Δεν μπορεί να σπαταλάμε πέντε 

ώρες προτού ξεκινήσει το Δημοτικό Συμβούλιο για να κάνουμε ερωτήσεις. Αυτό 

είναι θέμα. Το έχουμε συζητήσει μία, το έχουμε πει δυο, το έχουμε πει δεκαπέντε 

φορές και δεν το λύνουμε. Πώς θα γίνει;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ, κ.Ασβεστά. Ο κ.Αραμπατζής έχει τον λόγο.  

Γ.ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: Καταρχήν θα ξεκινήσω από το τελευταίο που είπε ο 

κ.Ασβεστάς, ότι συμφωνώ να διακοπεί το Δημοτικό Συμβούλιο και τα υπόλοιπα 

θέματα να τα δούμε σε κάποια άλλη Συνεδρίαση, ή να τα συνεχίσουμε άλλη μέρα.  

 Τώρα για το θέμα. Είναι δύσκολα τα πράγματα και δεν ξέρω κατά πόσο 

πραγματικά μπορεί να βοηθήσει η παρούσα Δημοτική Αρχή και γενικότερα το 

Δημοτικό Συμβούλιο σε αυτή την φάση και να το πούμε όχι μόνο όσον αφορά 

τους δημότες, αλλά και τους επαγγελματίες της πόλης.  

 Καταρχήν βλέπω ότι είπε και ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών, ότι θα μπούμε 

σε μία διαδικασία αιτήσεων. Αυτό από μόνο του θα αποτρέψει κάποιους που 

έχουν το δικαίωμα να μην μπουν σε αυτή την ρύθμιση. Θα μου πείτε τώρα, εάν 

γλιτώσουμε 5,00€ ή 10,00€, γιατί αν μιλήσουμε για τρεις μήνες αυτό είναι το 

ποσόν που μπορεί να γλιτώσει ένας δημότης όσον αφορά τα δημοτικά τέλη, έστω 

και αυτό κάτι είναι. Αλλά θα πρέπει να ήμασταν σε μία κατεύθυνση να τους 

διευκολύνουμε.  

 Προσέξτε να δείτε, εγώ θα ξαναβάλω το θέμα. Είμαστε 20 άτομα. Όσον 

αφορά το Δημοτικό Συμβούλιο, συμμετέχουμε το 50%. Σε μία ανακοίνωση που θα 

κάνει ο Δήμος, θα συμμετέχει όχι το 50%, αλλά το 10% των δημοτών που 

δικαιούνται, ή των επαγγελματιών που δικαιούνται αυτή την ελάφρυνση. Θα μου 

πείτε, είναι θέμα δικό τους. Οι Σύλλογοι εδώ που συμμετέχουν, πόσα είναι τα 

μέλη; Είναι όλοι οι επαγγελματίες της πόλης; Όχι, δεν είναι όλοι οι επαγγελματίες 

της πόλης γραμμένοι στους αντίστοιχους Συλλόγους.  
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 Εμείς όμως θα πρέπει να κινηθούμε σε μία κατεύθυνση. Να σας πω κάτι. 

Δυο επαγγελματίες με έπιασαν κάποια στιγμή και μου λένε, ξέρεις τι, καλά τα 

λέτε, αλλά η Κυβέρνηση έβγαλε ένα νόμο ότι δεν θα πληρώσουμε το ενοίκιο. Για 

πήγαινε, μου λέει, να το πεις εσύ στον ιδιοκτήτη μου. Ο ιδιοκτήτης μου λέει 

ξέρεις, εγώ τα θέλω όλα. Άμα σου αρέσει. Άμα δεν σου αρέσει, το δικό μου 

μαγαζί είναι γωνία. Εγώ θα το νοικιάσω. Για πείτε μου, τι θα πείτε σε αυτό τον 

επαγγελματία; Τι θα πούμε εμείς σε αυτό τον επαγγελματία, ότι ξέρεις τι, υπάρχει 

ο νόμος; Δεν τον σώζει ο νόμος. Δυστυχώς, δεν τον σώζει ούτε ο νόμος.  

 Μετά το είχα βάλει και σε προηγούμενο Συμβούλιο. Η Ηλιούπολη δεν είναι 

μόνο η κεντρική πλατεία. Πώς να το κάνουμε; Έχουμε αρκετές Ενορίες. Η κάθε 

Ενορία χαρακτηρίζει και μία περιοχή. Η κάθε περιοχή κάνει την προσπάθειά της. 

Δηλαδή η περιοχή της Αγίας Μαρίνας με την πλατεία Ανεξαρτησίας, η Αγία 

Παρασκευή, η Αγία Μαύρα. Υπάρχουν και άλλοι χώροι και δεν έχουμε 

εκμεταλλευτεί το πλεονέκτημα που έχουμε.  

 Εμείς στο πρόγραμμά μας είχαμε βάλει ότι το μεγάλο πλεονέκτημα της 

Ηλιούπολης είναι το βουνό. Εάν καταφέρουμε να συνδέσουμε το μετρό, τη 

Βουλιαγμένης με το βουνό για να είναι επισκέψιμο, να φέρουμε κόσμο στην πόλη. 

Κοιτάξτε να δείτε, καλώς ή κακώς, αυτή η καραντίνα τι μας έκανε; Μας έβαλε στα 

σπίτια. Πολλά μαγαζιά δεν άνοιξαν και ούτε πρόκειται να ανοίξουν ακόμα και εδώ 

κοντά μας. Ο κόσμος που κυκλοφορούσε, δεν κυκλοφορεί έξω.  

 Εμείς τι θα μπορούσαμε να κάνουμε; Εάν αυτά τα λεφτά του Πράσινου 

Ταμείου για την ανάπλαση της παιδικής χαράς πήγαιναν σε ένα άλλο έργο, όπου 

σε ένα χρόνο να είχαμε ένα αποτέλεσμα, αν μπορούσαμε να συνδέσουμε την 

Βουλιαγμένης έστω με ποδήλατο, έστω με έναν πεζό, να προχωρήσει σε αυτά τα 

άλση που λέγαμε πριν ότι θα τα κλείνουμε 23.00΄η ώρα, θα φέρναμε κόσμο στην 

πόλη μας. Μόνο έτσι θα μπορούμε να ενισχύσουμε τους επαγγελματίες. Θα μου 

πείτε, θα ενισχύσουμε τους επαγγελματίες που είναι υγειονομικού ενδιαφέροντος 

και εστίασης;  
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 Ναι, αλλά ξέρετε, την Ηλιούπολη εμείς την κάναμε πόλη που να έχει 

κέντρο και μαγαζιά και να είναι συγκεντρωμένα εκεί πέρα. Δεν υπάρχει ο 

αντίστοιχος κόσμος εδώ στην Ηλιούπολη. Χαίρομαι που μπήκαν μπροστά και 

ηλεκτρονικές διαδικασίες για να εξυπηρετηθούν και οι επαγγελματίες και οι 

δημότες. Αλλά όλα αυτά θα πρέπει να τα διαφημίζουμε. Δεν γνωρίζουν ούτε πώς 

να διεκδικήσουν αυτά που πρέπει, ούτε μπορούμε να τους βοηθήσουμε. 

Δυστυχώς, ίσως τους κάνουμε την ζωή πιο δύσκολη από το να την κάνουμε πιο 

εύκολη.  

 Συμφωνούμε και πραγματικά θα ήταν καλό να δούμε τον Οκτώβρη τι θα 

μπορέσουμε να προσφέρουμε σε αυτούς τους ανθρώπους και τους επαγγελματίες, 

αλλά και τους δημότες μας. Φοβάμαι όμως ότι δεν έχετε μπει καν στη λογική να 

κάνετε τον προϋπολογισμό σας, να δείτε πραγματικά πώς θα είναι η κατάσταση 

την επόμενη χρονιά. Τι μπορείτε να δώσετε, τι δεν μπορείτε να δώσετε. 

 Ακούσαμε πριν τον Αντιδήμαρχο, που μας είπε ότι δεν έχουμε υπολογίσει, 

δεν ξέρουμε τι θα μας έρθει. Να σας πω κάτι. Εάν δεν το διαφημίσουμε, δεν θα 

έρθει κανένας.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, η κα Τσατσούλη έχει τον λόγο.  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: Φαίνεται ότι έχει μετατοπιστεί η συζήτηση. Το θέμα είναι η 

«Λήψη μέτρων ελάφρυνσης νοικοκυριών και επιχειρήσεων». Δεν είναι άσχετο, 

φαντάζομαι ότι και με την παρουσία των μικρομεσαίων εδώ πέρα που 

παρενέβησαν, αλλά ίσως δεν είναι άσχετο και με το κοινωνικό-ταξικό χαρακτήρα 

τούτης της πόλης, που έχει πολλά μικροαστικά στρώματα και εκφράζονται και στο 

επίπεδο του Δημοτικού Συμβουλίου.  

 Αλλά επιτρέψτε μου. Δεν είναι μόνο το ζήτημα της ελάφρυνσης των 

μικρομεσαίων και θα έλεγα, θα επιμείνω στους μικρομεσαίους. Έγινε αναφορά 

από τους Ε.Β.Ε.Ε., που λέει μέχρι 12.000,00€. Δεν αντιμετωπίζει και μες την 

πανδημία και μες την επανεκκίνηση το ίδιο το μαγαζί στην Αγία Μαρίνα. Κυρία 

Βλάχου, τι έχετε, Κ.Ε.Κ.; Άλλο πράγμα είναι αυτό, άλλη επιχειρηματικότητα.  



138             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              138 

 

 Ή να μπούμε και σε άλλα ζητήματα και σε αυτούς που δεν έκλεισαν με 

απόφαση της Κυβέρνησης, αλλά έχουν τις μακρόχρονες επιπτώσεις και της 

προηγούμενης κρίσης και της νυν και ξέρουμε πολύ καλά ότι δεν αφορά απλά την 

εστίαση, για παράδειγμα. Αφορά, βλέπω τον Ασβεστά, το ξύλο πολύ πιο πριν, που 

ξεκινάει δεκαετίες πριν, άλλα επαγγέλματα, κ.ο.κ. Αλλά σε αυτό ας μην ανοίξουμε 

την συζήτηση τι φταίει και τι συγκεντρώνεται, γιατί στην κρίση, ξέρετε, 

συγκέντρωση της αγοράς γίνεται σε πιο λίγα χέρια και ξέρουμε και ποιοι 

δούλεψαν στην Ηλιούπολη μες την πανδημία. Τα super markets, για παράδειγμα, 

δούλεψαν μία χαρά και το ξέρουμε. 

 Παράλληλα μιλούμε για την στοιχειώδη συνεισφορά του Δήμου σε ένα 

κλίμα ελάφρυνσης, που όμως θα το δει ως αφετηρία να ανυψώσει τα αιτήματα και 

των εργαζομένων και των μικρομεσαίων και των ανέργων, διότι σήμερα είναι 

εκατοντάδες οι άνθρωποι που είναι με αναστολή εργασίας και αύριο στην ανεργία. 

Αυτοί τι κάνουν που δεν έχουν τίποτα, πώς θα στηριχθούν;  

 Άρα το ζήτημα δεν είναι δηλαδή μόνο να αποφασίσει κάποια μέτρα το 

Δημοτικό Συμβούλιο, αλλά να αναδείξει τα ζητήματα που έχουν να κάνουν με τον 

αγώνα και την αγωνία μικρομεσαίων και μισθωτών, ανέργων, κ.ο.κ. Εάν το δει 

μόνο σε μία πλευρά, είναι λάθος.  

 Δεύτερο στοιχείο. Όντως, μπορεί να ελαφρύνει. Γιατί τι έκανε η 

Κυβέρνηση; Λέει, το έχει λύσει η Κυβέρνηση, αναφέρθηκε εδώ πέρα. Όχι, κύριοι. 

Δεν το έχει λύσει η Κυβέρνηση. Την δική της ευθύνη η Κυβέρνηση την μετέδωσε 

στους Δήμους και αν αυτό δεν το καταλάβουν και οι επιχειρηματίες, τότε ο Δήμος 

στην επόμενη φάση θα ξαναβάλει πιο ψηλά τα τέλη. Δηλαδή αυτά που σου δίνει 

τώρα, θα στα πάρει από την επόμενη χρονιά από άλλη τσέπη, για να λειτουργήσει. 

Δεν μπορεί να μην το αντιλαμβανόμαστε αυτό. 

 Δήμος δεν σημαίνει για παράδειγμα μόνο σκουπίδι. Αλλά και το σκουπίδι 

ήταν κρίσιμο μέγεθος μες την πανδημία. Έτσι δεν είναι και η καθαριότητα; Είναι 

και οι παιδικοί σταθμοί, είναι η δομή για τον γέροντα, είναι μία σειρά πράγματα 

για την οικογένεια. Αντικειμενικά πρέπει να μας ενδιαφέρει πώς θα λειτουργήσει 
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αυτό το πράγμα. Με ποια χρηματοδότηση; Άρα πρέπει να απευθυνθούμε απέναντι 

σε ένα Κράτος που δίνει δις σήμερα στην επιχειρηματικότητα, την μεγάλη 

επιχειρηματικότητα και στην κοινωνία δεν δίνει τίποτα;  

 Να βάλω και μία άλλη πλευρά, που πρέπει να την δούμε. Σήμερα, για 

παράδειγμα, μιλήσαμε για ένα μέρος των μικρομεσαίων που αφορούν ίσως τους 

πιο καταφρονεμένους σε αυτή την φάση, που πρέπει να μας απασχολήσει άμεσα 

γιατί έχουμε διασύνδεση ως Δήμος. Παράδειγμα, τα κυλικεία. Όντως, τα κυλικεία 

δεν θα πληρώσουν τίποτα, με βάση και τον Νόμο της Κυβέρνησης.  

 Δηλαδή εντάξει, να μην επανέλθω στο ζήτημα. Αλλά αυτοί οι άνθρωποι, 

κάποιοι από αυτούς δεν έχουν καν εισόδημα. Τι θα κάνουμε με αυτούς τους 

ανθρώπους, πώς θα ενδιαφερθούμε; Τι πρωτοβουλίες μπορούμε να πάρουμε, ώστε 

να έχουν ένα εισόδημα; Δεν είναι ότι έχουν αναστολή. Δεν έχουν εισόδημα. 

Κάποιοι από αυτούς φαντάζομαι και τους ξέρουμε κάποιους από αυτούς, δεν 

επιβιώνουν. Είναι και τέτοια ζητήματα που πρέπει να δούμε.  

 Κλείνω με το εξής. Εμείς επιμένουμε ότι πρώτη προτεραιότητα έχουν οι πιο 

φτωχοί, οι μικρομεσαίοι και για αυτό βάζουμε και το 12.000,00€. Με αυτή την 

έννοια ναι, σε αυτούς ίσως αν θέλετε και το Τέλος που θα του δώσει ο Δήμος να 

του φαίνεται ίσως και μεγάλη ελάφρυνση. Θα συμφωνήσω κατά τα άλλα με αυτά 

που είπε ο Ασβεστάς, ότι δεν θα καθοριστεί από τα τέλη του Δήμου εάν θα 

επιβιώσει ή όχι ο μικρομεσαίος.  

 Είναι μεγάλη ελάφρυνση όμως για τον άνεργο εκεί που πληρώνει την ΔΕΗ 

και δεν έχει να την πληρώσει καν αυτή, να μην έχει την επιβάρυνση όσο γίνεται 

του Δήμου. Άρα με αυτή την έννοια να επεκταθεί. Ή με τον νέο επιστήμονα, που 

προχθές πήρε το 800άρι, αλλά σήμερα δεν έχει καν δουλειά. Είναι νέο παιδί δικό 

μας, από τα λαϊκά στρώματα, που θέλει μία ελάφρυνση. Αν θέλετε θα κλείσω με 

αυτό, για αυτό και ρώτησα και πόσο υπολογίζουμε ότι θα είναι ας το πούμε το 

ύψος αυτό και η επιβάρυνση για τον Δήμο, που αν δεν το έχουμε, δεν έχουμε και 

ένα σχεδιασμό διεκδίκησης απέναντι στην Κυβέρνηση. Μαζί με αυτό και τις 

απαιτήσεις αν θέλετε των νοικοκυριών της πόλης, να στηριχθούν, γιατί τα 
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πράγματα ναι, σήμερα έχουμε δει το σεισμό, ακόμη το κύμα από το τσουνάμι δεν 

το έχουμε δει και θα αφορούν πολλούς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστούμε πολύ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Μανιάτης.  

Π.ΜΑΝΙΑΤΗΣ: Καταλαβαίνετε τώρα ότι είμαστε και αρκετά κουρασμένοι. 

Καταλαβαίνω τους περισσότερους και τις περισσότερες. Θα προσπαθήσω να μη 

μακρηγορήσω. Θα θυμίσω όμως το εξής. Μες την πανδημία, όταν καλέστηκε η 

Διαπαραταξιακή για να κουβεντιάσει για τα ζητήματα της πανδημίας, δεν είχαμε 

συμμετάσχει και είχαμε στείλει μία δέσμη μέτρων που αφορούσε σύνολο 

πραγμάτων. Δηλαδή και την αναβάθμιση του Κέντρου Υγείας και τα μέτρα για 

τους εργαζομένους και τους κατοίκους και τα μέτρα για τις επιχειρήσεις.  

 Τότε δεν πήραμε καμία απάντηση σε αυτές τις προτάσεις. Αντιθέτως, 

υπήρξε η απόφαση από την Δημοτική Αρχή, που ήταν πλήρως εναρμονισμένη με 

αυτά που ούτως ή άλλως είχαν ψηφιστεί σε επίπεδο Κράτους και καταλαβαίνουμε 

ότι η αδυναμία να το συζητήσουμε τότε, μας φέρνει ένα μεγάλο διάστημα μετά 

πλέον δηλαδή των τριών μηνών να κουβεντιάσουμε το ίδιο θέμα. Είναι πολύ 

λάθος και πρέπει να το αποτιμήσουμε και αρνητικά και εμείς από την μεριά μας 

που κάνουμε αυτή την πρόταση, γιατί μάλλον δεν επιμείναμε και όσο έπρεπε, 

αλλά και οι υπόλοιπες Παρατάξεις και η Δημοτική Αρχή ότι απέφυγαν αυτή την 

συζήτηση.  

 Το δεύτερο είναι το εξής. Όντως, η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» είχε κάνει 

κάποιες προτάσεις. Παρ’ όλα αυτά, αυτό που μπορούμε να κατανοήσουμε και 

αποτελεί και γεγονός, είναι το ότι οι παροχές των Δήμων στη συγκεκριμένη 

περίπτωση και ας ξεπεράσουμε λίγο την υπόθεση της πανδημίας, εδώ μιλούμε για 

μία βαθιά οικονομική κρίση της οποίας τα αποτελέσματα σιγά-σιγά τα βλέπουμε. 

Η πανδημία είναι το σύμπτωμα σε αυτή την υπόθεση. Δεν είναι η αρρώστια 

ακριβώς και τα αποτελέσματά της θα τα βιώσουμε πολύ πιο σκληρά το επόμενο 

διάστημα.  
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 Οι Δήμοι δεν μπορούν να αποτελέσουν το δίχτυ ασφαλείας για αυτές τις 

περιπτώσεις και όντως, αν θέλαμε να κάνουμε αυτή την συζήτηση, θα έπρεπε η 

κατεύθυνση την οποία κουβεντιάζουμε να είναι πιο αιχμηρή και να είναι και 

κατεύθυνση πολιτική και αυτό αφορά και τους Συλλόγους που μίλησαν 

προηγούμενα, άσχετα εάν συμφωνώ ή διαφωνώ με τον έναν ή με τον άλλο, ή 

επιμέρους, κ.λπ., κ.λπ. Αυτό το λέω γιατί, όχι για να κουνήσω το δάχτυλο, αλλά 

υπάρχουν πράγματα τα οποία αποφεύγουμε να κουβεντιάσουμε και τις 

περισσότερες φορές κάνουμε συζήτηση Φιλολογικού Ομίλου.  

 Για παράδειγμα, ας πούμε ότι τα μέτρα αυτά είναι σε μία καλή κατεύθυνση, 

με την έννοια ότι μπορεί να προσφέρει το κατιτίς σε ανθρώπους που πλήττονται 

άμεσα, έχουν έναν άνθρωπο άνεργο, έχουν έναν άνθρωπο που είναι σε αναστολή, 

είναι σε επιχειρήσεις που πλήττονται πραγματικά και είναι μικρές και προς τα 

κάτω επιχειρήσεις, κ.λπ.  

 Αν δεν ανοίγαμε μία συζήτηση και αυτό αφορά και τους Συλλόγους, για 

την φοροελάφρυνση αυτών για παράδειγμα, ή την απαλλαγή από την φορολογία 

κάποιων από αυτούς και αναφέρομαι στους μικρούς και στα νοικοκυριά, την 

διαγραφή του χρόνου των νοικοκυριών που έχουν αδυναμία να ανταπεξέλθουν 

στις υποχρεώσεις τους, το ίδιο και στις μικρές επιχειρήσεις που έχουν τέτοια 

αδυναμία και μία σειρά από τέτοια πράγματα. 

 Ή όταν κωφεύουμε και κλείνουμε τα μάτια για παράδειγμα στους 

Συλλόγους, μιας και δώσαμε μεγαλύτερο βάρος στις επιχειρήσεις κακώς κατά τη 

γνώμη μας, όταν κωφεύουν και κλείνουν τα μάτια για παράδειγμα όταν στήνεται 

ένα Mall αντιπαραθετικό σε μία τοπική αγορά, όπως υπάρχει στον Άγιο Δημήτριο 

ή σε ένα αυριανό Mall, ή και σε άλλες ας πούμε τέτοιες επιχειρήσεις, π.χ. στην 

επαύριο στο Ελληνικό και δεν τίθεσαι απέναντι ούτε στο ένα, ούτε στο άλλο, μετά 

όταν έρχεσαι να ζητήσεις κάτι, είναι μάταιος κόπος. 

 Άρα ουσιαστικά το μοναδικό που θα μπορούσα να σκεφτώ σε επίπεδο 

κατεύθυνσης είναι ένα μέτωπο τέτοιο, που θα μπορούσε να προτείνει χωρίς να 

είναι ο ρόλος του βέβαια του Δήμου τέτοιος, που να περιγράφει ακριβώς ότι αυτές 
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είναι οι ανάγκες. Για παράδειγμα, το ότι δεν θα απολύσει εργαζόμενο επιχείρηση 

μέσα στην Ηλιούπολη και να το πει. Ή μάλλον εάν δεν το πει και επειδή δεν 

μπορεί να το κάνει επειδή δεν είναι ούτε Επιθεώρηση Εργασίας, ούτε Σωματείο, 

κ.λπ., θα θεωρείται ανεπιθύμητη αυτή η επιχείρηση.  

 Ανεπιθύμητη και στους Συλλόγους και στους δημότες ανοιχτά θα μπορώ να 

πω ότι κοίταξε να δεις, αυτός είναι ανεπιθύμητος στην πόλη. Είχε 10 

εργαζόμενους, τους «έλιωσε» μέσα στην περίοδο της πανδημίας και τώρα τους 

συντρίβει με το ζήτημα της ανεργίας. Υπάρχουν τέτοια πράγματα τα οποία θα 

έπρεπε να κουβεντιάζουμε.  

 Αυτά και σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εγώ σας ευχαριστώ.  

Τον λόγο έχει ο κ.Σόφης.  

Γ.ΣΟΦΗΣ: Είναι μία ιδιαίτερα δύσκολη κουβέντα, γιατί μέσα σε αυτή την 

κουβέντα αναδεικνύονται διαφορετικά συμφέροντα και μάλιστα σε εποχές κρίσης 

τα ιδιαίτερα αυτά συμφέροντα λειτουργούν σε μία λογική να σωθώ εγώ και δεν 

κοιτάει και γύρω του. Κυριαρχεί μία τέτοια αντίληψη.  

 Αλλά όμως εγώ να ξεκινήσω με την βασική άποψη, που λέει ότι όταν 

καίγεται το σπίτι του γείτονα, να περιμένεις την φωτιά και σε εσένα. Άρα λοιπόν 

δεν γλιτώνεις σε αυτή την περίπτωση. Κοιτάξτε, καταρχάς εμείς δεν έχουμε 

ψηφίσει ποτέ ανταποδοτικά τέλη. Θεωρούμε ότι είναι λάθος να υπάρχουν τέτοια 

τέλη. Δεν πληρώνουμε φορολογία στο Κράτος; Δεν είναι υποχρεωμένο το Κράτος 

από την Εφορία, από τους φόρους που παίρνει, να καλύπτει τις ανάγκες; Γιατί θα 

πρέπει ο Δήμος να βάζει και άλλους φόρους και άλλα τέλη;  

 Και όταν αυτό το πράγμα λειτουργεί με αυτό τον τρόπο, προφανώς τι σου 

λέει τώρα; Ή ελάφρυνε, τα είπατε και μόνοι σας τι είναι αυτές οι ελαφρύνσεις, ή 

να τα αυξήσεις για να καλύψεις τις ανάγκες σου. Είπε ο Δήμαρχος ότι για να λύσει 

το πρόβλημα των καθαριστριών, τι έκανε; Πήρε 30 συμβασιούχους και τους 

πλήρωσε από τα δημοτικά τέλη. Τι είπε η Κυβέρνηση; Μία χαρά. Αν «φτύνουν 
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αίμα» οι Δήμοι για να καλύψουν αυτές τις ανάγκες, κανείς δεν το συζητάει και 

είμαστε λοιπόν σε εντελώς λάθος δρόμο. Ένα αυτό.  

 Δεύτερον. Πιστεύει κανείς, πόσο θα είναι για παράδειγμα η ύφεση, όπως 

λένε αυτοί;  Τουλάχιστον 10%. Έτσι δεν λένε; Που σημαίνει ας πούμε καμιά 

10αριά δισεκατομμύρια ευρώ (10.000.000.000,00€). Τα οποία ποιος θα τα 

φορτωθεί; Πιστεύει κανείς ότι του χρόνου θα έχουμε καμία τέτοια ανάπτυξη; Την 

δική τους ανάπτυξη, που δεν σας αφορά κατά τη γνώμη μου, δεν αφορά τις μικρές 

επιχειρήσεις. Οι μικρές επιχειρήσεις δεν έχουν καμία σχέση με αυτό που μιλούν 

αυτοί για ανάπτυξη. Αναφέρονται μόνο στο μεγάλο κεφάλαιο και στα μεγάλα 

συμφέροντα. Θα μπορέσει να καλύψει κανείς αυτή την κατάσταση;  

 Στην πραγματικότητα μπαίνουμε σε μία ακόμα περίοδο μνημονίων,, αν 

θέλετε, και θα δείτε στο δρόμο ότι και αυτά τα 32 δις που λένε, κ.λπ., θα 

αποδομηθούν, γιατί είναι μία ψεύτικη εικόνα, καμία σχέση δεν έχει με την 

πραγματικότητα, η οποία θα δημιουργήσει ένα τεράστιο κοινωνικό πρόβλημα. 

Εγώ να απευθυνθώ στους επαγγελματοβιοτέχνες και στους επαγγελματίες και να 

πω μια θλιβερή κουβέντα. Κατά τη γνώμη μου ένα πολύ μεγάλο κομμάτι από εσάς 

θα καταστραφεί. Θα σας καταστρέψουν. Εννοώ θα σας κλείσουν κανονικά και το 

ξέρετε.  

 Αντιλαμβάνομαι την μάχη που δίνετε για να επιβιώσετε, να μείνετε 

ανοιχτοί, γιατί δεν έχετε τίποτα άλλο να κάνετε στην πραγματικότητα. Κοιτάξτε 

όμως μία κουβέντα που ακούγεται συνέχεια και την ακούτε και εσείς στα 

Κανάλια. Όποιος και να βγει, τι λέει; Δεν μπορώ να πάει τώρα η επιχείρησή μου 

να πάει καλά και άρα εκεί που είχα τρεις εργαζομένους, τώρα θα πάρω έναν. Άρα 

αυτός που ούτως ή άλλως πληρώνει την κρίση και είναι «τελειωμένος», είναι ο 

εργαζόμενος.  

 Πρώτα θα απολυθούν οι εργαζόμενοι και στη συνέχεια θα απολυθείτε και 

εσείς αν θέλετε, συγγνώμη έτσι για την σκληρή κουβέντα, με την έννοια της 

ανεργίας ή του κλεισίματος της επιχείρησης. Αλλά υπάρχει ένα κομμάτι που 

λέγονται εργαζόμενοι και την πληρώνουν πρώτοι, ούτως ή άλλως και αυτό είναι 
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μόνιμη επωδός. Ξέρετε γιατί το λέω; Ήρθατε και λέτε να συζητήσουμε τα 

προβλήματά σας και μάλιστα σε ένα ειδικό Συμβούλιο. Να τα συζητήσουμε.  

 Δεν μπήκε ποτέ όμως εδώ μία αντίληψη να καλέσουμε τους ανέργους ή και 

τους εργαζόμενους, να κάνουμε μία κουβέντα με αυτούς, το κομμάτι αυτό της 

κοινωνίας το οποίο κινδυνεύει όχι απλώς να περιθωριοποιηθεί, αλλά να πάει σε 

άλλους δρόμους και να ζει με συνθήκες οι οποίες θα είναι πρωτοφανείς και αφορά 

βέβαια τα παιδιά μας, τους γνωστούς μας, γιατί ήδη ένα μεγάλο κομμάτι βρίσκεται 

σε αυτή την κατεύθυνση.  

 Εγώ να συμφωνήσω ότι πόσο, για τρεις μήνες, έξι μήνες να κοπούν τα τέλη, 

να μην πληρωθούν. Ότι μπορεί ας πούμε και ο Δήμος να κάνει, με αυτά που λέει 

και ο Δήμαρχος και εν πάση περιπτώσει με τις προτάσεις που ακούγονται. 

Αντιλαμβάνομαι βέβαια ότι όλα αυτά δεν λύνουν κανένα πρόβλημα. Δεν ξέρω αν 

είναι δηλαδή ας πούμε και 50,00€ και 100,00€ στην δική σας τσέπη τελικά. 

Δηλαδή ή συζητούμε ας πούμε έτσι χωρίς λόγο, εάν δεν έχουμε ένα στόχο, να 

μετατοπίσουμε το πρόβλημα σε αυτούς που είναι υπεύθυνοι.  

 Υπάρχει μία λύση. Μία λύση η οποία λέει τι; Οι επαγγελματοβιοτέχνες και 

όλο αυτό το μικρό κομμάτι της παραγωγής μαζί με τους εργαζόμενους,  όσο 

μπορούν να ενωθούν, δεν μπορούν να ενωθούν εύκολα και το ξέρετε διότι είναι 

αντιθετικές οι σχέσεις μερικές φορές και το υπόλοιπο κομμάτι που αφορά αν 

θέλετε και τους Δήμους, να στραφεί ενάντια σε αυτόν που είναι υπεύθυνος για 

αυτή την κατάσταση. Να απευθυνθεί και να απαιτήσει από τις Κυβερνήσεις την 

χρηματοδότηση. 

 Κοιτάξτε κάτι, μέσα στην κρίση, στην εποχή της κορύφωσης του 

κορωνοϊού, υποσχέθηκε η Κυβέρνηση ότι θα κάνει προσλήψεις στο Δημόσιο 

Σύστημα Υγείας, κ.λπ. Μίλαγε για αριθμούς μεγάλους, κ.λπ. Πόσες έκανε; 750. 

Λοιπόν, αυτή είναι η πραγματικότητα. Τι έγινε στα σχολεία; Γιατί είναι ένα πάρα 

πολύ σοβαρό ζήτημα τα σχολεία. Δεν είναι; Δεν υπήρχαν καθαρίστριες και έλεγε η 

Κεραμέως, θα λειτουργήσουν με δυο βάρδιες, κ.λπ. και θα έπρεπε ο Χατζηδάκης, 

ο Αντζινάς και οι λοιποί να πάνε να σκουπίσουν τα σχολεία. Αυτό εννοούσε και η 
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κοινωνία το αποδέχθηκε. Υπάρχουν ευθύνες να αναδεικνύονται τα ζητήματα και 

να ενωθούμε σε αυτή την κατεύθυνση.  

 Εγώ λοιπόν θέλω να θίξω αυτές τις πλευρές με όλους τους κινδύνους και 

τους φόβους που υπάρχουν. Θα ήθελα του χρόνου και του παραχρόνου να είστε 

όλοι εδώ και να έχετε τις δουλειές σας. Εγώ δεν υπήρξα ποτέ επαγγελματίας, 

οπότε ως μισθωτός έχω μία άλλη αντίληψη και συμπεριφορά. Αλλά όμως νομίζω 

ότι το μέλλον το δικό σας και το μέλλον το δικό μας, γιατί βέβαια σας ξαναλέω ότι 

πρώτα την «πληρώνουν» οι μισθωτοί, εγώ είμαι συνταξιούχος πια και στη 

συνέχεια ακολουθούν οι μικρομεσαίοι, οι οποίοι βέβαια οδηγούνται στην 

πτώχευση και στην καταστροφή.  

 Λυπάμαι εάν λέω κακά λόγια, δεν θέλω να είμαι μάντης κακών, αλλά έτσι 

τα νιώθω και έτσι σας τα λέω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ, κ.Σόφη. Θα προχωρήσουμε στην 

ψήφιση. Θα περάσουμε και δύο θέματα, που είναι σοβαρά και έκτακτα και θα 

διακόψουμε το Δημοτικό Συμβούλιο, διότι θεωρώ ότι είμαστε όλοι κουρασμένοι.  

 Στο θέμα 3 λοιπόν, ψηφίζουμε Ομόφωνα;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λευκό ψηφίζει η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ». Εγκρίνεται Ομόφωνα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

(μειοψηφούντων των κ.κ. Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλη και Στυλιάρα) 

 

Εγκρίνει τη λήψη μέτρων ελάφρυνσης νοικοκυριών και επιχειρήσεων της 

πόλης μας που επλήγησαν λόγω υποχρεωτικής  αναστολής λειτουργίας των 

επιχειρήσεων και αναστολής εργασίας των εργαζομένων  για τον περιορισμό 

διασποράς του covid -19, ως εξής: 
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Α.  ΑΠΑΛΛΑΓΗ  ΕΝΙΑΙΟΥ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΕΛΟΥΣ (ΤΕΛΟΣ 

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΦΩΤΙΣΜΟΥ) ΣΤΙΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ. 

Απαλλάσσουμε  από το ενιαίο ανταποδοτικό  τέλος  όλες τις επιχειρήσεις τις 

πόλης μας οι οποίες τελούσαν σε υποχρεωτική αναστολή λειτουργίας  σύμφωνα με 

τις εκδοθείσες ΚΥΑ και τον Κωδικό Αριθμό Δραστηριότητας (ΚΑΔ) έκαστης εξ 

αυτών, για διάστημα τριών (3) μηνών  ήτοι για τους μήνες Μάρτιο, Απρίλιο και 

Μάιο. Για τις επιχειρήσεις οι οποίες περιλαμβάνονται στο μέτρο, η απαλλαγή  από 

το Ανταποδοτικό τέλος θα πραγματοποιηθεί  σε μελλοντικούς λογαριασμούς 

ρεύματος  μέσω των ηλεκτρικών παρόχων των οποίων είναι πελάτες, αναλογικά 

για τρείς  (3) μήνες και αφού προηγουμένως  το δηλώσουν και καταθέσουν τον 

Κωδικό Αριθμό Δραστηριότητάς τους στο Δήμο.  

Η δήλωση για την απαλλαγή του ανταποδοτικό τέλος θα υποβληθεί ηλεκτρονικά ή 

με αίτηση στο δημαρχείο μέχρι την 15η Ιουλίου 2020. 

Β.  ΑΠΑΛΛΑΓΗ  ΕΝΙΑΙΟΥ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΕΛΟΥΣ (ΤΕΛΟΣ 

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΦΩΤΙΣΜΟΥ) ΣΕ ΝΟΙΚΟΚΥΡΙΑ ΣΤΑ ΟΠΟΙΑ 

ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ ΕΝΑ  ΜΕΛΟΣ  ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΣ ΤΟΥΣ ΤΕΛΟΥΣΕ ΣΕ 

ΑΝΑΣΤΟΛΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ. 

Απαλλάσσουμε από το ενιαίο ανταποδοτικό τέλος τα νοικοκυριά  των οποίων ένα 

τουλάχιστον μέλος /τους τέθηκε σε αναστολή εργασίας για το διάστημα τριών (3) 

μηνών ήτοι, για τους μήνες Μάρτιο Απρίλιο και Μάιο. Η απαλλαγή  από το 

Ανταποδοτικό τέλος θα πραγματοποιηθεί σε μελλοντικούς λογαριασμούς 

ρεύματος των ηλεκτρικών παρόχων των οποίων είναι πελάτες, αναλογικά για τρείς 

(3) μήνες και αφού προηγουμένως το δηλώσουν στο Δήμο  ηλεκτρονικά ή με 

αίτηση στο δημαρχείο και καταθέσουν την δήλωση αναστολής εργασίας τους στο 

σύστημα «Εργάνη».  

 

Η δήλωση για την απαλλαγή του ανταποδοτικό τέλος θα υποβληθεί ηλεκτρονικά ή 

με αίτηση στο δημαρχείο μέχρι την 15η Ιουλίου 2020. 
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Γ. ΜΕΙΩΣΗ  ΕΤΗΣΙΟΥ ΤΕΛΟΥΣ ΚΑΤΑΛΗΨΗΣ  ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΟΥ 

ΧΩΡΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΡΑΠΕΖΟΚΑΘΙΣΜΑΤΩΝ ΣΤΑ 

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΥ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΟΣ. 

Μειώνουμε το ετήσιο  τέλος  Κατάληψης Κοινοχρήστου χώρου για την ανάπτυξη 

τραπεζοκαθισμάτων στα Καταστήματα Υγειονομικού Ενδιαφέροντος κατά 3/12 

ήτοι για τρείς μήνες Μάρτιο, Απρίλιο και Μάιο, διάστημα για το οποίο τέθηκαν σε 

αναστολή λειτουργίας. 

Η απόφαση αυτή  είναι κανονιστική απόφαση κατά τις διατάξεις του άρθρ. 79 του 

Ν.3463/2006 και  τελεί έγκρισης  από τον Συντονιστή της Αποκεντρωμένης 

Διοίκησης Αττικής σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρ. 225 του Ν.3852/2010 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 106/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 

 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης,)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 9ο 

«Αποδοχή αγωγών εργαζομένων»  

Α.ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ: (Ομιλία εκτός μικροφώνου) Στο 9ο θέμα είναι δύο εργαζόμενοι 

που έχουν κάνει αγωγές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αναβάλλεται τελείως το 9ο θέμα, κα Τσατσούλη.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρία Τσατσούλη, δεν ορίστηκε ακόμα δικάσιμος. Θα αργήσει.  

          Το θέμα ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ. 

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 8ο 

«Έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περνούμε λοιπόν στη συζήτηση του 8ου θέματος, το οποίο αφορά  
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σε: «Έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις». Το άλλο είναι το 10ο «Τροποποίηση του 

Τεχνικού Προγράμματος» και το 11ο, η «Αναμόρφωση του Προϋπολογισμού», 

γιατί αφορά για τις αίθουσες που πρέπει να τοποθετηθούν για τα σχολεία στο 6ο 

Δημοτικό.  

 Ο κ.Πούλος έχει τον λόγο.  

Ι.ΠΟΥΛΟΣ: Θα ήθελα να πω ότι το θέμα πρέπει να περάσει όπως η εισήγηση 

των Υπηρεσιών. Δεν θα έπαιρνα τον λόγο. Θέλω να κάνω μία παράκληση, μία 

ανακοίνωση. Ήθελα να πω ότι την Κυριακή το πρωί έχουμε την 3η αιμοδοσία που 

κάνει ο Δήμος. Θα ήθελα πραγματικά την συμμετοχή σας. Να είστε καλά. Είναι 

ανά τρίμηνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται το 8ο θέμα;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θέμα «Έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις», περνάει Ομόφωνα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 του Ν. 3852/2010, το Ν. 

3463/2006 

Ομόφωνα Αποφασίζει  

1. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού οκτακοσίων 

ευρώ (800,00) στον Δ.Ε., ο οποίος κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 

2.  Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού εξακοσίων 

πεντακοσίων ευρώ (500,00) στον Β. Μ., ο οποίος κατόπιν κοινωνικής έρευνας 

χρήζει βοήθειας 

3. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού χιλίων 

οκτακοσίων ευρώ (1.800,00) στον Μ. Γ., ο οποίος κατόπιν κοινωνικής έρευνας 

χρήζει βοήθειας 

4. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού οκτακοσίων 

ευρώ (800,00) στον Ν. Β., ο οποίος κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 
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5. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού εννιακοσίων 

ευρώ (900,00) στην Δ. Ε., η οποία κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 

6. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού επτακοσίων 

ευρώ (700,00) στην Μ. Μ., η οποία κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 

7. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού οκτακοσίων 

ευρώ (800,00) στην Π. Β., η οποία κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 

8. Εγκρίνει την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ποσού εννιακοσίων 

ευρώ (1.000,00) στην Χ. Χ., η οποία κατόπιν κοινωνικής έρευνας χρήζει 

βοήθειας 

9. Ψηφίζει πίστωση συνολικού ποσού τεσσάρων χιλιάδων εκατό ευρώ (7.300,00) 

σε βάρος του Κ.Α. 00.6733 του ισχύοντος προϋπολογισμού του Δήμου, για την 

καταβολή χρηματικών βοηθημάτων σε άπορους δημότες.  

 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 110/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 
 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης,)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 10ο 

«Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος (4η), έτους 2020» 

& 

ΘΕΜΑ 11ο 

«Αναμόρφωση προϋπολογισμού (4η), έτους 2020» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση το 10ο θέμα, το οποίο αφορά σε 

«Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος (4η), έτους 2020». Συγχρόνως εξετάζεται 
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η «Αναμόρφωση προϋπολογισμού (4η), έτους 2020» και αφορά τον λόγο που σας 

είπα ότι αυτό επείγει, για να μπορέσουμε να βάλουμε τις αίθουσες.  

 Τον λόγο έχει ο κ.Βιδάλης.  

 Αποχωρεί η Παράταξη του κ.Αραμπατζή.  

(Στο σημείο αυτό αποχωρεί η Παράταξη του κ.Αραμπατζή) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται Ομόφωνα, σύμφωνα με την εισήγηση; 

Ακολουθεί ψηφοφορία  

………………………………………………………………………………………. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λευκό ψηφίζει η Παράταξη «ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ ΠΑΜΕ ΜΠΡΟΣΤΑ» 

και στα δύο, δηλαδή και στο 10 και στο 11. Ο κ.Σόφης Λευκό.  

Ψηφίζεται Κατά Πλειοψηφία.  

ΘΕΜΑ 10ο:  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.), του άρθρου 77 παρ. 5 του Ν. 4172/13 

Ομόφωνα Αποφασίζει   

(δηλώνοντας λευκό οι κ.κ. Μανιάτης και Σόφης) 

Εγκρίνει την Τροποποίηση του Τεχνικού Προγράμματος (4η) του Δήμου 

Ηλιούπολης, έτους 2020, και συγκεκριμένα που έχει ως εξής: 
ΝΈΟ  Τ.Π        
ΚΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ  ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟ

Σ 2020 
ΑΝΑΜΟΡΦΩΣ
Η               ΣΕ  

ΑΥΞΗΣΗ             
ΚΑΤΆ 

  

    ΣΑΤΑ ΙΔΙΟΙ 
ΠΟΡΟΙ  

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 

30.7312.0009 Κατασκευή 
εξωτερικών 
διακλαδώσεων σε 
δρόμους περιοχής Δ. 
Ηλιούπολης 

0,00 50.000,00  50.000,00 Αποχέτευση NEOΣ 
ΚΑ  

15.7321.0003 Διαμορφώσεις χώρων  
για τοποθέτηση 
προκατασκευασμένων 
αιθουσών για την 
κάλυψη επειγουσών 
αναγκών της δίχρονης 
προσχολικής  
εκπαίδευσης στο 
Δήμο Ηλιούπολης  

0,00 74.000,00  74.000,00  NEOΣ 
ΚΑ  
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10.6162.0005
3 

Ενεργειακά 
Πιστοποιητικά   
Δημοτικών κτιρίων 
,σχολικών 
συγκροτημάτων 
Κ.Λ.Π 

0,00 10.000,00 10.000,00   NEOΣ 
ΚΑ  

 Σύνολο     10.000,00 124.000,0
0 

  

 
Αύξηση Τ.Π 

       

ΚΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ  ΠΡΟΥΠΟΛΟΓ
ΙΣΜΟΣ 2020 

ΑΝΑΜΟΡΦΩΣ
Η               ΣΕ  

ΑΥΞΗΣΗ             
ΚΑΤΆ 

  

    ΣΑΤΑ ΙΔΙΟΙ 
ΠΟΡΟΙ  

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 

10.7331.0025 Επισκευή και 
συντήρηση 
Δημοτικών κτιρίων  
έτους 2020 

20.000,00 40.000,00 20.000,00    

ΣΥΝΟΛΟ    20.000,00    
        
 
 
ΜΕΙΩΣΕΙΣ 
Τ.Π 

       

ΚΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ  ΠΡΟΥΠΟΛΟΓ
ΙΣΜΟΣ 2020 

ΑΝΑΜΟΡΦΩΣ
Η               ΣΕ  

ΜΕΙΩΣΗ              
ΚΑΤΆ 

  

    ΣΑΤΑ ΙΔΙΟΙ 
ΠΟΡΟΙ  

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 

15.7336.0005 Συντηρήσεις & 
επισκευές  αθλητικών 
χώρων (κλειστών &  
ανοικτών) , 
κατασκευή 
στεγάστρων- 
αποδυτήριων  

64.000,00 0,00  -
64.000,00 

  

35.7312.0019 Ανακατασκευή - 
αναβαθμίσεις & 
επέκταση 
γεωτρήσεων του 
Δήμου Ηλιούπολης 

40.000,00 0,00  -
40.000,00 

  

30.7412.0007 Μελέτη καταγραφής 
ρεμάτων της πόλης  
και οριοθέτησης 
αυτών  

20.000,00 0,00  -
20.000,00 

  

30.7332.0018 Συντήρηση 
πυρόσβεσης στα άλση 
της πόλης 

30.000,00 0,00 -
30.000,00 

   

30.7324.0007 Κατασκευή νέων 
πεζοδρομίων στο 
παράδρομο 
Βουλιαγμένης 
περιοχής μετρό Αγ. 
Δημητρίου  

30.000,00 15.000,00  -
15.000,00 

  

ΜΕΡΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ   -
30.000,00 

-
139.000,0

0 

  

ΣΥΝΟΛΟ    -
169.000,0

0 

   

        
 
 

  



152             ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ 

9η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 18ης ΙΟΥΝΙΟΥ 2020                                                              152 

 

ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗ ΠΡΟΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ  ΜΕ ΑΥΞΗΣΗ  ΠΟΣΟΥ ΑΠΌ ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΕΡΓΩΝ 
ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ 
ΚΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ  ΠΡΟΥΠΟΛΟΓ

ΙΣΜΟΣ 2020 
ΑΝΑΜΟΡΦΩΣ
Η               ΣΕ  

αύξηση   
ΚΑΤΆ 

   

    ΣΑΤΑ ΙΔΙΟΙ 
ΠΟΡΟΙ  

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 

35.6261.0003 Εργασίες 
αποκατάστασης 
ζημιών δικτύου 
πυρόσβεσης 

0,00 15.000,00  15.000,00   

ΣΥΝΟΛΟ     15.000,00   

        
ΑΛΛΑΓΗ ΤΙΤΛΟΥ ΕΡΓΟΥ ΤΟΥ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ      

ΚΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ  ΠΡΟΥΠΟΛΟΓ
ΙΣΜΟΣ 2020 

ΑΝΑΜΟΡΦΩΣ
Η               ΣΕ  

προϋπολογισμός   

  ίδιοι πόροι   ΣΑΤΑ ΙΔΙΟΙ 
ΠΟΡΟΙ  

  

30.7333.0007 Διαμόρφωση οδών δε 
οδούς ήπιας 
κυκλοφορίας  

30.000,00 Διαμόρφωση  εγκεκριμένου 
πεζόδρομου οδού Ρήγα 
Φεραίου 

30.000,00   

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 112/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 

 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης, Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας)  

------------------------------ 

ΘΕΜΑ 11ο:  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.), της παρ. 5 άρθρο 77 Ν. 4172/13, άρθρο 8 του Β.Δ/τος 

17.5/15.6.1959 διόρθ. 145 και 197 Α’, άρθρο 161 του Κώδικα Δήμων και 

Κοινοτήτων και το άρθρο 23 παρ. 5 του Ν 3536/2007 (ΦΕΚ 42Α)  Ν. 4172/2013. 

Ομόφωνα Αποφασίζει 

(δηλώνοντας λευκό οι κ.κ. Μανιάτης και Σόφης) 

 Εγκρίνει την αναμόρφωση του προϋπολογισμού (4η) Δήμου Ηλιούπολης, 

οικονομικού έτους 2020, ως εξής: 
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Βάσει εγγράφου της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής με Αρ. Πρωτ. Οικ 

16719/14234/27-03-2013 σας αναλύουμε τις αιτιολογήσεις στις μεταβολές των 

πιστώσεων των ΚΑ του προϋπολογισμού του Δήμου σύμφωνα με το άρθρο 23 

παρ. 5 του Ν.3536/2007 και σας επισυνάπτουμε όλα τα εισηγητικά των 

Υπηρεσιών που λάβαμε, ώστε  να προβούμε σε αυτή την αναμόρφωση. 

1. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α  7, 12, 16-17, 30-35, 37 αφορούν το έγγραφο με 

το: 10329/9.6.2020  της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών για τροποποίηση 

Τεχνικού Προγράμματος.  

2. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 2, 11 αφορούν τα έγγραφα:8222/12.5.2020 & 

ηλεκτ. μήνυμα  του τμήματος Προμηθειών & αποθηκών. 

3. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 4 αφορούν το έγγραφο με το:871/11.6.2020 του 

Ν.Π.Δ.Δ. Π.Α.Ο.Δ. ΗΛ. για έκτακτη επιχορήγηση για την αντιμετώπιση της 

πανδημίας. 

4. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 15 αφορούν το έγγραφο: ΔΥ.29.5.2020 του  

τμήματος  Προστασίας και Προαγωγής της Δημόσιας Υγείας. 

5. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 14 αφορούν το έγγραφο: ΔΥ.28.5.2020 του  

τμήματος  Εσόδων. 

6. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 29, 38-39 αφορούν το έγγραφο με Α.Δ.Α. 

ΩΧ6146ΜΤΛ6-ΞΘ8  του Υπουργείου Εσωτερικών. 

7. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 40 αφορούν τα ΓΡΠ: 218-221 της Ταμειακής 

Υπηρεσίας του Δήμου από έκτακτη επιχορήγηση για την αντιμετώπιση της 

πανδημίας. 

8. Οι αυξομειώσεις στους Α/Α 1, 3, 5-6, 8-10, 13, 18-28, 36 αφορούν το 

έγγραφο με το: ΔΥ/9.6.2020 έγγραφο του Αντιδημάρχου Οικονομικών & 

Ηλ. Διακυβέρνησης. 

Αρχικό Αποθεματικό: 3.608,81 € 

Αυξήσεις πιστώσεων εσόδων (με την παρούσα):             563.707,86  € 

Μειώσεις πιστώσεων εσόδων (με την παρούσα):                        0,00  € 

Αυξήσεις πιστώσεων εξόδων (με την παρούσα):              858.807,86  € 
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Μειώσεις πιστώσεων εξόδων (με την παρούσα):              294.300,00  € 

ΝΕΟ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ: 3.608,81 € + 563.707,86 € - 564.507,86 € =2.808,81  € 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 113/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 
 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, Καραχάλιου, 

Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, Σερέτη, Κονδύλης, 

Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας)  

------------------------------- 

(Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο Δημοτικός Σύμβουλος κ.Χ.Καλαρρύτης) 

---------------------------- 

ΘΕΜΑ 18ο 

«Μεταφορά ή μη της άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου της Γούση Μαρίας από 

την οδό Πρωτόπαπα 45 στην οδό Αγίου Κων/νου & Πάφου» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση το 18ο θέμα, το οποίο αφορά στην: 

«Μεταφορά ή μη της άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου της Γούση Μαρίας από 

την οδό Πρωτόπαπα 45 στην οδό Αγίου Κων/νου & Πάφου». 

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Το 18 όπως και το 19 θέμα αφορούν την μεταφορά ενός 

περιπτέρου. Καταργείται το περίπτερο εδώ στην Πρωτόπαππα 45, είναι 

ιδιοκτησίας του Δήμου και μεταφέρεται ο έχων την άδεια απέναντι από το 

Αστυνομικό Τμήμα που είναι στην Αγίου Κωνσταντίνου και Πάφου. Τα 18 και 19 

δηλαδή νομίζω είναι τυπικά τα θέματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται το 18ο θέμα; 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται Ομόφωνα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 
αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Ομόφωνα Αποφασίζει   
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Εγκρίνει την μεταφορά της άδειας περιπτέρου από την οδό Πρωτόπαππα 

45 στο περίπτερο το οποίο υπάρχει στην οδό Αγίου Κων/νου & Πάφου (έναντι 

Α.Τ. Ηλιούπολης) το οποίο είναι κενωθέν και ανήκει στο Δήμο . 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 120/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 
 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, Καραχάλιου, 

Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, Σερέτη, Κονδύλης, 

Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας, Σόφης, Μανιάτης, Καλαρρύτης)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 19ο 

«Κατάργηση ή μη της θέσης και αποξήλωση του οικίσκου περιπτέρου στην οδό 

Πρωτόπαπα 45» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση το 19ο θέμα, το οποίο αφορά στην: 

«Κατάργηση ή μη της θέσης και αποξήλωση του οικίσκου περιπτέρου στην οδό 

Πρωτόπαπα 45». 

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Το 19ο θέμα είναι αυτό που σας είπα, η κατάργηση του 

περιπτέρου στην Πρωτόπαππα 45. Είναι συναφή αυτά τα θέματα, το 18 και 19.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται Ομόφωνα, ως και το 18ο θέμα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 
αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Ομόφωνα Αποφασίζει   

Εγκρίνει την κατάργηση της θέσης και την αποξήλωση του οικίσκου του 

περιπτέρου  στην οδό Πρωτόπαππα 45 λόγω μεταφοράς της άδειας η οποία 

ανήκει στην κα Γούση Μαρία στο κενωθέν περίπτερο στην οδό Αγίου Κων/νου 

και Πάφου.      
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Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 121/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης, Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας, 

Σόφης, Μανιάτης, Καλαρρύτης)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 20ο 

«Ανανέωση ή μη  παραχώρησης χώρου στάθμευσης για λόγους αναπηρίας στην 

οδό Αμφιτρίτης 9» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση το 20ο θέμα, το οποίο αφορά στην: 

«Ανανέωση ή μη  παραχώρησης χώρου στάθμευσης για λόγους αναπηρίας στην 

οδό Αμφιτρίτης 9». 

Κ.ΣΕΦΤΕΛΗΣ: Έχει περάσει Ομόφωνα από την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται Ομόφωνα το 20ο θέμα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 
αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Ομόφωνα Αποφασίζει   

Εγκρίνει την  ανανέωση  χώρου στάθμευσης (Ρ-72) για δύο (2) χρόνια, στο 

οδόστρωμα επί της οδού Αμφιτρίτης 9 Ο χώρος στάθμευσης έμπροσθεν της 

πρόσοψης του ακινήτου επί της οδού Αμφιτρίτης 9, θα έχει μήκος 5.50μ. και θα 

οριοθετείται με δύο πινακίδες σήμανσης Ρ-72 (χώρος στάθμευσης αποκλειστικά 

για συγκεκριμένο όχημα Ατόμου με Αναπηρία (ΑμεΑ) οι οποίες θα τοποθετηθούν 

0,30 εσώτερα του κρασπέδου επί του πεζοδρομίου. Πάνω στα απαγορευτικά 

σήματα Ρ-72 θα  αναφέρεται ο αριθμός απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 

ο αριθμός κυκλοφορίας του αυτοκινήτου ΙΤΧ 9982 ενώ η ισχύς της εγκρίθηκε  για  

(2) χρόνια. Μετά την πάροδο των δύο (2) χρόνων ο ενδιαφερόμενος (ΑμέΑ),  θα 
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πρέπει να προσκομίσει νέα δικαιολογητικά. Σύμφωνα με τα ανωτέρω η 

προηγούμενη απόφαση 202/2018 του Δ.Σ. με την οποία είχε χορηγηθεί η τότε 

άδεια παύει να ισχύει.   

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 122/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης, Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας, 

Σόφης, Μανιάτης, Καλαρρύτης)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 21ο 

«Άδεια τοποθέτησης απαγορευτικού σήματος στάσης και στάθμευσης Ρ40 για 

είσοδο - έξοδο σε νόμιμο πάρκινγκ στην οδό Αγ. Κωνσταντίνου 9» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισάγεται προς συζήτηση το 21ο θέμα, το οποίο αφορά στην: 

«Άδεια τοποθέτησης απαγορευτικού σήματος στάσης και στάθμευσης Ρ40 για 

είσοδο - έξοδο σε νόμιμο πάρκινγκ στην οδό Αγ. Κωνσταντίνου 9». 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: Εγκρίνεται…εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται Ομόφωνα το 21ο θέμα.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο 
αφού είδε τις διατάξεις των άρθρων 73, 74 και 75 του Ν. 3852/2010, του Ν. 

3463/2006 (Δ.Κ.Κ.)  

Ομόφωνα Αποφασίζει   

Εγκρίνει την τοποθέτηση απαγορευτικού σήματος στάσης και στάθμευσης (Ρ-

40) επί της τοιχοποιίας του ακινήτου (στην οικοδομική γραμμή) για είσοδο και 

έξοδο αυτοκινήτου εντός της πρασιάς του κτιρίου, που βρίσκεται στην οδό 

ΑΓ.ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ 9, για λόγους ελεύθερης πρόσβασης αυτοκινήτου από και 

προς ιδιωτικό χώρο στάθμευσης.  Η είσοδος- έξοδος αυτοκινήτου για τη θέση 

parking 6  θα είναι   πλάτους 5,00μ., μήκους 3,00μ., ήτοι 15,00 τ.μ. και σε 
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απόσταση  2,90 μ. από το ανατολικό όριο, του ακινήτου, σύμφωνα με την κάτοψη 

ισογείου, τη με αρ. 968/91οικ. άδεια και το με αριθμ. 36704/1991 συμβόλαιο 

(Δήλωση Νόμου 1221/1981). Ο χώρος κατασκευής των ραμπών εισόδου και  

εξόδου των αυτοκινήτων προς το χώρο στάθμευσης θα έχει ως εξής: Καθ’ όλο το 

πλάτος διέλευσης των  οχημάτων η σύνδεση της στάθμης του πεζοδρομίου με τη 

στάθμη του οδοστρώματος επιτυγχάνεται με την κατασκευή εγκαρσίως του 

πεζοδρομίου κεκλιμένων επιπέδων (σκάφης) για ομαλή προσαρμογή όπως οι 

ράμπες των ΑΜΕΑ. Όπου τεχνικά δεν είναι δυνατόν να επιτευχθεί κλίση της 

ράμπας πεζοδρομίου μέχρι 5% ο υποβιβασμός του πεζοδρομίου επιτρέπεται να 

έχει μέγιστη κλίση ράμπας μέχρι 8%. Στο σημείο συνάντησης του κρασπέδου της 

ράμπας και του οδοστρώματος δεν πρέπει να δημιουργείται έστω και ελάχιστη 

υψομετρική διαφορά. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 123/2020 και είναι αναρτητέα στο 

διαδίκτυο. 

 (Από τη συνεδρίαση έχουν αποχωρήσει οι κ.κ. Γ.Γιαννόπουλος, Ζαννιάς, 

Καραχάλιου, Αμουργιανός, Αθανασίου, Γρηγορέας, Ευσταθίου, Καρανδρέας, 

Σερέτη, Κονδύλης, Αραμπατζής, Τσατσούλη, Κούλια, Χιωτέλης, Στυλιάρας, 

Σόφης, Μανιάτης, Καλαρρύτης)  

----------------------------- 

ΘΕΜΑ 22ο 

«Άδεια τοποθέτησης απαγορευτικού σήματος στάσης και στάθμευσης (Ρ40) επί 

της οδού Ελ. Βενιζέλου 128-130 (Εκπαιδευτήρια η Θεομήτωρ)» 

(Αναβάλλεται) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το 22ο θέμα, το οποίο αφορά στην «Άδεια τοποθέτησης 

απαγορευτικού σήματος στάσης και στάθμευσης (Ρ40) επί της οδού Ελ. Βενιζέλου 

128-130 (Εκπαιδευτήρια η Θεομήτωρ)», αναβάλλεται. 

----------------------------- 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διακόπτεται το Συμβούλιο και θα συνεννοηθώ με τους Αρχηγούς 

ποια ημέρα θα το κάνουμε την επόμενη εβδομάδα.  

ΔΙΑΚΟΠΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

ΛΟΓΩ ΠΡΟΧΩΡΗΜΕΝΗΣ ΩΡΑΣ  

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.             Ο ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                                         

 

 

 

ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ       ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ                                       

 

 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ Δ.Σ. 

 

 

ΑΜΑΛΙΑ ΚΑΛΠΟΥΖΑΝΗ                            ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΖΩΓΡΑΦΟΣ 

 

 

       ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΚΟΥΚΟΥΝΑΣΟΥΛΗ 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ 

ΑΝΤΖΙΝΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ       ΣΕΦΤΕΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

   

 

 

ΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ             ΒΙΔΑΛΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  
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 ΧΩΜΑΤΑ  ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ                         ΠΑΝΤΑΖΟΠΟΥΛΟΣ ΗΛΙΑΣ 

 

 

 

ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ                ΣΕΡΕΤΗ ΧΡΙΣΤΙΝΑ  

   

 

 

ΜΠΑΣΟΥΡΗΣ ΜΑΡΙΝΟΣ        ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 

 

 

 ΚΑΛΛΑΡΥΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   ΖΑΝΝΙΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

  

 

 

ΚΟΡΜΑ-ΓΚΟΥΤΖΙΑΝΑ ΔΗΜΗΤΡΑ                  ΓΡΗΓΟΡΕΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 

 

ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ                           ΚΑΡΑΝΔΡΕΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

 

 

 

 ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ               ΚΟΥΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ  
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ΤΑΜΒΑΚΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  

  

 

 

ΑΣΒΕΣΤΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   ΚΟΝΔΥΛΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

   

 

 

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ ΓΑΒΡΙΗΛ                      ΑΜΟΥΡΓΙΑΝΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 

 

 

 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ         ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ 

 

 

 

ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ        ΧΙΩΤΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

 

 

 

ΣΤΥΛΙΑΡΑΣ ΘΩΜΑΣ                      ΚΟΥΛΙΑ ΖΩΗ 

 

 

 

 

ΜΑΝΙΑΤΗΣ ΠΕΤΡΟΣ     ΣΟΦΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
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ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ   ΑΓΓΕΛΗ ΜΑΡΙΑ  

    

 

 

ΚΑΛΟΥΔΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗ ΙΩΑΝΝΑ 
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ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ ΟΜΙΛΗΤΩΝ 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Στ.Γεωργάκης):……….....…4,5,6,13,16,18,19,20,21,23,29,32,36,40,48,49, 

                               54,57,67,104106,107,108,109,111,112,130,131,145,147,150,160,161.- 

 

 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ (Θ.Γιαννόπουλος): …………………………….34,36,88,92,97,103,104.- 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ………………….6,10,15,30,45,46,55,68,71,72,73,77,78,79,82,85,86,87,88, 

                                                  98,99,114,126,127,129,130,147.- 

 

 

Α. 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: ………………………………………………………………………………….52.- 

ΑΝΤΖΙΝΑΣ:  ………………………………………………………...………………………65,66.- 

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ: ……………..………….7,13,25,43,44,86,87,88,92,100,104,109,113,135.-  

ΑΣΒΕΣΤΑΣ:………………………………………………………….…..17,24,42,49,100,133.- 

Β. 

ΒΙΔΑΛΗΣ: …………………………………………………….……………60,113,114,116,117.- 

Γ. 

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΜ.: ……………………………………………….…………….115,131.- 

ΓΡΗΓΟΡΕΑΣ:……………………………………………………………………………...……51.- 

Ε. 

ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: ……………………………………………………..22,23,32,38,39,72,73,97,99.- 

Κ. 

ΚΑΛΑΡΡΥΤΗΣ: ……………………………………………………………………….……54,55.- 

ΚΑΛΟΥΔΗΣ: ………………………………………………………………………………...….67.- 

ΚΑΡΑΝΔΡΕΑΣ: ……………………………………………………………………..…………51.- 

ΚΟΚΟΤΙΝΗΣ: ……………………………………………………...……………49,71,78,79,99.- 

ΚΟΝΔΥΛΗΣ: ……………………………………………………………………………………88.- 
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ΚΟΥΡΗΣ ΜΙΧ.:  ……………………………………………………..…………..55,85,110,132.- 

Μ. 

ΜΑΝΙΑΤΗΣ:  ………………………………………………………………………….8,102,140.- 

ΜΠΑΣΟΥΡΗΣ:  ……………………………………………………………………………..….57.- 

Π. 

ΠΟΥΛΟΣ:  …………………………………………………………………………………66,148.- 

Σ.  

ΣΕΡΕΤΗ: ………………………………………………………………………….………9,37,99.- 

ΣΕΦΤΕΛΗΣ: …………………………………………………….……5,11,29,58,156,157,158.- 

ΣΟΦΗΣ:  ………………………………………………………………………47,48,93,102,142.- 

ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΣ:  …………………………………………………………..………….28,61.- 

ΣΤΥΛΙΑΡΑΣ: ………………………………………………………………………...…….27,56.- 

Τ. 

ΤΑΜΒΑΚΟΣ: ……………………………………………………………………………….……7.- 

ΤΣΑΤΣΟΥΛΗ:………………….7,45,46,47,66,78,82,93,97,100,115,117,127,130,137,147.- 

Χ. 

ΧΙΩΤΕΛΗΣ: …………………………………………………………………………………54,60.- 

Ψ. 

ΨΥΡΡΟΠΟΥΛΟΣ: ………………………………………….……………………14,22,115,125.- 

 

 

Δημότες – Φορείς – Υπηρεσίες:  
Αναστόπουλος: ………………………………………….………………………………..……18.- 

Κοττάκη-Προμπονά: ………………………………………….………………………………19.- 

Νικολής: ………………………………………….…………………………………………..…19.- 

Παπαδάτος: ………………………………………….……………………..…………….…20,21.- 

Σκουλίκης: ………………………………………….……………………………………..……21.- 

Χήρα: ………………………………………….…………………………………………40,77,78.- 

Καλαβρυτινού: …………………………………….…………88,93,03,107,108,109,110,111.- 

Μανταδάκης: ………………………………………….………………………..……………97.- 
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Σπυρόπουλος: ………………………………………….………………………………………103.- 

Μπιρλής: ………………………………………….……………………………………………117.- 

Παπανικολάου: ………………………………………….…………………………….…119,128.- 

Βλάχου: ………………………………………….………………………………..……………124.- 

 


	ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ ΟΜΙΛΗΤΩΝ

